

မြန်မာ့အလင်း

အရိယ သစ္စာနု ဒဿနံ
တေမင်္ဂလ မုတ္တမံ
သစ္စာလေးပါးကို
သိခြင်းသည် မြတ်သော
မင်္ဂလာမည်၏။

အနာဂတ်တွင် စာပေပညာရှင်များ၏ ကလောင်စွမ်းအားဖြင့် ပြည်သူကို အသိပညာ ပဟုသုတမျှဝေပေးသည့် စာအုပ်စာပေများ ရေးသားထုတ်ဝေပေးနိုင်ရန်လိုအပ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆု ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့မကျောင်းလမ်းရှိ အမျိုးသားဇာတ်ရုံ၌ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်း တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားပြီး အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရရှိသူများကို ဆုများပေးအပ် ချီးမြှင့်သည်။

ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်များ၊ ဆုရွေးချယ်ရေးကော်မတီဝင်များ၊ ဆုရစာပေပညာရှင်ကြီးများ၊ ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ❖



နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်ဆိုသည့် ရည်မှန်းချက်ထားပြီး မြန်မာစာပေပညာရှင်ကြီးများ၏ ထူးခြားသည့် စာပေလက်ရာမွန်များကို စာဆိုတော်နေ့ရောက်လာတိုင်း ယခုကဲ့သို့ နှစ်စဉ်မပြတ် ချီးမြှောက်ဂုဏ်ပြုနေခြင်းဖြစ်



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆု ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တနင်္ဂနွေ ဖတ်စရာ

ရန်ကုန်မြို့ပြအမွေအနှစ်များရဲ့ရာဇဝင်

တစ်ချိန်က မြန်မာပြည်၏ ပင်လယ်တံခါး ပေါက်ကို ထိန်းချုပ်ခဲ့သည့်နေရာ သို့မဟုတ် ယခုမြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင် အဆောက်အအုံ စာ > ၁၅

ခရီးသွားဆောင်းပါး

အရုဏ်ဦးမှာ ပူးခဲ့သည် စာ > ၁၆

SOGO Electrical Industry

လျှပ်စစ်ပစ္စည်း ထုတ်လုပ်ခွင့် ခွင့်ပြုမိန့် အမှတ်(၂၂/၂၀၀၂)အရ မြန်မာပြည်တွင်ထုတ်လုပ်သည်။

မီးလောင်မှု အန္တရာယ်မှ ၁၀၀% ကာကွယ်နိုင်သော Heavy Duty အခိုင်ခန့်ဆုံး SOGO မီးခလုတ်

SINCE 1985 POPULAR Plastic Group

Customer Service : 09 73073014

PDI Design PPI Design SG Design PSG Design PSK Design PSO Design

စတုတ္ထမဏ္ဍိုင် ခိုင်မာစွာရပ်တည်

ပြည်သူ့အကျိုးပြုမီဒီယာတစ်ရပ်အနေဖြင့် ပြည်သူတို့အား အသိပညာပေးပို့ရာတွင် သတင်းဖြစ်ရပ်မှန်များ အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီ ထုတ်ဝေအသိပေးရန်တာဝန်ရှိသကဲ့သို့ အခြားတစ်ဖက်တွင်လည်း စောင့်ကြည့်စောင့်ရှောက်ပေးရန် တာဝန်ရှိပေသည်။ ဥပဒေပြုရေး၊ တရားစီရင်ရေးနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးတည်းဟူသော မဏ္ဍိုင်သုံးရပ် တည်မတ်မှန်ကန်ရေး စောင့်ကြည့်စောင့်ရှောက်ပေးရန်လည်း တာဝန်ရှိပေသည်။ ဤသို့ အရှိကိုအရှိအတိုင်း၊ အမှန်ကို အမှန်အတိုင်း၊ အမြင်ကိုအမြင်တိုင်း ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ စောင့်ကြည့်စောင့်ရှောက်ပေးခြင်းသည်ပင်လျှင် စတုတ္ထမဏ္ဍိုင်၏ အဓိကတာဝန်ကြီးတစ်ရပ်ပင်ဖြစ်ပေသည်။

လက်ရှိနိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်အစိုးရလက်ထက်တွင် မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်များ လမ်းဖွင့်ပေးခဲ့သည်ကို အားလုံးအသိပင်ဖြစ်ပါသည်။ နှစ်ပေါင်းများစွာ ထုတ်ဝေခွင့်မရခဲ့သော ပုဂ္ဂလိကသတင်းစာများ၊ ဂျာနယ်နှင့် မဂ္ဂဇင်းများကို ပြန်လည်ထုတ်ဝေခွင့်၊ အသစ်ထုတ်လုပ်ခွင့်များပေးခဲ့သည်။ တစ်ချိန်တည်းမှာပင် စာပေ၏ ကင်ပေတိုင်ဟုပြောဆိုလေ့ရှိကြသော စာပေစိစစ်ရေးကို အပြီးတိုင်ဖယ်ရှားပေးနိုင်ခဲ့သည်။ သတင်းစာများ၊ ရုပ်မြင်သံကြား၊ ရေဒီယိုအစရှိသဖြင့် မီဒီယာမျိုးစုံတို့တွင် ပွင့်လင်းလွတ်လပ်စွာ ရေးသားခွင့်များရရှိလာကြသည်။ ဤသို့ဖြင့် မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်၊ စာပေလွတ်လပ်ခွင့်များသည် ဒီရေအလားတိုးပွားလာခဲ့သည်ကို ပြည်သူအားလုံးအသိပင်ဖြစ်ပါသည်။

ယခုအခါ မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်ကို တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုများဖြင့် ခိုင်ခိုင်မာမာရပ်တည်နိုင်မည့် သတင်းမီဒီယာကောင်စီကိုလည်း ဖွဲ့စည်းလိုက်ပြီဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ရှေ့မှောက်၌ သတင်းမီဒီယာကောင်စီဝင်များ ကတိသစ္စာပြုခြင်းအခမ်းအနားတစ်ရပ်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက်ပိုင်းက နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်၌ ကျင်းပခဲ့ပါသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က သတင်းမီဒီယာကောင်စီသည် သတင်းမီဒီယာသမားများ၏ အခွင့်အရေးတစ်ခုတည်းကိုသာ ကာကွယ်ရန်အတွက်မဟုတ်ဘဲ ပြည်သူများ၏ သတင်းသိပိုင်ခွင့်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန်၊ ပြည်သူများ၊ သတင်းမီဒီယာများ၏ စောင့်ကြည့်စောင့်ရှောက်ခြင်းကိုခံရမည့် မဏ္ဍိုင်များအနေဖြင့် မှန်ကန်တိကျပြီး အရည်အသွေးပြည့်ဝသည့် သတင်းအချက်အလက်များကို ရရှိစေရန်အတွက် စာနယ်ဇင်းကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာအဆင့်အတန်းများကို ထိန်းသိမ်းပေးရန်ဆိုသည့် လုပ်ငန်းတာဝန်များရှိကြောင်း၊ အဆိုပါတာဝန်များကို သတင်းမီဒီယာကောင်စီအနေဖြင့် သတင်းမီဒီယာဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ကြောင်း စသည်ဖြင့် ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

သတင်းမီဒီယာကောင်စီသည် ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းခြင်းနှင့် အရေးယူခြင်းအတွက်လည်း ဥပဒေအရ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်သည့် အခွင့်အာဏာရှိသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ ပိုမိုပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသော မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်များနှင့်အတူ ပြည်သူ့အကျိုးစီးပွားကို အလေးအနက်ထား ဖော်ဆောင်ပေးနိုင်မည့် စတုတ္ထမဏ္ဍိုင်အဖြစ် ခိုင်ခိုင်မာမာရပ်တည်သွားနိုင်တော့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

မိုင်းကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများနှင့် မသန်စွမ်းသူများ လျှင်ကော်မြို့၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

လျှင်ကော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
မိုင်းကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများနှင့် မသန်စွမ်းသူများ၏ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လျှင်ကော်ဟိုတယ်၌ ကျင်းပရာ ဆွေးနွေးပွဲသို့ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ အစိုးရမဟုတ်သော လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ မိုင်းကြောင့်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။
အခမ်းအနားတွင် DAI မှ Ms.Kristen(Ki Ki)L.Lentz က Victim Assistance and Disability နှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူများက ဆွေးနွေးခြင်း၊ မေးခွန်းများမေးမြန်းဖြေကြားခြင်းတို့ကိုလည်းကောင်း၊ မိုင်းကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများကို ကူညီထောက်ပံ့ပေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများမှ မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်းကိုလည်းကောင်း၊ World Education Inc မှ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဒေါ်ခင်မာအောင်က ကယားပြည်နယ်အတွင်း မိုင်းကြောင့်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများနှင့် မသန်စွမ်းသူများအား အကူအညီပေးခြင်းအပေါ် ခြံငုံသုံးသပ်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

လျှပ်စစ်မီးကြိုးအန္တရာယ်မဖြစ်စေရန် မလွတ်ကင်းသောသစ်ပင်များ ရှင်းလင်း

ကသာ ဒီဇင်ဘာ ၁၂
စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး ကသာခရိုင် ကသာမြို့အတွင်း၌ ဆက်သွယ်ရေးကြိုးများနှင့် လျှပ်စစ်မီးကြိုးများ သွယ်တန်းထားသည့် နေရာများအား အန္တရာယ်မဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် မလွတ်ကင်းသော သစ်ပင်ကြီးများအား သစ်ကိုင်းချိုင်းခြင်း၊ ခုတ်လှဲခြင်းများကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီမှ စတင်၍ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။
ယခုအချိန်ကာလသည် ပွင့်လင်းရာသီရောက်လာပြီ ဖြစ်သဖြင့် ဆက်သွယ်ရေးကြိုးများနှင့် လျှပ်စစ်မီးကြိုးများပေါ်သို့ လေတိုက်၍ ဖြစ်စေ၊ အလိုအလျောက်ဖြစ်စေ လျှပ်စစ်အန္တရာယ် ဖြစ်စေနိုင်သောကြောင့် ယခုလို ကြိုတင်ကာကွယ်



ဆောင်ရွက်ထားရခြင်း ဖြစ်ကြောင်း ကသာမြို့နယ် လျှပ်စစ်ဓွေ့တာဝန်ခံ တစ်ဦးက ပြောသည်။
ဆက်သွယ်ရေးကြိုးများနှင့် လျှပ်

စစ်မီးကြိုးပေါ်သို့ အန္တရာယ်ပေးနိုင်သော သစ်ကိုင်း၊ သစ်ပင်ခုတ်လျှပ်စစ်ဓွေ့မှုမှ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကသာမြို့နယ် ဝန်ထမ်းများ ပူးပေါင်းခြင်း၊ ကာကွယ်တားဆီးခြင်းကို ကသာ ဆောင်ရွက်ကြကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ် ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ရဲကို(ကသာ)



စာဆိုတော်နေ့ဂုဏ်ပြု အသိပညာပေး

တောင်ငူ ဒီဇင်ဘာ ၁၂
မြန်မာနိုင်ငံ စာဆိုတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ပြည်သူများ အသိပညာပေးပို့ရာတွင် ရရှိစေရေးနှင့် စာဖတ်ကျင့်ရရှိစေရေး ရည်ရွယ်၍ ဟောပြောပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက တောင်ငူခရိုင် ရေတာရှည်မြို့နယ် ကျွဲရိုင်းပြင်ကျေးရွာအုပ်စု ပိန္နဲပင်ကျေးရွာရှိ အလင်းရောင် စာကြည့်တိုက်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။
ဟောပြောပွဲတွင် ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ခိုင်ခိုင်သင်း၊ ရေတာရှည်မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်အေးဆုစံ၊ ရေတာရှည်မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှူးမှ ရဲအုပ်ငွေလွင်၊ ရေတာရှည်မြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်း၊ နယက စာရေးဆရာ သိုက်နွယ်၊ ကိုကြီးစိုး (ဂန္ထဝင်)၊ လွမ်းသစ္စာ (ကေတု)တို့က အသိပညာပေးပို့ရာ ဆောင်းပါး၊ ကဗျာများကို ဟောပြောခဲ့ကြသည်။
ထို့နောက် ဟောပြောပွဲ လာရောက်ကြသူများအား မှုခင်းကျဆင်းရေး အသိပညာပေး လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေပြီး အသိပညာပေး နံရံကပ်စာစောင်များ ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မောင်ရွှေဝင်း(ပြည်)

စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က စည်ထောင်သည်။

Myanma Alinn Daily

စာတည်းမှူးချုပ်	-	အောင်နိုင်ဦး
စာတည်းမှူး	-	ဝင်းရွှေ
စာတည်း	-	ထိန်လင်း၊ မြင့်စိုး၊ ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်
သတင်းထောက်မှူး	-	မြင့်ဆွေ
ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ်	-	(၀၁၀၉၃)
ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ်	-	(၀၀၈၇၇)
ကြော်ငြာ	-	၀၁-၅၄၅၈၃၄ ၊ ၀၁- ၅၅၉၁၀၈
		Fax ၀၁-၅၄၆၂၂၁၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈
ဖြန့်ချိ	-	၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax- ၀၁-၈၆၀၄၅၄၆

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း

၁၂-၁၂-၂၀၁၅

ရွှေဈေးနှုန်း(အောင်သမာဓိ)			
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၇၄၅၅၀၀
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၇၀၁၆၀၀
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၇၄၆၅၀၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(တစ်လီတာဈေး)			
ရန်ကုန်			
ဒီဇယ်		၆၃၀/၆၄၀	ကျပ်
အောက်တိုန်း ၉၂		၆၅၀/၆၇၅	ကျပ်
အောက်တိုန်း ၉၅		၇၅၀/၇၇၀	ကျပ်
ပရီမီယံဒီဇယ်		၆၆၀/၆၉၀	ကျပ်
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(လက်ကားဈေး)			
ရန်ကုန်			
ဒီဇယ်		၅၆၈	ကျပ်
အောက်တိုန်း ၉၂		၅၆၀	ကျပ်
သားငါးနှင့် ဟင်းချက်ဈေးနှုန်း(သား/ငါးခိုင်များ)			
၁။ ငါးကြင်း		တစ်ပိဿာ	၄၅၀၀-၆၀၀၀
၂။ ငါးမြစ်ချင်း		တစ်ပိဿာ	၃၅၀၀-၅၀၀၀
၃။ ငါးရဲ့		တစ်ပိဿာ	၆၀၀၀-၈၀၀၀

နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (ပယိုဘဏ်)		
အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	၁၂၉၉.၀
ဥရောပ	တစ်ယူရို	၁၄၃၁.၂
စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	၉၂၇.၆၃
ထိုင်း	တစ်ဘတ်	၃၆.၁၈၀
အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	၁၉.၄၃၁
တရုတ်	တစ်ယွမ်	၂၀၂.၀၈
မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	၃၀၆.၀၄

ခင်ရတနာ-စုစည်းသည်။

❖ ရှေးဦးစွာ

ရှေးဦးစွာ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် မြန်မာ့ စာပေယဉ်ကျေးမှု အနုပညာ အဖြာဖြာသည် ရှေးနှစ်ပေါင်း များစွာကတည်းက ပေါ်ပေါက်ခဲ့ပြီး ယနေ့အထိ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးလျက်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာစာဆိုတော်ကြီးများကလည်း စာကောင်းပေမယ့်အားကို အမြောက်အမြား ရေးသားဖွဲ့ဆိုခဲ့ပြီး မြန်မာစာပေကို အစဉ်အဆက် လက်ဆင့်ကမ်းပေးခဲ့ကြပါကြောင်း၊ စာပေသည် ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘင် စသည့် အနုပညာများ၏ ပင်မဇစ်မြစ် ဖြစ်သည့်အပြင် အမျိုးသားရေးစရိုက် လက္ခဏာ၊ ယဉ်ကျေးမှုအဖြာဖြာတို့ ပေါင်းဆုံရာနယ်ပယ်ကြီးဖြစ်သည် နှင့်အညီ “စာပေမြင့်မှ လူမျိုးမြင့်မည်” “စာပေပျောက်ရင် လူမျိုးပျောက် မည်”ဟု ဆိုစမှတ်ပြုခဲ့ကြခြင်းဖြစ်ကြောင်း။

စာပေဟူသည် လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်း၏ အယူအဆသတ်မှတ်ချက်နှင့် တန်ဖိုးကိုထင်ဟပ်စေသည့် ကြားခံဖြစ်သည်ဟု ပြန်ဆိုကြပါကြောင်း၊ စာပေသမိုင်းနှင့် လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်း သမိုင်းသည်လည်း ယှဉ်တွဲ၍နေပြီး အချင်းချင်းကျွန်းကိုင်

တက်ကြွစေရေးအတွက် ထိရောက်သည့် လှုံ့ဆော်မှုအဖြစ် အသုံးပြုနိုင်သည်ကို သိရှိလာသည်နှင့်အမျှ လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွင်း မမှန်မကန် လုပ်ဆောင်နိုင်သည့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း နိုင်ငံအကြီးအကဲများ၊ နိုင်ငံရေး သမားများ၊ နိုင်ငံ့ခေါင်းဆောင်များ၊ အစိုးရဝန်ထမ်းများ၊ ပြည်သူများ၏ တစ်ဖက်စောင်းနင်းလုပ်ဆောင်မှုများကိုလည်း သက်ဆိုင်သည့်စာရေးသူများက မီးမောင်းထိုးဝေဖန်ထောက်ပြ နိုင်စွမ်းရှိသည်ကို အားလုံးသိရှိကြပြီး ဖြစ်ကြောင်း။

နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် “စာပေမြင့်မှ လူမျိုးမြင့်မည်” ဆိုသည့် ရည်မှန်းချက်ထားပြီး မြန်မာစာပေပညာရှင်ကြီးများ၏ ထူးခြားသည့် စာပေလက်ရာမွန်များကို စာဆိုတော် နေရာကလာတိုင်း ယခုကဲ့သို့ နှစ်စဉ်မပြတ် ချီးမြှောက်ဂုဏ်ပြုနေခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာစာပေလောက ဖွံ့ဖြိုးရေးကို ဦးတည်ပြီး အမျိုးသားစာပေနှင့် စာပေဗိမာန် စာမူဆုကို ခေတ်အဆက်ဆက် ရွေးချယ်ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်လာခဲ့ရာတွင် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ စာပေဆုများ၊ တိုးချဲ့ချီးမြှင့်ခဲ့သကဲ့သို့ ဂုဏ်ပြုငွေများကိုလည်း တိုးမြှင့်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် မြန်မာစာပေအကျိုးကို မျှော်ကိုးပြီး မိမိ၏ ကလောင်အားဖြင့်

တိုးမြှင့်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အဆိုပါစာပေဆုများကို ရွေးချယ်ရာတွင်လည်း ပွင့်လင်းမြင်သာမှုနှင့် ထိုက်တန်သည့်စာအုပ် စာမူများကို ရွေးချယ် ဆုချီးမြှင့်နိုင်ရန် စာပေဆုရွေးချယ်ရေး ကော်မတီများဖွဲ့စည်းပြီး ဆောင်ရွက်စေခဲ့ပါကြောင်း။

ယနေ့အချိန်အခါတွင် ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်သည် အများပြည်သူလိုလားတောင့်တနေသည့် ဒီမိုကရေစီခရီးလမ်းကြောင်း မှန်ပေါ်တွင် စိတ်အားထက်သန်စွာ လျှောက်လှမ်းနေပြီ ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကိုလည်း နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင် လွတ်လပ်၍ တရားမျှတသည့် ရွေးကောက်ပွဲဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုကဲ့သို့ ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတည်ဆောက်ရာတွင် နိုင်ငံသားအားလုံးက နိုင်ငံကြီးသားဝီသစွာဖြင့် ဒီမိုကရေစီကျင့်စဉ်အတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်နိုင်ကြရန် အထူးအရေးကြီးသကဲ့သို့ အာဆီယံဒေသအပါအဝင် နိုင်ငံတကာအလယ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံက ဂုဏ်သိက္ခာရှိရှိနှင့် ရပ်တည်နိုင်ရန်လည်း အထူးလိုအပ်လာပြီဖြစ်ကြောင်း။

သို့အတွက် အနာဂတ်ကာလတွင် စာပေပညာရှင်များ၏ ကလောင်



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရ ဆရာကြီး ဦးကိုလေး(ကိုလေး-အင်းဝဂုဏ်ရည်)အား ဆုချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အခေါ် မှန်ကန်ရင့်ကျက်စေမည့် စာပေ ပေါ်ပင်မဟုတ် ဂန္ထဝင်မြောက် စာပေများကို ဦးစားပေးရေးသား ဖွဲ့ဆိုပေးကြရန်လည်း အလေးအနက် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်းဖြင့် ပြော

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်၊ ဦးစိုးဝင်း၊ ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီနှင့် ဦးအေးမြင့်ကြူတို့က အမျိုးသားစာပေဆု ရရှိကြသူများအားလည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီးဦးအောင်သိမ်း၊ ဒေါ်စန္ဒာခင်၊ ဦးသန်းဆွေ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးဝန်ကြီး ဦးစိုးမင်းတို့က စာပေဗိမာန်စာမူဆု ရရှိကြသူများအားလည်းကောင်းဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ထို့နောက် စာပေဆုရရှိကြသူများကိုယ်စား ၂၀၁၄ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရ ဆရာကြီး ဦးခင်မောင်စိုး(မောင်ပေါ်ထွန်း)က ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရ အမျိုးသားစာပေဆုရှင်များ၊ စာပေဗိမာန်စာမူဆုရှင်များနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနား မစတင်မီ ဒုတိယသမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ဆုရ စာပေပညာရှင်ကြီးများ၏ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများနှင့် ဆုရစာအုပ်များ ခင်းကျင်းပြသထားမှုကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားအပြီးတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှတို့က ၂၀၁၄ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရ စာပေပညာရှင်ကြီး သုံးဦးတို့အား ချီးမြှင့်သည့် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းစီကို

ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် မျိုးဇော်သိန်းက ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုကို ၂၀၁၀ ခုနှစ်က စတင်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး ယခင်က တစ်နှစ်လျှင် တစ်ဦးသာ ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှစ၍ ယခုနှစ်အထိ အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရှင်ကို သုံးဦးအထိ တိုးမြှင့်ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထို့အတူ ယခင်က တစ်သက်တာစာပေဆုကို ငွေကျပ်ခြောက်သိန်း ချီးမြှင့်ခဲ့ရာမှ ယခုအစိုးရလက်ထက်တွင် အဆင့်ဆင့်တိုးမြှင့် ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှစ၍ ငွေကျပ် ၂၅ သိန်းအထိ ထပ်မံတိုးမြှင့်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ ယခင်က အမျိုးသားစာပေဆုကို ငွေကျပ်သုံးသိန်းချီးမြှင့်ခဲ့ရာမှ ယခုအစိုးရလက်ထက်တွင် အဆင့်ဆင့်တိုးမြှင့် ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှစ၍ ငွေကျပ် ၁၅ သိန်းအထိ ထပ်မံတိုးမြှင့်ချီးမြှင့်ခဲ့ကာ အမျိုးသားစာပေဆုဘာသာရပ်များကိုလည်း အမျိုးအစားအလိုက် တိုးမြှင့်ရွေးချယ်ပေးခဲ့သည်။

စာပေဗိမာန်စာမူဆုများကိုလည်း ယခင်က ပထမဆင့်ငွေကျပ်တစ်သိန်းခွဲ၊ ဒုတိယဆု ငွေကျပ်တစ်သိန်းနှင့် တတိယဆု ငွေကျပ်ခုနစ်သောင်းခွဲ ချီးမြှင့်ခဲ့ရာမှ ယခုအစိုးရလက်ထက်တွင် အဆင့်ဆင့်တိုးမြှင့် ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှစ၍ ပထမဆုကို ငွေကျပ်ခုနစ်သိန်း၊ ဒုတိယဆုကို ငွေကျပ်ငါးသိန်း၊ တတိယဆုငွေကျပ် သုံးသိန်းအထိ ထပ်မံတိုးမြှင့် ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ ဆုရစာပေပညာရှင်ကြီးများ၏ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများနှင့် ဆုရစာအုပ်များ ခင်းကျင်းပြသထားမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

မို့ ကိုင်းကျွန်းမို့ ရှိနေကြပါကြောင်း၊ လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်းမရှိဘဲ စာပေအသက်ရှည်ရိုးမရှိနိုင်သကဲ့သို့ စာပေမရှိသည့် လူ့ဘောင်အသိုင်းအဝိုင်းမှာလည်း ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးရှင်သန်နိုင်ရန် များစွာခက်ခဲမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စာပေကို လူ့ဘောင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး၊ ဆုတ်ယုတ်စေရေးသာမက အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ် နိုးကြား

တစ်သက်တာပတ်လုံး စွမ်းစွမ်းတမံ သယ်ပိုး ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ဝါရင့် စာပေပညာရှင်ကြီးများကို ဂုဏ်ပြုချီးမြှောက်သောအားဖြင့် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုကို ၂၀၀၁ခုနှစ်က စတင်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး စာပေပညာရှင် တစ်ဦးစီကိုသာ ချီးမြှင့်ခဲ့ရာမှ ၂၀၁၂ ခုနှစ်ကစပြီး အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုကို သုံးဦးအထိ

ရွမ်းအားဖြင့် ပြည်သူ့ကို အသိပညာ ဗဟုသုတမျှဝေပေးသည့် စာအုပ်စာပေများ ရေးသားထုတ်ဝေပေးနိုင်ရန်နှင့် စာပေအရည်အသွေးမြင့်မားလာအောင် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ စာပေပညာရှင်များကလည်း တစ်ဦးချင်း တစ်ဖွဲ့ချင်း မှစပြီး အများပြည်သူ့ကို ကောင်းကျိုးပြုနိုင်မည့် သုတ၊ ရသစာပေ၊ အတွေး

ကြားသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရ ဆရာကြီးဦးဝင်းဖေ (မြရင်)၊ ဆရာကြီး ဦးခင်မောင်စိုး (မောင်ပေါ်ထွန်း)နှင့် ဆရာကြီး ဦးကိုလေး(ကိုလေး-အင်းဝဂုဏ်ရည်) တို့အားဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယနေ့ကျောက်စိမ်းအတွဲ ၁၇၅၀ ဆက်လက်ရောင်းချ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
မြန်မာ့ကျောက်စိမ်းများနှင့် ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်များ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့်ရောင်းချပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်မှစတင်ပြီး နေပြည်တော်ရှိ မဏိရတနာကျောက်စိမ်းခန်းမ၌ ကျင်းပလျက်ရှိရာ ယနေ့တွင်လည်း ကြည့်ရှုလေ့လာသူများ၊ တင်ဒါတင်သွင်းဝယ်ယူသူများနှင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်။ ယနေ့ ကျောက်စိမ်းအတွဲပေါင်း ၁၇၅၀ တွဲကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချခဲ့ပြီး ယမန်နေ့က ကျောက်စိမ်းအတွဲပေါင်း ၁၇၅၀ အနက် အတွဲ ၁၃၄၀ ကို

တင်ဒါအောင်မြင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ပြပွဲတွင် ဗဟိုကော်မတီအနေဖြင့် လာရောက်ဝယ်ယူကြသူများ သိရှိဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အချက်အလက်များကို မဏိရတနာကျောက်စိမ်းခန်းမအတွင်း၌ LED ဘုတ်များဖြင့် ကြေညာပေးလျက်ရှိသည်။ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် ပြပွဲနောက်ဆုံးနေ့တွင်လည်း ကျောက်စိမ်းအတွဲ ၁၇၅၀ တွဲကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဆက်လက်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ညအပူချိန်များ အနည်းငယ်လျော့နည်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒဌာနကြားမှူးဦးစီးဌာန ထုတ်ပြန်ချက်အရ မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်နှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် ညအပူချိန်များ အနည်းငယ်လျော့နည်းနေမည်။ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေမှာ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတွင် အများအားဖြင့် သာယာနေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျွန်းဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းနေသည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ လှိုင်းအနည်းငယ်မှ အသင့်အတင့်ရှိမည်။ (မိုး/ဇလ)

ပြိတ်နိုမြေပြင်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ အီရတ်သို့ စေလွှတ်မည်မဟုတ်ဟု ပြိတ်နိုကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးပြော

ဝါရှင်တန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ပြိတ်နိုနိုင်ငံအနေဖြင့် အီရတ်သို့ မြေပြင်တပ်များစေလွှတ်မည်မဟုတ်ကြောင်း ဝါရှင်တန်သို့ရောက်ရှိနေသော ပြိတ်နိုကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး မိုက်ကယ်ဖော်လွန်းက သောကြာနေ့တွင် ပြောကြားသည်။ (ယာပုံ)

“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ အီရတ် သို့မဟုတ် ဆီးရီးယားနိုင်ငံကို မြေပြင်တပ်တွေ ပြန်လွှတ်ပေးဖို့ မရှိပါဘူး” ဟု အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး အက်ရှ်ကာတာနှင့် ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ်၌ ပြောကြားသည်။ အီရတ် ဝန်ကြီးချုပ် ဟိုင်ဒါအယ်လ်ဘာဒီကလည်း ပြိတ်နိုတပ်များ အီရတ်သို့ဖြန့်ဖြူးမှုအပေါ်မလိုလားဟုဆိုသည်။

“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ အမေရိကန်တပ်တွေ အဲဒီမှာမရှိစေချင်တာကိုလည်း လေးစားလိုက်နာရမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဖော်လွန်းက ဆိုသည်။ အီရတ်တို့အနေဖြင့် အိုင်အက်စ်တို့ ထိန်းချုပ်ခြင်းမရှိသောဒေသများကို လုံခြုံရေးကောင်းစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်လိမ့်မည်ဟု နားလည်သဘောပေါက်ထားကြသည်။ လုံခြုံရေးတပ်များက ဆွန်နီဒေသများကိုလုံခြုံမှု ပိုမိုပေးနိုင်လိမ့်မည်ဟုလည်း ယုံကြည်ထားကြသည်။

(ဆင်ဟွာ)



လက်နက်ကိုင်အုပ်စုများနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးရန်မရှိကြောင်း ဆီးရီးယားသမ္မတ ဘရာအယ်လ်အာဆတ်ပြောကြား



ဘေရွတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

အမေရိကန်နှင့် ရုရှားတို့က လာမည့်လတွင် ဆီးရီးယားအရေး

ငြိမ်းချမ်းစွာ ဖြေရှင်းရေး မျှော်လင့် နေသော်လည်း သမ္မတဘရာအယ်လ် အာဆတ်က သူ့အနေဖြင့် လက်နက်

ကိုင်အုပ်စုများနှင့် ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းမှု ပြုလုပ်မည်မဟုတ်ကြောင်း သောကြာ နေ့တွင် ကြေညာလိုက်သည်။

ဆီးရီးယား အတိုက်အခံပါတီ များမှ အဖွဲ့ဝင် ၁၀၀ ကျော် ပါဝင် သော အဖွဲ့အစည်းနှင့် အနောက် အုပ်စု ကျောထောက်နောက်ခံ သူပုန်အုပ်စုများအကြား ဝါရှင်တန်၏ ကြားဝင်စေ့စပ်မှုဖြင့် ကြာသပတေး နေ့က ငြိမ်းချမ်းရေး သဘောတူညီ ချက်တစ်ရပ် ရရှိထားသည်။

သို့သော်လည်း အိုင်အက်စ် အဖွဲ့အနေဖြင့် လာမည့်လတွင် ကျင်းပမည့် ငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေး ပွဲသို့ တက်ရောက်ခွင့် ရရှိမည် မဟုတ်ဟု ဆိုသည်။

ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နယ်မြေ များကို သိမ်းပိုက်ထားသော အိုင်အက်စ်အဖွဲ့ကို ဘုံရန်သူအဖြစ် သတ်မှတ်ထားပြီး အနောက်အုပ်စု နှင့် ရုရှားတို့က တိုးမြှင့်တိုက်ခိုက်မှု များ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

မည်သည့်လက်နက်ကိုင် အုပ်စု နှင့်မျှ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးလိမ့်မည် မဟုတ်ကြောင်း ဆီးရီးယားသမ္မတ အာဆတ်က စပိန်သတင်းအေဂျင်စီ အီးအက်စ်အီးနှင့် အင်တာပျူးတွင် ပြောသည်။

(ရိုက်တာ)

လစ်ဗျားပြိုင်ဘက် ပါလီမန်နှစ်ရပ်အကြား ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် ငြိမ်းချမ်းရေးလက်မှတ်ထိုးမည်

ထရိုပိုလီ ဒီဇင်ဘာ ၁၂

လစ်ဗျားပြိုင်ဘက် ပါလီမန်နှစ်ရပ်က နောက်ဆုံးငြိမ်းချမ်းရေး သဘောတူစာချုပ်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးရန် သောကြာနေ့က ကြေညာလိုက်သည်။

“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ၁၄ လကြာ စေ့စပ်ဆွေးနွေးခဲ့ပြီးနောက် အစိုးရတစ်ရပ်ဖွဲ့စည်းနိုင်မှု ငြိမ်းချမ်းရေးစာချုပ်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက် မှာ လက်မှတ်ရေးထိုးသွားကြမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု လစ်ဗျားနိုင်ငံ အောက်လွှတ်တော်များဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာအသိမှတ်ပြု ကိုယ်စားလှယ် မိုဟာမက်ရှအစ်က ပြောသည်။

ကုလသမဂ္ဂကြားဝင်စေ့စပ်မှုနှင့် ဆောင်ရွက်သည့် ယင်းဆွေးနွေး ပွဲ လက်မှတ်ရေးထိုးမည်နေ့ကို အစွဲလားလွှမ်းမိုးသော အထွေထွေ အမျိုးသားကွန်ဂရက်ကိုယ်စားလှယ် ဆလက်အယ်လ်မတ်ဇွန်းကလည်း အတည်ပြုပြောကြားသည်။

အဆိုပါစာချုပ်သည် လစ်ဗျားပြည်သူများအတွက် အပြုသဘော ဆောင်တိုးတက်မှုများ ရရှိလာလိမ့်မည်ဟု ဆိုသည်။

လစ်ဗျားနိုင်ငံသည် မွန်မာဂါဖီကျဆုံးပြီးတည်းက ပြိုင်ဘက် ပါလီမန်နှင့် အစိုးရများအကြား နိုင်ငံရေးတင်းမာမှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရ သည်။

(ဆင်ဟွာ)

ရုရှားတပ်များအပေါ် ခြိမ်းခြောက်မှုမှန်သမျှ အမြန်ဆုံးပျက်ဆီးပစ်ရန် သမ္မတပူတင်ပြောကြား

မော်စကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်း ရုရှားတပ်များအပေါ် ခြိမ်းခြောက်လာသည့် မည်သည့်တပ်ဖွဲ့ကိုမဆို အမြန်ဆုံးချေမှုန်းရှင်းလင်းပစ်ရန် ရုရှား သမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်က သတိပေးပြောကြားသည်။

“ရုရှားတပ်များ ဒါမှမဟုတ် မြေပြင်အဆောက်အအုံများအပေါ် မည်သည့်ခြိမ်းခြောက်မှုမျိုးကိုမဆို အမြန်ဆုံး ပျက်ဆီးပစ်ဖို့လိုပါတယ်။ ကျွန်တော်ကိုယ်တိုင်လည်း ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး အစည်းအဝေးမှာ ရုရှားကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကို အမိန့်ပေးထားပြီးဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပူတင်ကပြောသည်။

ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်းရုရှားတို့၏ စစ်ဘက်အဆောက်အအုံ များအနီးရှိ ဝေဟင် မြေပြင်တို့ကို လုံခြုံအောင် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ တိုက်လေယာဉ်များလွှမ်းခြုံသည့် စစ်ကြောင်းကာကွယ် ရေးစနစ်များ ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်ထားမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောသည်။

ဆီးရီးယားရှိ ရုရှားတပ်များအနေဖြင့် ဆီးရီးယားအစိုးရတပ်များနှင့်သာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေခြင်းမဟုတ်ဘဲ ဆီးရီးယားလွတ်မြောက်ရေးတပ် အပါအဝင် အခြားသော အတိုက်အခံများနှင့်လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သမ္မတပူတင်က ပြောသည်။

(ဆင်ဟွာ)

အိန္ဒိယကို ဂျပန်က ကျည်ဆန်ရထား ကူညီမည်

နယူးဒေလီ ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ဂျပန်နိုင်ငံအနေဖြင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံကို အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၂ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ ပထမဆုံးသော ကျည်ဆန်ရထားတည်ဆောက်ရန် ရန်ပုံ ငွေတစ်ရပ် ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အိန္ဒိယသို့ အလည်အပတ် ရောက်ရှိနေသော ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒိုအောဘေးက ကြေညာလိုက်သည်။

အဆိုပါ သဘောတူညီချက်အရ အိန္ဒိယရထားလမ်းကွန်ရက်အများစု နှင့် ချိတ်ဆက်နိုင်မည့် မွမ်ဘိုင်းမြို့နှင့် အာမက်ဒဘတ်မြို့အကြား မြန်နှုန်း မြင့် ကျည်ဆန်ရထားကွန်ရက် တည်ဆောက်သွားမည်ဟု ဆိုသည်။

“ အိန္ဒိယနိုင်ငံရဲ့ အနာဂတ်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အမြန်ရထားစီမံကိန်းက အထောက်အပံ့ပေးသွားနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟု အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် မိုဒီက ပြောသည်။

(ရိုက်တာ)

ကဘူးလ်မြို့ စပိန်သံရုံး တာလီဘန်တို့အသေခံတိုက်ခိုက် နိုင်ငံခြားသားများအား ပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်ခြင်းဟုဆို

ကဘူးလ် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

အာဖဂန် လုံခြုံရေးတပ်များက ကဘူးလ်မြို့ စပိန်သံရုံးကို တာလီဘန် တို့ အသေခံ တိုက်ခိုက်ပြီးနောက်

ပိုင်းရံထားခဲ့ကြောင်း၊ စနေနေ့ အစောပိုင်းက ပစ်ခတ်မှုများနှင့် ပေါက်ကွဲမှုများဖြစ်ပွားပြီး အသေခံ တိုက်ခိုက်ခဲ့သော တာလီဘန်သုံးဦး

လည်း သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ရိုက်တာ သတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုအတွင်း စပိန် လုံခြုံရေးအရာရှိတစ်ဦးနှင့်



အာဖဂန် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်လေးဦးလည်း သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ကဘူးလ်မြို့ကို ကာကွယ်ရန် သံရုံးအချို့နှင့် အစိုးရ အဆောက်အအုံများပါ ပိတ်ထား ခဲ့ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ ပြောရေးဆိုခွင့် ရှိသူ ဘာဆီရာမူဂျာဟစ်က ပြော သည်။

တိုက်ခိုက်မှုတွင် အာဖဂန်အရပ် သား ကိုးဦးလည်း ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ ပြီး အခြား အာဖဂန်နှင့် နိုင်ငံ ခြားသား ၄၇ ဦးအား အနီးအနားရှိ အဆောက်အအုံများမှ ကယ်တင်ခဲ့ ကြောင်း ရဲအဖွဲ့က ပြောသည်။

အဆိုပါတိုက်ခိုက်မှုသည် နိုင်ငံ ခြားသားများကို ပစ်မှတ်ထားတိုက် ခိုက်မှုများအနက် နောက်ဆုံးတိုက် ခိုက်မှုဖြစ်ကြောင်း၊ သောကြာနေ့ ညနေ ၆ နာရီခန့်က အသေခံ တိုက်ခိုက်မှုတစ်ဦးသည် စပိန်သံရုံး ဧည့်ဂေဟာအတွင်း ကားဗုံးဖြင့်တိုက် ခိုက်ခဲ့ရာမှ သေနတ်သမားသုံးဦးနှင့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအကြား ပစ်ခတ်မှုလည်း ပြင်းထန်စွာဖြစ်ပွား ခဲ့ကြောင်း သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။

(ရိုက်တာ)

မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာဖတ်ပရိသတ်များ မျက်မှောက်နိုင်ငံတကာရေးရာဖြစ်ရပ်များကို ဖတ်ရှုလေ့လာ ဗဟုသုတရရှိစေရန်အတွက် ဘာသာပြန်စာရေးဆရာများက သတင်းဆောင်းပါးများကို အပတ်စဉ်ဖော်ပြပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။ (စာတည်းအဖွဲ့)

နိုင်ငံတကာသတင်းများမှ ရှာဖွေစုစည်းပြန်ဆိုသော

အမေရိကန်၊ ရုရှားနှင့် ဆီးရီးယားနိုင်ငံရေး အခင်းအကျင်းကို အဖြေရှာကြည့်ခြင်း

“ဆီးရီးယားနိုင်ငံအပေါ် ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အဖြေရှာခြင်းကတော့ အလွန်ကိုပဲ ရှင်းလွန်းပါတယ်။ လက်ရှိ သမ္မတ ဘတ်ရှာအယ်လ်အာဆတ်အစိုးရကို အနာဂတ်တွင် ဆီးရီးယားမှာ မမြင်တွေ့လိုပါဘူး။ ဆီးရီးယားကို ဂိုဏ်းဂဏပေါင်းစုံ ပေါင်းစည်းထားတဲ့ ညီညွတ်တဲ့ နိုင်ငံအဖြစ်တွေ့မြင်လိုပါတယ်။ ပြီးတော့လည်း ဆီးရီးယား ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက်နှောင့်ယှက်မယ့် မည်သည့်ပြင်ပနိုင်ငံရေး နှောင့်ယှက်မှုမျိုးမဆို ငြင်းဆိုပါတယ်။ အခုဆိုရင် ဆီးရီးယားအခက်အခဲ အကျပ်အတည်းကို အဆုံးသတ်ပေးဖို့ တိုးတက်မှုအချို့ကို ပြုလုပ်နေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အဲဒီအဆင့်ကို ရောက်ဖို့ ဆိုရင် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုတွေ ဆက်လက်ပြုလုပ်ရဦးမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပြောကြားလိုက်သူက ဆော်ဒီနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အဒယ်အယ်လ်ဂျူဘာ ဖြစ်ပါသည်။



တင်လင်းအောင်

ဖြစ်သည်။ အမေရိကန်နှင့်ရုရှားတို့သည် ဆီးရီးယားကို ညီညွတ်သောနိုင်ငံအဖြစ် ပေါ်ထွန်းလာစေချင်သော အချက်၊ ဆီးရီးယားတွင် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများနှင့် အခြားစစ်သွေးကြွများကို နှိမ်နင်းပြီး အနာဂတ်ခေါင်းဆောင်ကို တည်ငြိမ်အေးချမ်းစွာ ရွေးချယ်စေချင်

ဘာသာပေါင်းစုံအုပ်စုများက လေးစားရမည့် လွတ်လပ်ပြီး အချုပ်အခြာပိုင်သောနိုင်ငံဖြစ်အောင် ထူထောင်ခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း မစ္စတာ လက်ရောင်ကပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် အကြမ်းဖက်မှုများကို တိုက်ခိုက်ရန် လိုအပ်ပြီး နိုင်ငံရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွင် ဆီးရီးယားနိုင်ငံသားအားလုံး ပါဝင်ရေးပင်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောကြားလိုက်သည်။ ဆီးရီးယားနိုင်ငံရေးသဘောတူညီချက်သည် လက်တစ်ကမ်းအလိုတွင်ရှိသည်ဆိုသော ကောလာဟလကို ငြင်းပယ်ကြောင်း၊ အဆိုပါ နိုင်ငံရေးသဘောတူညီချက်ကို ဆီးရီးယားလက်ရှိသမ္မတ အာဆတ်အယ်အာဆတ်က ချမှတ်မည်ဆိုသော ကောလာဟလကို အစောကတည်းကပင်သိပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုကိစ္စများက ထင်သလိုဖြစ်လာမည်မဟုတ်ကြောင်း ရုရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာဂျီဗွီလက်စ်ရောင်ကပြောသည်။ မစ္စတာ လက်စ်ရောင်က ဆီးရီးယားနိုင်ငံရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး အီရတ်နှင့်



အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီနှင့် ၎င်းနှင့်အဆင့်တူ ရုရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာဂျီဗွီလက်စ်ရောင်တို့သည် ဆီးရီးယားတွင်ဖြစ်ပွားနေသော ပြည်တွင်းစစ်အရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး နိုင်ငံရေးအရ ဖြစ်နိုင်သော အဖြေရှာဖွေရန် မကြာသေးမီကတွေ့ဆုံခဲ့သည်။ နှစ်ဖက်နိုင်ငံများက အဓိကအတားအဆီးကို သတိပြုမိကြသည်။ ယင်းအတားအဆီးမှာ ရုရှားက ဆီးရီးယား သမ္မတဘတ်ရှာအယ်လ်အာဆတ်ကို ဆက်လက်ရိုစေချင်ပြီး အမေရိကန်နှင့် အနောက်အုပ်စုများက ၎င်းကို သမ္မတနေရာမှ ဆင်းပေးစေလိုခြင်းဖြစ်သည်။

ဆီးရီးယားပြည်တွင်းစစ်ကို နိုင်ငံရေးနည်းဖြင့် အဖြေရှာရန် သဘောတူခဲ့ပြီး ဆီးရီးယားကို စုစည်းညီညွတ်သောနိုင်ငံအဖြစ် ဆက်လက်တွေ့မြင်လိုကြောင်း၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနည်းတူ ရုရှားနိုင်ငံကလည်း ဆီးရီးယားတွင် အိုင်အက်စ် အကြမ်းဖက်စစ်သွေးကြွများနှင့် အခြားအကြမ်းဖက် စစ်သွေးကြွများကို ဖယ်ရှားရှင်းလင်းချင်နေကြောင်း မစ္စတာကယ်ရီကပြောခဲ့သည်။ လက်တလော အနေအထားတွင် ဆီးရီးယားခေါင်းဆောင်ပိုင်း သဘောမတူဖြစ်ရုံမှတစ်ပါး အမေရိကန်နှင့် ရုရှားတို့သည် အခြားညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများတွင် အတော်ခရီးပေါက်နေပြီ

သောအချက် စသည့်အချက်များတွင် သဘောတူကြသည်။ အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီက ရုရှားသည် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်မှုတွင် အပြုသဘောဆောင်သော်လည်း လေကြောင်းမှ ဗုံးကြဲတိုက်ခိုက်ခြင်းကိုမူ ဝေဖန်ထားသည်။ တိုက်ခိုက်ရေးသမားအနည်းစုကို ဦးတည်တိုက်ခိုက်ခြင်းသည် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို ထိခိုက်မှုမရှိနိုင်ကြောင်း ဂျွန်ကယ်ရီက ပြောကြားသည်။ ထိုကဲ့သို့ ရုရှားက တိုက်ခိုက်ရေးသမားအနည်းစုကို ဦးတည်တိုက်ခိုက်ခြင်းသည် လက်ရှိ ဆီးရီးယားသမ္မတ အာဆတ်အစိုးရကို အားပေးအားမြှောက်ပြုပြီး ဆီးရီးယားပြည်သူများကို အာဆတ်အနေဖြင့် ဆက်လက်ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်မှု များပြုလုပ်ရန် လမ်းဖွင့်ပေးသကဲ့သို့ဖြစ်ကြောင်း၊ ရုရှားအနေဖြင့် ထိုသို့ပြုလုပ်ခြင်းက နိုင်ငံအတွင်း ဂိုဏ်းဂဏထွေးများကို ပိုမိုဆိုးရွားစေသော တင်းမာမှုများကိုမြှင့်တက်စေကာ အကြမ်းဖက်သမားများအတွက် အခွင့်ကောင်းဖြစ်နိုင်ကြောင်း ဂျွန်ကယ်ရီက ပြောကြားခဲ့သည်။

လစ်ဗျားနိုင်ငံများနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပြရာတွင် အီရတ်နှင့် လစ်ဗျားနိုင်ငံတို့သည် ဘယ်လိုအဆုံးသတ်မလဲဆိုသည်ကို မိမိတို့ သိပြီးသားဖြစ်ကြောင်း၊ ဘာကြောင့် ဆီးရီးယားမှာ မိမိတို့ ရှိနေသလဲဆိုသည့် အယူအဆမှာ ရှင်းရှင်းကြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ဆီးရီးယားကံကြမ္မာ၊ သမ္မတအာဆတ်၏ကံကြမ္မာ၊ အခြားနိုင်ငံသားများ၏ ကံကြမ္မာကို ဆီးရီးယားပြည်သူများကသာ ဖြေရှင်းရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဆီးရီးယားသည် စစ်မြေပြင်မဟုတ်ကြောင်း၊ ဆူပူအုံကြွမှုများနှင့် အာဏာသိမ်းမှုများ ဖြစ်ပေါ်စရာ မလိုကြောင်း၊ သို့သော်လည်း နိုင်ငံရေးစကားပိုင်းဆွေးနွေးမှုများကို ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ဆီးရီးယားပြဿနာကို အဖြေရှာရမည်ဖြစ်ကြောင်း ရုရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာဂျီဗွီလက်စ်ရောင်ကပြောသည်။

မည်သို့ပင်ဆိုစေ ဆော်ဒီနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အဒယ်အယ်လ်ဂျူဘာပြောသလို ဆီးရီးယား၏ ပြောင်းလဲသွားသော သမိုင်းစာမျက်နှာသစ်တွင် လက်ရှိသမ္မတ ဘတ်ရှာအယ်လ် အာဆတ်အစိုးရကို ဆက်လက်တွေ့မြင်နေဖို့ဆိုသည်မှာ အမေရိကန် အစိုးရက ဆီးရီးယားနိုင်ငံရေး စာမျက်နှာတွင် ပါဝင်နေသမျှ မည်သို့မျှ ဖြစ်နိုင်ခြင်းမရှိပေ။

မည်သို့ပင်ဆိုစေ ဆော်ဒီနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အဒယ်အယ်လ်ဂျူဘာပြောသလို ဆီးရီးယား၏ပြောင်းလဲသွားသော သမိုင်းစာမျက်နှာသစ်တွင် လက်ရှိသမ္မတ ဘတ်ရှာအယ်လ်အာဆတ်အစိုးရကို ဆက်လက်တွေ့မြင်နေဖို့ဆိုသည်မှာ အမေရိကန်အစိုးရက ဆီးရီးယားနိုင်ငံရေးစာမျက်နှာတွင်ပါဝင်နေသမျှ မည်သို့မျှ ဖြစ်နိုင်ခြင်းမရှိပေ။

ဆီးရီးယားတွင် တာဝန်ရှိသော အစိုးရတစ်ရပ် အမှန်တကယ်ပြောင်းလဲခြင်းဆိုသည်မှာ ပြည်သူများ၏ တကယ့်လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးသည့်အနေဖြင့် အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရေးသမားများကို ၎င်းတို့ရှေ့မှ အပြီးတိုင် မောင်းထုတ်ပေးခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။

သို့သော်လည်း အမေရိကန်နှင့် ရုရှားတို့၏ တူညီသော သဘောထားကမူ ဆီးရီးယားနိုင်ငံ၏ အခက်အခဲအကျပ်အတည်းများကို ဖြေရှင်းရန်၊ စစ်မဖြစ်အောင်တားဆီးရန်၊ ဆီးရီးယားနိုင်ငံကို ခြိမ်းခြောက်နေသော အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရေးသမားများကို ပိုမိုထိရောက်စွာ နှိမ်နင်းချေမှုန်းရန်၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃၀ရက်နေ့တွင်ချမှတ်ခဲ့သော ဂျီနီဗာ တရားဝင်ကြေညာချက်ပါအချက်များကို အခြေခံ၍ တက်ကြွဖွံ့ဖြိုးသော နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်ပေါ်ပေါက်ရန် တို့ပင်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

မစ္စတာဂျွန်ကယ်ရီနှင့်တွေ့ဆုံပြီး မကြာမီ မစ္စတာလက်ရောင်က ဆီးရီးယားတွင် အများသဘောတူ ဆန္ဒတစ်ခုဖြစ်သော နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းကလက်ခံမည့် အဖြေတစ်ခုကို ရှာဖွေနေကြောင်း သတင်းထောက်များအား ပြောခဲ့သည်။ ဆီးရီးယား၏ ပဋိပက္ခများကို အခြေကျအောင်လုပ်ဖို့ဆိုသည်မှာ ဆီးရီးယားနိုင်ငံကို တစ်စုတစ်စည်းတည်းဖြစ်အောင် ပြုလုပ်ခြင်းပင်ဖြစ်ပြီး

မြန်မာနိုင်ငံသည် ပိုလီယိုကင်းစင်သောဒေသဖြစ်နေပြီမှ

ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ပိုလီယိုရောဂါပိုး ဘာကြောင့်တွေ့ရသနည်း

မြန်မာနိုင်ငံသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ပိုလီယိုကင်းစင် ကြောင်းကြေညာပြီးနောက် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလနှင့် အောက်တိုဘာလတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ်၌ ပိုလီယိုရောဂါပိုးရှိသော ကလေးငယ်နှစ်ဦးကို တွေ့ရှိခဲ့ရသည်။ သို့ဖြစ်၍ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ် ၁၀ မြို့နယ်နှင့် ၎င်းတို့နှင့်ထိစပ်နေသော ငါးမြို့နယ်တွင် အိမ်တိုင်ရာရောက် ကောက်သင်းကောက် ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးခြင်းအစီအစဉ်ကို ဆောင်ရွက်နေသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသည် ပိုလီယိုကင်းစင်သော ဒေသဖြစ်နေပြီမှ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ပိုလီယိုရောဂါပိုးတွေ့ရသဖြင့် ယင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရခိုင်ပြည်နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသောင်းလှိုင်အား တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည်။

မေး။ ။ ရခိုင်ပြည်နယ် ၁၀ မြို့နယ်နှင့် ထိစပ်နေတဲ့ အခြားဒေသငါးမြို့နယ်မှာ အိမ်တိုင်ရာရောက် ကောက်သင်းကောက် ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးခြင်း လုပ်ငန်းကို ဘာကြောင့်ဆောင်ရွက်ရပါသလဲ။

ဖြေ။ ။ မြန်မာနိုင်ငံဟာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့မှာ ပိုလီယိုကင်းစင်ကြောင်းကြေညာပြီးဖြစ်ပါတယ်။ အရှေ့တောင်အာရှ(အာဆီယံ) နိုင်ငံတွေနဲ့အတူတူပဲ။ Polio Eradication ခေါ်တဲ့ ပိုလီယိုကင်းစင်တဲ့နယ်မြေ ဖြစ်သွားပြီပေါ့။ ဒီလိုကင်းစင်ကြောင်းပြောပြီးခါမှ ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ်မှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလအတွင်းမှာ တစ်ဦး၊ အောက်တိုဘာလအတွင်းမှာ တစ်ဦး ကလေးငယ်နှစ်ဦးဟာ ပိုလီယိုပိုးတစ်မျိုးစူးစက်ခံရတာ တွေ့ရပါတယ်။ ဒါကို ဓာတ်ခွဲခန်းမှာစစ်ဆေးလိုက်တော့ ကာကွယ်ဆေးကအသွင်ပြောင်းလာတဲ့ Vaccine Derived Polio Virus (VDPV) လို့ခေါ်တဲ့ အသွင်ပြောင်းပိုလီယို ရောဂါပိုးတစ်မျိုးကြောင့်ဖြစ်နေကြောင်း အတည်ပြုချက် ရရှိခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီပိုးကူးစက်မှုကို ဖြတ်တောက်တဲ့အနေနဲ့ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန တိုးချဲ့ကာကွယ်ဆေးထိုး စီမံချက်ဌာနက အိမ်ကူးဆောင်ပြီးတော့ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့နဲ့ ယူနိုက်တက်ပြည်ထောင်စုပေါင်းပြီး ခုလိုအိမ်တိုင်ရာ ရောက် ကောက်သင်းကောက် ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးတိုက် ကျွေးခြင်း (Mopping-Up OPV) ကို ဆောင်ရွက်ရတာပါ။ ဒီအစီအစဉ်မှာပါတာကတော့ ရခိုင်ပြည်နယ်ထဲက မောင်တော၊ ဘူးသီးတောင်၊ ရသေ့တောင်၊ စစ်တွေ၊ ကျောက်တော်၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ ပေါက်တော၊ မြောက်ဦး၊ မင်းပြား၊ မြေပုံ ၁၀ မြို့နယ်နဲ့ ရခိုင်ပြည်နယ်နဲ့ နယ်စပ်ချင်း ထိစပ်နေတဲ့ ချင်းပြည်နယ် ပလက်ဝနဲ့ ကန်ပက်လက်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးက ရေကြည်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ငဖဲ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးက ပန်းတောင်းမြို့နယ်တို့ ပါဝင်ပါတယ်။

မေး။ ။ ဒါဆိုရင် အဲဒီ Mopping-Up OPV အစီအစဉ်ကို ဘယ်လိုဆောင်ရွက်သွားမှာပါလဲ။

ဖြေ။ ။ ကျွန်တော်တို့ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန အနေနဲ့ မွေးစမှအသက်ငါးနှစ်အောက် ကလေးတိုင်းကို တော့ ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးကို တိုက်ကျွေးပေးခဲ့ပါပြီ။ ပထမအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၇ ရက်အထိ သုံးရက်သတ်မှတ်ထားပေးမယ့် ကျွန်တော်တို့ အနေနဲ့ ဒီဇင်ဘာလ ၈ ရက်အထိ တစ်ရက်တိုင်းပြီးတော့ စုစုပေါင်း ၄ ရက် တိုက်ကျွေးပေးခဲ့ပါတယ်။ နောက်ပြီး တစ်ကြိမ်နဲ့တစ်ကြိမ် သုံးပတ်ခြားပြီးတော့ ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက်မှ ၂၈ ရက်ထိ ဒုတိယအကြိမ်နဲ့ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်မှ ၁၈ ရက်အထိ တတိယအကြိမ် တိုက်ကျွေးပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဆေးတိုက်ပေးတဲ့ အခါမှာ ရွေ့လျားဆေးတိုက်အဖွဲ့အနေနဲ့ အိမ်တိုင်ရာ ရောက်ကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးပေးသလို ဆေးတိုက်အဖွဲ့ တွေကိုလည်း အထူးကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ခဲ့တဲ့အဖွဲ့တွေ နဲ့ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်စေပါတယ်။ နောက်ပြီးတော့ အထူးဆောင်ရွက်ဖို့ လိုအပ်တဲ့နေရာတွေသတ်မှတ်ပြီး တော့ ဆောင်ရွက်စေပါတယ်။ ဒီလိုဆောင်ရွက်ပြီးမှလည်း လုပ်ငန်းကို ထိရောက်အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်ရာ ရောက်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ အထူးကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ဖို့ လိုအပ်တဲ့ နေရာတွေဆိုတာ ဘယ်လိုနယ်မြေတွေကိုဆိုတာပါလဲ။

ဖြေ။ ။ အထူးကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ဖို့ လိုအပ်တဲ့ နေရာတွေဆိုတာက ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး၊ ဆေးတိုက် လုပ်ငန်းတွေကိုဆောင်ရွက်တဲ့အခါမှာ လွှမ်းခြုံမှုအားနည်း တတ်တဲ့ နိုင်ငံနှစ်ခုအကြား၊ မြို့နယ်နှစ်ခုအကြား၊ ကျန်းမာရေးဌာနခွဲနှစ်ခုအကြား ထိစပ်နေတဲ့နေရာတွေပါ။ နောက်ပြီး လူအများ ခရီးသွားရာ၊ စုဝေးရာနေရာများ

ဖြစ်တဲ့ ကားဂိတ်၊ မီးရထားဘူတာရုံ၊ သင်္ဘောဆိပ်၊ ဘုတ်ဆိပ်၊ လေဆိပ်တွေနဲ့ ဆေးရုံစတဲ့နေရာတွေမှာလည်း အခြေစိုက်ဆေးတိုက်ကျွေးအဖွဲ့တွေထားပြီးတော့ သုံးရက် တိုင်တိုင် စစ်ဆေးတိုက်ကျွေးပေးခဲ့တာတွေလည်း ပါဝင် ပါတယ်။

မေး။ ။ ပိုလီယိုကင်းစင်ပြီးလို့ ကြေညာပြီးတိုင်းတွေ့ မှာ ခုလိုမျိုး ပိုလီယိုပိုးတွေ ထပ်တွေ့ရတာရှိပါသလား။

ဖြေ။ ။ ထူးထူးခြားခြား သိရသလောက်ကတော့ အာဆီယံဒေသအတွင်းမှာ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံလိုမျိုးမရှိ ခဲ့ပါဘူး။ ဒီထဲမှာ ကျွန်တော်တို့ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တော မြို့နယ်မှာ ကလေးနှစ်ဦးတွေ့ရတယ်ဆိုတော့ ရခိုင် ပြည်နယ်ဒေသတစ်ခုလုံးရဲ့ အာရုံစိုက်စရာမျိုးဖြစ်သွား တာပါ။ မြန်မာနိုင်ငံအတွက်သာမက ဒေသတွင်း

ကြိုတင်အစီအစဉ်တွေ ပြုလုပ်ရပါတယ်။ ကြိုတင်လည်း အကြောင်းကြားပါတယ်။ ဒါပေမယ့် တချို့အုပ်စုတွေက ဆေးထိုးမယ့်စုရပ်ကို မလာကြဘူး။ မလာရင် သွားပြီး ထိုးပေးမယ်၊ တိုက်ပေးမယ်စဉ်သော်ငြားလည်း တချို့ အုပ်စုတွေဆိုရင် အိမ်ကိုအဝင်မခံတာ၊ အိမ်ကလူတွေကို အကုန်ထုတ်မပြတာတွေလည်းရှိပါတယ်။ ကျန်းမာရေး ဝန်ထမ်းတွေအနေနဲ့လည်း ဘယ်လောက်ပဲ ပညာပေး ပါပေ လက်မခံကြပါဘူး။ ဒီလိုမျိုးအုပ်စုတွေရဲ့ ကျန်းမာရေး အသိစိတ်ဓာတ်မရှိတာတွေရယ်၊ မမှန်ကန်တဲ့အကြောင်း ပြချက်တွေနဲ့ စည်းရုံးသိမ်းသွင်းခံနေရတာကြောင့်လို့ သိရ ပါတယ်။ နောက်ပြီး ဒီအုပ်စုတွေကလည်း မြန်မာစကား၊ မြန်မာစာ၊ မြန်မာဓလေ့ထုံးစံတွေကို မသိတဲ့၊ မယူတဲ့၊ လက်မခံတဲ့သူတွေဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ပြီး ကန်သတ်



သူနာပြုဆရာမတစ်ဦးက ပိုလီယိုရောဂါကာကွယ်ဆေးကို ကလေးငယ်တစ်ဦးအား တိုက်ကျွေးနေစဉ်။

ကျန်းမာရေးပြဿနာတစ်ခုလုံးဖြစ်သွားရတဲ့သဘောမျိုးပါ။ ကလေးနှစ်ဦးရဲ့ပိုးအမျိုးအစားကလည်း VDPV တစ်မျိုး တည်းဖြစ်နေတော့ အဲဒီဒေသတွင်းမှာ တစ်ယောက် ဖြစ်ပွားပြီး နောက်တစ်ယောက်ကို ကူးစက်ခံရတာမျိုးဖြစ် သွားတာပါ။ ဒါကြောင့်လည်း ဂရုစိုက်ပြီးတော့ ဆောင်ရွက် နေရတာပါ။

မေး။ ။ မြန်မာနိုင်ငံဟာ ပိုလီယိုကင်းစင်တဲ့ဒေသဖြစ် နေပြီမှ ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ ပိုလီယိုရောဂါပိုး ဘာကြောင့် တွေ့ရတာပါလဲ။

ဖြေ။ ။ ကျွန်တော်တို့ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန က ဝန်ထမ်းတွေအနေနဲ့ Routine EPI လို့ခေါ်တဲ့ ပုံမှန် ကာကွယ်ဆေးထိုးရင်း ဆေးတိုက်လုပ်ငန်းတွေကို အမြဲ ဆောင်ရွက်နေရပါတယ်။ အဓိကအချက်ကတော့ရောဂါ တွေကို ကာကွယ်ဖို့ပါပဲ။ ပိုလီယိုရောဂါကာကွယ်ဆေး လည်း ပါဝင်ပါတယ်။ ခုလို ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ ပိုလီယိုရောဂါ ပိုးဘာကြောင့်တွေ့ရသလဲဆိုတော့ ကျွန်တော်တို့ဝန်ထမ်း တွေ အလုပ်မလုပ်လို့၊ ညှစ်လို့မဟုတ်ဘူးဆိုတာကိုတော့ ဦးစွာပြောလိုပါတယ်။ ဒါပေမယ့်ကျွန်တော်တို့ဝန်ထမ်း တွေဟာ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆောင်ရွက်တဲ့အခါ အခက်အခဲတွေတော်တော်ကြုံရပါတယ်။ မောင်တော မြို့နယ်မှာ အခုလို ပိုလီယိုရောဂါပိုးတွေ့ရတဲ့နေရာမျိုး လိုပေါ့။

ကျွန်တော်တို့ဝန်ထမ်းတွေအနေနဲ့ ပုံမှန်ကာကွယ် ဆေးထိုး၊ ဆေးတိုက်တဲ့လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်တဲ့အခါမှာ

တာ၊မြစ်ချက်တွေနဲ့ သူတို့ရဲ့ခေါင်းဆောင်လုပ်သူတွေက လွှမ်းမိုးထားတာလည်းရှိပါတယ်။ ဒီတော့လုပ်ငန်းတွေ ဆောင်ရွက်ရတာ ခက်ခဲတာပေါ့။ ဘာသာစကားမတတ်တဲ့ သူတွေကို ဘာသာစကားတတ်တဲ့သူတွေကတစ်ဆင့် ရှင်းပြရင်ရပါတယ်။ ခုဟာက သူတို့ကိုယ်တိုင်က သဘော မပေါက်လို့ စိတ်မဝင်စားလို့ဖြစ်နေရတာပါ။

ကလေးတွေကို ကာကွယ်ဆေးထိုးရင်၊ တိုက်ရင် ကလေးတွေရဲ့ဘဝဟာ အင်မတန်ကောင်းသွားမှာပါလား ဆိုတဲ့အသိကို သူတို့နားမလည်ကြပါဘူး။ မသိကြပါဘူး။ ကိုယ်ဝန်ဆောင်တွေကို ကာကွယ်ဆေးထိုးရင် မိခင်ရော ကလေးပါ ကျန်းမာသန့်စွမ်းပြီး အင်မတန်မှ အကျိုးကျေးဇူး တွေကြီးမားပါလားဆိုတဲ့ သဘောပေါက်မှုတွေမရှိပါဘူး။ သဘောပေါက်ဖို့လည်း အသုံးပြုခွင့်မရကြပါဘူး။ နောက်ပြီးတချို့ကလည်း ကျွန်တော်တို့ကျန်းမာရေး ဝန်ထမ်းတွေဆောင်ရွက်တာတွေကို Positive View လို့ခေါ်တဲ့အကောင်းမြင်ဝါဒနဲ့ မတွေးကြတော့ဘဲ Negative View လို့ခေါ်တဲ့ အဆိုးမြင်ဝါဒနဲ့တွေးခေါ်နေ ကြလို့ပါ။ သူတို့တွေရဲ့ စည်းရုံးဟောပြောမှုတွေကြောင့် အမျိုးသမီးတွေက ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းတွေရဲ့ ဆောင် ရွက်ချက်တွေကို ငြင်းဆန်တာတွေရှိပါတယ်။ ဒါကလည်း Reproductive Health လို့ခေါ်တဲ့ မျိုးဆက်ပွား ကျန်းမာ ရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရတဲ့အခါ အဓိက အခက်ခဲတွေဖြစ်ပါတယ်။ တကယ်ပြောရရင်တော့ သူတို့ တွေဟာ ကျွန်တော်တို့ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနက

တွေ့ဆုံမေးမြန်း-လေးဝတီထွန်းစောခိုင် ဓာတ်ပုံ-ကိုကြီးစော

ဝန်ထမ်းတွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအင်မတန်မှ အားနည်းနေလို့ပါ။ ဆိုပါတော့ Routine EPI လုပ်ဖို့ အတွက် ဆရာမတွေက ကျေးရွာ/ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေး များတွေနဲ့ပူးပေါင်းပြီး ဆောင်ရွက်ပါတယ်။ ဒီတော့ ဥပမာ လူ ၄၀ ဆိုပါဆို ဆရာမက လူ ၂၀ စီ ခွဲပြီး စုရပ်နှစ်ခုနဲ့ ထိုးချင်ရင်ထိုးမှာ၊ ဒါမှမဟုတ် တစ်နေရာတည်းနဲ့ ထိုးချင် ရင်ထိုးမှာ။ ဆရာမတွေက ဆေးထိုး/ဆေးတိုက် ဆောင်ရွက်ပြီးမှ ပြန်မှာပါ။ ဒီအချိန်မှာ ဖျားနာနေတဲ့ ကလေးတွေကလွဲလို့ တခြားကလေးတွေဟာ ကာကွယ် ဆေးထိုးကြတာပါပဲ။ သူတို့အုပ်စုတွေက ကလေးတွေက တော့ ကာကွယ်ဆေးလာထိုးတာ အလွန်နည်းပါတယ်။ ဒီဘက်က ရခိုင်အပါအဝင် တခြားတိုင်းရင်းသားတွေ ကတော့ အကုန်လာထိုးကြတာပါပဲ။ ဖျားနာနေတဲ့ကလေး တစ်ဦးစနဲ့စဉ်းစကျန်ချင် ကျန်ခဲ့မှာပါ။ မကျန်တာကများပါ တယ်။ နောက်ပြီးသူတို့ အုပ်စုတွေမှာရှိတဲ့ ကိုယ်ဝန်ဆောင် မိခင်တွေဟာ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းတွေရဲ့ စောင့်ရှောက်ပေး မှုကို လက်မခံကြသလို၊ သူတို့တွေ့ခမျာ လက်ခံပိုင်ခွင့် လည်းမရကြပါဘူး။

မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရင် လည်း သူတို့ကိုတားဆီးပိတ်ပင်ခံရတာတွေလည်း များပါ တယ်။ ဒါကတော့ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုမှာ ပူးပေါင်းပါဝင်လိုစိတ်မရှိတာ၊ ဒီဘက်အုပ်စုတွေနဲ့ ကွာခြား တာကို ကွက်ကွက်ကွင်းကွင်းမြင်ရတာပါပဲ။ စောစောက ကျွန်တော်ပြောခဲ့သလို ပိုလီယိုပိုးတွေ့ရတဲ့ဒေသတွေဟာ ဒီလိုဒေသမျိုးတွေပါ။

ကျွန်တော်တို့ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းတွေမှာ ဘယ်သူ ကိုမှခွဲခြားဆက်ဆံတတ်တဲ့ Boundary မရှိပါဘူး။ အားလုံးကိုအတူတူထားပြီး စောင့်ရှောက်တာပါ။ ဆက်ဆံမှု ပေးကြတာပါ။ ဒါတွေကို သူတို့ရဲ့ခေါင်းဆောင်တွေကို ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့က သွားပြီးရှင်းပြပေးတော့ သူတို့က နားလည်သင့်သလောက်နားလည်ပေးမယ့် သူတို့အမျိုးသမီး တွေကို မြန်မာရှင်းပြကြပါဘူး။ ဒါကို UN အပါအဝင် တချို့အဖွဲ့အစည်းတွေက သူတို့ကို Universal Health Coverate (UHC)လို့ခေါ်တဲ့ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အပြည့်အဝမေးကြဘူးလို့ စွပ်စွဲတာတွေလည်းရှိပါတယ်။ ဒါကလက်မခံနိုင်တဲ့ကိစ္စပါ။ ဘယ်ပေတံနဲ့တိုင်းပြီး ပြော နေကြတာပါလဲ။ အနောက်နိုင်ငံတွေရဲ့စံနဲ့တော့ တိုင်းလို့ မရပါဘူး။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ ကျေးလက်ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုစံနဲ့ တိုင်းကြည့်ကြပါ။ အားလုံးအတူတူပါပဲ။ တစ်ပြေးညီပါပဲ။ ဘယ်သူ့ကိုမှ သာစေ၊ နာစေ သဘော မထားပါဘူး။ မခွဲခြားပါဘူး။ သူတို့အုပ်စုတွေအနေနဲ့သာ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ပေးမှုကို လိုလိုလားလား လက်မခံကြလို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအားနည်းလို့သာ ဖြစ်ပါတယ်။

သူတို့အုပ်စုတွေကို ရခိုင်ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနအနေနဲ့လည်း လူနာညွှန်းပို့တာတို့၊ ဆေးကုသတာ တို့က အစပြုလုပ်ပေးနေတာပါပဲ။ NGOs တွေလည်း ပါပါတယ်။ ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရ အနေနဲ့လည်း ငွေကြေး များစွာ အကူအညီပေးပြီးတော့ အစစအရာရာ စောင့် ရှောက်ပေးနေတာပါပဲ။ ဒါတွေကို မမြင်ဘဲနဲ့တစ်ဖက်သတ် ပြစ်တင်စွပ်စွဲတာဟာ သဘာဝမကျပါဘူး။ ဒါတွေကိုတော့ သေသေချာချာလေ့လာပြီးမှ ပြောကြပါလို့ ပြောလိုပါတယ်။

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်းသည် ကုသခြင်းထက်ကောင်းကြောင်း လူတိုင်းအသိပင်ဖြစ်သည်။ ပိုလီယိုရောဂါပိုးသည် တစ်နေ ရာတွင်ဖြစ်ပွားပါက အခြားဒေသများကိုပါ ကူးစက်ပျံ့နှံ့ တတ်သည်။ သို့အတွက်ကြောင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန အနေနဲ့အိမ်တိုင်ရာရောက် ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးတိုက် ကျွေးခြင်းကို အလေးထားဆောင်ရွက်ပေးနေသဖြင့် ပြည်သူများအနေဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ် ပေသည်။ ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးသာမက အခြားသော ကာကွယ်ဆေးများဖြစ်သည့် ထိုးဆေး၊ တိုက်ဆေးများကိုပါ သတ်မှတ်ထားသောအသက်အရွယ်အပိုင်းအခြားတွင် ထိုးပေး၊ တိုက်ပေးသင့်သည်။ ပိုလီယိုရောဂါကူးစက်ခံရပါက ဘဝတစ်လျှောက်လုံးလူလုံးမလှ ဒုက္ခတဘဝဖြင့် ဖြစ်သွား တတ်သည်။ သို့ဖြစ်၍ သားသမီးအပေါ်မေတ္တာထားပြီး ကာကွယ်ဆေးဖြင့်ရောဂါတားကြပါရန် တိုက်တွန်း ရေးသားလိုက်ရပါကြောင်း။

ခုတင် ၅၀ ဆံ့ ပြည်သူ့ဆေးရုံ ဆောက်လုပ်မည်

ကျွန်တို့မြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံကို ၂၀၁၅ - ၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်ခွင့်ပြုငွေဖြင့် ခုတင် ၅၀ ဆံ့ နှစ်ထပ်ဆေးရုံကိုဆောက်လုပ်ရန် ဒီဇင်ဘာလပထမပတ်ကစတင်ပြီး ဆေးရုံဝင်းအတွင်း သစ်ပင်များခုတ်လှဲခြင်းဖောင်ဒေးရှင်းချရန် မြေနေရာများ တူးဖော်ခြင်းကို မြင်တွေ့ခဲ့ရသည်။ ခုတင် ၅၀ ဆံ့ နှစ်ထပ်လူနာဆောင်မှာ အလျား ၁၄၄ ပေ၊ အနံ ၅၆ ပေ သံကူ ကွန်ကရစ်အဆောက်အအုံဖြစ်ကာ GOLDEN STATE INTERNATIONAL LTD ကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူဆောက်လုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ဝင်းမောင်(ကျိုက်ထို)**

တိုင်းရင်းသားမီဒီယာများ ရေရှည်ရပ်တည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် တိုင်းရင်းသားမီဒီယာ ၁၀ ခုနှင့် ထောက်ပံ့ပေးရန်လျာထား

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

တိုင်းရင်းသား မီဒီယာများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ရည်ရွယ်ပြီး ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အမျိုးသား ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ဗဟိုပြန်ကြားရေးကော်မတီ၊ BNI သတင်းဌာနနှင့် မရှိမသတင်းဌာနတို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ယမန်နေ့နံနက် ၁၁ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ ချက်ထရိယံတိုက်ရန်ကုန်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ (ယာပုံ)

ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးတင့်ဆွေက ယခုတွေ့ဆုံမှုမှာ ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ဖြစ်ပြီး ပထမအကြိမ်ကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်က နေပြည်တော်ရှိ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အတူ တွေ့ဆုံခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းအစည်းအဝေး၌ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးတွင် လှုပ်ရှားရန်ကန်နေကြသော တိုင်းရင်းသား မီဒီယာများ ရေရှည်ရပ်တည်ဖွံ့ဖြိုးနိုင်ရေးအတွက် မည်သို့ထောက်ပံ့ပေးနိုင်မည်ဆိုသည် အချက်ကို အဓိကထား ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း၊

ထောက်ပံ့သည် ဆိုရာတွင်လည်း တိုင်းရင်းသား မီဒီယာများ၏ အယ်ဒီတာလွတ်လပ်ခွင့်ကို လွှမ်းမိုးချုပ်ကိုင်မှုလုံးဝမပါဝင်သော ရိုးရှင်းပွင့်လင်းမြင်သာသည့် ထောက်ပံ့မှုမျိုးဖြစ်စေရန် မည်သို့ဆောင်ရွက်သင့်သည်ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါကြောင်း၊ ထို့နောက်အခြေခံမူနှင့်စံအချက်အချို့ ညှိနှိုင်းရရှိခဲ့ပြီး ဆက်လက်၍ မည်သို့ ဆောင်ရွက်သင့်သည်ကို ယခုအစည်းအဝေး၌ ထပ်မံညှိနှိုင်းရန် ဖြစ်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်စိုးက ယခုကဲ့သို့ ထောက်ပံ့မည့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်ရန် သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းမှ အကြမ်းဖျင်းအားဖြင့် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ရန်ပုံငွေအချို့လျာထားပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သတင်းဖော်ပြမှု အပိုင်းအနေဖြင့် မည်သို့ ထောက်ပံ့ပေးခြင်းအားဖြင့် အားလုံးအတွက် လက်တွေ့အဆင်ပြေနိုင်မည်ကို နည်းလမ်းရှာဖွေကြစေလိုကြောင်း၊ ထောက်ပံ့ပေးသည့်

မီဒီယာများကိုလည်း သတ်မှတ်ထားသော အခြေခံမူနှင့် စံအချက်များဖြင့် ရွေးချယ်မည်ဖြစ်ပြီး ကနဦး၌ တိုင်းရင်းသားမီဒီယာ ၁၀ ခုနှင့် စတင်ထောက်ပံ့ပေးရန် လျာထားပါကြောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။ ယင်းနောက် တက်ရောက်လာကြသူများအနက်မှ အမျိုးသား ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ဗဟိုပြန်ကြားရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဦးအောင်ရှင် (မုံရွာအောင်ရှင်)က ယခုကဲ့သို့ တိုင်းရင်းသားမီဒီယာများ ရေရှည်ရပ်တည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာရေးအတွက် ထောက်ပံ့ပေးမည့်အစီအစဉ်မှာ အလွန်ကောင်းမွန်ပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားမီဒီယာများအနေဖြင့် အသေးစိတ် ပြန်လည်ချပြည့်နှိုင်းပြီး သတ်မှတ်ကာလ တစ်ခုအတွင်း၌ ပြန်လည်အစည်းအဝေး ခေါ်ယူ တွေ့ဆုံသွားသင့်ပါကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

မရှိမသတင်းမီဒီယာမှ အယ်ဒီတာချုပ် ဦးစိုးမြင့်က တိုင်းရင်းသား မီဒီယာများနှင့် လတ်တလော အကူအညီပေးဆောင်ရွက်နေသော အခြေ



အနေများအား ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး BNI အဖွဲ့မှ အမှုဆောင် ဒါရိုက်တာ ဒေါ်နန်းဖောစေးနှင့် ဦးလင်းတို့က တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ၌ တိုင်းရင်းသားမီဒီယာများ၏ ရှင်သန်ရပ်တည်နေမှု အခြေအနေများကို အသေးစိတ်ပြန်လည် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြသည်။ တိုင်းရင်းသားများနှင့် ရှင်းလင်း

ချပြဆွေးနွေးပြီး ရရှိလာမည့် အသေးစိတ် အခြေအနေများကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၀ ရက်တွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အသေးစိတ် ထပ်မံဆွေးနွေးရန် သတ်မှတ်ပြီး ဇန်နဝါရီလ နောက်ဆုံးပတ်တွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် အပြီးသတ် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးသွားမည်

ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးရဲတင့်နှင့် သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းမှ တာဝန်ရှိသူများလည်း တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များအတွက် အသက်မွေးမှုပညာရပ်များနှင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ ခေါင်းဆောင်မှုစွမ်းရည်တိုးမြှင့်ရေးသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိ

သတင်းစဉ် (သတင်းအဖွဲ့)

နယ်စပ်ဒေသများရှိ တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းပညာရပ်များ တတ်မြောက်စေရန်အတွက် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနက ဂျပန်နိုင်ငံ၏ အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သည့် Bridge Asia Japan (BAJ) နှင့် ပူးပေါင်းပြီး ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့၌ နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စက်မှုလက်မှုပညာသင်တန်းကျောင်း ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ သင်တန်းကျောင်းကို ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ခြောက်နှစ်တာကာလအတွင်း အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၅ သန်းကျော် အကုန်အကျခံပြီး အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

လက်ရှိအခြေအနေတွင် ယင်း သင်တန်းကျောင်း၌ စာသင်ခန်း၊ ကျောင်းသားအိမ်ဆောင်၊ အုပ်ချုပ်မှုရုံး၊ ရေချိုးခန်း၊ အိမ်သာ၊ စက်ပြင်အလုပ်ရုံ၊ ဂဟေနှင့် လျှပ်စစ်အလုပ်ရုံ၊ မီးစက်ခန်းအဆောက်အအုံတို့ကို ဆောက်လုပ်ထားရှိပြီး ၂၀၁၄ မှ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း အဆင့်မြင့်စက်ပြင်သင်တန်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးသင်တန်း၊ မော်တော်ယာဉ်စက်ပြင်သင်တန်း၊ ဂဟေသင်တန်းနှင့် လျှပ်စစ်ပိုင်းဆိုင်ရာသင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိရာ သင်တန်းသားဦးရေ ၃၀၉ ဦးတို့ကို သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းသင်တန်းများတွင် နယ်စပ်ဒေသများမှ ပညာသင်ကြားခွင့်မရသော တိုင်းရင်းသားလူငယ်များအား နည်းပညာပံ့ပိုးရန်၊ သင်တန်းဆင်း တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ

အနေဖြင့် သင်ကြားသောပညာရပ်များကို အသုံးပြု၍ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ တိုးတက်ရရှိခြင်းဖြင့် ဒေသတွင်းစီးပွားရေးနှင့် နည်းပညာများ ဖွံ့ဖြိုးလာစေရန်၊ ဂျပန်နိုင်ငံ Bridge Asia Japan (BAJ) အဖွဲ့မှ ကျွမ်းကျင်ပြီး အတွေ့အကြုံရင့်ကျက်သော ပညာရှင်များ၏ ကြီးကြပ်မှုအောက်တွင် လုပ်ကိုင်ခြင်း



နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ အသက်မွေးမှုပညာရပ်ဖြစ်သည့် လက်သမား လက်တွေ့သင်တန်းဆောင်ရွက်နေမှုကို တွေ့ရစဉ်။

ဖြင့် လုပ်ငန်းစွမ်းရည်များ တိုးတက်လာစေရန်အပါအဝင် ရည်ရွယ်ချက် ခြောက်ရပ်ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါသင်တန်းကျောင်းဆင်း တိုင်းရင်းသားလူငယ်များအနေဖြင့် ပုဂ္ဂလိက လုပ်ငန်းများနှင့် အစိုးရဌာနများတွင် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်လျက် ရှိသကဲ့သို့ ကိုယ်ပိုင်လုပ်ငန်းများ

လည်း လုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြသည်။ ထို့ပြင် ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် Nippon Foundation တို့ ပူးပေါင်းပြီး ပြည်နယ် ခုနစ်ခုတွင် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြသည့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနမှ

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအား ခေါင်းဆောင်မှုစွမ်းရည်တိုးမြှင့်ရေး သင်တန်းနှင့် အဆင့်မြင့်အရာရှိများ စွမ်းရည်မြှင့်သင်တန်းများကိုလည်း ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၈ ခုနှစ်အထိ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၅ သန်း အကုန်အကျခံ၍ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စီမံကိန်းဒေသများအဖြစ် ကချင်၊ ကယား၊ ကရင်၊ ချင်း၊ ရခိုင်၊ မွန်၊ ရှမ်းပြည်နယ်များနှင့် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသများကို သတ်မှတ်ထားရှိသည်။

အဆိုပါ ပြည်နယ်အစိုးရများ၌ အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြသည့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအား အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး သင်တန်းများကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၈ ခုနှစ်အထိ တစ်နှစ်လျှင် နှစ်ကြိမ် သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။

ပထမအကြိမ် ခေါင်းဆောင်မှုစွမ်းရည် တိုးမြှင့်ရေးသင်တန်းကို ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟိုလေ့ကျင့်ရေးကျောင်း ပြည်နယ်ခန့်ခွဲရရှိ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်း ၇၀ အားလည်းကောင်း၊ ဒုတိယအကြိမ်

သင်တန်းကို ပြည်နယ် ခုနစ်ခုရှိ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန တို့မှ ဝန်ထမ်း ၇၄ ဦးကိုလည်းကောင်း၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိ ၁၅ ဦးအား နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၌လည်းကောင်း၊ သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့ပြီး အဆိုပါ သင်တန်းသားများမှ ၅၅ ဦးအား စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ လေ့လာရေးခရီးစေလွှတ်ပေးခဲ့သည်။

အလားတူ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနနှင့် British Council တို့ ပူးပေါင်း၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ပညာရေးတက္ကသိုလ်၊ ပညာရေးကောလိပ်များနှင့် ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်တို့မှ ဆရာ၊ ဆရာမများအား အင်္ဂလိပ်စာ 4 Skills ကို ကျွမ်းကျင်စွာ သိရှိနားလည်စေရန်၊ ခေတ်မီသင်ပြနည်းနှင့် သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများကို သိရှိအသုံးပြုတတ်စေရန်၊ နိုင်ငံတကာ ပညာရေးစနစ်ကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် သိရှိစေရန်နှင့် သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ် သင်ကြားရေး၌ ထိရောက်စွာ အသုံးပြုတတ်စေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် အင်္ဂလိပ်စာ စွမ်းရည်မြှင့်မားစေရန် English for Education College Trainers (EfECT) သင်တန်းကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိရာ ယခုအချိန်အထိ ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်မှ ဆရာ ၅၁ ဦးအား သင်တန်းဖွင့်လှစ် ပို့ချပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

✽ ကျော့မှူး တစ်မိတာ၊ ယာဉ်သွားလမ်းအကျယ် ၆ ဒသမ ၅ မီတာရှိပါတယ်။ ရေလမ်းကင်းလွတ်အမြင့် ၄ ဒသမ ၈၇ မီတာ၊ ရေလမ်းကင်းလွတ် နယ်အကျယ် မီတာ ၆၀ ရှိပါတယ်။ လူသွားလမ်း

နှစ်လမ်း၊ ယာဉ်သွားလမ်း နှစ်လမ်း၊ ကွန်ကရစ်တံတားဖြစ်ပြီး ခွင့်ပြုခံနိုင်ဝန် ၅၅ တန် ယာဉ်များဖြတ်သန်းမောင်းနှင်နိုင်ပါတယ်။ ကုန်ကျငွေကျပ် ခြောက်ဘီလီယံကျပ်ကျယ်လို့ ခန့်မှန်းထားပါတယ်။ နိုင်ငံခြားအင်ဂျင်နီယာ ၁၀ ဦး၊ မြန်မာ

အင်ဂျင်နီယာ ၁၂ ဦး၊ လုပ်သားစုစုပေါင်း ၁၀၀ ကျော် နေ့ညမနားဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ဒါကြောင့် သတ်မှတ်ချိန် ပြီးနိုင်မှာပါ” ဟု ပြောသည်။ ငမိုးရိပ်တံတား (သုနန္ဒာ) ယာဉ်နှစ်လမ်းသွားကွန်ကရစ်တံတား ပြီးပါ

က ကြိုးတံတားကိုသာ အမှီပြုသွားလာနေကြသော ခရီးသွားပြည်သူများ စိတ်ချမ်းသာမှုဖြင့် လွယ်ကူစွာ မော်တော်ယာဉ်ခရီးဖြင့် သွားလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။ မျိုးမင်းသိန်း(မရမ်းကုန်း)

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ဆောင်ရွက်ပေးပေါင် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ပေါင်မြို့နယ် ဇင်းကျိုက်မြို့ အထကမှ အသက် ၁၀ နှစ်ပြည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအား သတုံခရိုင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်မောင်ရင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်၌ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မောင်မွှေး

၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေပိမာန်စာမူဆု ရရှိသူများစာရင်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ဆုရရှိသူအမည်	စာပေအမျိုးအစား
၁။	အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆု	(က) ဆရာကြီးဦးဝင်းဖေ (မြိုင်)	
		(ခ) ဆရာကြီးဦးခင်မောင်စိုး (မောင်ပေါ်ထွန်း)	
		(ဂ) ဆရာကြီးဦးကိုလေး (ကိုလေးအင်းဝဂုဏ်ရည်)	
၂။	အမျိုးသား စာပေဆု	(က) ဆရာမ စံပယ်ဖြူနု	ဝတ္ထုရှည်စာပေဆု (မြောက်ဖျားဆီကအလွမ်းရာသီ)
		(ခ) ဆရာကြီးနှစ် (ဘုန်းဘုန်းဦးတေမိ)	ဝတ္ထုတိုပေါင်းချုပ် စာပေဆု (မာရ်နတ်ရဲ့စည်းစိမ်)
		(ဂ) ဆရာမောင်လင်းကြည်	ကဗျာပေါင်းချုပ် စာပေဆု (မိုးဦးလေးဦး ကဗျာများ)
		(ဃ) ဆရာတက္ကသိုလ် ခင်မောင်ဇော်	စာပဒေသာ စာပေဆု ၊ တက္ကသိုလ်သီလာ မြကျွန်းသာ(ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်သမိုင်း)
		(င) ဆရာဒေါက်တာမောင်ဖြေ	မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာဆိုင်ရာ စာပေဆု (မွန်မြတ်သောကျေးဇူးဆပ်သူနှင့် မွန်မြတ်သော ကျေးဇူးပြုသူ)
		(စ) ဆရာဇော်မျိုးဟန်(ငါးသိုင်းချောင်း)	ကလေးစာပေဆု၊ (ပန်းစုံရွှေပြည်ကလေး ကဗျာများ)
		(ဆ) ဆရာဆူးသစ်	လူငယ်စာပေဆု၊ (ခွန်အားရှိသောစာ၊ ခွန်အားရှိသောလူငယ်)
		(ဇ) ဆရာနတ်မောက်အနီချို	ဘာသာပြန်(သုတ)စာပေဆု၊ (ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်ကိုး တိုး၍သာဝင်)
		(ဈ) ဆရာဟိန်းလတ်	ဘာသာပြန်(ရသ) စာပေဆု၊ (ကျွန်မမာလာလာ)
		(ည) ဆရာဒေါက်တာတိုးလှ	သုတပဒေသာ(ဝိဇ္ဇာ) ဘာသာရပ်စာပေဆု၊ (သက္ကရာဇ်တွေထဲက သမိုင်း)
		(ဋ) ဆရာကျော်ဦး	သုတပဒေသာ (ရိုးရိုးသိပ္ပံစာပေဆု)၊ (စွမ်းအင်နှင့် ဝန်းကျင်)
		(ဌ) ဆရာရတနာစိုး	သုတပဒေသာ(အသုံးချသိပ္ပံစာပေဆု) (ဝါး)
		(ဍ) ဆရာ ဒေါက်တာကျော်ဝင်း	နိုင်ငံရေးစာပေဆု၊ (နိုင်ငံရေးအတွေးအခေါ် သမိုင်း)
		(ဎ) ဆရာဦးစိုင်းအောင်ထွန်း	အင်္ဂလိပ်ဘာသာ (သုတစာပေဆု)၊ (SHAN LEGENDS)
		(ဏ) ဆရာ ဦးထွန်းအောင်ချိန်	အင်္ဂလိပ်ဘာသာ (ရသစာပေဆု)၊ (MAUNG YIN MAUNG AND MA ME' MA)
၃။	စာပေပိမာန် စာမူဆု	(က) ဆရာမ သွဲ့ထားညို(သက္ကလ)	ဝတ္ထုရှည်ဆု (ဒုတိယဆု) (အလင်းစေတမာန်)
		(ခ) ဆရာစိုးမြင့်မောင်(သာရဝေါ)	ဝတ္ထုရှည်ဆု (တတိယဆု) (မုန်းခက်ပြုံးတစ်သက်)
		(ဂ) ဆရာကေ(တောင်တန်းပြာ)	ဝတ္ထုတိုပေါင်းချုပ်ဆု (ပထမဆု)၊ (အောက်ချင်းငှက်ကလေးရဲ့ ဒဏ္ဍာရီနှင့် အခြားဝတ္ထုတိုများ)
		(ဃ) ဆရာထွန်းလှိုင် (မြိုင်)	ဝတ္ထုတိုပေါင်းချုပ်ဆု(ဒုတိယဆု) (မထိုး တစ်ကျပ် ထိုးတစ်ကျပ်နှင့် ကိုယ်တွေ့ ဝတ္ထုတိုများ)
		(င) ဆရာရဲရင့်ကျော်	ဝတ္ထုပေါင်းချုပ်ဆု (တတိယဆု)၊ (သမုဒ္ဒယ ဒီရေတောနှင့်အခြားဝတ္ထုတိုများ)
		(စ) ဆရာ ပုလောစိုးနဲ့သာ	ကဗျာပေါင်းချုပ်ဆု(ပထမဆု)၊ (ပြဒါးမဲ့မှန် ကဗျာများ)

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ဆုရရှိသူအမည်	စာပေအမျိုးအစား
		(ဆ) ဆရာမောင်သာလင်း	ကဗျာပေါင်းချုပ်ဆု (ဒုတိယဆု)၊ (ချိုးကုသံလေး ပလွေတေးနှင့် ငါ့မွှေးရပ်ရွာ ကဗျာများ)
		(ဇ) ဆရာလွင်ဦး (ကွမ်းခြံကုန်း)	ကဗျာပေါင်းချုပ်ဆု (တတိယဆု) (မူးမြစ်တေးသံ ကဗျာများ)
		(ဈ) ဆရာဦးထွန်းလွင် (မိတ္ထီလာ)	သုတပဒေသာဝိဇ္ဇာပညာရပ်ဆု(ပထမဆု)၊ (လူမွန်ကို တူးဖော်ခြင်း)
		(ည) ဆရာဇော်လွင်ဦး ဟင်္သာတ	သုတပဒေသာဆု (ဝိဇ္ဇာပညာရပ်) (ဒုတိယဆု)၊(ကွယ်ပျောက်လူဆယ်လင်းတလဲ)
		(ဋ) ဆရာစေတုတ္တရာ ချင်းလှထွန်း	သုတပဒေသာ ဝိဇ္ဇာပညာရပ်ဆု (တတိယဆု) (မုန်းချောင်းရေပြာစေတုတ္တရာ)
		(ဌ) ဆရာတိုးတိုး (Geo Physics)	သုတပဒေသာ သိပ္ပံနှင့် အသုံးချသိပ္ပံ ပညာရပ်ဆု (တတိယဆု)၊ (ကမ္ဘာ၊ နေ၊ နေမိသားစုနှင့် စကြဝဠာ)
		(ဍ) ဆရာမောင်ချိုဝေ	စာပဒေသာဆု(ဆောင်းပါး) ပထမဆု၊ (ဇာတိစိတ်၏ ခေါ်ဆောင်ရာ)
		(ဎ) ဆရာမအိချို	စာပဒေသာဆု (ဆောင်းပါး) ဒုတိယဆု၊ (ရွှေဝိတောက်)
		(ဏ) ဆရာသောင်းညွန့်သစ် (အမျိုးသားစာပေဆု)	စာပဒေသာဆု(ဆောင်းပါး) တတိယဆု၊ (သစ်ပင်တောတောင်တို့၏ ပရိယာယ်)
		(တ) စာရေးဆရာမ အိအိမွန်(ယဉ်ကျေးမှု)	မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာဆိုင်ရာ စာပေဆု၊ (ဒုတိယဆု)၊ (ကချင်ရိုးရာ အနုလက်ရာ ဒီဇိုင်းများ)
		(ထ) ဆရာမခင်ညိုညိုမြင့်	မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုအနုပညာဆိုင်ရာ စာပေဆု (တတိယဆု)၊ (ငါးထုပ်ဖက်ပေါ် ကျသည့် ပျားရည်စက်)
		(ဒ) ဆရာရဲဘော်မြသိန်း(ဟိုပုံး)	ကလေးစာပေဆု(ပထမဆု)၊ (ကျူရှင်နှင့် အခြား ကလေးဝတ္ထုတိုများ)
		(ဓ) ဆရာနန္ဒာမိုးကြယ်	ကလေးစာပေဆု(ဒုတိယဆု)၊ (မင်္ဂလာ ရှိသောနေ့ ကလေးကဗျာများ)
		(န) ဆရာသန်းအောင်(အညာမြေ)	ကလေးစာပေဆု (တတိယဆု)၊ (ရွှေစင်နှစ်ပွင့်)
		(ပ) ဆရာမအေပရယ်ယုနိုင် (ရွှေတောင်)	လူငယ်စာပေဆု (ပထမဆု)၊ (ကိုယ်တိုင်ရေးရောင်စုံပန်းချီကားတစ်ချပ်)
		(ဖ) ဆရာမနွယ်နွယ်ဝင်း	နိုင်ငံရေးစာပေဆု (တတိယဆု)၊ (မြန်မာ့ လွတ်လပ်ရေးမှတ်တိုင် ပြည်ခရိုင်) ၁၉၂၀-၁၉၄၈
		(ဃ) ဆရာဇင်မင်း(သမိန်ထော)	ပြဇာတ်စာပေဆု (ဒုတိယဆု)၊ (တောဟေဝန်လယ် တောင်စွယ် ဝေယန့်ဦး)
		(ဘ) ဆရာမောင်(မကွေး)	ပြဇာတ်စာပေဆု (တတိယဆု)၊ (လှေခွက်ချည်းကျန် အလဲမလဲဟေ့)
		(မ) ဆရာ Dr. Saw Mra Aung	အင်္ဂလိပ်စာမူဆု (ပထမဆု)၊(A Glimpse-into Part of ancient Myanmar History and Fundamental Buddhist Concepts)
		(ယ) ဆရာ ဒီပန်လင်း	ဘာသာပြန်စာမူဆု(ပထမဆု)၊ (မြစ်နဒီတို့ ခန်းခြောက်လေသောအခါ)

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပညာရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွင် အိုင်စီတီ၏ကြီးမားသောအခန်းကဏ္ဍ [ဝရဇိန်]

ICT in education ဟူသောခေါင်းစဉ်မှာ လူဦးရေ၏ ၂ ရာခိုင်နှုန်း လောက်သာ အင်တာနက်သုံးစွဲနိုင်သော လွန်ခဲ့သည့်နှစ် အနည်းငယ်က မြန်မာနိုင်ငံအဖို့ အသစ်အဆန်းများဖြစ်ခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ ပညာရေး ကဏ္ဍ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲများ၌ အလေးထားပြောကြား လာခဲ့ကြပြီဖြစ်သည်။

ယမန်နှစ် တစ်နှစ်တည်းကပင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ မိုဘိုင်းဖုန်းသုံးစွဲမှု ၃၀၀ ရာခိုင်နှုန်း မြင့်တက်လာခဲ့သဖြင့် ယခုအခါ ယူနက်စကိုသည် ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် လက်တွဲပူးပေါင်းကာ ဩစတြေးလျအစိုးရ ထောက်ပံ့သော သင်တန်းသားဆရာ၊ ဆရာမများ၏အိုင်စီတီဆိုင်ရာအရည်အသွေးမြှင့်တင် ရေးစီမံကိန်းမှတစ်ဆင့် ဆရာ ဆရာမများ အိုင်စီတီထိတွေ့မှုမြှင့်တင်ရေး ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပညာရေးကောလိပ်များတွင် အိုင်စီတီပညာရပ်များ သင် ကြားမှုကြောင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ၏ အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေးတွင် ပညာရေး ကောလိပ်များ၏အရေးပါမှုကို ပို၍ အသိအမှတ်ပြုလာကြပြီး ယမန်နှစ်က သင်တန်းဆင်းဆရာ၊ ဆရာမ ၁၃၀၀၀ မှာ မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့ရှိ စာသင် ကျောင်းများသို့ ရောက်ရှိသွားကြပြီဖြစ်သည်။ ယူနက်စကိုသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် စောစောပိုင်းကတည်းက ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်းကာ ပညာရေး ကောလိပ်များအတွင်း အိုင်စီတီပညာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အကောင် အထည်ဖော်လျက်ရှိပြီး ပညာရေးကောလိပ်များရှိ သင်ကြားရေးအဖွဲ့ဝင်များ ကို သင်တန်းအစီအစဉ်များပြုလုပ်ပေးခြင်းနှင့် ပညာရေးကောလိပ်များ၌ အိုင်စီတီစွမ်းဆောင်ရည်များ မြှင့်တင်ရေးအတွက် ငါးနှစ်မူဘောင်တစ်ခု ပေါ်ပေါက်လာရေးကို လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြသည်။

ယခုအခါ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ပညာရေးကောလိပ်တစ်ခုတွင် အိုင်စီတီဆရာအသစ် သုံးဦးနှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်း ၆၅ ဦးအား ပညာရေး ကောလိပ်များရှိ သင်ကြားရေး၊ သင်ယူရေးများတွင် အိုင်စီတီကိုထိရောက်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။ နိုဝင်ဘာလက ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့များရှိ အိုင်စီတီ သင်တန်းသားဆရာ၊ ဆရာမများအတွက် အနီး ကပ် ငါးရက်သင်တန်းများပြုလုပ်ပေးခဲ့သည်။ သင်တန်းပြ ဆရာ ဆရာမများ အနေဖြင့် ပညာရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွင် ရှေ့ပြေးအဖြစ် ပညာရေး၌ အိုင်စီတီအသုံးပြုလိုစိတ်နှင့် တာဝန်ဝတ္တရားများ ရင့်ထဲတွင် ကိန်းအောင်း လာကြပြီး မိမိတို့သင်ကြားပေးသော သင်တန်းသားဆရာ၊ ဆရာမများ အရည်အသွေးမြင့်မားရေးအတွက် မိမိတို့၏အခန်းကဏ္ဍကြီးမားပုံကို သိရှိ လာကြပြီဖြစ်သည်။ (UNESCO.BKK)

ကျောပိုးမှ

စာပေဆုများ ချီးမြှင့်ခံရသော စာရေးဆရာကြီးများအား မြန်မာ့အလင်း သတင်းအဖွဲ့အနေဖြင့် စင်မြင့်ထက်ဆုယူအပြီး တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ရာ ဆုရရှိသူများ၏ ရင်တွင်းဖွင့်ဟစကားသံများကို စုစည်းဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

စာရေးဆရာကြီး ကိုလေး (ကိုလေးအင်းဝဂုဏ်ရည်) အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရ



ဆရာ ကိုလေး(အင်းဝဂုဏ်ရည်)



ဆရာ ဒေါက်တာမောင်ဖြေ



ဆရာဟိန်းလတ်



ဆရာဒေါက်တာတိုးလှ

သတင်း-မောင်မြင့်မြင့်
မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)
ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)၊
မင်းထက်

ပြစ်ပါတယ်။လူငယ်တွေကို လိမ္မာစေချင်တယ်။ကျေးဇူးသိတတ်သူ၊ ကျေးဇူးပြုတတ်သူတွေ ဖြစ်စေချင်ပါတယ်။
ဆရာဟိန်းလတ် ဘာသာပြန်(ရသ)ဆု အမျိုးသားစာပေဆု
မြန်မာနိုင်ငံမှာ ရသစာပေအားနည်းနေတယ်။ ဘာသာပြန်ရသစာပေ ပိုပြီးအားနည်းလာတာကို တွေ့ရတယ်။ဒါကလည်း ရသစာပေရေးသားထုတ်လုပ်မှု နည်းသွားတာပါ။ ရသစာပေရေးသားထုတ်ဝေဖို့ဆိုတာကလည်း စာဖတ်သူများဖို့လိုတယ်။ ခုဆိုရင် စာအုပ်ဆိုတဲ့နည်းသွားတယ်။ စာအုပ်အငှားဆိုတဲ့အစဉ်အလာကို ပျော်စရာတွေ၊ ဝမ်းနည်းစရာတွေ၊ ဒုက္ခတွေ၊ သူ့ကွေ့ ရှိတယ်။ အဲဒါတွေကို စုပေါင်းဖြေရှင်းကြတာရှိတယ်။ အဲဒါလို စုပေါင်းလုပ်ကြတဲ့ဘဝတွေလည်း ဒီစာအုပ်ထဲမှာတွေ့ရတဲ့အတွက် တော်တော်လေးပဲ သမိုင်းကိုပုံဖော်ပေးတဲ့ အထောက်အထားတွေဖြစ်တာပေါ့။ အဲဒီအထောက်အထားတွေအပေါ်မှာ မြန်မာတွေရဲ့ ရှေးလူမှုဘဝ ဘယ်လိုရှိတယ်ဆိုတာ ပြောနိုင်ခဲ့လို့ ဝမ်းသာပါတယ်။ နိုင်ငံတော်ကလည်း အမှတ်တရဆုပေးတယ်ဆိုတော့ ကျေနပ်ပါတယ်။ ကျေးလက်လူမှုဘဝကို ဒီစာအုပ်ဖတ်ရင် နောင်ဘာတွေပြုပြင်ဖို့လိုဦးမလဲ၊ လူမှုဘဝရဲ့တိုးတက်မှုကို နောင်ဘာတွေ ဆောင်ရွက်ရင် ကောင်းမလဲဆိုတဲ့ သမိုင်းဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်တွေ ရသွားမယ်လို့ ယူဆပါတယ်။ အဲဒီလို အသိပညာအမြင်သစ်တွေပေးနိုင်လို့ ဝမ်းသာတာပါ။ အဓိကကတော့ ဗမာတွေဟိုတုန်းက ဘယ်လောက်အထိ ရောင့်ရဲပြီး ဘယ်လောက်အဆင့်အထိ နေနိုင်တယ်ဆိုတာရယ် ရှေးကအုပ်ချုပ်တဲ့သူတွေကရော တောင်သူလယ်သမားတွေအပေါ်မှာ ဘယ်

လူတို့ဟာ ငွေကြေးမရှိတဲ့အခါ ရောင်းကြ၊ ပေါင်ကြ ဒီအကြောင်းအရာစာအုပ်တွေကို ရေးတာဖြစ်တဲ့အတွက် ရှေးကကျေးလက်ဒေသရဲ့ လူနေမှုဘဝကို ကျွန်တော်တို့ တော်တော်လေးကို ပုံဖော်နိုင်တယ်ပေါ့။ ကျေးလက်ဒေသမှာ အုပ်ချုပ်တဲ့သူတွေရဲ့ ဆက်ဆံရေးတွေ၊ သူတို့ဒေသရဲ့ လူမှုရေးတွေ၊ ဘာသာရေးကိုးကွယ်ယုံကြည်မှုတွေ၊ နောက်ဆုံးအမှုအခင်းတွေကအစ ဒီစာအုပ်တွေထဲမှာ တော်တော်များများပါတော့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ကျေးလက်သမိုင်းကို လူမှုရေးနဲ့ကြည့်ရင် တော်တော်ကိုပဲ ပြည့်စုံအောင်ပြောနိုင်ခဲ့တာ။ လူမှုရေးဆိုတာ အများနဲ့ ပေါင်းသင်းနေကြရတဲ့အခါ ပျော်စရာတွေ၊ ဝမ်းနည်းစရာတွေ၊ ဒုက္ခ၊ သူ့ကွေ့ ရှိတယ်။ အဲဒါတွေကို စုပေါင်းဖြေရှင်းကြတာရှိတယ်။ အဲဒါလို စုပေါင်းလုပ်ကြတဲ့ဘဝတွေလည်း ဒီစာအုပ်ထဲမှာတွေ့ရတဲ့အတွက် တော်တော်လေးပဲ သမိုင်းကိုပုံဖော်ပေးတဲ့ အထောက်အထားတွေဖြစ်တာပေါ့။ အဲဒီအထောက်အထားတွေအပေါ်မှာ မြန်မာတွေရဲ့ ရှေးလူမှုဘဝ ဘယ်လိုရှိတယ်ဆိုတာ ပြောနိုင်ခဲ့လို့ ဝမ်းသာပါတယ်။ နိုင်ငံတော်ကလည်း အမှတ်တရဆုပေးတယ်ဆိုတော့ ကျေနပ်ပါတယ်။ ကျေးလက်လူမှုဘဝကို ဒီစာအုပ်ဖတ်ရင် နောင်ဘာတွေပြုပြင်ဖို့လိုဦးမလဲ၊ လူမှုဘဝရဲ့တိုးတက်မှုကို နောင်ဘာတွေ ဆောင်ရွက်ရင် ကောင်းမလဲဆိုတဲ့ သမိုင်းဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်တွေ ရသွားမယ်လို့ ယူဆပါတယ်။ အဲဒီလို အသိပညာအမြင်သစ်တွေပေးနိုင်လို့ ဝမ်းသာတာပါ။ အဓိကကတော့ ဗမာတွေဟိုတုန်းက ဘယ်လောက်အထိ ရောင့်ရဲပြီး ဘယ်လောက်အဆင့်အထိ နေနိုင်တယ်ဆိုတာရယ် ရှေးကအုပ်ချုပ်တဲ့သူတွေကရော တောင်သူလယ်သမားတွေအပေါ်မှာ ဘယ်

လောက်ကြည့်ရုံစောင့်ရှောက်ခဲ့သလဲ၊ တောင်သူလယ်သမားတွေရဲ့ ဘဝသာယာရေး ဘာတွေလုပ်ခဲ့သလဲဆိုတာတွေ၊ ဒါ့အပြင် ဒေသမှာရှိတဲ့ ရဟန်း၊ သံဃာတွေပါ။ အဲဒါတွေကအစ လူမှုဆက်ဆံရေးမှာ ဘယ်လို ဘယ်လိုကွင်းဆက်တွေနဲ့ လုပ်ကိုင်ကြတယ်ဆိုတာ ဒါတွေကို မီးမောင်းထိုးပြခဲ့တာပါ။

ဆရာမ အေပရယ်ယုနိုင် (စာပေဗိမာန်စာမူ ပထမဆု)

စာမူရေးတာ တစ်နှစ်ကျော်ကျော်ကြာတယ်။ ကလေးတွေဖတ်စေချင်တဲ့ စေတနာဆန္ဒနဲ့ ရေးခဲ့တာ။ လူငယ်



ဆရာမ အေပရယ်ယုနိုင်

စာပေဆုက နှစ်နှစ်ရှိပြီ မချိတ်တာ။ အခုလိုရတဲ့အတွက် ဝမ်းသာပါတယ်။ ရေးဖြစ်တဲ့ ရည်ရွယ်ချက်က အဲဒီစာမူလေး၊ ဝတ္ထုလေးကို ၁၈ နှစ်ဝန်းကျင်ကလေးတွေဖတ်ပြီးရင် အဲဒီထဲမှာပါတဲ့ ကျောင်းဆရာမလေးအတိုင်း စေတနာထားတဲ့စိတ်၊ ကြိုးစားချင်တဲ့စိတ်၊ ဝါသနာကအစပေါ့ လူငယ်လေးတွေ ပေါ်ပေါက်လာစေချင်တယ်။ ကျွန်မဝတ္ထုကို အနည်းဆုံး လူငယ် ၁၀၀ ဖတ်ဦးတော့ ၅၀ လောက်က အဲဒီလိုလုပ်မှာပဲလို့ ဖြစ်စေချင်တဲ့ ဆန္ဒတွေ အများကြီးထည့်ရေးထားတာပါ။ စာရေးသက် ၂၀ ကျော်ပါပြီ။ ဒီဆုက အမြင့်ဆုံးရတဲ့အတွက်

ကျေနပ်ပါတယ်။ နောင်လည်း ဒီထက်မက တိုင်းပြည်နောင်အနာဂတ် လူငယ်တွေအတွက် အကျိုးပြုစာပေတွေ ဆက်ရေးသွားဖို့ ရှိပါတယ်။ အခုလူငယ်တွေကို ပြောချင်တာကတော့ လက်ဖက်ရည်ဆိုင်ထိုင်မယ့်အစား၊ မိန်းကလေးတွေဆိုလည်း အလှအပတွေကို အချိန်ပေးနေမယ့်အစား အနည်းဆုံးတော့ ကိုယ့်ရပ်ရွာ၊ မြို့နယ် ကိုယ့်ပတ်ဝန်းကျင်ကို အကျိုးပြုတဲ့ နိုင်ငံ့လူတော် လူကောင်းလေးတွေ ဖြစ်စေချင်ပါတယ်။

ဆရာမသွေးညို (သတ္တလ)ဝတ္ထုရှည်၊ စာပေဗိမာန်စာမူ ဒုတိယဆု



ဆရာမ သွေးညို (သတ္တလ)

လူငယ်တွေဘဝမှာ အရူးနဲ့ ရင်ဆိုင်ရတဲ့အခါ စိတ်ပျက်ဝမ်းနည်းနေတဲ့ ကိုယ့်ဘဝကိုယ် ပြန်တည်မတ်အောင် ကြိုးစားနိုင်ရမယ်။ မိုးရွာတုန်းရေမခံဘဲ ခွက်မှောက်ထားသလိုမျိုးမဖြစ်မိဖို့ သတိရှိ၊ အသိရှိစေဖို့လိုတာတွေကို ဖော်ကျူးထားပါတယ်။ ဘဝဆိုတာ အမြဲတမ်းလင်းမနေသလိုအမြဲတမ်းလည်းမှောင်မနေပါဘူး။ လူငယ်တွေအတွက် စိတ်ဓာတ်ခွန်အားကြိုးစားစေချင်တဲ့ တွန်းအားတွေ ဖြစ်ပေါ်စေချင်ပါတယ်။
ဆရာမ အိအိမွန် (ယဉ်ကျေးမှု) စာပေဗိမာန်စာမူ ဒုတိယဆု
ပထမဦးဆုံး ယှဉ်ပြိုင်ပြီး ပထမ

ဦးဆုံးရရှိတဲ့အတွက် အလွန်ပဲကျေနပ်မိပါတယ်။ ဒီကချင်ရိုးရာအနုလက်ရာဒီဇိုင်းများဆိုတဲ့ စာမူက ပထမဦးဆုံးပါ။ ဒီစာအုပ်ကို ၂၀၁၂ ခုနှစ်လောက်က ရေးဖြစ်ခဲ့တာပါ။ စိတ်ကူးကတော့ ကချင်အမျိုးသမီးတွေဝတ်ဆင်တဲ့ ဒီကချင်ထဘီလက်ရက်ကန်းအကြီး၊ အသေးလေးတွေကို လေ့လာရင်းနဲ့ ရေးဖြစ်သွားတာပါ။ နောင်လည်း စာတွေဆက်ရေးဖြစ်နေဦးမှာပါ။ ဒီဆုရရှိတဲ့အတွက် ကျွန်မကို ခွန်အားတွေ အများကြီးဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။ မျှော်မှန်းမထားဘဲ ရဲရဲတဲ့အတွက် ရွေးချယ်ပေးလိုက်တဲ့ ဒီစာပေလောကထဲကို ရဲရဲဝံ့ဝံ့ လျှောက်လှမ်းဖို့ အားတွေအများကြီး ရှိသွားတာပါ။

ယနေ့နိုင်ငံတော်က ချီးမြှင့်သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆုတို့ကို ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ခဲ့ရာတွင် အမျိုးသား စာပေတစ်သက်တာဆုရှင်



ဆရာမ အိအိမွန်(ယဉ်ကျေးမှု)

သုံးဦး၊ အမျိုးသားစာပေဆုရှင် ၁၅ ဦး၊ စာပေဗိမာန်စာမူဆုရှင် ၂၆ ဦး စုစုပေါင်း စာပေပညာရှင် ၄၄ ဦးကို ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် ရွေးချယ်ချီးမြှင့်နိုင်ခြင်း မရှိသောဆုများမှာ ဝတ္ထုရှည်ပထမဆု၊ သုတ(သိပ္ပံအသုံးချ) ပထမဆုနှင့် ဒုတိယဆု၊ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာဆိုင်ရာ စာပေပထမဆု၊ လူငယ်စာပေ ဒုတိယနှင့် တတိယဆု၊ နိုင်ငံရေး ပထမနှင့် ဒုတိယဆု၊ ပြဇာတ်စာပေ ပထမဆု၊ အင်္ဂလိပ်စာမူ ဒုတိယဆုနှင့် တတိယဆုတို့ကို ချီးမြှင့်နိုင်မှုမရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် ကမာရွတ်မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက် (အပိုင်း-၂)ဖြင့် ကွင်းဆင်းစီမံချက်အရ ဒီဇင်ဘာလ ဒုတိယပတ်က ကမာရွတ်မြို့နယ် အမှတ်(၅)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ အသက် ၁၀ နှစ်ပြည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ဆောင်ရွက်ပေးစဉ်။ (၃၄၉)

ကျောပိုးမှ

မော်တော်ယာဉ်ရှစ်စီးဖြင့် ယနေ့မှစတင်ပြီး နေပြည်တော်-တမူးမှတစ်ဆင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ အင်္ဂါမြို့သို့ ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသားများ ထိုင်းနိုင်ငံဘက်သို့ လမ်းကြောင်းကြည့် စမ်းသပ်မောင်းနှင်ခြင်း (Trial Run) အဖွဲ့သည်လည်း ယနေ့မှစတင်ပြီး မော်တော်ယာဉ် ၁၉ စီးဖြင့် နေပြည်တော်-မြဝတီမှတစ်ဆင့် ထိုင်းနိုင်ငံ ပစ္စနလော့သို့ ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရသည်။

အိန္ဒိယ-မြန်မာ-ထိုင်း သုံးနိုင်ငံအကြားနှင့် နိုင်ငံအချင်းချင်း ခရီးသည်နှင့် ကုန်စည်များအား မော်တော်ယာဉ်ဖြင့် သယ်ဆောင်သွားလာမှု သဘောတူစာချုပ်နှင့် သက်ဆိုင်သည့် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးများကို ဧပြီ ၁၈ ရက်က အိန္ဒိယနိုင်ငံ ချင်းမိုင်မြို့၌လည်းကောင်း၊ ဇွန် ၃ ရက်က အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဘန်ကလောမြို့၌လည်းကောင်း၊ ဇူလိုင် ၁၃ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိနှင့် စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌လည်းကောင်း ကျင်းပခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၌ လက်မှတ်ရေးထိုးချုပ်ဆိုနိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)

ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ကိုရီးယားနိုင်ငံက အမေရိကန်ဒေါ်လာသုံးသိန်း ကူညီထောက်ပံ့

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

မြန်မာနိုင်ငံ၌ ယခုနှစ်လယ်ပိုင်းတွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ရေကြီးရေလျှံမှုနှင့် မြေပြိုမှုဒဏ်များကို ကြိုတွေ့ခဲ့ရသော ပြည်သူများအား ကူညီနိုင်ရန် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သုံးသိန်းကို မြန်မာနိုင်ငံရှိ ကုလသမဂ္ဂ ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာအစီအစဉ်သို့ ကိုရီးယားပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံက ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါအလှူငွေဖြင့် ဆန်မက်ထရစ်တန်ချိန် ၄၀၀၀ ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြေပြိုမှုဒဏ်ကို အဆိုးရွားဆုံး ခံခဲ့ရသော ချင်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ လူပေါင်း ၁၅၀၀၀ အတွက် ရိက္ခာအစီအစဉ် လုံလုံလောက်လောက် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဆန်များကို ပြည်တွင်းရှိ အသေးစား ဆန်စပါး ရောင်းဝယ်သူများထံမှ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်သောကြောင့် ဒေသတွင်း စိုက်ပျိုးရေးနှင့် စီးပွားရေးပြန်လည်အသက်ဝင်လာစေရေးအတွက်လည်း အကူအညီဖြစ်စေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အားကိုးယုံကြည်ရတဲ့ မိတ်ဖက်အနေနဲ့ ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံက ရေဘေးနဲ့ မြေပြိုမှုကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာခဲ့ရတဲ့ မြန်မာပြည်သူများကို အလွန်စာနာထောက်ထားမိပါတယ်။ ဆိုးဆိုးရွားရွား ထိခိုက်ခံခဲ့ရသူများအတွက် ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာ အစီအစဉ်က တစ်ဆင့် စားနပ်ရိက္ခာထောက်ပံ့ပေးနိုင်တဲ့အတွက်လည်း အလွန်ကျေနပ်မိပါတယ်” ဟု မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုရီးယားသံအမတ်ကြီး H.E. Lee Baek-soon က ပြောကြားသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ရေဘေးနှင့် မြေပြိုမှုကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံရှိ လူဦးရေ ၁၇ သိန်းခန့် ထိခိုက်ခံစားခဲ့ကြရသည့်အပြင် လယ်ယာမြေ ဟက်တာ ငါးသိန်းကျော်နှင့် မွေးမြူရေးတိရစ္ဆာန် နှစ်သိန်းကျော် သေကျေပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဩဂုတ်လအစောပိုင်းမှ စတင်ခဲ့သော အရေးပေါ်ကူညီထောက်ပံ့မှုကာလအတွင်း ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာအစီအစဉ်က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်များမှ ရေဘေးသင့်ပြည်သူ ၄၅၅၀၀ ကျော်ကို စားနပ်ရိက္ခာထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာအစီအစဉ်အနေဖြင့် ယခုအချိန်တွင် ချင်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးများရှိ ရေဘေးဒဏ် ဆိုးရွားစွာခံခဲ့ရသော ဒေသများမှ လူပေါင်းတစ်သိန်းကျော်အတွက် ကနဦးပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများကို စတင်လုပ်ဆောင်နေပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာအစီအစဉ်၏



ရေဘေးအတွက် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကို လာမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇွန်လအထိ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားရန် မျှော်မှန်းထားကြောင်း သိရသည်။ ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာအစီအစဉ်သည် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှုကိုတိုက်ဖျက်ရာတွင် လူသားချင်း စာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အကြီးဆုံးအဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး နိုင်ငံပေါင်း ၈၀ မှ လူဦးရေ သန်း ၈၀ ခန့်ကို နှစ်စဉ် ကူညီပံ့ပိုးပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်း - မွန်ဦးနီ
ဓာတ်ပုံ - WFP Myanmar

ကက်သလစ်သာသနာအဖွဲ့က ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေး

ကလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၂

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးကက်သလစ်သာသနာ့နယ်မှ ဂိုဏ်းအုပ်ဆရာတော်ကြီး Bishop Filex Dr. Lian Khen Thang ဦးဆောင်သောအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က တမူးခရိုင် ခမ်းပတ်မြို့ ရှိမင်ကက်သလစ်ဘုရားရှိခိုးကျောင်း၌ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ သွားရောက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဂိုဏ်းအုပ်ဆရာတော်ကြီးနှင့်အတူ သွားနှင့် ခံတွင်းအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ထွမ်ခန့်ဆွမ်း၊ အရိုးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာလက်နာဂွမ်လျက်၊ အထူးကုဆရာဝန်ကြီး (OG) ဒေါက်တာဇင်ဝင်းညောင်၊ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်ဆရာဝန် Malaria, STD, HIV/AIDS ဒေါက်တာဂိုခန့်ဆွမ်းနှင့် ကျန်းမာရေး

ဝန်ထမ်းများ စုစုပေါင်း ၂၆ ဦး ပါဝင်ခဲ့ပြီး အထွေထွေလူနာ ၁၇၆ ဦး၊ ကလေးသူငယ် ၃၈ ဦး၊ အရိုးအကြောလူနာ ၂၂၃ ဦး၊ သွားနှင့်ခံတွင်းလူနာ ၅၂ ဦးနှင့် အထွေထွေခွဲစိတ်လူနာ ၄၇ ဦး စုစုပေါင်းလူနာ ၅၂၆ ဦးတို့အား အခမဲ့ဆေးဝါးကုသ ခွဲစိတ်မှုများပြုလုပ်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသို့ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာ၌ အထူးသဖြင့် သားဖွားမီးယပ်ရောဂါသည်အများစုမှာ ကျန်းမာရေးအသိပညာ ဗဟုသုတနည်းပါးမှုနှင့် တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းခြင်းနည်းပါးမှုကြောင့်ဖြစ်သည်ဟု သုံးသပ်ရကြောင်း အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။

ဒေသခံ သက်ကြီးရွယ်အိုတစ်ဦးက “ကျွန်တော့်အသက်ကတော့ ၇၀ လောက်ရှိပါပြီ။ ဒီတစ်ခါကြုံတွေ့ခဲ့ရတဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်က တစ်ခက်မှာ အဆိုးဝါးဆုံးနဲ့ ဘယ်တော့မှ မေ့ပျောက်လို့မရနိုင်မယ့် ဖြစ်စဉ်တစ်ခုလို့ ထင်ပါတယ်။ အဲဒီလိုပဲ သဘာဝဘေးလွန်ကာလမှာလည်း ကျွန်တော့်စိတ်ထဲမှာ အမြဲတမ်းလိုလို ခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခုခုရှိသလို ခံစားရပြီး ရှေးလူကြီးတွေရဲ့ အဆိုအမိန့်အရ “စိတ်ထောင်းလို ကိုယ်ကြေ” ဆိုတဲ့ ဆောင်ပုဒ်လိုပဲ စားမဝင်အိပ်မပျော်၊ ဟိုတွေ့ဒီတွေ့ ခံစားရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကလေးသာသနာရဲ့ စိစစ်မှုနဲ့ ကိုယ့်ဒေသမှာ လာရောက်တဲ့ ဆရာတော်ဘုရားနဲ့ ဘုန်းတော်ကြီးတွေ၊ ဆရာဝန်ကြီးများအဖွဲ့တွေကို တွေ့မြင်ရလို့ ခံစားရတဲ့ သောကဝေဒနာတွေကိုလည်း မေ့ပျောက်သလိုခံစားရပြီး ကာယသုခ၊ စိတ္တသုခရရှိပါတယ်” ဟု ပြောသည်။

ယခုနှစ် ဇူလိုင်လနောက်ဆုံးပတ်နှင့် ဩဂုတ်လအတွင်း ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားပြီးနောက် ကလေးကက်သလစ်သာသနာ့အနေဖြင့် ကလေးမြို့နယ်၊ တီးတိန်မြို့နယ်၊ တွန်းဇံမြို့နယ်၊ တမူးမြို့နယ်များတွင် ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား အခမဲ့ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးလျက်ရှိကာ ယခုတစ်ခေါက် ဆောင်ရွက်ခြင်းမှာ ငါးကြိမ်မြောက်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ချင်းတွင်းသား



သီပေါ ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အစဉ်အလာ ရှမ်းနှစ်သစ်ကူး ပွဲတော်ကို သီပေါမြို့နယ် ကုန်းသာယာကျေးရွာအုပ်စု အားကစားကွင်း၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်တွင် ရှမ်းတိုင်းရင်းသား လူငယ်မောင်မယ်များက ‘တို့ပြည်ကို တို့ချစ်တယ်’ သီချင်းဖြင့် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ပွဲတော်ကျင်းပရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလူနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများကို နှစ်သစ်ကူးမင်္ဂလာဆုတောင်းစကားများ ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် နှစ်သစ်ကူးပြောင်းမည့် ည ၁၂ နာရီတွင် မီးပုံပွဲကျင်းပကာ ရှမ်းရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့မှ လူငယ်မောင်မယ်များက ရိုးရာအိုးစည်များဖြင့် မင်္ဂလာသီချင်းများ သီဆိုခြင်း၊ မီးရှူးမီးပန်းများ ပစ်ဖောက်ခြင်း၊ ကောက်သစ်ကောက်ညှင်းပေါင်းများ ဝေငှကျွေးမွေးခြင်းများဖြင့် နှစ်သစ်အခါသမယကို ကြိုဆိုခဲ့ကြသည်။

ရှမ်းနှစ်သစ်ကူး မင်္ဂလာအခမ်းအနားများကို ရှမ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ကော်မတီက ကြီးမှူး၍ နှစ်လနီး၊ ဆွတ်လန်း၊ မန်ဟဲနှင့် လဲချားမြို့နယ်များ၌ လည်း ကျင်းပကြကြောင်း သိရသည်။

စိုင်း(သီပေါ)

ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးပွဲတော် ကျင်းပ



ကျောင်းကုန်းမြို့၌ ချယ်ရီမေတ္တာဖောင်ဒေးရှင်းက မျက်စိဝေဒနာရှင် ၂၀၀ ကျော် ခွဲစိတ်ကုသပေး

ကျောင်းကုန်း ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် ကျောင်းကုန်းမြို့တွင် ချယ်ရီမေတ္တာဖောင်ဒေးရှင်းက (၁၄)ကြိမ်မြောက် စက္ကဝါဒအလှူပွဲကြီးကို ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်အထိ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး မျက်စိဝေဒနာရှင် ၂၀၀ ကျော်ကို ခွဲစိတ်ကုသပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျောင်းကုန်းမြို့ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်ရှိ ဓမ္မနန္ဒာဘုန်းကြီးကျောင်း၌ ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိ လေးရက်အတွင်း မျက်စိဝေဒနာရှင် ၂၅၅၈ ဦးကို စမ်းသပ်ပေးနိုင်ခဲ့ကာ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသခံပရိတ်သလ္လင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဓမ္မနန္ဒာကျောင်း အကျိုးတော်ဆောင်များက ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။

မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား ခွဲစိတ်ကုသပေးခြင်းကို မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံ၌ ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်မှ ၁၁ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကာ သုံးရက်အတွင်း ခွဲစိတ်ဝေဒနာရှင် ၁၉၇ ဦး၊ သာမန် ၁၂ ဦး စုစုပေါင်း ၂၀၉ ဦးကို ခွဲစိတ်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ကြက်ခြေနီအသင်းဝင်များ၊ သွေးလှူရှင်အဖွဲ့များက ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းကြိုင်(ပြန်/ဆက်)

ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးလမ်းပေါ်မှ သံကူကွန်ကရစ်တံတားတည်ဆောက်

ကျောက်ပန်းတောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၂

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျားနေအိုင်-ကံကုန်းကျေးရွာချင်းဆက် ကုန်ထုတ်လမ်းပေါ်၌ အရှည်ပေ ၂၀ ရှိ သံကူကွန်ကရစ်တံတားကို ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ရန်ပုံငွေဖြင့် ဒီဇင်ဘာလဆန်းပိုင်းတွင် တည်ဆောက်ပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ သံကူကွန်ကရစ်တံတားသည် အကျယ် ၁၂ ပေ၊ အရှည် ပေ ၂၀ နှင့် ကင်းလွတ်အမြင့် ခြောက်ပေရှိပြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကျားနေအိုင်-ကံကုန်း ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း အရှည်သုံးမိုင် ကျောက်ချောခင်းခြင်း လုပ်ငန်းပေါ်တွင်တည်ရှိကာ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ ကျပ်သိန်း ၁၀၀၀ လုပ်ငန်းမှ ခွဲဝေရရှိငွေ ကျပ် ၄၈ သိန်းဖြင့် တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကျောက်ချောလမ်းခင်းခြင်းနှင့် ကွန်ကရစ်တံတားတည်ဆောက်ခြင်းကြောင့် ကျားနေအိုင်/ကံကုန်းနှင့် ဆုံကူးကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူ ၂၀၀၀ ကျော်အတွက် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးနှင့် ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေးကို လွယ်ကူချောမွေ့စေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နေအောင်(ပြန်/ဆက်)

အမြို့မြို့အနယ်နယ် ပျံ့နှံ့သည့်သတင်းစာ မြန်မာ့အလင်းတွင် ကြော်ငြာပါ



စာရေးရာမှာ ရှောင်စရာ(၂)

မောင်ခင်မင်
(စာရေးဆရာ)

“ကဲ... စာရေးရာမှာ ရှောင်စရာမယ့် အပြစ်တွေ အကြောင်း ဆက်ပြောကြရအောင်။ အပြစ်တစ်ခုကတော့ ‘ဖြစ်ရိုးဆန့်ကျင်အပြစ်’တဲ့။ ပါဠိလိုတော့ ‘ဝိရောဓိဒေါသ’ လို့ ခေါ်တယ်။

“ဟုတ်ကဲ့ ဦးလေး။”

“အင်း... ဒီအပြစ်က ရေးတဲ့အကြောင်းအရာနဲ့ ပိုဆိုင်တယ်။ ဖြစ်ရိုးဖြစ်စဉ်နဲ့ ဆန့်ကျင်နေတဲ့ အချက်ကို မှန်တယ်ထင်ပြီး ပြောမိရေးမိတာမျိုးပေါ့။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။”

“အဲဒီလိုဖြစ်ရိုးဖြစ်စဉ်နဲ့ ဆန့်ကျင်ပုံကို ခြောက်မျိုး တောင် ပြထားတယ်။ နေရာဒေသရယ်၊ အချိန်အခါရယ်၊ သိဆိုတီးမှုတ်တာရယ်၊ လောကသဘောရယ်၊ အသင့်ယုတ္တိရယ်၊ ပြီးတော့ ကျမ်းဂန်ရယ်၊ အဲဒီခြောက်မျိုးပေါ့။”

“ရှင်းပြပါဦး၊ ဦးလေးရယ်။”

“နေရာဒေသနဲ့ ဆန့်ကျင်တယ်ဆိုတာက ‘တောင်ထိပ်မှာကြာပေါက်တယ်၊ အနောက်ဘက်က နေထွက်တယ်’ ဆိုတာမျိုးပေါ့။ အချိန်ကလည်း ဆန့်ကျင်တယ်ဆိုတာကတော့ ‘မိုးရာသီမှာ နှင်းတွေကျနေတယ်’ ဆိုတာမျိုးပေါ့ကွယ်။”

“ပြောတဲ့အကြောင်းအရာက နေရာဒေသတို့၊ အချိန်ကာလတို့နဲ့ မကိုက်တာပေါ့နော် ဦးလေး။”

“ဟုတ်တယ်။ သိဆိုတီးမှုတ်တာဆန့်ကျင်တယ်ဆိုတာက ‘မင်္ဂလာဆောင်တွင် ငိုချင်းဆိုရသည်’ ဆိုတာမျိုးပေါ့။ မင်္ဂလာဆောင်မှာ မင်္ဂလာရှိတဲ့ သီချင်းမဆိုဘဲ ငိုချင်းဆိုရင်ဘယ်အဆင်ပြေပါ့မလဲ။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။”

“အဲ... လောကသဘောနဲ့ ဆန့်ကျင်တယ်ဆိုတာက ‘မိဘတွေဟာ သားသမီးတွေကို ရိုသေရမယ်’ ဆိုတာမျိုးပေါ့။ အသင့်ယုတ္တိနဲ့ ဆန့်ကျင်တယ်ဆိုတာက ‘အဖေထက် သားတစ်လကြီးတယ်’ ဆိုတာမျိုးပေါ့ကွယ်။ ကျမ်းဂန်နဲ့ဆန့်ကျင်တယ်ဆိုတာက ‘ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုတာ အကျိုးမရှိဘူး’ ဆိုတဲ့ စကားမျိုးပေါ့။ အလင်္ကာကျမ်းထဲက သာဓကတွေကို အကျဉ်းချုပ်ပြောပြတာပါ။ အကျယ်ကိုတော့ မင်းဟာမင်း ဖတ်ကြည့်ပေတော့။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။”

“အဲဒီလို ဖြစ်ရိုးဖြစ်စဉ်နဲ့ ဆန့်ကျင်တဲ့အကြောင်းတွေကို ပုံမှန်ပြောရင် ရေးရင်တော့ အပြစ်သင့်တာပေါ့။ ဒါပေမယ့် ဘုရားလောင်းရဲ့ တန်ခိုးကြောင့် ထူးထူးခြားခြားဖြစ်ပေါ်လာတဲ့ ဖြစ်ရပ်တွေကို ဖော်ပြတာမျိုးဆိုရင်တော့ အပြစ်လွတ်တာပေါ့။ အဲဒီလိုပဲ သရော်ချင်လို့ ဟာသလုပ်ချင်လို့ ပြောတာမျိုး၊ စိတ်မနှံ့တဲ့သူက ရောက်တက်ရာရာ ပြောတာမျိုး၊ ဒါမှမဟုတ် တင်စားပြောတာမျိုးဆိုရင်တော့ အပြစ်သင့်တယ်လို့ မသတ်မှတ်ဘူးလေ။”

“ရှင်းပြပါဦးလေး။”

“ဪ... အေး၊ ‘ဘူးတောင်းနစ်လို့ စောင်ခြမ်းပေါ်’ ဆိုတဲ့ စကားပုံကို မင်းသိမှာပေါ့။”

“သိပါတယ်။ ဘူးတောင်းဆိုတာပေါ့ပေါ့ကလေးပေါ့။ ရေထဲချရင်မနစ်ဘူး။ စောင်ခြမ်းဆိုတဲ့ အိုးခြမ်းကွဲကတော့ လေးလို့ ရေထဲချရင် နစ်တယ်။ အဲဒီဖြစ်ရိုးဖြစ်စဉ်နဲ့

ဆန့်ကျင်ပြီး ဘူးတောင်းက ရေထဲနစ်၊ စောင်ခြမ်းက ရေမနစ်ဘဲပေါ်နေတာကိုပြောတာပါဦးလေး။”

“အေး... အဲဒီစကားက ဖြစ်ရိုးဖြစ်စဉ်နဲ့ ဆန့်ကျင်နေပေမယ့် ‘လောကမှာ အရည်အချင်းရှိတဲ့သူတွေကွယ်ပျောက်နေပြီး အရည်အချင်းမရှိတဲ့သူတွေ ထင်ပေါ်နေတယ်’ ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်နဲ့ ‘ဒီခေတ်ကြီးဟာ ဘူးတောင်းနစ်လို့ စောင်ခြမ်းပေါ်တဲ့ ခေတ်ကြီးပါကွာ’ လို့ တင်စားပြောဆိုတာ ဆိုရင်တော့ အဲဒီစကားဟာ အပြစ်မသင့်တဲ့အပြင် ထိမိတဲ့ တင်စားချက်ဖြစ်လာတယ် မဟုတ်လားကွယ်။”

“နားလည်ပါပြီ ဦးလေး။”

“မင်းကသတင်းစာတွေ၊ ဂျာနယ်တွေမှာ သတင်းတွေ ဆောင်းပါးတွေ ရေးနေတဲ့သူဆိုတော့ နေရာဒေသ မှားရေးမိတာတို့၊ အချိန်ကာလ မှားရေးမိတာတို့ဟာ ဘယ်လောက်ပြဿနာကြီးနိုင်တယ်ဆိုတာ သိမှာပါ။ အဲဒီလိုမဖြစ်အောင် သေသေချာချာ လေ့လာပြီး ရေးဖို့ သိပ်အရေးကြီးတာပေါ့။ ဆိုပါတော့... ချင်းပြည်နယ်မှာ ရှိတဲ့ မြို့တစ်မြို့ကို ကချင်ပြည်နယ်လို့ မှားရေးမိတယ် ဆိုရင်... ”

“နားလည်ပါပြီဦးလေး။”

“အဲဒီဝိရောဓိဒေါသတွေထဲမှာ ‘ကာလဝိရောဓိ’ ဆိုတဲ့ အချိန်အခါနဲ့ ဆန့်ကျင်တာကို anachronism လို့ စာပေဝေါဟာရ အဘိဓာန်တွေမှာ တွေ့ရတယ်။ သာဓက ပြတာက ရှိတ်စပီးယားဟာ ပြဇာတ်တစ်ပုဒ်ထဲမှာ အဲဒီခေတ်က မပေါ်သေးတဲ့ တိုင်ကပ်နာရီပါနေတာမျိုးတဲ့။ ကာတွန်းဆရာကြီး ဦးဘဂျမ်းက မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ပေါ်စက ရုပ်ရှင်တွေအကြောင်းရေးရာမှာ ဘုရားရှင်လက်ထက် နောက်ခံထားတဲ့ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားတစ်ကားမှာ မင်းသားက ကတ္တရာလမ်းပေါ်မှာ မြင်းကို ဒုန်းစိုင်းပြေးရာမှာ သံတလိမ့်တုံးကြီးတွေနဲ့လမ်းပြင်နေတဲ့ ကုလားတွေပါ ပါနေ တယ်တဲ့။ ဒါပေမယ့် ရုပ်ရှင်ကြိုက်တဲ့ပရိသတ်ကတော့ ဒါဟာ ဘုရားလက်ထက်က မြူနီစီပယ်လုပ်သားတွေဖြစ်မှာပဲလို့ နားလည်လိုက်ကြပြီး သည်းခံပြီးကြည့်ကြတယ်တဲ့။ ကာလဝိရောဓိကြောင့် ဟာသဖြစ်သွားတာလေ။”

“မရည်ရွယ်ဘဲ ဟာသဖြစ်သွားတာပေါ့နော်။ သဘောပေါက်လာပြီ။”

“နောက်တစ်ခုက ‘စကားလိုအပြစ်’တဲ့။ ပြည့်ပြည့်စုံစုံပြောသင့်တာကို မပြောလို့ စကားလိုနေတဲ့အဖြစ်ပေါ့။ ပါဠိလို ‘နေယျဒေါသ’ လို့ခေါ်တယ်။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။”

“အလင်္ကာကျမ်းမှာတော့ ‘ညအခါတွင် အရပ်ဆယ်မျက်နှာလုံး ဖွေးဖွေးဖြူနေ၏’ လို့ဆိုရင် ဘာကြောင့် ဖွေးဖွေးဖြူတယ်ဆိုတာမပါတဲ့အတွက် ဒီအပြစ်သင့်တယ်လို့ပြတယ်။ ‘ညအခါတွင် လရောင်ကြောင့် အရပ်ဆယ်မျက်နှာလုံး ဖွေးဖွေးဖြူနေ၏’ လို့ ဆိုရင်တော့ ‘လရောင်ကြောင့်’ ဆိုတဲ့ ‘အကြောင်း’ ပါလာတဲ့ အပြစ်လွတ်တယ်ပေါ့ကွယ်။ စကားလိုအပြစ်မှာ အထူးပြုတဲ့ စကားလိုတာလည်း အကျုံးဝင်တယ်။ ပါဠိလို ‘ဝိသေသနာ ပေက္ခဒေါသ’ လို့ ခေါ်တယ်။ ဆရာကြီး ဦးဖိုးစိန်ကတော့ ဒီဒေါသနစ်မျိုးလုံးကို ‘စကားလိုအပြစ်’ လို့ခေါ်တယ်။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။ သာဓကကလေး ပြောပြပါဦးလေး။”

“ကျွန်တော်သည်သူ့ကိုမျက်စိဖြင့်ကြည့်၏ လို့ရေးရင် ‘မျက်စိဖြင့်’ ဆိုတဲ့စကားက ပိုမနေဘူးလား။ ‘မျက်စိနဲ့ မကြည့်လို့ဘာနဲ့ကြည့်မှာလဲ’ လို့ မေးရမလို့ဖြစ်နေတယ်လေ။ တကယ်တော့ဘယ်လိုသဘောနဲ့ကြည့်တယ်ဆိုတဲ့ အထူးပြုစကား လိုနေတာပါ။ မင်းဖတ်ဖူးသားပဲ။ အခု ဆယ်တန်း မြန်မာစာမှာသင်ရတဲ့ သိသိသူသမီးကျောက်စာမှာ သိသိသူသမီးရဲ့ ဆုတောင်းထဲက ‘မျက်စိဖြင့်’ ဆိုတဲ့ စကားပါတဲ့ ဆုတောင်းကလေးလေ။”

“ဪ... ဟုတ်ကဲ့ ‘အချင်းချင်းအမျက်အဏ္ဍိတစ်စေ့ မရှိ၊ ချစ်သောမျက်စိဖြင့်သာ ရှုကြရစေ၏’ ဆိုတာလား ဦးလေး။”

“ဟုတ်ပါ။ မိဖုရားတွေ တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး ‘ချစ်သောမျက်စိဖြင့်’ ရှုကြရပါစေလို့ ဆုတောင်းပေးတာလေ။ ‘ချစ်သော’ ဆိုတဲ့ အထူးပြုစကားမပါရင်တော့ ‘မျက်စိဖြင့်’ ဆိုတဲ့စကားဟာ အပိုဖြစ်နေမှာပေါ့။ စကားလို အပြစ်သင့်မှာပေါ့။ ခု ‘ချစ်သောမျက်စိဖြင့်’ လို့ သုံးလိုက်တော့ အပြစ်မသင့်တော့ဘူးလေ။”

“နားလည်ပါပြီ ဦးလေး။”

“အဲဒီလိုပဲ၊ နေ့တိုင်းသုံးနေတဲ့စကားတွေမှာ အဲဒါမျိုး တွေ့ရှိပါတယ်။ ‘မျက်စိနဲ့မြင်တယ်၊ နားနဲ့ကြားတယ်၊ ပခုံးနဲ့ထမ်းတယ်’ လို့ သုံးတာတွေမှာ ‘မျက်စိနဲ့’၊ ‘နားနဲ့’၊ ‘ပခုံးနဲ့’ ဆိုတဲ့ စကားတွေက ပိုသလိုဖြစ်နေတာပေါ့။ မြင်တယ်ဆိုရင် မျက်စိနဲ့ပဲမြင်မှာလေ။”

ဒါပေမယ့်အထူးပြုတဲ့အနေနဲ့ပြောတဲ့အခါ ‘ငါ့မျက်စိနဲ့ တပ်အပ်မြင်တာပါ’၊ ‘ငါ့နားနဲ့ဆတ်ဆတ်ကြားတာပါ’၊ ‘ဒီမင်းသမီးကို ကျွန်တော့် ပခုံးနဲ့ထမ်းပြီး တင်ခဲ့တာပါ’ လို့သုံးတာတွေကျတော့ ပိုပြီးလေးနက်သွားတာပေါ့ကွယ်။ အပြစ်လည်းမသင့်တော့ဘူးပေါ့။”

“နားလည်ပါပြီ ဦးလေး။”

“ခုပြောခဲ့တာတွေကတော့ အလင်္ကာကျမ်းမှာ ပြတဲ့အပြစ်တွေပေါ့။ ဒါ့အပြင် ဆရာကြီးဦးဖိုးစိန် ထပ်ဖြည့်ထားတဲ့ အပြစ်တွေလည်းရှိသေးတယ်။ ခွဲခြားပြီး မှတ်ထားပေါ့။”

“ဟုတ်ကဲ့ပြောပြပါဦးလေး။”

“တစ်ခုက ‘စကားပိုအပြစ်’တဲ့ မလိုအပ်ဘဲစကား အပိုပါနေတဲ့အပြစ်ပေါ့။ ရှေ့မှာပြောခဲ့တဲ့ ‘မျက်စိနဲ့ကြည့်တယ်’ ဆိုတာမျိုး။ ပြီးတော့ ‘ကျွန်တော့်ထက် ငယ်သောညီလေး’ တို့၊ ‘ခြေလေးချောင်းရှိတဲ့နွား’ တို့လို

စကားပိုတွေပါတာမျိုးပေါ့။ ‘ညီလေး’ ဆိုမှတော့ ကိုယ့်ထက်ငယ်တယ်ဆိုတာ အထူးပြောစရာ မလို တော့ဘူးလေ။ နွားဆိုရင်လည်း ခြေလေးချောင်းပါတာ သိပြီးသားပဲ။ အကြောင်းမထူးဘဲ စကားပိုတွေထည့် တာမျိုးရှောင်ဖို့ပါ။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။”

“ဆရာကြီး ဦးဖိုးစိန်က အဲဒီစကားပိုအပြစ်ကို သက္ကတအလင်္ကာကျမ်းမှာ အပယောဇကဒေါသ လို့ ခေါ်တယ်တဲ့။ ပါဠိအလင်္ကာကျမ်းမှာတော့ မတွေ့ရဘူးလေ။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။”

“နောက်တစ်ခုက ‘အနက်ပိုအပြစ်’တဲ့။ ဆရာကြီးက ‘အလွန်မှန်သည်’ ဆိုတဲ့စကားမျိုးဟာ အဲဒီအပြစ် သင့်တယ်လို့ပြတယ်။ မှန်တယ်ဆိုတာအပိုအလိုမရှိတဲ့ အတွက် ‘အလွန်မှန်သည်’ လို့ ပြောပုံမှာ အနက်ပိုနေ တယ်တဲ့။ အဲဒီလိုပဲ ‘ရောက်ရှိသည်ကို’ သုံးရာမှာ ‘ရောက်’ ဆိုရင် လိုအပ်တဲ့ အနက်ရနေပြီပို့ ‘ရှိ’ ဆိုတဲ့ အနက်ကပိုနေတယ်တဲ့။”

“မှတ်သားထားပါမယ် ဦးလေး။”

“ဆရာကြီးက မြန်မာစာ မြန်မာစကားနဲ့ဆိုင်တဲ့ အပြစ်နစ်မျိုးကို ထည့်ထားသေးတယ်။ ‘အသတ်ပင်ရစ် အပြစ်နဲ့’၊ ‘သဒ္ဒါနည်းအပြစ်’ လို့ ပြတယ်။”

“ဟုတ်ကဲ့ ဦးလေး။ ရှင်းပြပါဦး ဦးလေးရယ်။”

“မြန်မာစာရေးရင် လုံးကြီးတင်နဲ့ ညကြီးသတ်၊ ငသတ်နဲ့ ဥငယ်သတ်၊ တသတ် နဲ့ ပသတ်၊ နသတ်နဲ့ မသတ်၊ ယပင်းနဲ့ရရစ် ဆိုတဲ့ အတွဲတွေဟာ အသံတူ ပေမယ့် စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံမတူတဲ့အတွက်မှားရေး ရင် အပြစ်သင့်တယ်... တဲ့။ အဲဒီလို အသံတူပြီး အရေးမတူတာတွေ ပါဠိမှာမရှိလို့ ဒေါသတွေထဲမှာ မထည့်တာ... တဲ့။ မြန်မာစာမှာတော့ရှိတယ်... တဲ့။”

“ဟုတ်တာပေါ့နော်။”

“အဲဒီလိုပဲ၊ သဒ္ဒါမှားရင်လည်း သဒ္ဒါနည်းအပြစ် သင့်တယ်လို့ ဆရာကြီးကပြထားတယ်။ သဒ္ဒါမှားတာ တွေလည်းသာဓကပြထားတယ်။ ဆရာကြီးက မှတ်ချက် တစ်ခုကိုဖော်ပြမယ်။ သေသေချာချာမှတ်ထားနော်။”

“ဟုတ်ကဲ့ပါ။”

“မြန်မာစကားကို ပါဠိတတ်သူက ပါဠိသဒ္ဒါနည်းနဲ့ ရေးသည်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာတတ်သူက အင်္ဂလိပ်သဒ္ဒါ နည်းနဲ့ရေးသည်။ သင်သည်လည်းရှိ၏။ မသင်သည်က များသောကြောင့် ယခုအခါ မြန်မာစကားအများ အများပင်တွေ့ရသည်။ ထို့ကြောင့် သဒ္ဒါနည်းအပြစ် ကိုလည်း အရေးယူစေခြင်းမှာ ဒေါသမျိုးတွင် ပြထား သည်’ တဲ့။”

“ကျေးဇူးပါပဲ ဦးလေးရယ်။”

“မြန်မာစကားကို ပါဠိတတ်သူက ပါဠိသဒ္ဒါနည်းနဲ့ရေးသည်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာတတ်သူက အင်္ဂလိပ်သဒ္ဒါနည်းနဲ့ရေးသည်။ သင်သည်လည်း ရှိ၏။ မသင်သည်က များသောကြောင့် ယခုအခါ မြန်မာစကားအများ အများပင်တွေ့ရသည်။”

ဓာတ်ကြိုးများ အသစ်လဲလှယ်ဆောင်ရွက်

စဉ့်ကူး ဒီဇင်ဘာ ၁၂

မန္တလေးဓာတ်အားပေးကော်ပိုရေးရှင်း စဉ့်ကူးမြို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေး ခွဲရုံမှ စဉ့်ကူးမြို့အတွင်း ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှု လျော့နည်းရေးနှင့် လျှပ်စစ် အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးတို့အတွက် ဓာတ်အားလိုင်းများနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံများ ထိန်းသိမ်းပြုပြင်ခြင်း၊ သစ်သားတိုင်များအစား ကွန်ကရစ်တိုင်များလဲလှယ် စိုက်ထူခြင်း၊ အဆင့်မြင့်ဓာတ်အားကြိုးများလဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်းနှင့်ဓာတ်အား လိုင်းနှင့် မလွတ်ကင်းသော သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်း လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စဉ့်ကူးမြို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးခွဲရုံ၊ မြို့နယ်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေး ကော်ပိုရေးရှင်းနှင့် New Ever Light ကုမ္ပဏီတို့မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က စဉ့်ကူးမြို့ ရပ်ကွက် (၁)အတွင်း ဓာတ်တိုင်များ ကြိုခိုင်ကောင်းမွန်ရေးနှင့် လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးတို့အတွက် သစ်သားတိုင်များအစား ကွန်ကရစ် တိုင်များ အစားထိုးစိုက်ထူခြင်းနှင့်အရည်ပေ ၅၂၈၀ ရှိအဆင့်မြင့် မီးကြိုးအသစ် များ လဲလှယ်သွယ်တန်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ကြသည်။

ယခင်က အဆိုပါရပ်ကွက်ရှိသစ်သားတိုင်များမှာ ဆွေးမြည့်ယိုင်လဲနေမှုများ ဖြစ်ပေါ်နေခြင်း၊ ကြိုးများမှာလည်း ဝန်နဲ့အားမမျှတို့ကြောင့် ရပ်ကွက်နေ ပြည်သူများအနေဖြင့် လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်မှုတို့ကို စိုးရိမ်လျက်ရှိ



ကြရာ ယခုအခါ လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာသုံးစွဲနိုင်ကြပြီး ဓာတ်အား များလည်း ပြည့်ဝစွာရရှိတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မဘိမ်းမြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာများဆိုင်ရာစစ်ဖြင့် မီးလင်း

မိုးမိတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မိုးမိတ်ခရိုင် မဘိမ်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာ ၃၁ ရွာတွင် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ တပ်ဆင်ပေးသည့် ဆိုင်ရာစစ်ဖြင့် လျှပ်စစ်ဆိုင်ရာစစ်ဖြင့် ရရှိနေကြပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ဦးစီးဌာနရန်ပုံငွေဖြင့် ကျေးလက် နေပြည်သူများအတွက် လျှပ်စစ်ဆိုင်ရာစစ်ဆေး ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား ကျေးရွာအရောက် သွားရောက်တပ်ဆင်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ကျေးရွာ ၃၁ ရွာတွင်လျှပ်စစ်ဆိုင်ရာစစ် ၄၈၈၃ စုံကို မဘိမ်းမြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနဦးစီးမှူး ဦးဝင်းဆောင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက ကုမ္ပဏီရစ်ခမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပူးပေါင်းကာစစ်တင်တာလမှ ဒီဇင်ဘာလ ပထမပတ် အတွင်း သက်ဆိုင်ရာကျေးရွာများအရောက် အဖွဲ့များခွဲ၍ တပ်ဆင် ပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကျေးရွာများတွင် လျှပ်စစ်ဆိုင်ရာစစ်များရရှိနေမှု ကြောင့် ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်သဖြင့် ကျေးလက် နေပြည်သူများဝမ်းမြောက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထိန်လင်းဦး(ပြန်/ဆက်)

နှမ်းပေါ်ချိန်ကာလ သပိတ်ကျင်းမြို့ ရောဂါတစ်မြစ်ဆိပ်တွင် နှမ်းအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိ

သပိတ်ကျင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၂

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြင်ဦးလွင်ခရိုင် သပိတ်ကျင်းမြို့နယ်အတွင်း နှမ်းစိုက်ခင်းများမှ နှမ်းများပေါ်ချိန်ဖြစ်ရာ ရောဂါတစ်မြစ်ကင်းရှင်းအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်နေသော နှမ်းစိုက်တောင်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိပြီး ဈေးကောင်းရရှိနေသဖြင့် တောင်သူများ အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သပိတ်ကျင်းမြို့သို့ ရောဂါတစ်မြစ်ကင်းရှင်းအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်နေသော တောင်သူများအား အများဆုံးလာရောက်ရောင်းချကြကြောင်း သိရသည်။ “ရောဂါတစ်မြစ်ကို စက်လှေတွေနဲ့ကူးပြီး သပိတ်ကျင်းကို လာရောင်းတာက ပွဲရုံတွေက အချိန်အတွယ်ကောင်းပြီး ဈေးကို ကြိုက်လို့ပါ။ ဒီနှစ်ဈေးကောင်းတော့ အဆင်ပြေကြပါတယ်”ဟု နှမ်းလာရောက်ရောင်းချသော တောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။ သပိတ်ကျင်းမြို့မှ ဓနတိုးပွဲရုံ

ပိုင်ရှင် ဦးမင်းမင်းထွန်းက “မနှစ်ကနဲ့စာရင် ဈေးက အတက်ဘက်မှာ ရှိပါတယ်။ နှမ်းစတင်ဝယ်တဲ့နေ့က အောင်လံ(နှမ်းနက်) တစ်တင်းကို

ယခုနှစ် နှမ်းဈေးနှုန်း အခြေအနေကို ရှင်းပြသည်။ သပိတ်ကျင်းမြို့ပေါ်တွင် ပွဲရုံသုံးရုံရှိပြီး ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း

လည်း မန္တလေးမြို့ပေါ်သို့ နေ့စဉ် နှမ်းများတင်ပို့နေရသဖြင့် အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ယခုနှစ်တွင် သပိတ်ကျင်းမြို့နယ် အတွင်း



ခြောက်သောင်းခုနှစ်ထောင် ရှိပါတယ်။ နောက်ရက်တွေမှာတော့ ဈေးအနည်းငယ်ကျပြီး ဒီနေ့ပေါက်ဈေးကတော့ ခြောက်သောင်းနှစ်ထောင်လောက် ရှိပါတယ်” ဟု

နှမ်းတင်း ၂၀၀ မှ ၃၀၀ အတွင်း ဝယ်ယူရသဖြင့် နှမ်းတင်သူများ၊ နှမ်းချင်တွယ်ထုပ်ပိုးသူများဖြင့် စည်ကားနေပြီး ဒေသခံများအလုပ်အကိုင်ရရှိကာမြို့ပေါ်ရှိ ဖော်တော်ယာဉ်လိုင်းများ

ဒေသနှင့်ကိုက်ညီသည့် သက်တမ်းတိုးအောင်လံ(နှမ်းနက်)မျိုးကို ပိုမိုစိုက်ပျိုးခဲ့ကြပြီး ရှစ်မြေခေါ်နှမ်းကြီးမျိုးကိုလဲ စိုက်ပျိုးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ **စိုးနိုင်ဝင်း(သပိတ်ကျင်း)**

မိုဘိုင်းအဖွဲ့ဖြင့် တီဘီလူနာများ ရှာဖွေထုတ်ကုသမည်

မြဝတီ ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့နယ်အတွင်း တီဘီရောဂါရှိမရှိ တီဘီဆေးယဉ်ပါးမှု ရှိမရှိကို ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်မှ ၁၈ ရက်အထိ ရွှေလျားအဖွဲ့ (Mobile Team) ဖြင့် ရှာဖွေဖော်ထုတ်ကုသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်က ခရိုင်ပြည်သူ့ဆေးရုံအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည့် တီဘီရောဂါ ကွင်းဆင်းရှာဖွေဖော်ထုတ်ကုသရေးနှင့် နယ်လှည့်ဆေးကုသခြင်း အကြောင်း အသိပေးဆွေးနွေးပွဲမှ သိရသည်။

တီဘီရောဂါ ကွင်းဆင်းရှာဖွေဖော်ထုတ်ကုသရေးနှင့် နယ်လှည့်ဆေးကုသခြင်း၊ တီဘီရောဂါရှိမရှိ စစ်ဆေးခြင်းနှင့် တီဘီဆေးယဉ်ပါးမှု ရှိမရှိ စစ်ဆေးခြင်းအကြောင်းသိကောင်းစရာ အသိပေးဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်က ခရိုင်ပြည်သူ့ဆေးရုံ အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့ပြီး ဆွေးနွေးပွဲတွင် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလွင်ကိုဦးက အမှာစကားပြောကြားကာ ပြည်နယ် တီဘီတိုက်ဖျက်ရေးဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာဦးဝင်းနိုင်က တီဘီရောဂါ ကွင်းဆင်းရှာဖွေဖော်ထုတ်ကုသရေး နယ်လှည့်ဆေးကုသခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ အသိပေးဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် ဘားအံခရိုင် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါက်တာနေဝင်းလင်း၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့မှ ဒေါက်တာ သိန်းမြင့်နှင့် တက်ရောက်လာသည့် ဧည့်သည်တော်များက ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ မြဝတီမြို့နယ်အတွင်း မိုဘိုင်းအဖွဲ့ဖြင့် တီဘီလူနာ ရှာဖွေဖော်ထုတ်ကုသပေးခြင်းကို ပထမအကြိမ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် တီဘီသံသယရှိလူနာ ၁၆၅ ဦးတွေ့ရှိခဲ့ပြီး အမှန်တကယ်တီဘီပိုးရှိသည့်လူနာ ၁၇ ဦးတွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ထိန်လင်းအောင်(ပြန်/ဆက်)**



ညောင်ဦးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျွဲနွားများအား ရောဂါသုံးမျိုးကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံပေး

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၂

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒေသခံပြည်သူများ မွေးမြူထားသော ကျွဲနွားများကို ညောင်ဦးခရိုင်နှင့် မြို့နယ် တိရစ္ဆာန်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ကာကွယ်ဆေးသုံးမျိုးကို လိုက်လံ ထိုးနှံပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ် တိရစ္ဆာန်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါ်အောင်စန်းဖြူဖြူနှင့် ဒုဦးစီးမှူး ဒေါ်အိမ်မြတ်မွန်တို့ ဦးဆောင်သည့်အဖွဲ့က ညောင်ဦးမြို့နယ်အတွင်းရှိ အင်တိုင်းကျေးရွာ၊ ရေတွင်းညောင်ပင်ကျေးရွာ စည်သာကျေးရွာ၊ မြေနီလေးကျေးရွာ ကမ္ဘာနီကျေးရွာ၊ အထက်ညဉ့်ကျေးရွာတောင်ဘက်တန်းကျေးရွာများသို့ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာလကုန်အထိ ကွင်းဆင်းထိုးနှံပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကျွဲနွားများအား လည်ချောင်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲရောဂါ ကာကွယ်ဆေးနှင့် ပေါင်ပုပ်လက်ပုပ်ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများကို အခမဲ့ထိုးနှံပေးပြီး ခွာနာလျှာနာရောဂါကာကွယ်ဆေးကို တစ်ကောင်လျှင် ကျပ်၂၅၀ဖြင့် ထိုးနှံပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရေတွင်းညောင်ပင်ကျေးရွာမှ ရွာသားတစ်ဦးက ပြောသည်။ “ကျွန်တော်နွားတွေက ခွာနာလျှာနာဝင်ပြီးသွားပြီ။ ပျောက်တော့ မပျောက်သေးဘူး။ ခွာနာလျှာနာဝင်နေတော့ မထိုးချင်တော့ပါဘူးဗျာ။ ခွာနာလျှာနာဆေးက တစ်ကောင်ထိုးရင် ၂၅၀ ကျပ်ပေးရတယ်။ အဲဒီတော့ အဖိုးကုန်

ပါတယ်။ အချို့ဆိုရင် ကာကွယ်ဆေးထိုးပြီးသားနွားတွေလည်း ဝင်တယ်လို့ ပြောတယ်။ ကာကွယ်ဆေးထိုးတာ နောက်ကျသွားတဲ့သဘောပဲဗျ”ဟု ၎င်းက ဆက်ပြောသည်။ နွားပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် ရောဂါပြင်းထန်သော ပေါင်ပုပ်လက်ပုပ်ရောဂါနှင့် ဒေါင့်သန်းရောဂါများကိုသာ ကြောက်ကြပြီး ခွာနာလျှာနာရောဂါမှာ နွားအသက်မသေဆုံးနိုင်သဖြင့် နွားပိုင်ရှင်များက ကြောက်စရာရောဂါဆိုးတစ်ခုအဖြစ် မသတ်မှတ်ကြကြောင်း သိရသည်။ “ကျွန်တော်တို့က ပေါင်ပုပ်လက်ပုပ်ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကိုပဲ ပိုပြီး သဘောကျတယ်။ ပေါင်ပုပ်လက်ပုပ်ဖြစ်ပြီဆိုရင် တန်းသေတယ်။ ခွာနာလျှာနာရောဂါက နွားမသေဘူး။ သေတဲ့ရောဂါကိုပဲ ဦးစားပေးထိုးတယ်။ ခွာနာလျှာနာကာကွယ်ဆေးက တစ်ကောင် ကျပ် ၂၅၀ ဆိုတော့ ထိုးရင်လည်း ကျွန်တော်တို့ အများကြီးကုန်မှာ။ ကျွန်တော်နွားတွေက အများကြီးပဲ။ ခွာနာလျှာနာကာကွယ်ဆေးကိုလည်း အခမဲ့ထိုးပေးမယ်ဆိုရင် ပိုကောင်းတာပေါ့” ဟု ဒေသခံရွာသားတစ်ဦးက ပြောသည်။ ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံပေးရာတွင် ဒေသခံကျွဲနွားပိုင်ရှင်အများစုက ပေါင်ပုပ်လက်ပုပ်နှင့် အာခေါင်ကွဲ၊ လည်ချောင်းကွဲရောဂါကာကွယ်ဆေးများကိုသာ ထိုးနှံသူများပြားပြီး ခွာနာလျှာနာရောဂါကာကွယ်ဆေးကို ထိုးနှံသူနည်းပါးကြောင်း သိရှိရသည်။ **ကျော်ဌေး(ညောင်ဦး)**

စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲ မန္တလေး၌ကျင်းပ

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၂

Asia Connect International Limited မှကြီးပွား၍ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲကို မန္တလေး ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်ရှိ ဒိုင်းမွန်းပလာဇာ စတုတ္ထထပ်၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်က စတင်ကျင်းပခဲ့ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်အထိ နေ့စဉ် နံနက် ၁၀ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအထိ ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ဖွင့်ပွဲတွင် မန္တလေးမြို့တော်ဝန်ဦးအောင်မောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံကျောက်မျက်ရတနာအသင်းအတွင်းရေးမှူး ဦးထွန်းလှအောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံကျောက်မျက်ရတနာအသင်း(မန္တလေး) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးတော်မီသိန်းနှင့် Aisa Connect International Limited မှ တာဝန်ရှိသူများက ပြပွဲအခမ်းအနားကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ ပြပွဲသည် မန္တလေးမြို့၌ ပထမအကြိမ်ကျင်းပသော ပြပွဲဖြစ်ပြီး ဂျာမနီ၊ အိန္ဒိယ၊ အမေရိကန်၊ အီတလီ၊ ဘယ်လ်ဂျီယံ၊ ထိုင်း၊ ဟောင်ကောင်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့မှ ဒီဇိုင်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ပြုလုပ်ထားသည့် ဆန်းသစ်လှပသော လက်ဝတ်ရတနာများနှင့် ခေတ်မီ လက်ဝတ်ရတနာဒီဇိုင်းများ ပြုလုပ်ဖန်တီးနိုင်သည့် စက်ပစ္စည်းများကို ခင်းကျင်းပြသထားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ကျော်ထူး(မန္တလေး)**

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်တွင် မလေးရှားနိုင်ငံ ကွာလာလမ်ပူမြို့ Shangri-La Hotel, Grand Ballroom ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော (၂၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံနှစ်ပတ်လည် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးပွဲ၏ ASEAN Winner for the ASEAN Business Awards (2015) အာဆီယံစီးပွားရေးထူးချွန်ဆုချီးမြှင့်ပွဲတွင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်(၁၀)နိုင်ငံအနက် “အမျိုးသမီးစီးပွားရေး ထူးချွန်လုပ်ငန်းရှင် ပထမဆုံး” (ASEAN Woman Entrepreneur of the Year 2015 Award) ကို မြန်မာနိုင်ငံမှ ပထမဆုံး အကြိမ်အဖြစ် “KBZ BANK နှင့် KBZ Group of Companies” ၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ သီဟသူဓမ္မသီဂီ၊ သီရိသူဓမ္မသီဂီ၊ အဂ္ဂမဟာသီရိသူဓမ္မသီဂီ ဒေါ်နန်းသန်းထွေး လူမှုထူးချွန်ပထမဆင့်မှ လက်ခံရရှိခြင်းအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ရွှေဆံတော် စေတီတော်မြတ်ကြီး
တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော် ရွှေကူယိမ်း
ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ၊ ပြည်မြို့

တရားမဝင်သစ် တမလန်းစားရွှေတုံးများ ယာဉ်နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိ

စစ်ကိုင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၂

စစ်ကိုင်းမြို့နယ်အတွင်း စစ်ကိုင်း-ရွှေဘိုကားလမ်း ဆားတောင်ကျေးရွာ အနီး၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်ညက တရားမဝင်သစ်တမလန်းစားရွှေတုံးများ သယ်ဆောင်မောင်းနှင်လာသည့် 5F/ ---- ဒိုင်နာယာဉ်တစ်စီး ဖမ်းဆီးရမိကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ စစ်ကိုင်းခရိုင်သစ်တောဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်မောင်ထွေး၊ တောအုပ်ကြီး ဦးအောင်စိုးမြင့်၊ သစ်တောဝန်ထမ်းများနှင့် ခရိုင်မူဆင်းနယ်စားမှ တပ်ကြပ်ကြီး တင်အေးကိုတို့ ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်ညက တရားမဝင်သစ်တမလန်းစားဖမ်းဆီးခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေစဉ် ည ၁၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်က စစ်ကိုင်း-ရွှေဘိုကားလမ်း ဆားတောင်ကျေးရွာအနီး ကျွန်းလှမြို့နယ်ဘက်မှ မန္တလေးသို့သွားမည့် ယာဉ်မောင်း ဦးသန့်ဇင်ထွန်း ကျွန်းလှမြို့နယ် တင်းတိမ်ရဲကျေးရွာနှင့် ယာဉ်ပေါ်ပါ ဦးမြင့်မောင် မြန်သားကျေးရွာ ကျွန်းလှမြို့နယ်နေသူတို့မောင်းနှင်လာသော 5F/---- ဒိုင်နာယာဉ်အားရပ်တန့်စစ်ဆေးရာ တရားမဝင် သစ်တမလန်းစားရွှေတုံးများ သယ်ဆောင်မောင်းနှင်လာသည်ကိုတွေ့ရသဖြင့် မြို့နယ်သစ်တောရုံးသို့ မောင်းနှင်ပြီးစစ်ဆေးရာ တရားမဝင် သစ်တမလန်းစားရွှေ ၂၂ တုံးအား ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနက ဖမ်းဆီးရမိသော တရားမဝင်သစ်တမလန်းစားရွှေတုံးများအား ပိုးတန်းမြို့နယ် သစ်တောရုံးတွင်



သိမ်းဆည်းထားပြီး ယာဉ်အား ဆားတောင်ရဲစခန်းသို့လွှဲပြောင်းပေးအပ်၍ သယ်ဆောင်မောင်းနှင်လာသူ ယာဉ်မောင်း သန့်ဇင်ထွန်းနှင့် ယာဉ်ပေါ်ပါ ဦးမြင့်မောင်အား ဆားတောင်ရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်း (စစ်ကိုင်း)

နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်သက်တမ်းရှိ ကြေးဆင်းတုတော်နှစ်ဆူ အနိုးခံရ

တောင်တွင်းကြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၂

တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ် ကံလှကန်ကျေးရွာ ရွာဦးဘုန်းကြီးကျောင်းရှိ သိမ်ကျောင်း၌ ကိုးကွယ်ထားရှိသော နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်ကိုးကွယ်ခဲ့သည့် ကြေးဆင်းတုတော်နှစ်ဆူအနိုးခံရမှု ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း တောင်တွင်းကြီး မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ် ကံလှကန်ကျေးရွာနေ ဦးမြင့်လှိုင် (၅၇ နှစ်) သည် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင် ဦးဆန်းကြိုင်က ကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိသိမ်၌ အမြဲခတ်ထားလေ့ရှိသောသော့မှာ မတွေ့ရှိတော့ကြောင်းပြောပြသဖြင့် အတူသွားကြည့်ရာ သိမ်ကိုခတ်ထားသည့်သော့အဖွဲ့မှာ မရှိတော့ဘဲ ပျောက်ဆုံးနေပြီး သိမ်ထဲ၌ ကိုးကွယ်ထားသော ဘုရားသုံးဆူရှိသည့်အနက် ကြေးဆင်းတုတော်ဘုရားကြီးသာ ကျန်ရှိခဲ့သည်။ ဘေးနှစ်ဖက်တွင် ကျောင်းဆောင်ဖြင့် ကိုးကွယ်ထားသော ဉာဏ်တော်အမြင့် နှစ်ပေခန့်ရှိ ကြေးဆင်းတုတော်တစ်ဆူနှင့် ဉာဏ်တော်အမြင့်နှစ်ပေခန့်ရှိ ကြေးဆင်းတုတော်တစ်ဆူတို့ ပျောက်ဆုံးနေသည်ကိုတွေ့ရှိရသည်။ အဆိုပါဆင်းတုတော်များမှာ နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်ခန့်က ကိုးကွယ်ခဲ့သော ဘုရားများဖြစ်သည်။ ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ခိုးယူသွားသူကို ဖော်ထုတ် အရေးယူပေးရန် တောင်တွင်းကြီး မြို့နယ် ဆတ်သွားနယ်မြေရဲစခန်း၌ အမှုဖွင့်ထားကြောင်း သိရသည်။

ကျော်ဇေယျ

ရေနံချောင်း၌ နေအိမ်ပေါ်တက်ပြီး ရွှေဆွဲကြိုးဖြတ်ယူမှုဖြစ်ပွား

ရေနံချောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ရေနံချောင်းမြို့နယ် ချိုင်းကျေးရွာ တွင် မိသားစုနှင့်အတူ နေအိမ်အပေါ် ထပ်၌အိပ်ပျော်နေသော အမျိုးသမီး တစ်ဦးထံမှ ရွှေဆွဲကြိုးဖြတ်ယူ ထွက်ပြေးမှု ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် ညပိုင်း ကဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း ရေနံချောင်း မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ရေနံချောင်းမြို့နယ် ချိုင်းကျေးရွာနေ မငြိမ်းငြိမ်း (၂၆ နှစ်) သည် နေအိမ်အပေါ်ထပ်အိပ်ခန်း အတွင်း အိပ်မက်မြင်သလို မခင်ဝင်းမြင့်နှင့် အတူအိပ်နေပြီး အိမ်အောက်ထပ် ၌ မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ကြည်စိန်၊ အစ်မ ဖြစ်သူ ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း၊ အစ်ကိုဖြစ်သူ ကိုဝကြီးတို့အိပ်ပျော်နေစဉ် ည ၁၁

နာရီက မငြိမ်းငြိမ်း၏လည်ပင်းတွင် ဆွဲထားသော MC တစ်ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုးကို လူတစ်ဦးက ဆွဲဖြတ်နေ သဖြင့် အိပ်ရာမှလန့်နိုးပြီး ကြည့်လိုက် ရာ နေအိမ်အပေါ်မှ လူတစ်ဦး ဆင်းပြေးသွားကြောင်း၊ မိသားစုကို နှိုး၍ လိုက်ကြည့်ခဲ့ရာ နေအိမ် လှေကားရင်းတွင် ၎င်း၏မြင်းကြယ်

ညှပ်ဖိနပ်စိမ်းပြာတစ်စုံ၊ နေအိမ် အနောက်တောင်ဘက် ခြံထောင့်၌ အရိုးအသွား ၁၆ လက်မခန့်ရှိသော ဓားဦးချွန်တစ်ချောင်း၊ ခြံဝင်းအပြင် တောင်ဘက်လမ်းမတွင် ဓာတ်မီး တစ်လက်တို့ ကျန်ခဲ့သည်ကိုတွေ့ရှိ ရကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ရေနံ ချောင်းမြို့နယ် ညောင်လှနယ်မြေ ရဲစခန်းတွင် အမှုဖွင့်ထားကြောင်း သိရသည်။

ကျော်ဇေယျ

လက်ပစ်ပုံးတစ်လုံးနှင့် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ဖမ်းမိ

မော်လမြိုင် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက်မှ ၁၀ ရက် အထိ မွန်ပြည်နယ် မူးယစ်ဆေးဝါး နှိမ်နင်းရေးအဖွဲ့မှ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့ (၃၈) ဒုတိယရဲမှူး နိုင်ထန်းမနား၊ ရဲအုပ်သန်းတင်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ သည် မော်လမြိုင်မြို့ ဈေးကြိုရပ်ကွက် ဖက်ခင်းလမ်း ရွှေဇီးကွက်စားသောက် ဆိုင်အနီး စောင့်ဆိုင်း၍ ဝင်/ထွက် မော်တော်ယာဉ်များ စစ်ဆေးစဉ် ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့ အမှတ်(၄) ရပ်ကွက် အောင်ဒီပီလမ်းနေ မျိုးမင်း(ခ) မင်းမင်း(၃၉ နှစ်) မောင်းနှင်လာသည့် 4G/---- NISSAN အမျိုးအစားယာဉ်ကို စစ်ဆေးရာ မျိုးမင်း(ခ)စိတ်ကြွ ရူးသွပ်ဆေးပြားများနှင့် လက်ပစ်ပုံး တစ်လုံး၊ ကားတစ်စီးတို့ကို ဖမ်းဆီး



ရမိခဲ့ပြီး ယာဉ်မောင်း မျိုးမင်း(ခ) မင်းမင်းကို မုပွန် နယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့် အရေးယူထားကြောင်း သိရ သည်။

ကျော်သန်း(မော်လမြိုင်)

အမှတ်(၃၂)အဆန် ကုန်တင်ရထား တွဲချော်

ဝန်းသို ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ဝန်းသိုမြို့နယ် နမ်းခမ်းဘူတာမှ ဘုံချောင်းသို့ထွက်ခွာလာသော စက်ခေါင်း အမှတ် DD-953 စက်ခေါင်းမောင်း ဦးကျော်မြင့်၊ ရထားထိန်း ဦးအုန်းလွင်တို့ မောင်းနှင်လာသည့် အမှတ် (၃၂) အဆန်ကုန်တင်ရထားသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် ည ၁၁ နာရီ ၂၂ မိနစ်က နမ်းခမ်းနှင့် ဘုံချောင်းအကြား မိုင်တိုင်အမှတ်(၅၆၁/၁၈) နှင့် (၅၆၁/၂၀)ကြား စက်ခေါင်း၏နောက်တွဲအမှတ် LHN-7013 တွဲ၏ ဘီးအမှတ်(၂) မှာ သံလမ်းအတွင်း၊ ဘီးအမှတ် (၃) မှာ သံလမ်း အပြင်ဘက်သို့တပ်ကျကာ တွဲချော်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရထားတွဲချော်မှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခြင်းမရှိကြောင်းနှင့် ရထားတွဲချော်သည့်နေရာသို့ နမ်းခမ်းတွဲပြင်ဌာနမှ ဦးဇာနည်ဦးအဖွဲ့နှင့် အင်ဂျင်နီယာသံလမ်းမှ လမ်းဗိုလ်လေးဦးကျော်မျိုးထွန်းနှင့်အဖွဲ့တို့ သွားရောက်ပြုပြင်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

ဦးရဲ(ကသာ)

စဉ်	အစမ်းလေ့ကျင့်မည့်ရက်	ဘွဲ့နှင့်သဘင်ကျင်းပမည့်ရက်	အပ်နှင်းမည့်ဘွဲ့အမျိုးအစားနှင့် ခုံအမှတ်
၁။	၁၄-၁-၂၀၁၆ ကြာသပတေးနေ့ နံနက်ပိုင်း	၁၆-၁-၂၀၁၆ ရက် စနေနေ့ ပထမပိုင်း ၁၀:၀၀နာရီ	- မဟာစီးပွားရေးပညာဘွဲ့(ဘောဂဗေဒ) - မဟာစာရင်းကိုင်ပညာဘွဲ့ - မဟာဝါဏီဗေဒဘွဲ့ - ဝါဏီဗေဒဘွဲ့ (၈၈-၁ မှ ၈၈-၃၀ထိ) - စာရင်းကိုင်ပညာဘွဲ့(၈၈က-၁ မှ ၈၈က-၂၀ ထိ) - စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဘွဲ့(၈၈မ-၁ မှ ၈၈မ-၃၇ ထိ) - စာရင်းအင်းပညာဘွဲ့(၈၈-၁ မှ ၈၈-၄၀ ထိ) - ဘောဂဗေဒဘွဲ့(၈၈-၁ မှ ၈၈-၄၅ ထိ)
၂။	၁၄-၁-၂၀၁၆ ကြာသပတေးနေ့ ဝင်းဝင်းနာရီ	၁၆-၁-၂၀၁၆ ရက် စနေနေ့ ဒုတိယပိုင်း ၁၄:၀၀နာရီ	- ဝါဏီဗေဒဘွဲ့(၈၈-၃၁ မှ ၈၈-၆၀ထိ) - စာရင်းကိုင်ပညာဘွဲ့ (၈၈က-၂၁ မှ ၈၈က-၄၀ထိ) - စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဘွဲ့(၈၈မ-၃၈ မှ ၈၈မ-၉၁ထိ) - စာရင်းအင်းပညာဘွဲ့(၈၈-၄၁ မှ ၈၈-၅၅ ထိ) - ဘောဂဗေဒဘွဲ့(၈၈-၄၆ မှ ၈၈-၉၅ ထိ)
၃။	၁၄-၁-၂၀၁၆ ကြာသပတေးနေ့ မွန်းလွဲပိုင်း ၁၄:၀၀နာရီ	၁၇-၁-၂၀၁၆ တနင်္ဂနွေနေ့ တတိယပိုင်း နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ	- စီးပွားရေးလုပ်ငန်း စီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဘွဲ့ (MBA) - ပြည်သူ့ရေးရာစီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဘွဲ့ (MPA) - ဝါဏီဗေဒဘွဲ့ (၈၈-၆၁ မှ ၈၈-၈၀ထိ) - စာရင်းကိုင်ပညာဘွဲ့(၈၈က-၄၁ မှ ၈၈က-၆၀ထိ) - စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဘွဲ့(၈၈မ-၉၂ မှ ၈၈မ-၁၁၁ ထိ) - စာရင်းအင်းပညာဘွဲ့(၈၈-၈၆ မှ ၈၈-၁၀၇ထိ) - ဘောဂဗေဒဘွဲ့ (၈၈-၉၆ မှ ၈၈-၁၁၇ ထိ) - နောက်ဆက်တွဲအောင်မြင်သူများ။
၄။	၁၄-၁-၂၀၁၆ ကြာသပတေးနေ့ မွန်းလွဲပိုင်း	၁၇-၁-၂၀၁၆ တနင်္ဂနွေနေ့ စတုတ္ထပိုင်း	- ဝါဏီဗေဒဘွဲ့(၈၈-၈၂ မှ အဆုံးထိ) - စာရင်းကိုင်ပညာဘွဲ့(၈၈က-၆၁မှ အဆုံးထိ) - စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဘွဲ့(၈၈မ-၁၁၂ မှ အဆုံးထိ)

မိဘအမည်မှန်
ပြည်မြို့၊ အထက(၅)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (E)မှ မချီနင်းဝေနှင့် အမက(မူဟာပင်)၊ ဆဋ္ဌမတန်း(A)မှ မစုပြည့်အောင်တို့၏ မိဘ အမည်မှန်မှာ ဦးအေးနိုင် KTG-၁၄၄၅၅-ဒေါ်သင်းသင်းအေး ၇/ပမန(နိုင်)၁၂၀၃၀၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးအေးနိုင်-ဒေါ်သင်းသင်းအေး

မြေကွက်ဝယ်လိုသည်
ပဲခူးမြစ်ကြောင်း တစ်လျှောက် ကုလားဝဲတံတားမှ ဒဂုံဆိပ်ကမ်း သင်္ဘောကျင်းထိ မြစ်ကမ်းဘေး မြေကွက်များ ဝယ်ယူလိုသည်။ ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ဆက်သွယ်ပါ။
ပွဲစားမလို
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉-၈၅၉၁၈၈၃

တရားတော်သင်တန်းဓမ္မဒါနဖွင့်မည်
လယ်တီအဘိဓမ္မာ(ပရမတ္ထသံခိဝ်)နှင့် မေတ္တာသုတ်ကျင့်စဉ်သင်တန်းကို အပတ်စဉ်စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း ဓမ္မဒါန သင်ကြားပို့ချမည်ဖြစ်ပါ၍ မည်သူမဆို တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
သင်ကြားမည့်ဆရာတော် အရှင်ကဝိန္ဒာဘိဝံသ(သီရိပဝရ၊ ဓမ္မစရိယ၊ ပါဠိပါရဂူ၊ တိပိဋက ဒီဃဘာဏက) နံနက် ၈:၀၀နာရီမှ နံနက် ၁၁:၀၀နာရီထိ။ ပစ်တိုင်းထောင်မိသားစုဓမ္မာရုံ၊ ပေါက်တောဝမ်းပျိုအနီး၊ အင်းစိန်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၅၅၀၅၂၊ ၀၉-၇၉၆၃၃၈၄၃၈

ဖခင် အမည်မှန်
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒိုက်ဦးမြို့၊ အထက(၂)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(B) မှ မောင်ကျော်စင်မင်းခန့်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသိန်းလှိုင် ၇/ဒနန(နိုင်) ၀၆၆၅၁၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးသိန်းလှိုင်

၂။ ဘွဲ့နှင့်ကြေးတက်ရောက်ဘွဲ့အတွက် ကျပ် ၁၅၀၀/-နှင့် အဝေးရောက်ဘွဲ့ကြေးအတွက် ကျပ် ၁၀၀၀/-ကို ပေးသွင်းရမည်။
၃။ ဘွဲ့လျှောက်သူများကို ကာယကံရှင်ကိုယ်တိုင်ဖြည့်စွက်၍ ဖြည့်စွက်ထားသည့် အချက်အလက်များမှန်ကန်ကြောင်း ခံခန့်ချက်နှင့်အတူ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်နှင့် ကျောင်းသားမှတ်ပုံတင်ကတ်မူရင်း၊ မိတ္တူများနှင့် ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
၄။ အစမ်းလေ့ကျင့်ခြင်းနှင့် ဘွဲ့နှင့်သဘင်အစမ်းအနား တက်ရောက်သူများသည် မြန်မာဝတ်စုံ၊ တိုင်းရင်းသားဝတ်စုံ၊ အနောက်တိုင်းဝတ်စုံ (အမျိုးသား) နှစ်သက်ရာဝတ်စုံကို အပြည့်အစုံဝတ်ဆင်၍ တက်ရောက်ရမည်။
၅။ ဘွဲ့ဝင်စုံငွားရမ်းခွင့်ထောက်ခံစာကို ၁၃-၁-၂၀၁၆ ရက်မှစတင်၍ မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ် စာမေးပွဲနှင့် ဘွဲ့နှင့်ဌာနတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ ဘွဲ့ဝင်စုံငွားရမ်းခွင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားပေးခဲ့ရမည်။
၆။ တက်ရောက်ဘွဲ့လျှောက်ထားပြီး ဘွဲ့တက်ရောက်မယူသောသူများ၏ ဘွဲ့လက်မှတ်များနှင့် အဝေးရောက်ဘွဲ့လက်မှတ်များကို (၁၇)ကြိမ် မြောက် ဘွဲ့နှင့်သဘင်မကျင်းပမီ တစ်လအလိုမှ ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
၇။ အသေးစိတ်သိရှိလိုသော အချက်အလက်များရှိပါက မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ် စာမေးပွဲနှင့် ဘွဲ့နှင့်ဌာနတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ အခြားပညာသင်နှစ်များမှ ဘွဲ့စာမေးပွဲအောင်မြင်သူများသည် အဝေးရောက်ဘွဲ့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ မှတ်ချက်။ ။ အခြားပညာသင်နှစ်များမှ ဘွဲ့စာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများသည် အဝေးရောက်ဘွဲ့ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဗုဒ္ဓထွန်း
ဌာနမှူး၊ သင်တန်းရေးရာ
မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်

ပိုလီယိုရောဂါကာကွယ်ဆေး (ထိုးဆေး)အသစ် အသိပညာပေး

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်အတွင်း ရှိ အသက်တစ်နှစ်အောက်ကလေးများ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်း ပိုလီယိုရောဂါ ကာကွယ်ဆေး (ထိုးဆေး)အသစ် စတင်ထည့်သွင်း ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း မြို့နယ်အဆင့် အသိပညာပေး ဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က ဗဟန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာအားကစားလှုပ်ရှားမှု မြန်မာ့ရိုးရာလွန်ဆွဲအားကစားပြိုင်ပွဲ

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၂ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဒီဇင်ဘာ အားကစားလှုပ်ရှားမှု မြန်မာ့ရိုးရာလွန်ဆွဲအားကစားပြိုင်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီက မန္တလေးပညာရေးကောလိပ်အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပရာ လုပ်ငန်းခွင်အကြို ဆရာအတတ်ပညာ ဒီပလိုမာ သင်တန်း (၁၉/၁၄) ဒုတိယနှစ်နှင့် (၂၀/၁၅) ပထမနှစ် သင်တန်းသားများမှ အသင်းပေါင်း ၁၄ သင်း ပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။



တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

ဒီဇင်ဘာလူထုအားကစားလှုပ်ရှားမှု အထိမ်းအမှတ် ပြိုင်ပွဲဝင် စာပေပို့ဆောင်ရေး

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ဒီဇင်ဘာလူထုအားကစားလှုပ်ရှားမှုများကို နေပြည်တော်အပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးတို့၌ ပြည်သူများ၊ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း တက်တက်ကြွကြွဆင်နွှဲနေကြပြီဖြစ်သည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလူထုအားကစားလှုပ်ရှားမှု အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် အားကစားဝန်ကြီးဌာနက ဓာတ်ပုံ၊ ဆောင်းပါးနှင့် ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကျင်းပမည် ဖြစ်သည်။

ထိုင်းဘုရင်မင်းမြတ်မွေးနေ့အထိမ်းအမှတ် စက်ဘီးစီးပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံသံရုံးက ကြီးမှူးကျင်းပသော ထိုင်းဘုရင်မင်းမြတ်၏ (၈၈)နှစ်မြောက် မွေးနေ့အထိမ်းအမှတ် “Bike for Dad” စက်ဘီးစီးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲက ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်သူ့ရေပြင်၌ ကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေက မြန်မာနိုင်ငံရောက် ထိုင်းနိုင်ငံသား စက်ဘီးစီးသမားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံ နှုတ်ဆက်ပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံရိုက်ကာ စက်ဘီးစီးသမားများ စတင် တာထွက်သည်ကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

ဖြတ်၍ မြန်မာယဉ်ကျေးမှုစင်တာ၊ ယင်းမှတစ်ဆင့် ရင်ပြင်အတွင်း လမ်းအတိုင်း၊ ယင်းမှ ပြည်လမ်းနှင့်အပြိုင် ဝါးရွှေဝါလမ်း၊ ယင်းမှ Yangon Gallery လမ်းကြောင်းအတိုင်း ကြိုးတံတားအနီး စုရပ်သို့ စီးနင်းကြသည်။

(၃၉)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာနှစ်ပတ်လည်ဆုတောင်း
ချစ်လှစွာသောဖေဖေ ဗိုလ်မှူးကြီးအောင်ငြိမ်း(ငြိမ်း)နှင့် မေမေ ဒေါ်စန်းစန်းလွင်တို့၏ ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော (၃၉)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် သက်ဆုံးတိုင် နိုင်ငံအကျိုး၊ ဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးများကို မိသားစုနှင့်အတူ ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စွာ ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေ။
သားကြီး ဗိုလ်ကြီးဖြိုးစော်ငြိမ်း(ငြိမ်း)-မမွေးမွေး
သားငယ် ကိုရဲသွေးနောင်-မနန်းစင်မာဝင်း
သားလေး ကိုဝေမျိုးကျော်နှင့် မြေးများ

7Stars (ရာထူးဝင်သင်တန်းကြီး)
★ ခွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (အနီး:၈၈၆)
★ ကျွဲတာ ဝင်ခွင့် (စာနည်းများအားလုံး ၈၉၂)
လူဦးရေကုန်သွယ်ရေးဝါသနာရှိ ကြိုတင်စာရင်းသွင်းနိုင်ပါပြီ။
တိုက်(18 / 3B)၊ သင်ပြည့်ကွန်ဒို(၁)၊ ဦးထွန်းလင်းမြို့လမ်း၊ လှည်းတန်း
၊ ကာမရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကော့ကင်းခွဲ (၁၆-၀) မနွီပါ။
09.789107733, 09.780080052, 09421052736, 09.799860155

ကြေညာချက်
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ဆောင်ရွက်သည့် ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ စက်မှုလမ်းနှင့်ပိတောက်လမ်းထောင့်ရှိ ရှစ်ခန်းတွဲ ခြောက်ထပ်တိုက် RC အဆောက်အအုံ လေးလုံး၊ ၄၉၀ စတုရန်းပေ (၁၄'x၃၅')ရှိ အခန်းပေါင်း ၁၉၂ ခန်းကို အထပ်အလိုက် တန်ဖိုး သတ်မှတ်၍ လက်ငင်းစနစ်ဖြင့် အောက်ပါအတိုင်း ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
(က) Level 1 ရှိ အခန်းတစ်ခန်း - ကျပ် ၁၇၄ သိန်း
(ခ) Level 2 ရှိ အခန်းတစ်ခန်း - ကျပ် ၁၇၄ သိန်း
(ဂ) Level 3 ရှိ အခန်းတစ်ခန်း - ကျပ် ၁၄၄ သိန်း
(ဃ) Level 4 ရှိ အခန်းတစ်ခန်း - ကျပ် ၁၃၃ သိန်း
(င) Level 5 ရှိ အခန်းတစ်ခန်း - ကျပ် ၁၂၂ သိန်း
(စ) Level 6 ရှိ အခန်းတစ်ခန်း - ကျပ် ၁၀၉ သိန်း
(၂) တိုက်ခန်းလျှောက်လွှာများကို ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့)နောက်ဆုံးထား၍ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ စာပေးစာယူဌာနတွင်ကျပ် ၁၀၀၀/-ဖြင့် ဝယ်ယူတင်သွင်း နိုင်ပါသည်။
(၃) ရောင်းချမည့်တိုက်ခန်းအရေအတွက်ထက် လျှောက်ထားသူအရေအတွက်များပါက မဲစနစ် ဖြင့် ရောင်းချပေးသွားပါမည်။
မှတ်ချက်။ ။ နိုင်ငံတော်မှ တိုက်ခန်း၊ မြေကွက်ရရှိပြီးသူများ လျှောက်ထားခွင့်မရှိပါ။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့

အမည်ပြောင်း
ဦးစိုးမြင့်သိန်း၏သား အထက(မလွန်)၊ အဋ္ဌမတန်း(A) မှ မောင်သူရစိုးဟန်အား မောင်ဝသူရစိုးဖေဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၂ ဇက် ၇ မြေကွက်အမှတ် V Class ၂၀၀၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၇၆၀၊ မဟာဗန္ဓုလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ် နှစ် ၆၀ မြေငှားကုန် အမည်ပေါက် ဒေါ်တင်ရွှေမြေအား ဒေါ်တင်ရွှေအမည်ပေါက်သည် ၁၆-၇-၂၀၁၃ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ ခင်ပွန်း ဦးဟန်တင်သည် ၅-၁၂-၂၀၀၃ရက်တွင်လည်းကောင်း ကွယ်လွန်ခဲ့ပြီး သားသမီးသုံးဦးအနက် သားတစ်ဦး ဖြစ်သူ ဦးအောင်ထွန်းသည် လူပျိုကြီးဘဝဖြင့် ကိစ္စမသားသမီးမွေးဖွားခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ ၁၆-၉-၁၉၉၈ရက်တွင် ကွယ်လွန်ခဲ့ပြီး ကျန်မောင်နှမနှစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးရဲထွန်း ၁၂/လမတ(နိုင်)၀၂၅၈၁၄ နှင့် ဒေါ်လှလှဝင်း ၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၉၅၂၅ တို့က ကျမ်းကျိန်လွှာ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာအိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဝေစာရင်း တို့ကို တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လှသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Hilux Surf ငှားရန်ရှိသည်
Driver ပါမည်။
လရုပ်ဖြင့်ငှားမည်။ (မြို့တွင်း/နယ်ဝေး)
ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၉၇၅၀၂၃၃၄၄

POST ရာထူးဝင်ခွင့်သင်တန်း ၀၉၄၂၀၁၂၉၃၃၃
၁၆၅၊ သီပေါလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ပန်းဆိုးတန်းမှတ်တိုင်သင်း စခန်းတနင်္ဂနွေ (၉:၀၀-၁၂:၀၀)
တနင်္ဂနွေ တစ်ရက်တာက (၁၀:၀၀-၂:၀၀)
ညနေတန်းခွဲ (၅:၃၀-၇:၀၀)
ဘာသာရပ် (၄၀၀၀၀)
LO.(4)
ဥပဒေအရာရှိ အဆင့်(၄) ရေးဖြေ-နှုတ်ဖြေ သင်တန်း

အမည်ပြောင်း
ဦးစော်လတ်၏သား အထက(၁) မြောင်းမြ၊ ပထမတန်း(ခ)မှ မောင်စွမ်း ထက်စော်အား မောင်ခွဲအောင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။
မောင်ခွဲအောင်ဝင့်

CLAIMS DAY NOTICE
M.V VIKING AMBER VOY:NO(5)
Consignees of cargo carried by M.V VIKING AMBER VOY:NO(5) are here by notified that the vessel will arrive on about 14-12-15 and cargo will be discharged into the premises of Yangon port.
Damaged cargo will be surveyed daily from 08:00 AM to 11:20 AM and 12:00 NOON to 4:00 PM to claims day now declared as the third day after final discharge of cargo from the vessel.
No claims against this vessel will be admitted after the Claims Day.
မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILLS OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
သင်္ဘောဆိုင်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ဖုန်း-၂၃၀၀၁၉၁၊ ၂၃၀၀၁၇၈
ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအတာပိုင်

CLAIMS DAY NOTICE
M.V TRANS FUTURE -1 VOY:NO(235)
Consignees of cargo carried by M.V TRANS FUTURE-1 VOY:NO(235) are here by notified that the vessel will arrive on about 14-12-15 and cargo will be discharged into the premises of Yangon port.
Damaged cargo will be surveyed daily from 08:00 AM to 11:20 AM and 12:00 NOON to 4:00 PM to claims day now declared as the third day after final discharge of cargo from the vessel.
No claims against this vessel will be admitted after the Claims Day.
မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILLS OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
သင်္ဘောဆိုင်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ဖုန်း-၂၃၀၀၁၉၁၊ ၂၃၀၀၁၇၈
ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအတာပိုင်

ရန်ကုန်မြို့၊ ပြအမွေအနှစ်များ ရဲ့ ရာဇဝင်

တစ်ချိန်က မြန်မာပြည်၏ ပင်လယ်တံခါးပေါက်ကို ထိန်းချုပ်ခဲ့သည့်နေရာ သို့မဟုတ် ယခုမြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်အဆောက်အအုံ

သတင်းဆောင်းပါး-ခင်ရတနာ
ဓာတ်ပုံ-မေဦးမိုး

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်ပေါင်းများစွာကတည်းက ရန်ကုန်မြို့သည် ပင်လယ်တံခါးပေါက်မြို့တစ်မြို့ဖြစ်ခဲ့ပြီး နိုင်ငံတကာနှင့်လည်း ကုန်စည်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရာ မြို့ကြီးတစ်မြို့ဖြစ်ခဲ့သည်။ ကိုလိုနီခေတ် ရန်ကုန်မြို့သည် ပင်လယ်ရေကြောင်းမှတစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပို့ကုန်သွင်းကုန်ကဏ္ဍသစ်တစ်ခုကို ဖွင့်လှစ်နိုင်သည့် ခေတ်ကာလဖြစ်ခဲ့ပြီး ကုန်သွယ်မှုအင်အားလည်း အကောင်းဆုံးဖြစ်ခဲ့ဖူးကြောင်း သမိုင်းမှတ်တမ်းများအရ သိရှိရသည်။ ထိုကဲ့သို့ ရေကြောင်းကုန်သွယ်ရေးကို ထိန်းချုပ်နိုင်ရန်အတွက် ဆိပ်ကမ်းထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများကိုလည်း အထူးဂရုပြုဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုရှိခဲ့သည်။

“မျှော်စင်အပေါ်ကနေ တက်ကြည့်ရင် ကမ်းနားက လှေတွေကအစ ပင်လယ်ဝင်အထိ အသားလေးမြင်နိုင်ပါတယ်။ အဘတို့ငယ်ငယ်က အဆောက်အအုံကြီးကနေ မိုးလေဝသနဲ့ဆိုင်တဲ့အချက်အလက်တွေကို ကြေညာပေးတာကြီးပဲ။ အခုထိရုံးကြီးက လှပတယ်။ ခုံးကျော်တံတားနဲ့နီးတော့ အလှအပကို သိပ်မမြင်ရတော့ဘူး။ ဒါပေမယ့် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံကြီးက အခုထိ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေဆဲပဲ” ဟု နန်းသီတာဆိပ်ကမ်းတွင် လုံခြုံရေးတာဝန်ထမ်းဆောင်နေသေးသည့် အသက် ၇၀ အရွယ် ဦးတင်မောင်ညွန့်က ပြောသည်။

၁၈ ရာစုအလယ် ရန်ကုန်မြို့သည် တံငါရွာငယ်လေးတစ်ခုဖြစ်ခဲ့ပြီး “ဒဂုံ”ဟု အမည်တွင်ခဲ့ဖူးသည်။ ထိုစဉ်က မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဆိပ်ကမ်းမြို့များအဖြစ် သန်လျင်၊ ပုသိမ်၊ မုတ္တမနှင့် ပဲခူးမြို့များကို အသုံးပြုခဲ့ရကြောင်း ၁၉၅၂ ခုနှစ်ကနေ့သားခဲ့သည့် ရန်ကုန်ရာဇဝင်စာအုပ်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

၁၇၅၅ ခုနှစ်အရောက် အလောင်းမင်းတရားသည် ရောဝတီမြစ်တစ်လျှောက်ရှိ ဒေသများကို သိမ်းပိုက်ပြီး ဒဂုံမြို့သို့ ရောက်ရှိလာခဲ့ရာမှတစ်ဆင့် ရန်ကုန်ကို ကုန်စင်အောင်မြင်သည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ရန်ကုန်ဟု သမုတ်ခဲ့ပြီး ထိုအချိန်မှစတင်ကာ ပင်မဆိပ်ကမ်းမြို့အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

၁၈၅၂ ခုနှစ်အရောက် ဗြိတိသျှတို့က မြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းကို သိမ်းပိုက်ပြီးချိန်တွင် ရန်ကုန်သည်

ပင်လယ်ဝင်အထိ လှမ်းမျှော်ကြည့်ရှုနိုင်သော မျှော်စင်တစ်ခုကိုလည်း ထည့်သွင်းတည်ဆောက်ထားသလို ပင်လယ်ရေကြောင်းနှင့် ပြည့်တွင်းရေကြောင်း ကုန်သွယ်မှုနှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းများအားလုံးကို ထိန်းချုပ်လုပ်ကိုင်ခဲ့သည်။

“စဆောက်တဲ့ကာလကိုတော့မမိတော့ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အဘသိတတ်တဲ့အရွယ်မှာ အတွင်းနဲ့အပြင် နှစ်မျိုးလုံးမှာ သေသပ်တဲ့ဗိသုကာအပြင်အဆင်ကို တွေ့ရတယ်။ လေဝင်လေထွက်ကောင်းမွန်တဲ့အပြင် အဲဒီခေတ်က အလွန်ကြီးမားတဲ့ အဆောက်အအုံတစ်ခုလည်းဖြစ်ခဲ့ပြီး ကမ်းနားလမ်းကို အလှဆင်တဲ့ထဲမှာပါခဲ့တယ်” ဟု ဦးတင်မောင်ညွန့်က ပြန်ပြောပြောပြသည်။

အဆိုပါအဆောက်အအုံကြီးကို ဗြိတိသျှလူမျိုးများ၊ အင်ဂျင်နီယာများနှင့် ပြည်တွင်းပန်းရန်ကျော်များ စုပေါင်းကာ ၁၉၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် တည်ဆောက်ခဲ့ကြပြီး ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် အလုံးစုံပြီးစီးခဲ့ပြီး ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းကော်မရှင်နာက ထိန်းချုပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ပန်းဆိုးတန်းလမ်းမကြီးနှင့် ကမ်းနားလမ်းတို့ဆုံရာထောင့်တွင်တည်ရှိသည့် အဆိုပါအဆောက်အအုံကြီးသည် ဗြိတိသျှတို့တည်ဆောက်ခဲ့သည့် ကိုလိုနီခေတ် နှံ့ဌာန အဆောက်အအုံများအနက် အထူးအရေးပါခဲ့သည့် အဆောက်အအုံတစ်ခုလည်းဖြစ်သည့်အပြင် အဆောက်အအုံ၏ ဗိသုကာလက်ရာများကို လေ့လာကြည့်ပါက အောက်ဆုံးထပ်တွင် ရိုးစင်းသည့် လက်ရာများကိုမြင်တွေ့ရ



ယနေ့မြင်ကွင်း

ဆိပ်ကမ်းတံတားများတွင် ဆိုက်ကပ်နိုင်ရန်အတွက် စီစဉ်နေရာချထားပေးခြင်း၊ ဆိပ်ကမ်းသုံးစွဲသူများထံမှ ဆိပ်ကမ်းအခွန်အခများ ကောက်ခံခြင်း၊ သွင်းကုန်များကို သင်္ဘောပေါ်မှတစ်ဆင့် ချထားပြီး ခေတ္တထိန်းသိမ်းပေးခြင်းနှင့် ကုန်ပိုင်ရှင်များထံသို့ ထုတ်ပေးခြင်း၊ ပို့ကုန်များအား သင်္ဘော၏ သို့လှောင်ရေစိမ့်ချက်နှင့်အညီ တင်ဆောင်ပေးခြင်းနှင့် ခွင့်ပြုချက်ကာလကျော်လွန်သည့် သွင်းကုန်များကို

အဆမတန် မြင့်မားလျက်ရှိသည်။ ပန်းဆိုးတန်းလမ်းမနှင့် ကမ်းနားလမ်းထောင့်သည် နေ့စဉ်လူဦးရေ နှစ်သောင်းမှ ခြောက်သောင်းအထိ ဖြတ်သန်းသွားလာသည့် ပန်းဆိုးတန်း-ဒလသွား ကူးတိုဆိပ်ကမ်းရှိသဖြင့် ယင်းထောင့်တွင် တည်ရှိသည့် မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင် အဆောက်အအုံကြီးသည် လူပေါင်းများစွာတို့ ထိတွေ့ဖြတ်သန်းရာ နေရာတစ်ခုဖြစ်လာခဲ့သည်။

“အဆောက်အအုံကြီးကို အပြည့်အဝ ကွယ်တော့ မဟုတ်ပါဘူး။ သို့သော် ရှေးဟောင်းအမွေအနှစ်မျက်နှာစာ အနီးတစ်ဝိုက်မှာ လူသွားစင်္ကြံတည်ဆောက်ထားတော့ မျက်နှာစာအလှကို အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အဆောက်အအုံရှိတဲ့ နေရာက အချက်အချာနေရာတစ်ခုဖြစ်နေပြီး မဖြစ်မနေလည်း ခုံးကျော်တံတား ဆောက်ပေးသင့်နေတာဆိုတော့ တာဝန်ရှိသူတွေက တည်ဆောက်ဖို့ ရွေးချယ်ခဲ့ကြပုံရပါတယ်။ ခုံးကျော်တံတားပေါ်ကနေ အဆောက်အအုံကြီးရဲ့ အပေါ်ပိုင်းကို မြင်ရတာ အလွန်ကျက်သရေရှိတယ်။ ခုံညားတယ်” ဟု ပန်းဆိုးတန်း-ဒလ ခရီးသွားတစ်ဦးက သူ့အမြင်ကို ပြောပြသည်။

ခေတ်ကာလပြောင်းလဲလာသည်နှင့်အမျှ မပြောင်းရွှေ့နိုင်သည့် အဆောက်အအုံများသည်လည်း ရွေ့လျားပျောက်ကွယ်ရသည်မှာ ဓမ္မတာပင်ဖြစ်သည်။ သို့သော် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံများသည် ရှေးခေတ်၏ ပုံရိပ်များပင်ဖြစ်ပြီး နှောင်းလူတို့အတွက် အတုယူဖွယ်ရာ၊ သင်ခန်းစာယူစရာနှင့် သမိုင်းကိုလေ့လာစရာများပင်ဖြစ်ပြီး တန်ဖိုးထား ထိန်းသိမ်းတတ်ကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။ ။



ရန်ကုန်မြစ်ဝထိ မြင်တွေ့နိုင်သည့် ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်ရုံးအဆောက်အအုံနှင့် မျှော်စင်ကို ၁၉၂၈ ခုနှစ်က တွေ့ရစဉ်။

ပင်လယ်ကူးသင်္ဘောများ ဝင်ထွက်သွားလာရန် အချက်အချာနေရာကောင်းဖြစ်၍ စီးပွားရေးနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးတို့အခြေစိုက်ရာ မြို့ပြအခင်းအကျင်းသစ်ကို စတင်ခဲ့ကြပြီး အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှာ ဝင်ထွက်သွားလာမှုအတွက် ပင်လယ်တံခါးပေါက်ကို ချုပ်ကိုင်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းမြို့ဖြစ်သည့် အားလျော်စွာ ၁၈၅၂ ခုနှစ်မှစတင်ကာ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသစ်ကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ရေကြောင်းအရာရှိ တစ်ဦးခန့်အပ်၍ ရေကြောင်းသွားလာရေးကိုထိန်းချုပ်ခဲ့ကြကြောင်း သမိုင်းမှတ်တမ်းများအရ သိရှိရသည်။

ထို့နောက် ၁၈၇၆ ခုနှစ်တွင် မြစ်ကမ်းနားကော်မတီ အဖြစ်ပြောင်းလဲအုပ်ချုပ်ခဲ့ပြီး ၁၈၇၉ ခုနှစ်တွင် ဆိပ်ကမ်းအက်ဥပဒေကို ဗြိတိသျှတို့က ပြဋ္ဌာန်းကာ ၁၈၈၀ ပြည့်နှစ်မှစတင်၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရေကြောင်းကုန်သွယ်ရေးကို လက်ပါးကြီးအုပ်ခဲ့သည်။

၁၉၀၅ ခုနှစ်တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းအက်ဥပဒေသစ်ကို ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီးနောက် ရေကြောင်းကုန်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းကို စနစ်တကျ ပိုမိုလုပ်ကိုင်ရန်အတွက် ယနေ့မြင်တွေ့ရသည့် ခမ်းနားထည်ဝါသော အဆောက်အအုံသစ်ကြီးကို ဆောက်လုပ်ရန် အစီအမံများ စတင်ရေးဆွဲခဲ့ကြသည်။

ထိုခေတ်က ဗြိတိန်တွင်ခေတ်အစားဆုံး ဖြစ်ခဲ့သည့် ဗိသုကာလက်ရာများကို အဓိကထား ရုပ်လုံးဖော်ခဲ့ကြပြီး

မည်ဖြစ်သည်။ အပေါ်ထပ်အတွင်းအပြင် လက်ရာများသည် ယနေ့အထိ ခေတ်မီဆဲပင်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်မြို့ပြအမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့သို့ လမ်းလျှောက်ခြင်းအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ခဲ့ဖူးသူ ဒေါ်မြမြအေးက ပြောသည်။

အဆောက်အအုံမှာ ကျယ်ဝန်းပြီး တစ်ချိန်ကပြည်တွင်းသို့ တရားမဝင်ကုန်သွယ်လာသည့် ကုန်စည်များနှင့် ခိုးထုတ်မည့် ကုန်စည်များကိုလည်း အဆိုပါ အဆောက်အအုံပုံစံ သိမ်းဆည်းနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ကာ မြေညီထပ်ကို မြင့်မားကျယ်ဝန်းသည့် ခန်းဆောင်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသကဲ့သို့ အပေါ်ထပ်ခန်းဆောင်များနှင့် လေဝင်ပေါက်များသည်လည်း ဝိတိုရိယခေတ် လက်ရာဟန်များအတိုင်း ဂန္ထဝင်မြောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထိုအဆောက်အအုံ၏ ထူးခြားချက်မှာ ခေတ်ကာလအဆင့်ဆင့်ရွှေ့ပြောင်းလာခဲ့သော်လည်း ရေကြောင်းနှင့် ဆိပ်ကမ်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်တာများကိုသာ တစိုက်မတ်မတ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရပြီး ယနေ့တိုင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေဆဲဖြစ်သည်။

မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်ရုံးချုပ်အဖြစ် ဆက်လက်တာဝန်ထမ်းဆောင်ဆဲ အဆိုပါအဆောက်အအုံသည် မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်လာသော သင်္ဘောများနှင့် ကမ်းရိုးတန်းသွားသင်္ဘောများကို သင့်လျော်သည့်

ပန်းဆိုးတန်းလမ်းမနှင့် ကမ်းနားလမ်းထောင့်သည် နေ့စဉ်လူဦးရေနှစ်သောင်းမှ ခြောက်သောင်းအထိ ဖြတ်သန်းသွားလာသည့် ပန်းဆိုးတန်း-ဒလသွား ကူးတိုဆိပ်ကမ်းရှိသဖြင့် ယင်းထောင့်တွင် တည်ရှိသည့် မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင် အဆောက်အအုံကြီးသည် လူပေါင်းများစွာတို့ ထိတွေ့ဖြတ်သန်းရာ နေရာတစ်ခုဖြစ်လာခဲ့

အရုဏ်ဦးမှာ ပူးခဲ့သည်

ခရီးသွားဆောင်းပါး

သတင်းဆောင်းပါး-မောင်မောင်မြင့်ဆွေ၊ ဓာတ်ပုံ-မောင်ချစ်ကြည်

ပုပ္ဖာမှ ဗျတ္တပန်းဆက်လမ်းအတိုင်း မော်တော်ကားဖြင့် လာရောက်ခဲ့သော ကျွန်တော်တို့ အလိုတော်ပြည့် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ရောက်ရှိရန် မိုးချုပ်နေပြီဖြစ်သည်။ ဆရာတော်ကိုဦးခိုက်ရင်း တစ်ညတာတည်းခို အိပ်စက်ခွင့်တောင်းရာ ခွင့်ပြုသဖြင့် ဝမ်းမြောက်စွာ တည်းခိုခဲ့ရသည်။ ဆရာတော်ကျောင်းမှ တည်းခိုရာ ကျောင်းဆောင်သို့လာရင်း ပုဂံဘုရားများဆီသို့ မျှော်ကြည့်လိုက်ရာ အမှောင်ထုကြောင့် မြင်ကွင်းက ပီပြင်မှုမရှိတော့။

ပုပ္ဖာသို့ တာဝန်ဖြင့်လာရောက်ခဲ့ရာ အလုပ်များ ပြီးချိန်တွင် ညနေစောင်းနေပြီဖြစ်သဖြင့် ပုပ္ဖာ၌ပင် ညအိပ်ရန်ဖြစ်သော်လည်း ပုဂံနေထွက်ချိန်မြင်ကွင်းကို ကိုယ်တိုင်ကြည့်ရှုချင်စိတ် ပြင်းပြနေမှုကြောင့် ပုဂံ၌ ညလာအိပ်ခြင်းပင် ဖြစ်သည်။ အချိန်လုလာရခြင်းဖြစ်သော်လည်း ပင်ပန်းသည်ဟု မခံစားမိ။ နိုင်ငံခြားသား ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများက ပုဂံနေဝင်အလှ၊ ပုဂံဆည်းဆာကို တမေ့တမော လာရောက်ကြည့်ရှုခံစားကြလေ့ရှိသလို မိမိလည်း ပုဂံ နေထွက်စမြင်ကွင်းသို့မဟုတ် ပုဂံ၏ အရုဏ်ဦးကိုဖူးတွေ့လိုမှု ဆန္ဒကြီးမားနေသည်က အမှန်။ ခရီးပန်းလာသော်လည်း ညဉ့်နက်သည်အထိ တော်တော်နှင့် အိပ်မပျော်ခဲ့။



“ထတော့... ထတော့” ဟု လက်ဖြင့်အသာ ပုတ်နှိုးနေသော ရဟန်းတစ်ပါးကြောင့် ကမန်းကတန်းထပြီး လက်အုပ်ချီကာ အိပ်ရာမှ ထလိုက်ရသည်။ မိမိတို့ ပုဂံအရုဏ်ဦးကို လာရောက်ဖူးမြော်ခြင်းဖြစ်ကြောင်းသိ၍ လာနှိုးခြင်းဖြစ်သည်။ နာရီကြည့်လိုက်တော့ နံနက် ၄ နာရီခွဲ၊ မျက်နှာသစ်၊ ကိုယ်လက်သန့်စင်ပြီး အလိုတော်ပြည့် ဆရာတော်ကျောင်းမှ ထွက်လာခဲ့သည်။ ဒီဇင်ဘာ နံနက်ခင်းမိုးလားမသိ။ ပုဂံဝန်းကျင်တွင် အအေးဓာတ်က သိသာစွာလှမ်းခြုံနေသည်။

ဖော်ဆောင်နေသည့် ဒေသလည်းဖြစ်သည်။ ပုဂံဘုရားများအကြား ဖြတ်သန်းသွားနေရင်း ရှေးခေတ် ပုဂံပြည်အတွင်း ရောက်ရှိနေသလို ခံစားရသည်။ မြင်မြင်သမျှ ရှေးဟောင်းစေတီပုထိုးများက ပုဂံသမိုင်းကို ဖွင့်လှစ်ပြသနေသည့်အလား။

“ရှေ့ကမြင်ရတာ ရွှေဆံတော်စေတီပါ” ဟု ကိုရွှေလှက ပြောလိုက်သဖြင့် အတွေးစတို ရပ်လိုက်ရသည်။ ရွှေဆံတော်စေတီတော်သည် မြေပြင်မှ အတန်မြင့်သော စေတီဖြစ်သည်။ စေတီကို ပစ္စယာများဖြင့် တည်ဆောက်ထားရာ ရှေးခေတ်လက်ရာဖြစ်သော်လည်း ဗိသုကာဒီဇိုင်းပုံစံက ဆန်းသစ်ကာ ဆွဲဆောင်မှုရှိနေသည်။ ရွှေဆံတော်စေတီခြေရင်း မြေပြင်တွင်ထိုင်ကာ ဦးချရင်း ဖူးမြော်ကြည့်လိုပါသည်။ မိမိတို့ ဘိုးဘွားဘီဘင်များ၏ ကောင်းမှုကုသိုလ်အလှူဟု စိတ်ထဲခံစားရသည်က အမှန်ပင်။

“ပုဂံအရုဏ်ဦး မြင်ကွင်းကိုကြည့်ရင်တော့ ရွှေဆံတော်ဘုရားက အကောင်းဆုံးပဲ” ဟု ပုဂံကိုအကြိမ်ကြိမ်ရောက်ဖူးပြီး ပုဂံအရုဏ်ဦးကို မကြာခဏ ကြည့်ရှုခံစားဖူးသည့် အတူလိုက်လာသော ညောင်ဦးမြို့သားကိုရွှေလှက ပြောသည်။ ရွှေဆံတော်ဘုရားသို့လာရင်း ဝန်းကျင်ဝဲယာမှ ပုဂံဘုရားများကို လေ့လာမိသည်။ မပီပီးတဝါးအလင်းရောင်အောက်တွင် တည်ငြိမ်သပွယ်စွာတည်ရှိသော ရှေးဟောင်းစေတီပုထိုးများက လက်ညှိုးထိုးမလွှဲ၊ မြန်မာတို့၏သမိုင်း အမွေအနှစ် အစစ်အမှန်ပုဂံ။

ပုဂံဘုရားများအကြားဖြတ်သန်းရင်း ကိုးရာစုနှစ်၊ ၁၃ ရာစုအကြား ထွန်းကားစည်ပင်ခဲ့သော ပုဂံပုံရိပ်များကို ပြန်လည်မြင်ယောင်မိသည်။ မူလက စေတီပုထိုးပေါင်း ၁၀၀၀၀ ကျော် တည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့သော ပုဂံဒေသသည် အကျယ်အဝန်း စတုရန်းမိုင် ၄၀ ခန့်ရှိနေသည်။ မှတ်တမ်းများအရ ပုဂံဒေသတွင် ၁၉၀၄ ခုနှစ်မှ ၁၉၇၅ ခုနှစ်အကြား ငလျင်ပေါင်း ၄၀၀ ကျော် လှုပ်ခဲ့သည်။ အကြီးမားဆုံးငလျင်မှာ ၁၉၇၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၈ ရက်၌ လှုပ်ခဲ့သောငလျင်ဖြစ်ပြီး ရစ်ချီတာစကေး ၈ အထိရှိခဲ့ရာ စေတီပုထိုးများစွာ ပြိုကျပျက်စီးခဲ့သည်။ ယခုအခါစေတီပုထိုးပေါင်း ၂၂၂၉ ဆူခန့်ကို ထိန်းသိမ်းထားနိုင်လျက်ရှိရာ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များကို မပျက်စီးအောင် ထိန်းသိမ်းနေခြင်းကို သာဓုခေါ်နေမိသည်။

ရွှေဆံတော်ဘုရားကို အနော်ရထာဘုရင်က ၁၀၅၇ ခုနှစ်တွင် တည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ သထုံမှ ရယူခဲ့သော ဗုဒ္ဓဆံတော်ကို ဌာပနာသွင်း ပူဇော်ခဲ့သဖြင့် ရွှေဆံတော်ဟု အမည်တွင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ၁၉၇၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၈ ရက်က လှုပ်ခဲ့သော ငလျင်ဒဏ်ကြောင့် စေတီတော်ဦးထိပ်ပိုင်း ပြိုကျမြေခခဲ့သဖြင့် ပြန်လည်ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းထားခြင်းလည်း ဖြစ်သည်။ ရွှေဆံတော်စေတီမှာ ယခုအခါ နှစ်ပေါင်း ၉၅၈ နှစ်ခန့်ရှိနေပြီဖြစ်သော သက်တမ်းရင့် စေတီဖြစ်သည်။

ရွှေဆံတော်စေတီပေါ်သို့ အုတ်လှေကားမှတစ်ဆင့် တက်ခဲ့သည်။ မြေပြင်မှတက်တက်ချင်း အုတ်လှေကားမှာ အုတ်များပေါ်ထွက်နေပြီး အုတ်ချပ်များကို စနစ်တကျ ထည့်သွင်း ပြုလုပ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ ရွှေဆံတော်စေတီသည် ပစ္စယာငါးဆင့်ရှိရာ အထက်အမြင့်ဆုံး ပစ္စယပစ္စယာအထိ တက်ရောက်နိုင်ရန် အုတ်လှေကားငါးဆင့်ကို စေတီတော်တည်ထားကတည်းက ထည့်သွင်း တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ကို တွေ့ရသည်။

ပုဂံသည် မြန်မာတို့အတွက် အကောင်းဆုံး ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်ပင် ဖြစ်သည်။ သမိုင်းဂုဏ်ရောင် ထွန်းပြောင်တောက်ပခဲ့သော မြန်မာလူမျိုးတို့၏ ပုံရိပ်ကို ထင်ထင်ရှားရှား ညွှန်ပြ

ပုဂံစေတီပုထိုးများကို နေဝင်ချိန် ကြည့်ရှုသူ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများပြားသဖြင့် ပုဂံရှိ စုဠာမဏိ စေတီဘေးရှိ ကန်ပေါင်ကို အဆင့်မြှင့်တင်ပြီး နေဝင်ချိန်ကြည့်ရှုနိုင်သည့် နေရာသစ်တစ်ခု ပန်တီးပေးရန်၊ ပုဂံဒေသ တစ်ခုလုံးရှိ စေတီပုထိုးများကို အပေါ်စီးမှ မြင်တွေ့လေ့လာနိုင်ရန် ပေ ၂၀၀ အမြင့်ရှိသော မျှော်စင်တစ်ခုလည်း တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိ

အုတ်လှေကားတစ်ခုတွင် လှေကားထစ်ပေါင်း ကိုးထစ်စီပါဝင်လျက်ရှိရာ ပစ္စယပစ္စယာအထိ အုတ်လှေကားတိုင်းတွင် လှေကားကိုးထစ်စီဖြင့် တည်ဆောက်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ အုတ်လှေကားများစတင်ရာ ပထမဆုံးလှေကားမှ သံချောင်းလက်ရန်းကို လှေကားညာဘက်ခြမ်းတွင် တစ်ဖက်တည်း တပ်ဆင်ထားသည်ကို တွေ့ရသည်။ ကျွန်တော်တို့ သံချောင်းလက်ရန်းကို ဆွဲကိုင်ကာ အုတ်လှေကားကို တစ်ထစ်ချင်းနင်းပြီး တက်ရောက်ခဲ့ရာ ဒုတိယပစ္စယာသို့ ရောက်ခဲ့သည်။

ဆက်လက်ပြီး တတိယပစ္စယာအထိ တက်ရောက်ခဲ့ပြီးချိန်တွင် နံနက် ၅ နာရီ မိနစ် ၂၀ ရှိနေပြီဖြစ်သည်။ တတိယ ပစ္စယာမှ ပုဂံအရုဏ်ဦးကို ကြည့်ရှုလေ့လာလိုက်ရာ နံနက်ခင်းအလင်းရောင်ပျို့စအချိန် ပုဂံစေတီပုထိုးများပေါ်သို့ အရုဏ်ဦးအလင်းတန်းဖျော့ဖျော့များ ကျရောက်နေချိန် ဆန်းသစ်ကြည်လင်နေသည့် မြင်ကွင်းကြောင့် ရုတ်တရက် မှင်သက်မိသလိုဖြစ်သွားသည်။ လိမ္မော်ရောင် ပက်ဖျန်းထားသော ပုထိုးစေတီများ၊ ပုထိုးစေတီများအကြားမှ စိမ်းစိုနေသော သစ်ပင်များ၊ သစ်ပင်နှင့် စေတီပုထိုးများအကြား မြူးနင်းများက ဝေ့ဆိုင်းလျက်။ မျှော်လင့်မထားသော မြင်ကွင်းကြောင့် နစ်မော

ငေးမောနေသော ကျွန်တော် ရုတ်တရက် သတိပြန်ဝင်လာကာ ပါလာသော ကင်မရာကိုထုတ်ပြီး ဓာတ်ပုံမှတ်တမ်းများ တဖျတ်ဖျတ် ရိုက်ကူးနေမိသည်။ တဖြည်းဖြည်းနှင့် အလင်းရောင် ပြောင်းလဲလာမှုကြောင့် ပုဂံပုထိုးစေတီများ၏ ပုံရိပ်နှင့်အရောင်များက ကြည့်ရှုနေစဉ်မှာပင် တစ်လွှာချင်း တစ်ချပ်ချင်း မှုန်ပါးပါးဖြင့် ခွာချပြသနေသည့် ကမ္ဘာကျော် ပန်းချီဆရာတစ်ဦး၏ လက်ရာမြောက် ပန်းချီကားချပ်များသဖွယ် ဖြစ်နေသည်။

မျက်စိရှေ့တွင် ကြည့်နေရင်း အရုဏ်ဦးအလင်းရောင်နှင့်အတူ မြင်ကွင်းက ပြောင်းသွားသည်။ တစ်မျှော်တစ်ခေါ် ရှိ စေတီပုထိုးများကို မြင်တွေ့ရသည်။ တဖြည်းဖြည်းနှင့် ပီပြင်ထင်ရှားလာသော စေတီပုထိုးများ၊ စိမ်းစိုနေသော သစ်ပင်များ၊ ကားလမ်း၊ လူသွားလမ်းနှင့် လှည်းလမ်းများ သွားလာလှုပ်ရှားစ ပြုနေပြီဖြစ်သော ဘုရားဖူးများ၊ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများကို မြင်တွေ့ရသည်။

ရွှေဆံတော်ဘုရား၏အရှေ့တောင်ဘက်တွင် ဓမ္မရကြီးဘုရားကို ထုထည်ကြီးမားစွာ ဖူးတွေ့ရသည်။ ထုမှာဓမ္မရံဆိုသည့်အတိုင်း ကြီးမားခန့်ထည်စွာဖြင့် ကြည့်လိုသူပွယ်မူအပြည့်ရှိနေသည်။ ဓမ္မရကြီးဘုရားတောင်ဘက်တွင် မြောက်ပူဇော်ဘုရားနှင့် တောင်ပူဇော်ဘုရားတို့ကိုလည်း မြင်တွေ့ရသည်။ မြောက်ပူဇော်ဘုရားက တောင်ပူဇော်ဘုရားနှင့် နီးကပ်စွာတည်ရှိရာ အဝေးမှပင် လှမ်းမြင်ဖူးတွေ့ရသည်။

အရှေ့ဘက်မှ နေဝန်းက တဖြည်းဖြည်းနှင့် ခေါင်းပြုစ ပြုလာသဖြင့် ပုဂံဒေသမြင်ကွင်းက တဖြည်းဖြည်း ကြည်လင်လာသည်။ ရွှေဆံတော်ဘုရား၏ အနောက်ဘက်သို့ ပစ္စယာအတိုင်း ထွက်လာခဲ့ရာ ခပ်ဝေးဝေးတွင် လောကဦးသျှောင်ဘုရားကို လှမ်းမြင်ဖူးမြော်ရသည်။ ကင်မရာဖြင့် ဓာတ်ပုံမှတ်တမ်း ရိုက်ယူသော်လည်း မှန်ဘီလူး အားနည်း၍ ပီပြင်သောပုံရိပ် မရခဲ့။ သို့သော် မြင်ကွင်းကို ဓာတ်ပုံ ၂၀ ခန့် ရိုက်ယူခဲ့သည်။

ရွှေဆံတော်ဘုရား အရှေ့ဘက်သို့ ပစ္စယာအတိုင်း ပြန်ထွက်ခဲ့ပြီး ပတ်ဝန်းကျင်မြင်ကွင်းကို ကြည့်ရှုလိုက်ရာ ခပ်လှမ်းလှမ်းတွင် အင်းဘုရားကို ဖူးတွေ့ရသည်။ တစ်ဖန် စေတီအမှတ် ၇၇၇ နှင့် စေတီအမှတ် ၄၅၆ တို့ကိုလည်း ခပ်ဝေးဝေး၌ လှမ်းမြင်ရသည်။ ပြန်လည်ပြုပြင် ထိန်းသိမ်းထားသဖြင့် စေတီပုထိုးများမှာ သက်တမ်းရင့်မှု၊ ဗိသုကာ လက်ရာမြောက်မှုများကို ညွှန်းဆိုပြသလျက်ရှိသည်။ မြင်ကွင်းက အလင်းရောင်ကြောင့် ထင်ရှားလာပြီဖြစ်သည်။

ရွှေဆံတော်ဘုရားမြောက်ဘက်သို့ ပစ္စယာအတိုင်း ထွက်လာခဲ့သည်။ အလင်းရောင်ဖြာကျနေသော မြင်ကွင်းက ပုဂံစေတီပုထိုးအားလုံးကို လှမ်းမြင်တွေ့နိုင်ပြီဖြစ်သည်။ ရွှေဆံတော်ဘုရားမြောက်ဘက်တွင် မြေဘုံသာဘုရားနှင့် စေတီအမှတ် ၁၆၈၆ ကို ဖူးမြင်ရသည်။ အရှေ့မြောက်ဘက်တွင် စေတီအမှတ် ၂၅၅၆ နှင့် စေတီအမှတ် ၁၇၀၀ တို့ ထင်ရှားစွာလှမ်းမြင်ရသည်။

ရွှေဆံတော်ဘုရား အနောက်မြောက်ဘက်တွင် ရတနာမာန်အောင်ဘုရား၊ ဆင်များရှင်ဘုရားနှင့် ဘုရားများကို အဝေးမှ ခပ်ရေးရေးဖူးတွေ့ရသဖြင့် စိတ်နှလုံးချမ်းမြေ့စရာ ကြည့်ရှုသူပွယ်စရာ ခံစားရသည်။ နံနက်

ခင်း အလင်းရောင်ဖြန့်ကြက်လာသည်နှင့်အမျှ ပုဂံဒေသစေတီပုထိုးများအပေါ်သို့ အလင်းရောင်များ ဖြန့်ကြက်ထားမှု၊ အရှေ့ဘက်မှ နေဝန်းထွက်ပေါ်လာမှုများက တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်သော မြန်မာ့ရှေးဟောင်း ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များကို ထင်ထင်လင်းလင်း ဖော်ညွှန်းနေသကဲ့သို့ ရှိနေသည်။

ပုဂံစေတီပုထိုးများကို အပေါ်စီးမှ ကြည့်ရှုလေ့လာ ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးနိုင်သည့် မီးပုံးပုံများလည်း ဝေဟင်တွင် အနိမ့်ပုံသန်း စီးမျောနေသည်ကိုလည်း မြင်တွေ့ရသည်။ နိုင်ငံခြားသား ခရီးသွားတစ်ဦးလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၀၀ ခန့်ပေးရသော ပုဂံဒေသ မီးပုံးပုံစီးခရီးစဉ်ကိုလည်း ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ စိတ်ဝင်စားပြီး စီးနင်းလိုက်ပါကာ ပုဂံနေထွက်ချိန်နှင့် နေဝင်ချိန်တို့ကို ကြည့်ရှုမှတ်တမ်းတင် လေ့လာကြသည်။

ပုဂံသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ခရီးသွားဧည့်သည်များကို အဓိကဆွဲဆောင်နိုင်ရာ ခရီးစဉ်တစ်ခုဖြစ်ရာ ၂၀၁၁ ခုနှစ်က ပုဂံသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဧည့်သည်များ တိုးမြှင့်ရောက်ခဲ့သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၌ နိုင်ငံခြားခရီးသွားဧည့်သည် ၂၄၀၀၀၀ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ပုဂံဒေသသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွား ၂၅၀၀၀၀ ကျော်သည်အထိ ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း ခန့်မှန်းထားသည်။

နေတက်လာသည်ကိုကြည့်ရင်း ပုဂံမြင်ကွင်းကို စိတ်တိုင်းကျ တစ်ဝကြီး ငေးမောနေမိသည်။ ပုဂံနေထွက်ချိန်မြင်ကွင်းက ကြည့်ရှုစရာ ကောင်းသလို၊ ဂုဏ်ယူစရာလည်း ကောင်းသည်။ မြန်မာတို့ တစ်ချိန်က ဤလို စေတီပုထိုးများကို တည်ထားကိုးကွယ်နိုင်ခဲ့သည်ဟု တွေးရင်းတွေးရင်း ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်စိတ် ဖြစ်ပေါ်နေမိသည်။

နေတက်လာသည်ကို ကြည့်ပြီး ရွှေဆံတော်မှ ပြန်ဆင်းခဲ့ကြသည်။ အဆင်းမတ်စောက်သော်လည်း သံတန်းလက်ကိုင်ကို ထိန်းကိုင်ရင်း ဖြည်းဖြည်းဆင်းခဲ့သည်။ ပုဂံစေတီပုထိုးများကို နေဝင်ချိန်ကြည့်ရှုသူ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများပြားသဖြင့် ပုဂံရှိ စုဠာမဏိစေတီဘေးရှိ ကန်ပေါင်ကို အဆင့်မြှင့်တင်ပြီး နေဝင်ချိန်ကြည့်ရှုနိုင်သည့် နေရာသစ်တစ်ခု ပန်တီးပေးရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ လက်ရှိတွင် ပုဂံနေဝင်ချိန်ကို ကြည့်ရှုရန် ရွှေဆံတော်ဘုရား၊ ပြုသီးကြီးဘုရားနှင့် ဧရာဝတီမြစ်အတွင်းမှ လှေများဖြင့် ကြည့်ရှုခွင့်ပြုထားသည်။ ပုဂံဒေသတစ်ခုလုံးရှိ စေတီပုထိုးများကို အပေါ်စီးမှ မြင်တွေ့လေ့လာနိုင်ရန် ပေ ၂၀၀ အမြင့်ရှိသော မျှော်စင်တစ်ခုလည်း တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရွှေဆံတော်ဘုရားမှ ပြန်ထွက်ခဲ့ပြီးနောက် ပုဂံစေတီပုထိုးများအကြား ဖြတ်သန်းရင်း ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရန် ထိန်းသိမ်းရေးအရေးကြီးပုံကို တွေးနေမိသည်။ ရန်ကုန်သို့ ပြန်လာသည်ကို လမ်းတစ်လျှောက် ပုဂံအရုဏ်ဦးကို ဖူးမြော်ခဲ့ရပုံများကို အတွေးထဲရစ်ဝဲလျက်ရှိရာ တော်တော်နှင့် မေ့ပျောက်၍မရအောင် စွဲစွဲထင်ထင် ဖြစ်ပေါ်နေမိသည်။ ။

အထူးကုန်စည်ခွန်ဥပဒေကြမ်း

ပြည်သူအများ သိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

အထူးကုန်စည်ခွန်ဥပဒေ

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ လ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

အခန်း(၁)

အမည်၊ အကျိုးသက်ရောက်ခြင်းနှင့် အဓိပ္ပာယ်ဖော်ပြချက်

- ၁။ ဤဥပဒေကို အထူးကုန်စည်ခွန် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- ၂။ ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များသည် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှစ၍ နိုင်ငံတော်တစ်ဝန်းလုံးတွင် အကျိုးသက်ရောက်စေရမည်။
- ၃။ ဤဥပဒေတွင်ပါရှိသော အောက်ပါစကားရပ်များသည် ဖော်ပြပါအတိုင်း အဓိပ္ပာယ်သက်ရောက်စေရမည်-

- (က) အခွန် ဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေအရ ပေးဆောင်ရမည့် အထူးကုန်စည် ခွန်ကိုဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် ဤဥပဒေအရ တပ်ရိုက်သည့် ဒဏ်ငွေလည်း ပါဝင်သည်။
- (ခ) အခွန်ထမ်း ဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေအရ အခွန်ပေးဆောင်ရန် တာဝန် ရှိသူကို ဆိုသည်။
- (ဂ) အထူးကုန်စည် ဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေ၏ နောက်ဆက်တွဲဇယားပါ ကုန်စည်များကို ဆိုသည်။
- (ဃ) ထုတ်လုပ်မှု ဆိုသည်မှာ အထူးကုန်စည်ကို မိမိပိုင် စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ အလုပ်ငှာအဖွဲ့အစည်း၊ အခြားသူအားအပ်နှံ၍ဖြစ်စေ ထုတ်လုပ် ခြင်းကိုဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် သဘာဝနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ဖန်တီးပြုပြင်သည့် နည်းဖြင့်ဖြစ်စေ ကုန်စည်များထုတ်လုပ်သည့် လုပ်ငန်းအဆင့်ဆင့်တို့ပါဝင်သည့်အပြင် အောက်ပါတို့လည်း ပါဝင်သည်-

- (၁) အရက်၊ ဘီယာ၊ ဝိုင်အပီအင် အဖျော်ယမကာ ထုတ်လုပ် ခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့်ကိစ္စ၌ ဝယ်ယူသူ၏တောင်းဆိုချက် အရ ရောစပ်ပြုပြင်ခြင်းမှတစ်ပါး ပေါင်းခံခြင်း၊ သန့်စင်ရန် နှင့် အနံ့အရသာပြည့်စွက်ရန် ထပ်မံပေါင်းခံခြင်း၊ အချဉ် ဖောက်ခြင်း၊ ပူလင်းသွတ်ခြင်း၊ သောက်သုံးရန် ယမကာ အဆင့်အတိုက် လိုအပ်သည့်ပစ္စည်းများ ပြည့်စွက်ခြင်းနှင့် အခြားနည်းပြုပြင်ခြင်း။
- (၂) ဆေးရွက်ကြီးနှင့် သက်ဆိုင်သည့်ကိစ္စ၌ ဆေးရွက်ကြီး အရွက် သို့မဟုတ် ဆေးရွက်ကြီးကုန်ကြမ်းမှ သောက်သုံး ရန်၊ ရှုရှိုက်ရန်၊ ဝါးရန်သင့်လျော်သည်အထိ ပြုပြင် ပြောင်းလဲသည့်ဖြစ်စဉ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးမှ ဆေးပေါ့လိပ်၊ ဆေးပြင်းလိပ်၊ စီးကရက်နှင့် အလားတူပစ္စည်းများ ပြုလုပ် ခြင်း။
- (၃) အခြားအထူးကုန်စည်များနှင့် သက်ဆိုင်သည့်ကိစ္စ၌ စက်ဖြင့် ဖြစ်စေ၊ လက်ဖြင့်ဖြစ်စေထုတ်ယူခြင်း၊ ပြောင်းလဲခြင်း၊ သို့မဟုတ် အရည်အသွေးကိုလည်းကောင်း၊ သဘာဝ၊ အရွယ်အစား၊ ပုံပန်းသဏ္ဍာန်၊ ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းမှုကိုလည်း ကောင်း ပြောင်းလဲခြင်းနှင့် အစိတ်အပိုင်းတစ်ခု သို့မဟုတ် အစိတ်အပိုင်းများစုစည်းခြင်း။
- (င) ထုတ်လုပ်သူ ဆိုသည်မှာ အထူးကုန်စည်များကို မိမိပိုင်စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ အလုပ်ငှာအဖွဲ့အစည်း ဖြစ်စေ၊ အခြားသူအား အပ်နှံ၍ ဖြစ်စေ ထုတ်လုပ်သူကိုဆိုသည်။
- (စ) တင်သွင်းသူ ဆိုသည်မှာ အခွန်ကျသင့်ရန် သတ်မှတ်ထားသော အထူးကုန်စည်များကို ပြည်ပမှတင်သွင်းသူကို ဆိုသည်။
- (ဆ) ရောင်းချခြင်း ဆိုသည်မှာ အထူးကုန်စည်ကို လက်ငင်းစနစ်ဖြင့် ဖြစ်စေ၊ အကြွေးစနစ်ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ဆိုင်းငံ့စနစ်ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ကြိုတင် အရောင်းစနစ်ဖြင့်ဖြစ်စေ ရောင်းချခြင်းကိုဆိုသည်။
- (ဇ) အထူးကုန်စည်ပိုင်ရှင် ဆိုသည်မှာ အထူးကုန်စည်ကို ပိုင်ဆိုင်ရရှိ ထားသူကို ဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် အထူးကုန်စည်၏ပိုင်ရှင် သို့မဟုတ် ထုတ်လုပ်သူကလွဲအပ်သည့် အထူးကုန်စည်ကို စီမံ ခန့်ခွဲ ဆောင်ရွက်ပိုင်ခွင့်ရှိသော ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် အထူး ကုန်စည်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူလည်း ပါဝင်သည်။
- (ဈ) ခရီးသွားသူ ဆိုသည်မှာ ပြည်ပခရီးစဉ်ဆိုင်ရာ သွားလာမှုအထောက် အထားများ ကိုင်ဆောင်ထားသူကိုဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် တိုက်ရိုက်ခရီးသွားလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်၍ ခရီးစဉ်အရ တစ်ထောက်နား ခရီးအဖြစ်ရောက်ရှိပြီး အခြားနိုင်ငံတစ်ခုခုသို့ ဆက်လက်ထွက်ခွာမည့်သူလည်း ပါဝင်သည်။
- (ည) ကုန်းပေါ်ရောက်တန်ဖိုး ဆိုသည်မှာ ပြည်ပမှတင်သွင်းသော အထူး ကုန်စည်အတွက် အကောက်ခွန်ဥပဒေအရ သတ်မှတ်သည့်တန်ဖိုး၊ ယင်းကုန်စည်အပေါ် စည်းကြပ်သည့် အကောက်ခွန်နှင့် ကုန်ချ စရိတ်တို့ ပေါင်းစပ်ပါဝင်သောငွေကို ဆိုသည်။
- (ဋ) အခွန်လွတ်အရောင်းဆိုင် ဆိုသည်မှာ အထူးကုန်စည်များကို ခရီး သွားသူများအား ရောင်းချရန် သတ်မှတ်စည်းကမ်းချက်များနှင့် အညီ ဖွင့်လှစ်ခွင့်ရရှိထားသည့် အရောင်းဆိုင်ကို ဆိုသည်။
- (ဌ) စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ အလုပ်ငှာ အလုပ်ရုံ ဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေအရ ကျသင့်သည့် အခွန်မပါသော စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ

- အလုပ်ငှာအဖွဲ့အစည်း၊ ရောင်းစားတန်ဖိုးကို ဆိုသည်။
- (၃) ဈေးကွက်ပေါက်ဈေး ဆိုသည်မှာ ရောင်းသွင်းသူထုတ်ကုန်များ ဈေးနှုန်း ထိန်းချုပ်ထားခြင်းမရှိဘဲ ရောင်းလိုအားနှင့်လိုအားတို့က အဆုံး အဖြတ်ပြုသည့် လက်လီရောင်းစား သို့မဟုတ် လက်လီရောင်းစား သတ်မှတ်နိုင်ခြင်းမရှိသည့် စွဲစွဲရပ်များအတွက် သတ်မှတ်ချက်နှင့် အညီထွက်ချက်ရရှိသည့် ခန့်မှန်းရောင်းစားကို ဆိုသည်။
- (၄) ကြေညာလွှာ ဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေအရ အခွန်ထမ်းက မိမိ၏ ထုတ်လုပ်ပြီးဖြစ်သည့် အထူးကုန်စည်များ ထုတ်လုပ်ရောင်းချခြင်း အတွက် တင်သွင်းသောပုံစံကို ဆိုသည်။
- (၅) စည်းကြပ်ခြင်းဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေအရ အခွန်ထမ်းက ပေးဆောင်ရ မည့် အခွန်သတ်မှတ်ခြင်းကို ဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်အညီ အခွန်ထမ်းကိုယ်တိုင်က ထွက်ချက်အခွန်ပေး ဆောင်ပြီး ကြေညာလွှာတင်သွင်း စည်းကြပ်မှုခံယူခြင်းလည်း ပါဝင် သည်။
- (က) နှစ် ဆိုသည်မှာ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ကို ဆိုသည်။
- (ခ) ဝန်ကြီးဌာန ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနကို ဆိုသည်။
- (ဂ) ဦးစီးဌာန ဆိုသည်မှာ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနကို ဆိုသည်။
- (ဃ) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဆိုသည်မှာ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ကို ဆိုသည်။
- (င) မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူး ဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေအရ အခွန်ထမ်းက ပေးဆောင်ရမည့်အခွန်ကို ကောက်ခံပေးရန် တာဝန်ပေးထားသည့် သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး၏ တာဝန်ခံအရာရှိကို ဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် အခွန်ထမ်းကြီးများ ဆိုင်ရာအခွန်ရုံး၊ အလယ်အလတ် အခွန်ထမ်းများဆိုင်ရာ အခွန်ရုံးတို့၌ အခွန်စည်းကြပ် ကောက်ခံရန် တာဝန်ပေးအပ်ထားသည့် ဦးစီးအရာရှိများလည်း ပါဝင် သည်။

အခန်း(၂)

အခွန်ကျသင့်ခြင်းနှင့် အခွန်ပေးဆောင်ရန်တာဝန်ရှိခြင်း

- ၄။ (က) မည်သူမဆို အောက်ဖော်ပြပါ ဆောင်ရွက်မှုများအတွက် ဤဥပဒေ ၏ နောက်ဆက်တွဲဇယားတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်းအခွန် ကျသင့် စေရမည်။
 - (၁) အထူးကုန်စည်ကို ပြည်တွင်းသို့ တင်သွင်းခြင်း၊
 - (၂) အထူးကုန်စည်ကို ပြည်တွင်းသို့ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊
 - (၃) အထူးကုန်စည်ကို ပြည်ပသို့ တင်ပို့ခြင်း။
- (ခ) ဤဥပဒေအရ အခွန်မပေးဆောင်ရသေးသော အထူးကုန်စည်များ ကို လက်ဝယ်ထားရှိသူ သို့မဟုတ် ပိုင်ဆိုင်သူများသည် ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည်။
- (ဂ) အထူးကုန်စည်များကို တင်သွင်းခြင်း၊ တင်ပို့ခြင်း၊ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ လက်ဝယ်ထားရှိခြင်း ဆောင်ရွက်သူတို့သည် ဤဥပဒေနှင့်ဤဥပဒေ အရထုတ်ပြန်သော နည်းဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို လိုက်နာရမည်။
- ၅။ ဥပဒေပုဒ်မ ၄ အရ အခွန်ကျသင့်သည့် အထူးကုန်စည်နှင့် စပ်လျဉ်း၍-
 - (က) ပြည်ပမှ တင်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါက-
 - (၁) အထူးကုန်စည်ကို တင်သွင်းသူက ပေးဆောင်ရမည်။
 - (၂) ပုဒ်မခွဲငယ် (၁)အရ ပေးဆောင်ရမည့်အခွန်ကို အကောက်ခွန် ကောက်ခံသည့် နည်းလမ်းများအတိုင်း အကောက်ခွန်ဦးစီး ဌာနက အကောက်ခွန်နှင့်အတူ ကောက်ခံပေးရမည်။
 - (ခ) ပြည်တွင်းသို့ ထုတ်လုပ်ခြင်းဖြစ်ပါက ယင်းအထူးကုန်စည်ကို ထုတ်လုပ် သူက ပေးဆောင်ရမည်။
 - (ဂ) ပြည်ပသို့တင်ပို့ခြင်းဖြစ်ပါက ယင်းအထူးကုန်စည်ကို တင်ပို့သူက ပေးဆောင်ရမည်။
- ၆။ (က) မည်သည့်နှစ်အတွက်မဆို ဘဏ္ဍာနှစ်အလိုက်ပြဋ္ဌာန်းသည့် ပြည် ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေဖြင့်-
 - (၁) ဤဥပဒေ၏ နောက်ဆက်တွဲဇယားပါ ဖော်ပြချက်များကို ပြင်ဆင်ခြင်း၊ ဖြည့်စွက်ခြင်း၊ ပယ်ဖျက်ခြင်းပြုနိုင်သည်။
 - (၂) ဤဥပဒေ၏ နောက်ဆက်တွဲဇယားပါ အခွန်ကျသင့်သော အထူးကုန်စည်များအတွက် တန်ဖိုး၊ ပမာဏ၊ အလေးချိန် သို့မဟုတ် အခြားတိုင်းတာမှု တစ်ခုခုအပေါ် အခြေပြု၍ ထွက်ချက်ရမည့် အခွန်နှုန်းများကို သတ်မှတ်ရမည်။
 - (၃) ပြည်ပသို့တင်ပို့မှုအပေါ် အခွန်ကျသင့်မည့် အထူးကုန်စည် နှင့်အခွန်နှုန်းများကို သတ်မှတ်ရမည်။
- (ခ) အခွန်ပေးဆောင်ခြင်း မရှိသေးသော ပြည်တွင်းသို့ ထုတ်လုပ်သည့် အထူးကုန်စည် သို့မဟုတ် ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် အထူးကုန်စည်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ရောင်းစားတန်ဖိုး သတ်မှတ် နိုင်ရန်အလို့ငှာ သက်ဆိုင်ရာအခွန်ထမ်းက လိုအပ်သည့် သတင်း အချက်အလက်များကို မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးထံ ပေးပို့ရမည်။ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးကလည်း ထိုသတင်းအချက်အလက်များကို တောင်းယူရမည်။
- (ဂ) ပုဒ်မ ၄ အရ အခွန်ကျသင့်သော အထူးကုန်စည်များအတွက် အောက်ဖော်ပြပါနေ့ရက် ကုန်စည်တန်ဖိုး၊ ပမာဏ၊ အလေးချိန် သို့မဟုတ် အခြားတိုင်းတာမှု တစ်ခုခုအပေါ် အခြေပြုသတ်မှတ်ထား

- သည့် အခွန်နှုန်းဖြင့်ထွက်ချက်ရမည်-
- (၁) ပြည်ပမှ တင်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါက ထိုအထူးကုန်စည်ကို အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ရင်းလင်းဆောင်ရွက်သည့်နေ့၊
- (၂) ပြည်တွင်းသို့ ထုတ်လုပ်ခြင်းဖြစ်ပါက အထူးကုန်စည် ထုတ်လုပ်သည့်နေ့၊
- (၃) ဤဥပဒေအရ အခွန်မပေးဆောင်ရသေးသော အထူးကုန်စည် များကို ပိုင်ဆိုင်ထားသော ကိစ္စရပ်တွင် စစ်ဆေးတွေ့ရှိသည့် နေ့။
- (ခ) အထူးကုန်စည်ရောင်းစားတန်ဖိုး ထွက်ချက်ရာတွင် အောက်ပါ အတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည်-
 - (၁) ပြည်တွင်းသို့ ထုတ်လုပ်သည့် အထူးကုန်စည် သို့မဟုတ် ကုန်စည်ပိုင်ရှင်ထံတွင် စစ်ဆေးတွေ့ရှိသည့် ဤဥပဒေအရ အခွန်မပေးဆောင်ရသေးသော အထူးကုန်စည်ဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က သတ်မှတ်အတည်ပြုထားသည့် ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးကို အခြေခံရမည်။
 - (၂) ပြည်ပမှတင်သွင်းသည့် အထူးကုန်စည်ဖြစ်ပါက ကုန်းပေါ် ရောက်တန်ဖိုးအပေါ် အခြေခံရမည်။
- ၈။ (က) မည်သူမဆို ဤဥပဒေအရ ကျသင့်သည့်အခွန်ကို အောက်ပါ အတိုင်းပေးဆောင်ရမည်-
 - (၁) အထူးကုန်စည်ကို ပြည်ပမှတင်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါက ကုန်စည်ကို ရွေးယူခြင်းမပြုမီ ပေးဆောင်ရမည်။
 - (၂) ပြည်တွင်းသို့ထုတ်လုပ်ခြင်းဖြစ်ပါက အထူးကုန်စည်ကို ရောင်းချသည့်လ၏ လကုန်ဆုံးပြီး ၁၀ ရက်အတွင်း ပေးဆောင်ရမည်။
 - (၃) ဤဥပဒေအရ အခွန်မပေးဆောင်ရသေးသော အထူး ကုန်စည်များကို ကုန်စည်ပိုင်ရှင်ထံတွင် စစ်ဆေးတွေ့ရှိရခြင်း ဖြစ်ပါက စစ်ဆေးတွေ့ရှိသည့်နေ့မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ပေးဆောင် ရမည်။
- (ခ) ပုဒ်မခွဲ(က)ပါအတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် ခက်ခဲသည့်ကိစ္စရပ် များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က သတ်မှတ်သည့် နည်းလမ်းများနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည်။

အခန်း (၃)

အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်နှင့် သက်သာခွင့်များ

- ၉။ (က) အောက်ဖော်ပြပါ အထူးကုန်စည်များအတွက် အခွန်မကျသင့် စေရ-
 - (၁) ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေဖြင့် ပြည်ပသို့ တင်ပို့မှုအပေါ် အခွန်ကျသင့်စေရန် သတ်မှတ်ထားသော အထူးကုန်စည်များမှတစ်ပါး ပြည်ပသို့တင်ပို့သော အထူး ကုန်စည်များ၊
 - (၂) ခရီးသွားသူများအား အခွန်လွတ်အရောင်းဆိုင်မှ ရောင်းချ သည့် အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၃) ပြည်ပသို့ ပျံသန်းပြီးဆုံးနေစဉ် လေယာဉ် သို့မဟုတ် သင်္ဘော ပေါ်တွင် ရောင်းချသည့် အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၄) ပြန်လည်တင်ပို့ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ယာယီတင်သွင်း သော အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၅) ပြည်တွင်း ပြည်ပအလှူရှင်များမှ ပြည်တွင်းသို့ လှူဒါန်းရန် လူမှုရေး၊ ဘာသာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးကိစ္စရပ် များအတွက် တင်သွင်းသော သို့မဟုတ် ပြည်တွင်းသို့ ထုတ်လုပ်သော အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၆) အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဥပဒေ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် သံတမန်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်ရှင်းများအရ ကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိသူ တို့အတွက် တင်သွင်းလာသည့် အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၇) ပြည်ပသို့ ထွက်ခွာမည့်လေယာဉ်များတွင် အသုံးပြုမည့် လောင်စာဆီများ။
- (ခ) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် အခွန်ကျသင့်သော အထူးကုန်စည် တစ်မျိုးမျိုးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ သဘော တူညီချက်ဖြင့် ကင်းလွတ်ခွင့် သို့မဟုတ် သက်သာခွင့်ပြုနိုင် သည်။
- (ဂ) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် အောက်ဖော်ပြပါ ကိစ္စရပ်များ အတွက် အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ပေးခြင်း သို့မဟုတ် သက်သာခွင့် ပေးခြင်းပြုနိုင်သည်-
 - (၁) ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများမှ နိုင်ငံတော်သို့ အထောက်အပံ့ အဖြစ်ပေးအပ်သော အထူးကုန်စည်များ သို့မဟုတ် အထောက်အပံ့ရရှိငွေဖြင့် ဝယ်ယူသည့် အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၂) ဘာသာရေး၊ ကုသိုလ်ရေး သက်သက်အတွက် အသုံးပြုရန် တင်သွင်းလာသော သို့မဟုတ် ပြည်တွင်းသို့ထုတ်လုပ်သော အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၃) တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံ အပြန်အလှန် အခွင့်အရေးမူတွင် ပါဝင်သည့် အထူးကုန်စည်များ၊
 - (၄) နိုင်ငံတော်၏ လုံခြုံရေးနှင့် ကာကွယ်ရေးအဖွဲ့အစည်းများ အသုံးပြုရန် တင်သွင်းလာသော သို့မဟုတ် ပြည်တွင်းသို့ ထုတ်လုပ်သော အထူးကုန်စည်များ။
- ၁၀။ အောက်ဖော်ပြပါ ကိစ္စရပ်များကို သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက် ရမည်-
 - (၁) ပြန်လည်တင်ပို့ခြင်း အစီအစဉ်ဖြင့် ပြည်ပမှယာယီအားဖြင့် တင်သွင်းလာသည့် အထူးကုန်စည်များဆိုင်ရာ လိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရန်နည်းလမ်းများ၊

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း၏ Mobile နံပါတ်အလှများ လေလံတင်ရောင်းချပွဲတွင် ပါဝင်ဆင်နွှဲခြင်းဖြင့် ပရဟိတလုပ်ငန်းများတွင် လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။



- ကျင်းပမည့်နေ့ - ၁၉.၁၂.၂၀၁၅
- ကျင်းပမည့်နေရာ - Park Royal Hotel (Ball Room)
- ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၆ နာရီထိ (နေ့လည်စာ တည်ခင်းမည်ဖြစ်ပါသည်။)
- ရောင်းချမည့်နံပါတ်များ - ၂x၇၇၇၇၇၇၇၊ ၂x၈၈၈၈၈၈၈၊ ၂x၉၉၉၉၉၉၉ စသည့် (၇)လုံးပူးနံပါတ်များ အပါအဝင် (၆)လုံးပူးနံပါတ်များ၊ (၅)လုံးပူးနံပါတ်များ စုစုပေါင်း (၁၂၆)လုံး (MPT Website တွင် နံပါတ်အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြထားပါသည်။)
- ခန့်မှန်းကြမ်းခင်းဈေးနှုန်း - ကျပ် ငါးသိန်း မှ ကျပ် တစ်ဆယ့်ခုနစ်သိန်းငါးသောင်း အထိ

နံပါတ်အလှ ရောင်းချပေးခြင်းဖြင့် ပရဟိတလုပ်ငန်းအဖြစ် ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း (၉၉)ကျောင်းတွင် Panasonic နေရောင်ခြည်သုံး မီးအိမ်များကို လှူဒါန်းသွားပါမည်။

ပရဟိတလုပ်ငန်းများမှာပါဝင်ဖို့ နံပါတ်အလှများ ဝယ်ယူကြပါစို့

- လေလံပွဲတွင်ပါဝင်နိုင်ရန် သင်၏အမည်၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ ဘဏ်စာရင်းအသေးစိတ် စသည့်အချက်အလက်များကို ၈-၁၂-၂၀၁၅ မှ စတင်ကာ ၁၅-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ vanitynumbers@myanmaremc.com သို့ email ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
- လျှောက်လွှာများကို စိစစ်ပြီး ဖိတ်စာကို ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် email ဖြင့်ပြန်လည်ပေးပို့ပါမည်။
- လေလံကျင်းပမည့်နေ့တွင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား၊ ဖိတ်စာကတ်များ ယူဆောင်လာရပါမည်။
- ကိုယ်စားဝင်ရောက်လေလံဆွဲမည့်သူများအနေနှင့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ၊ ဖိတ်စာ၊ လေလံဆွဲခွင့်ရသူ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား၊ မိတ္တူ၊ ကိုယ်စားလှယ်၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားတို့ကို ယူဆောင်လာရပါမည်။
- လေလံအောင်မြင်သူကို လေလံကျင်းပမည့်နေ့တွင် ငွေသွင်းချလ်များ ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ၂၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့အတွင်း မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်များတွင် ငွေပေးသွင်းရပါမည်။
- ငွေအကျေပေးချေပြီးပါက ငွေပေးသွင်းကြောင်း အထောက်အထားပြု၍ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အမှတ် ၄၃၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့တွင် ဆင်းမိကတ်များကို ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက www.mpt.com.mm www.facebook.com/mptofficialpage (သို့မဟုတ်) **CALL CENTER 106** call free 24 hours everyday သို့ နေ့စဉ် ၂၄ နာရီခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် ကျောက်စိမ်းနှင့်တွင်းထွက်ကျောက်မျက်ရတနာဈေး (၃)ထပ်ခွဲ Shop House လူနေဆိုင်ခန်းများရောင်းချခြင်း ဆိုင်ခန်း ဝယ်ယူသူများ၏ အဆိုပြုချက်အရ နောက်ဆုံးငွေပေးသွင်းမည့်ရက်ကို (18.12.2015) ရက်နေ့ထိ ထပ်မံတိုးမြှင့်ကြောင်း ကြေငြာခြင်း

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ ဆင်ရွာမြင်းမျိုးကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း တည်ဆောက်နေသော နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် ကျောက်စိမ်းနှင့်တွင်းထွက် ကျောက်မျက်ရတနာဈေးဆိုင်ခန်းများ ရောင်းချရေးအတွက် (၁) အောင်ကောင်းကျော် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၂) ရတနာမြိုင် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၃) တော်ဝင်မြန်မာ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၄) ယူနိုက်တက်ရှီလ်အာရ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၅) တက်လမ်း ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်တို့၏ Marketing Department သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ဆိုင်ခန်းစာရင်းသွင်းပုံစံ (Slip) ရရှိထားသည့်ပိုင်ရှင်များသည် ဆိုင်ခန်းများရောင်းချရေး (Marketing Department) သို့ (၂၂.၁၁.၂၀၁၅) မှ (၁၈.၁၂.၂၀၁၅) ရက်နေ့ထိ နံနက် (၉)နာရီ မှ ညနေ (၆)နာရီအတွင်း လာရောက်ဆက်သွယ်ရပါမည်။ Marketing Department မှ ရောင်းချရေးဌာနတွင် သတ်မှတ်ထားသော စည်းကမ်းချက်များအား ဖတ်ရှုပြီး သဘောတူပါက စည်းကမ်းချက်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးရပါမည်။ စည်းကမ်းချက်များကို သဘောတူပြီး လက်မှတ် ရေးထိုးသူများကို "ဘဏ်ငွေသွင်းခွင့်ချလ်" ထုတ်ပေးပါမည်။

" Shop House လူနေဆိုင်ခန်း စလစ်ပြား ရယူထားသူများအနေဖြင့် (၁၈.၁၂.၂၀၁၅) ရက်နေ့ထိ နောက်ဆုံးထား၍ ကြိုတင်ငွေ ပေးသွင်းမှု မရှိပါက Shop House လူနေဆိုင်ခန်း ဝယ်ယူရန် အဆိုပြုထားသော စလစ်ပြားပိုင်ရှင်များအား ဆိုင်ခန်းဝယ်ယူခွင့် ပယ်ဖျက်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ "

၃။ Shop House လူနေဆိုင်ခန်း အကျယ်အဝန်း (20'x 30') (၃)ထပ်ခွဲအတွက် ကြိုတင်ငွေ (Deposit) ကျပ်သိန်း (၅၀၀) နှင့် (30'x 35') (၃)ထပ်ခွဲအတွက် ကြိုတင်ငွေ (Deposit) ကျပ်သိန်း (၈၀၀) ကို (၂၂.၁၁.၂၀၁၅) မှ (၁၈.၁၂.၂၀၁၅) ရက် အထိ နောက်ဆုံးထား ပေးသွင်းရပါမည်။

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ကျောက်စိမ်းနှင့်ကျောက်မျက်ရောင်ဝယ်ယူသူများ၊ ကျောက်စိမ်းနှင့်ကျောက်မျက် ဆက်စပ်သည့် လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကျောက်စိမ်းနှင့် ကျောက်မျက်ရောင်ဝယ်ရန် စိတ်ဝင်စားသူများသည် ယခုကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ Marketing Department အရောင်းဌာနသို့ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

၄။ စာရင်းပေးသွင်းပြီး ကြိုတင်ငွေများကို (၁၈.၁၂.၂၀၁၅)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပေးသွင်းရပါမည်။ (၁၉.၁၂.၂၀၁၅)ရက်နေ့၊ နံနက် (၉)နာရီမှ စတင်၍ ငွေပေးသွင်းပြီး သူများထံမှ (အဆိုပြုပုံစံရယူထားသူများ)ကို ဦးစားပေးမဲစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးပါမည်။ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း (၂၀.၁၂.၂၀၁၅)ရက်နေ့ နံနက်(၉)နာရီတွင် ဦးရာလူစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးပါမည်။ ဝယ်ယူသူများပြား၍ မဲမပေါက်သူများကို (၂၂.၁၂.၂၀၁၅) ရက်နေ့မှ စတင်ပြီး ကြိုတင်ငွေများကို ပြန်လည်ထုတ်ပေးပါမည်။

"လူနေဆိုင်ခန်းများရောင်းချပွဲကို သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ပိတ်ရက်မရှိ ရောင်းချပေးပါမည်။"

သစ်တောနှင့်သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး။

စုံစမ်းရန်ဌာန

- ❖ သစ်တောနှင့်သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း - 02 24963
- ❖ တက်လမ်းဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ Marketing Department ၊ ကျောက်စိမ်းဘုရားအနီး၊ စစ်ကိုင်း-မြစ်ဝယ်ကားလမ်းဘေး။ ဖုန်း - 09 792727372 , 09 792727375 , 09 792727376 , 09 792727378 , 09 792727379

<http://www.facebook.com/JadeandGemModernMarketComplex> သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း ကြီးကြပ်မှုအောက်ရှိ ရေနံဓာတုဗေဒစက်ရုံစု (သံပရာကန်)မှ စီဂီအို ၅၀၀၀၀၀ ဂါလန်အား တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ တင်ဒါပေးသွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၁၄-၁၂-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ ရက်ထိ (ရုံးချိန်အတွင်း)
၃။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - (က) ဘဏ္ဍာရေးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒ လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ် (၄၄)၊ နေပြည်တော် - (ခ) ဘဏ္ဍာရေးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒ လုပ်ငန်း၊ အမှတ်(က)၊ သန်လျင်စွန်းလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့
၄။ တင်ဒါခေါ်ယူသည့်ရန်အောက်ဆုံးရက်၊ အချိန်နှင့်နေရာ - ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့)၊ ၁၀:၀၀နာရီ ရုံးအမှတ် (၄၄)၊ နေပြည်တော်
၅။ တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်နှင့် - ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ ရက်(အင်္ဂါနေ့) ၁၄:၀၀ နာရီ အချိန်
၆။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၄၉၊ ၀၆၇-၄၁၁၂၂ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်၍ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ် (၄၄)၊ နေပြည်တော်

မြန်မာနိုင်ငံလက်မှတ်ပြုသူ စာရင်းကိုင်ပျားအသင်း (MICPA) ဟောပြောပွဲ
မြန်မာနိုင်ငံလက်မှတ်ပြုသူစာရင်းကိုင်ပျားအသင်း (MICPA)၏ ဟောပြောပွဲကို အသင်းအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင် ဦးအောင်နိုင်မောင်မောင်မှ IFRS 15 Revenue from Contracts with Customers ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် မွန်းလွဲ ၁၀နာရီမှ ညနေ ၅နာရီထိ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး ရန်ကုန်သင်တန်းကျောင်းရှိ ဟောပြောပွဲခန်းမ၌ ဟောပြော ဆွေးနွေး ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါဟောပြောပွဲသို့ စိတ်ပါဝင်စားသူမည်သူမဆို မှတ်ပုံတင်ကြေးပေးသွင်း၍ တက်ရောက်နိုင်ပြီး လက်မှတ်ရပြည့်သူ စာရင်းကိုင်ပျားအသင်းဖြင့် CPD နာရီထောက်ခံချက်ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဟောပြောပွဲတက်ရောက်လိုသူများအနေဖြင့် ၂၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး ရန်ကုန်သင်တန်းကျောင်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ သခင်မြပန်းခြံလမ်း၊ အမှတ် ၁/၁၉၊ ပထမထပ်ရှိ အသင်းရုံးခန်းသို့ လာရောက်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်း နှင့် နယ်မှလာရောက်မည့်သူများ အနေဖြင့် အသင်းရုံးခန်းသို့ ကြိုတင်ဆက်သွယ် စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၁-၂၄၄၅၇၃၊ ၀၉-၃၁၇၈၁၄၉၃ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်ရုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ အမှတ်(၁၄)၊ ဗဟိုလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဌာန ဖုန်း-၅၃၈၀၅၅(လှိုင်ခွဲ) ၁၉၂၊ ၁၉၁၈) သူနာပြုအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)
၁. Nurse (သူနာပြု) (Male/Female)
- B.N.Sc(or)Diploma in Nursing
- Nursing Care, Nursing Procedure များ ကျွမ်းကျင်သူဖြစ်ရမည်။
- ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ပြေပြစ်ရမည်။
- တစ်လလျှင် အလုပ်ချိန်(၂၁၆ နာရီ)
- နေ့/ည ဂျူတီဆင်းရမည်။
- အမြဲတမ်းဝန်ထမ်းအဖြစ် ခန့်အပ်ခြင်းခံရလျှင် လစာငွေကျပ်(လေးသိန်းမှ ငါးသိန်း) အတွင်း(Knowledge, Attitude & Practice)တို့အပေါ် မူတည်၍ ချီးမြှင့်မည်။
လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများပါ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
(၁) သူနာပြုလိုစင်(Update)မိတ္တူ
(၂) မကြာသေးမီက သူနာပြုဝန်ထမ်းအဖြစ်ကုသခဲ့သည့် ရောင်စုံဓာတ်ပုံနှစ်ပုံ (၃) မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ
တို့ဖြင့် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၏ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဌာနသို့ ၃၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဌာန

နည်းပညာနှင့်သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် A.G.T.I ပထမနှစ် ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်(ရွှေဘို၊ မြင်းခြံ၊ မိုးညှင်း)၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ကျောက်ပန်းတောင်း၊ ချောက်၊ ရေနံချောင်း၊ ဝါးခယ်မ၊ သရက်၊ ကျောက်ဆည်၊ ဟားခါး၊ ပူတာအို၊ ခန္တီး၊ သံတွဲ၊ ဂန့်ဂေါ၊ ကန်ဘလူ၊ မကွေး၊ မော်လမြိုင်၊ လက်ပံတန်း၊ ကျောက်ဖြူ၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ လပွတ္တာ) စုစုပေါင်း ၂၂ ကျောင်းတွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် A.G.T.I ပထမနှစ်သင်တန်းသားများကို ခေါ်ယူမည်ဖြစ်ပါသည်။
၂။ လျှောက်ထားသူသည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ပြီး ကိုယ်လက်အင်္ဂါသန်စွမ်းကျန်းမာယူဖြစ်ရမည်။
(ဂ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် အောက်ဖော်ပြပါ ဘာသာတို့များဖြင့် အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
(၁) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ဘောဂဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(၂) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ သမိုင်း၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(၃) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ စိတ်ကြိုက်မြန်မာစာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(၄) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ။
(၅) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ပထဝီဝင်၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(ဃ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် ရရှိခဲ့သည့် အင်္ဂလိပ်စာနှင့် သင်္ချာ စုစုပေါင်း ရမှတ်အပေါ်မူတည်၍ ရွေးချယ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုခဲ့သည့် စာစစ်ဌာနများမှ အောင်မြင်သူများ လျှောက်ထားနိုင်သည်။
၄။ အစိုးရနည်းပညာအထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်သူများလည်း လျှောက်ထားနိုင်သည်။
၅။ အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံများအလိုက် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည့် သင်တန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-
(က) မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာ
(ခ) အီလက်ထရွန်းနစ်အင်ဂျင်နီယာ
(ဂ) လျှပ်စစ်စွမ်းအားအင်ဂျင်နီယာ
(ဃ) စက်မှုအင်ဂျင်နီယာ
၆။ သင်တန်းကာလမှာ (၃)နှစ်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းပြီးဆုံးပါက ဒီပလိုမာ အောင်လက်မှတ်ပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။
၇။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့လျှောက်ထားလိုသည့် အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံများ၌ ၁၀-၁၂-၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ထုတ်ယူနိုင်သည်။ လျှောက်လွှာများကို ၂၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ မိမိတို့လျှောက်ထားမည့်ကျောင်းများသို့ ပြန်လည်တင်သွင်းရမည်။
၈။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါအချက်အလက်များကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်-
(က) လျှောက်ထားသူ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ)
(ခ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ထောက်ခံစာမူရင်းနှင့် မြို့နယ်ရုံးတပ်ဖွဲ့စခန်းမှ ထောက်ခံစာမူရင်း။
(ဂ) သက်ဆိုင်ရာမှ တရားဝင်ထုတ်ပေးထားသော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်သည့် အမှတ်စာရင်း(မူရင်းနှင့်မိတ္တူ)
(ဃ) ပတ်စ်ပို့အရွယ် ရောင်စုံဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ။
၉။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်(ရွှေဘို၊ မြင်းခြံ၊ မိုးညှင်း)၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ကျောက်ပန်းတောင်း၊ ချောက်၊ ရေနံချောင်း၊ ဝါးခယ်မ၊ သရက်၊ ကျောက်ဆည်၊ ဟားခါး၊ ပူတာအို၊ ခန္တီး၊ သံတွဲ၊ ဂန့်ဂေါ၊ ကန်ဘလူ၊ မကွေး၊ မော်လမြိုင်၊ လက်ပံတန်း၊ ကျောက်ဖြူ၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ လပွတ္တာ)တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်သည်။
၁၀။ အသစ်ဖွင့်လှစ်မည့် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ရန်ကုန်)အား မြေတိုင်းရပ်ကွက် ၄၂၊ စက်မှုနယ်(၁)၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်တွင်လည်းကောင်း၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(မန္တလေး)အား (၂၈လမ်း x ၇၀လမ်း)ထောင့်၊ ချမ်းအေးသာခံမြို့နယ်တွင်လည်းကောင်း၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ (လပွတ္တာ)အား လပွတ္တာမြို့နယ်၊ လပွတ္တာမြို့တွင်လည်းကောင်း ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
နည်းပညာနှင့်သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန

ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ခြင်း
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်စွဲဖြင့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာနှင့်ကြေးမုံသတင်းစာများတွင် ထည့်သွင်းကြော်ငြာခဲ့သော လစ်လပ်လျက်ရှိသော အငယ်တန်းအင်ဂျင်နီယာ(၂)နှင့် အငယ်တန်းအင်ဂျင်နီယာ (၃) နေရာများ ပြည့်စွက်ခန့်ထားနိုင်ရန်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခဲ့သောကြော်ငြာ အပိုဒ် ၂။(ဂ)အငယ်တန်းအင်ဂျင်နီယာ(၃) ရာထူးအတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်လိုက်သည်။
အငယ်တန်းအင်ဂျင်နီယာ(၃) ရာထူးလျှောက်ထားသူသည် A.G.T.I (Civil, Mechatronics, Electrical & Communication, Electrical Power) ဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်။ (လစာနှုန်း ၁၆၅၀၀၀-၂၀၀၀-၁၇၅၀၀၀ ရာထူးနေရာကိုကျောထောက်နေက်ခံပြု၍ လစာနှုန်း ၁၃၅၀၀၀-၂၀၀၀-၁၄၅၀၀၀ ရာထူးနေရာတွင် ခန့်ထားပါမည်) ကုသရေးဦးစီးဌာန

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မုန်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၅ နည်းဥပဒေ-၂၀) ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး၌ ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၈၁
ဒေါ်ဝေဝေနှင့် နှင့် ၁။ ဒေါ်ဝေဝေကြည် ၂။ ဦးကြည်ထွန်း ၃။ ဒေါ်မူမူကြည် ၄။ ဦးမင်းထွန်း ၅။ ဦးတင်ဆန်းထွန်း ၆။ ဦးမျိုးနောင်ထွန်း
တရားလို တရားပြိုင်များ
(၁) ဒေါ်ဝေဝေကြည်၊ (၂) ဦးကြည်ထွန်း၊ (၃) ဒေါ်မူမူကြည်၊ (၄) ဦးမင်းထွန်း၊ (၅) ဦးတင်ဆန်းထွန်း၊ (၆) ဦးမျိုးနောင်ထွန်း (အတူနေထိုင်အိမ်ကိုင်ပိုင်မှုအမှတ် ၈၁၊ ဇေယျာမြိုင် ၁ လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်နေ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)သူတို့ သိစေရမည်။
သင်တို့အပေါ်၌ တရားလိုက ပဋိညာဉ်အတိုင်း မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်တို့ကိုင်တွယ်ခဲ့ပြီးစေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှားအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်တိုယ်စားလှယ်ရုံးအခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှားအမှုနှင့်စပ်လျဉ်းသည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ငှားရှေ့နေနှင့်ပူးပေါင်း၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၆ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ငှားပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်အချက်တွင် သင်မလာမရောက် ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ငှားပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေအချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးအစရှိသည့်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်ခံလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်ခုံ၌ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးပေးလိုက်သည်။ (အောင်သန်းဝင်း) မြို့နယ်တရားသူကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မုန်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၅ နည်းဥပဒေ-၂၀) ဓနမြို့မြို့နယ်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၁
ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း နှင့် ကိုစန်းဦး တရားလို တရားပြိုင်
ဓနမြို့မြို့နယ် (၁၇)ရပ်ကွက် (၃)လမ်း၊ ကိမ်စာမှတ်(၂၀၁)နေ (အဘ)ဦးတင်ဦး၏သား ကိုစန်းဦး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)သိစေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်းက အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြုတ်ပေးစေလိုမှုကို လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှားအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေနှင့် အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှားအမှုနှင့်စပ်လျဉ်းသည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်က ငှားရှေ့နေနှင့်ပူးပေါင်း၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ(၂၂)ရက်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း(၁၀)ရက်နေ့ မွန်းမတည့်မီ (၁၀)နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ငှားအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်အချက်တွင် သင်မလာမရောက် ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ငှားပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေအချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးအစရှိသည့်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်ခံ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ(၈)ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်ခုံ၌ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (လှလှဝါ) မြို့နယ်တရားသူကြီး ဓနမြို့မြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၁/ပေါင်းလောင်း(၁)၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် ၈၈၅၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၈၈၅၊ ၄ လမ်း၊ ပေါင်းလောင်း(၁)၊ ရွာကောက်ရပ်၊ ပျဉ်းမနားမြို့ရှိ မြေကွက်အား ဦးတင်အုန်း(ဘ) ဦးဘိုးလေး ၉/ပမန(နိုင်)၀၅၄၃၉၈ မှပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ်သစ် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ယနေ့မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ သီရိမင်္ဂလာ ဥယျာဉ်အိမ်ရာရှိ တိုက်အမှတ်(ဒီ)၊ အခန်းအမှတ် ၃၀၁၊ တတိယထပ်၊ ဧရိယာ ၂၆၀၀ စ/ပေ ခန့်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၌ စွဲကပ်တည်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသူ ဦးမျိုးလွင် ၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၂၂၉၈၈ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကန့်ကွက်ရန်ရှိသူ မည်သူမဆို ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ ပြသ၍ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်သည့်ရက်ကျော်လွန်သည့်တိုင် ကန့်ကွက်မှုမရှိခဲ့ပါက အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိရှိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ကြောင်း မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ လွှဲအပ်ဥက္ကဋ္ဌကြားချက်အရ- ဦးအေးဟန် B.A(Law),LL.B,(D.B.L)(D.M.L)(D.I.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၄၅၄၆/၈၈) တိုက်အမှတ် ၂၈၊ အခန်းအမှတ် ၄၊ သုံလျှာ၊ ၄၀၁လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၂၉၃၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၅၇)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၃၇၉၊ ဧရိယာ ၄၀'x၆၀'မြေကွက်၏ ဦးတင်အေး အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း ၄၂/မရက(နိုင်)၀၀၃၃၇၄မှ ငှားသည့် ယင်းမြေကွက်အား အဆက်စပ်စာချုပ်များနှင့်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချလိုကြောင်း ကမ်းလှမ်းလာသည်ကို ကျွန်တော်၏ မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်လက်ခံပြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းထံသို့ ၈-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်အဖြစ်ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိလာပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ ဆက်သွယ်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လာခြင်းမရှိပါက မြေကွက်အရောင်းအဝယ်အား စာချုပ်ပါအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
ဦးတင်ကျော် အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၀၉၁၃) ဖုန်း-၀၉-၇၉၂၄၇၅၄၈

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း
နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရွှေချီရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၂/ရွှေချီ၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် ၁၃၇၊ ဧရိယာ ၀၃၃၀၀ ၁၅၅၈၇၅ ဦးအောင်တင် ပါ-၂ အမည်ပေါက် ဘိုးဘဝိုင်မြေကွက်အား ဦးအောင်တင် ၉/ပမန(နိုင်)၀၀၃၅၄၅၈ (ဘ)ဦးအတွက်မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီးဘိုးဘဝိုင်မြေကွက်အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ၁၅ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း
နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ အောင်သာယာရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၂/ပေါင်းလောင်း ၂၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် ၂၉၉၊ ဧရိယာ ၀ ၃၃၀၀ ၀၅၅၈၇၅ မြေကွက်အား ဦးခင်မောင်ကျော် ပါ(၂) (ဘ)ဦးကျော်အုန်း ၉/ပမန(နိုင်)၀၀၃၀၂၄မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြ၍ မြေငှားစာချုပ်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ယနေ့မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၂၊ ပေါင်းလောင်း(၂)၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် ၅၈၃၊ ဧရိယာ ၀ ၃၃၀၀ ၀၅၅၈၇၅ မြေကွက်အား ဦးခင်မောင်ကျော် ပါ(၂) (ဘ)ဦးကျော်အုန်း ၉/ပမန(နိုင်)၀၀၃၀၂၄မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြ၍ မြေငှားစာချုပ်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ယနေ့မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြော်ငြာလိုက်သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ သရက်တောကျောင်းတိုက်၊ မေ့ရုံကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ စာချ/ စာသင်သံဃာတော် အရှင်သုမြတ်များ သီတင်းသုံးရန်အတွက် ပေ(၇၀×၆၇)အကျယ်အဝန်းရှိ ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းအလှူ ဒါနပါဝင် လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန် နိဗ္ဗာန် အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

၁။ ပြတင်းတံခါးတစ်ပေါက်	၁၀၀၀၀
၂။ အခန်းတံခါး	၂၀၀၀၀
၃။ ရေချိုးခန်း	၃၀၀၀၀
၄။ ကုင်တစ်ခန်း	၅၀၀၀၀
၅။ အဝင်တံခါးမကြီးတစ်စုံ	၇၀၀၀၀
၆။ သံကုန်ကရစ်လေ့ကားတစ်စုံ	၉၀၀၀၀
၇။ သံယာနစ်ပါးနေတစ်ခန်း	၁၀၀၀၀
၈။ ရေတိုင်ကီတစ်လုံး	၁၂၀၀၀
၉။ သံယာလေးပါးနေတစ်ခန်း	၂၀၀၀၀
၁၀။ မုခ်ဦး	၃၀၀၀၀
၁၁။ ဘုရားခန်း	၅၀၀၀၀
၁၂။ စာသင်ခန်းမဆောင်	၁၀၀၀၀
၁၃။ ဆွမ်းစားဆောင်	၃၅၀၀၀
၁၄။ ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ်	၁၀၀၀၀
၁၅။ ကွန်ကရစ်တိုင်တစ်လုံး	၃၀၀၀၀
၁၆။ စာချဆရာတော်များနေတစ်ခန်း	၂၅၀၀၀
၁၇။ စာကြည့်တိုက်(စာကြည့်ခန်း)	၁၀၀၀၀
၁၈။ သံယာတစ်ပါးနေရန်တစ်နေရာ	၅၀၀၀၀

အလှူရှင်များကမူညှိုးထိုးပေးပါမည်။
ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ရေးကော်မတီ
မေ့ရုံကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်
ဖုန်း- ၀၁-၇၀၈၈၇၄၊ ၀၉-၈၆၃၀၅၁၆၊ ၀၉-၂၆၃၆၂၉၃၂၆
ဦးတေဇိန္ဒ - ကမ္ဘောဇဘဏ်၊ ဗဟိုစည်လမ်းမတော်
(Account No. 061-301- 06100921001)
ရိုးမဘဏ်၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော်
(Account No. 021-31-501798-9) ဘဏ်စာရင်းသို့ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

အမည်ပြောင်း မင်းဘူးမြို့၊ အထက(၁) ဆဋ္ဌမတန်း(A)မှ (ဘ)ဦးဌေးဝင်း၏သမီး မယမင်းအောင်အား မခင်လင်းလက်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မခင်လင်းလက်

စတုတ္ထမြောက်ဆရာတော်ကြီးများအား ပူဇော်ပွဲနှင့် တရားစခန်းဖွင့်ပွဲ

သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ပြည်သာယာလမ်း၊ ၈/မြောက်ရပ်ကွက်၊ စတုတ္ထမြောက် မဂ္ဂင်ရိပ်သာကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကုမာရ(သာသနဓမ္မ မေတ္တဝါ၊ ဝိနယဝိသု၊ ကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ) နှင့် တပည့်သာဝကများပေါင်း၍ စတုတ္ထမြောက်ကံကာယ နှစ်ပတ်လည် သံဃာ့စုံညီအစည်းအဝေးသို့ ကြွရောက်တော်မူလာကြသော ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အသီးသီးမှ ဆရာတော်ကြီး အပါး ၁၀၀တို့အား ပူဇော်ပွဲနှင့် ခုနစ်ရက်တရားစခန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၂၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၃း၃၀ နာရီတွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ရာ လှူဒါန်းပူဇော်ကြမည့် အလှူရှင်များနှင့် ယောဂီများ အချိန်မီကြွရောက်ကြပါရန် အသိပေး နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၁-၅၇၁၉၂၉ (ရိပ်သာ)၊ ၀၉-၄၂၁၀၃၉၇၄၆၊ ဦးဝင်းကြိုင် ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၂၉၈၀၊ ဒေါ်မေမာစာရီ တို့နှင့် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

စတုတ္ထမြောက်သာသနာ့ပြန့်ပွားရေးအကျိုးဆောင်အဖွဲ့

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၁/ပေါင်းလောင်း(၁)၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် ၈၈၆၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၈၈၆၊ ၄ လမ်း၊ ပေါင်းလောင်း(၁)၊ ရွာကောက်ရပ်၊ ပျဉ်းမနားမြို့ရှိ မြေကွက်အား ဦးနေလင်းအောင် (ဘ) ဦးတင်အုန်း ၉/ပမန(နိုင်)၁၂၆၂၇၃မှပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ်သစ် လျှောက်ထားလာရာ ကန်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ယနေ့မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၆၇၈၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၃၀၊ ၆၇ စီရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ ဦးရွှေ(ခ)အင်ကီတပ် ၁၂/လသာ(နိုင်)၀၅၅၃၃၁ အမည်ပေါက် နှစ်ပိုင်မြေငှားစာချုပ်(ရန်)မြေအား ဂရုန်အမည်ပေါက် ဦးရွှေ(ခ)အင်ကီတပ် ၁၂/လသာ(နိုင်)၀၅၅၃၃၁ ကွယ်လွန်နှင့် ဒေါ်ခင်စန်းရီ(ခ)တန်ရှင်(ခ)ဇော်အောင်ကျော်ဦး ၁၂/လသာ(နိုင်)၀၅၅၃၃၅ (၁)ဒေါ်တင်တင်အေး ၁၂/လသာ(နိုင်)၀၅၅၃၃၅ (၂)ဦးအောင်ကျော်ဦး ၁၂/လသာ(နိုင်)၀၅၅၃၃၅ (၃) ဒေါ်ယုညိုအေး ၁၂/လသာ(နိုင်)၀၅၅၃၃၅ (၄) ဦးအောင်ကျော်ဦး ၁၂/လသာ(နိုင်)၀၅၅၃၃၅ (၅) ဦးအောင်ကျော်ဦး ၀၅၅၃၃၄ တို့မှ သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်း တရားရုံးကွမ်းကွဲခွဲလွှာ၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် မိခင်၊ မခင်တို့၏ ခေမာစာရင်းတိုင်ကြား ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် စွန့်လွှတ်စာချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာချက်

ကချင်ပြည်နယ်၊ ဗန်းမော်မြို့နယ်၊ ပေါက်ကုန်းရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၃၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၆၀)၊ ဧရိယာ ၀ ၃၁၁မ ၀၅၅ ဧကရှိ ဦးလှမောင် အမည်ပေါက်မြေကို မခင်ဖြစ်သူ ဦးကိုလေး ၁/ပမန(နိုင်) ၀၁၂၇၆၈ က အရပ်ကွက်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုအခါ အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဤကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အကယ်၍ ကြော်ငြာပါသတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်နှင့် အမည်ပြောင်းကို ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

မလေးလေးမြင့်၊ မခန်းဆန်းမြင့်
ပက(၅၅၅)၊ ပေါက်ကုန်းရပ်၊ ဗန်းမော်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၀၃၈၃၆၁

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

အမှတ် ၇၄၃၊ (၂၆)ရပ်ကွက်၊ မိုးနွှာ(၄)လမ်း၊ ဒဂုံတောင်နေ ဦးသာနု၏သား မောင်ဟန်ခိုင်ထွန်း ၁၂/ဒဂုံတ (နိုင်) ၀၀၅၇၈၈ နှင့် မောင်ဟန်ခိုင်ထွန်း (ခ) မောင်ဟန်မျိုးအောင်မှာ တစ်ဦးတည်းသာ ဖြစ်ပါကြောင်း။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း

ဆောမြို့နယ် လောင်ရှည် အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (B)မှမသင်းသင်းဆွေ၏မခင် မောင်ဦးမျိုး(ခ)ဦးမျိုး ၈/ဆမန(နိုင်)၀၄၇၇၉၃ ကိုင်ဆောင်သူနှင့်ဦးမောင်မျိုးသည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖခင်အမည်မှန်

သထုံမြို့နယ် ကြာပန်းအထက ပဉ္စမတန်းမှ ဇောမင်းမျိုးသန့်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစောစိုးသန်း ၃/ဘအန(နိုင်) ၀၄၂၂၇၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးစောစိုးသန်း

ပျောက်ဆုံး

ကျွန်တော် မောင်ဉာဏ်လင်းထွန်း ၈/မမန(နိုင်)၁၉၀၆၀၀၊ CDC 92657 ၏ သင်္ဘောသားမှတ်ပုံတင် SID ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၂၆၃၉၀၉၁၄၉

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မင်းစိုးသန်း ၃/ဘအန(နိုင်) ၀၉၂၀၇၅ ၏ Passport (No. မမှတ်မီ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၉၇၁၀၆၅၀၇၀

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော်မောင်ကျော်ဆန်း ၈/မဘန(နိုင်) ၁၃၄၈၆၄၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်အမှတ် (နံပါတ် မမှတ်မီ)သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ မောင်ကျော်ဆန်း ဖုန်း-၀၆၅-၂၁၃၄၄

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်မြသိန်း ၁၀/မဒန(နိုင်)၀၉၄၄၈၈ ၏ Passport (No. မမှတ်မီ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၉၇၁၀၆၅၀၇၀

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မင်းသုဇော်(၇/မဒန(နိုင်) ၀၁၃၅၀၁) ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် M-399002 သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း ၀၉-၅၄၀၅၂၀၁

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော်မောင်အောင်သီဟကျော် (C.D.C)-95074 ၁၂/ဗဟန (နိုင်) ၀၉၃၆၅၇ ၏ DSD လက်မှတ်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၃၁၃၁၀၀

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် ဦးလေးမျိုးကြွယ် (၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၂၆၉၉) ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ် M054712 သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း ၀၉-၂၆၂၉၆၆၂၀၄

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၉ယ/၆၀၁၀ Honda Dream ND 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသန့်ဇင်ဦး ၆/ထဝန(နိုင်)၀၈၅၆၅၄ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးစီးပွားရေး(ထားဝယ်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၅ယ/၉၂၁၈၉ Honda Wave 110, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဆန်းလွင် ၆/သရ(နိုင်)၀၇၄၃၇၂ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးစီးပွားရေး(ထားဝယ်)



BEAUTY DIARY COSMETICS & HEALTH CARE
COMPANY LIMITED SPECIALITY CHAIN STORE

အလှကုန်နှင့်ဆေးဝါးထုတ်လုပ်တင်သွင်းရောင်းချသူများအားဖိတ်ခေါ်ခြင်း

Beauty Diary အလှကုန်နှင့်ဆေးဝါးရောင်းချမည့် အဆင့်မြင့် Chain Store ဆိုင်ကြီးများအား မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့အပြားရှိမြို့ကြီးများတွင် မကြာမီ ဖွင့်လှစ်တော့မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အလှကုန်နှင့်ဆေးဝါးကို လာရောက်ရောင်းချလိုသူများအနေဖြင့် အောက်ပါလိပ်စာနှင့် ဖုန်းနံပါတ်သို့ လာရောက်ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ကြပါသည်။ မကြာခင်တွင် (ပထမအုပ်စု) အဖြစ်ဖွင့်လှစ်မည့် Beauty Diary Cosmetics & Health Care Speciality Store ဆိုင်များ၏တည်နေရာကို အောက်တွင် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

- ဆရာစံလမ်း (ရွှေဘဲစားသောက်ဆိုင်ဘေး)
- ပြည်လမ်း (Novotel Hotel အနီး)
- လင့်လမ်း (A&Tကိတ် မျက်နှာချင်းဆိုင်)

- ရေကျော် (ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းမ)
- Diamond Plaza (မန္တလေး)
- လမ်း(၈၀) (မန္တလေး)
- Ocean Super Center (မုံရွာ)

Call Us : 01- 2306022, 2306032, 09- 781454546

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ - ၄၅၇/၂၊ ပြည်လမ်း (Novotel Hotel အနီး)၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

SAMPAR Oo



Soft Drink



Kenbo ဆိုင်ကယ် အစီး (၃၀)
SPO + KEN + BO + DREAM = မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဆု

ရွှေကျပ်သားဆု (၃၀)ဆု

SAM + PAR + OO = ရွှေ (၁) ကျပ်သားဆု

၂၀၁၅
ဒီဇင်ဘာ (၁) ရက်နေ့
မှစ၍
ကမ်းဆိုင်ပေါ်



ကံစမ်းမဲကာလ - ၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာလ (၁) ရက်နေ့ မှ ၂၀၁၆ ဧပြီလ (၃၀) ရက်နေ့အထိ

- စည်းကမ်းချက်များ - (၁) ငွေသားဆုများကို နှိုင်းစရာ အချိန်ရည် အရောင်းဆိုင်များတွင် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ ရွှေ (၁) ကျပ်သားဆုနှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဆုများအား SamPar Oo နှုံးချွပ်တွင် လာရောက် ထုတ်ယူရမည်။
- (၂) ဆုပံများကို (31.7. 2016) အထိ နောက်ဆုံးထားပြီး ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
- (၃) ဆုပံလဲလှယ်ပေးသော အရောင်းဆိုင်များအား SamPar Oo Company မှလဲလှယ်ပေးသော ဆုပံ၏ (၁၀%) ကိုပြန်လည်ပေးအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) လဲလှယ်ရမည့် သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော်လွန်သော ဆုပံပေါက်အနံ့များအား SamPar Oo Company အနေဖြင့် လဲလှယ်ထုတ်ယူခွင့် ပြုမည်မဟုတ်ပါ။
- (၅) ဆုပံလဲလှယ်ရမည့် ငွေအနံ့များအား အတုအယုတ်ပြုလုပ်ထားခြင်း၊ ဖျက်စီးခြင်း၊ ပျက်စီးခြင်းများဖြစ်နေခြင်း တို့ကို တွေ့ရှိပါက SamPar Oo Company မှ လက်ခံစဉ်းစားပေးမည် မဟုတ်ပါ။
- (၆) ကံစမ်းမဲဆု အနံ့များနှင့်ပတ်သက်ပြီး အငြင်းပွားဖွယ်ရာ ပြဿနာတစ်ခုတစ်ရာ ဖြစ်ပေါ်လာပါက SamPar Oo Company ၏ ဆုံးဖြတ်ချက် သာ အတည်ဖြစ်ပါသည်။
- (၇) အဆိုပါကံစမ်းမဲ အစီအစဉ်အား SamPar Oo Company ဝန်ထမ်းများနှင့် ၎င်းတို့နှင့်သက်ဆိုင်သော ကြော်ငြာအေဂျင်စီများ ပါဝင်ကံစမ်း ခွင့် မရှိပါ။

ရန်ကင်းရုံးချုပ် အမှတ် (၁၀၃) တုရောင်လမ်း၊ မြောက်ဦးလမ်း၊ မြောက်ဦးလမ်း၊ ရွှေပြည်သာစက်မှုဇုန် (၄) ရန်ကင်းမြို့၊ 09-5080512, 09-5504808, 09-73197967.

website : www.samparoo.com | **www.facebook.com/samparoo**

မန္တလေးရုံးခွဲ အမှတ် (၁၁)၊ ၃၃ လမ်း၊ ၈၀ လမ်း၊ နှင့် ၈၁ လမ်းကြား၊ ရွှမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေး၊ 09-421096037, 09-421096038.

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၈/၉၅၆ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမောင်မောင် ၁၁/ကမ-၃ (နိုင်) ၀၁၂၇၄၂ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး (မြစ်ကြီးနား)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၉ယ/ ၉၃၉၃၉ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးရဲမင်းသူ ၁၀/သထန်(နိုင်)၂၀၄၀၉၇၇က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (သထုံ)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ခံရပြီးသစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၁
Khin Maung Nyunt Manufacturing Co.,Ltd. နှင့် ဦးသော်ဇင်ဦး
(၎င်းကုမ္ပဏီ၏ကိုယ်စားဆောင်ရွက်ခြင်း)
တရားပြိုင်
ဦးသော်ဇင်ဦး အမှတ် (၂၀)၊ ထီးတန်း (၅)လမ်း၊ စက်မြေရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ် တရားလိုက "ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းနှစ်ဆယ်တိတိ) ရလို့မှု" လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံးအခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၅ ရက်) မွန်းမတည့်မီအချိန်တွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင့်တို့သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင့်တို့မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ စာရွက်စာတမ်းများနှင့် စာချုပ်များ သင့်တို့က ထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင့်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(မေစန္ဒာဇော်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၁)
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၅ယ/၅၄၉၉၁ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်အေးမြင့် ၁၀/ကထန်(နိုင်)၀၁၁၆၃၇က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (သထုံ)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၆ယ/၃၆၉၃ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်သန်းဌေး ၃/ဘအန(နိုင်)၀၇၇၉၁၄ က (ကမ-၃) မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(မြစ်ကြီးနား)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁ နှင့် ၅) မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး၌
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၆၂
ဒေါ်အေးအေးသန်း နှင့် ဒေါ်မြဌေး
တရားလို
ဒေါ်မြဌေး သာစည်ကျေးရွာ၊ မတ္တရာမြို့နယ် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)မှ သိစေရမည်။
သင့်အပေါ် တရားလိုက ၂၆-၅-၂၀၁၅ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်အရ မြေနှင့်မြေပေါ်ရှိ ဟာလာစက်(ငါးပုံ)စက်လက်ရောက်ရလို့မှု(သို့မဟုတ်) အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အရ ရောင်းကြေးငွေ၏ ကာလပေါက်ဈေးကျပ်သိန်း (၁၅၀) နှင့် နှစ်နှာကြေးငွေကျပ်သိန်း (၅၀)၊ စုစုပေါင်းကျပ်သိန်း (၂၀၀)ရလို့မှု ရလို့ကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၁ရက်(၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၁၀ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင့်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင့်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင့်ကထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင့်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ဒေါ်သန်းဌေး)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၂)
မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး

ရန်ကင်းမြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ၁၆-ရက်ကွက်၊ မာလာမြိုင်(ဂ)သစ်၊ အမှတ်(၅၂) ဟာဇေါ် သည် (၂) နန်းတွဲ၊ (၃) ဆက်ကန်ထရိုက်တိုက်၏ (ခ)မြည်ဆိပ် (ခ)မြိုင်ခန်း) အခန်းအမှတ် (B-1) တိုက်ခန်းကို အခရောင်းအဝယ်အတွက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အမှူးသိစေရန်ကြေညာခြင်း
အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းကို ကန့်ထရိုက်တာ-ဦးလှသိန်း ထံမှဝယ်ယူကာ အရှင်အရှင်ကမ်းရိုးတန်းမြို့နယ် တရားဝင်လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် လှိုင်မြိုင်ခန်းရောင်းချခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်လှလှဝင်း(၀၂/၀၈၄(နိုင်)၀၂၁၅၅၆)ထံမှ အပြီးအပိုင်လှိုင်မြိုင်ခန်းဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက (စရန်ငွေ)ပေးချေထားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသည့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိုက်ခန်းခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးသည် အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အမှူးသိစေရန်ကြေညာပါသည်။
လှိုင်မြိုင်ခန်းကြားချက်များအရ
ဦးသန်းဇင် (LL-B) ၀၁/ဟန်စွဲခွင့် (LL-B)
အထက်တန်းစွဲစု(စဉ်-၂၅၀၆၈) အထက်တန်းစွဲစု(စဉ်-၂၇၅၅၄)
Ph-09-731 70516 Ph-09-4200 73685
အမှတ်(၅၀) ပထမထပ်၊ အခန်း(D-2)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) မန္တလေးခရိုင်တရားရုံးတော်၌
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၉၀
ဒေါ်မာလာခိုင် နှင့် ဒေါ်စောစန္ဒာ
တရားလို
ဒေါ်စောစန္ဒာ
မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ၃၈x၃၉ကြား၊ ၆၆x၆၇ကြားနေ
ဒေါ်စောစန္ဒာ (ဘ)ဦးလှမြင့် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) တို့ သိစေရမည်။
သင့်အပေါ် တရားလိုက ချေးငွေ ၂၅၀၀၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းနှစ်ရာငါးဆယ်) ရလို့ကြောင်းနှင့် ဤရုံးတော်၌ လျှောက်ထားထွက်ဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေ ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၈ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၇ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင့်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင့်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင့်ကထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင့်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ယဉ်ယဉ်ဟန်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၁)
မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး



X'mas Golf Sales

18th-23th December, 2015
(8:00 a.m to 6:00 p.m)

@

Myanmar Golf Driving Range

မြန်မာဂေါက်သီးရိုက်လေ့ကျင့်ရေးကွင်း၊
ကျောက်ရေတွင်း၊
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။



နာမည်ကြီး Branded Original ပစ္စည်းများဖြစ်သော ဂေါက်တုတ်၊ ဂေါက်အိတ်၊ ဂေါက်သီး၊ ထီး၊ ဦးထုပ်၊ အင်္ကျီ၊ ဘောင်းဘီ၊ လက်အိတ်၊ ဖိနပ်၊ Putting Mat, Range Ball စသည့် ဂေါက်သီးရိုက်အားကစားပစ္စည်းမျိုးစုံ

နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေးနှင့် တောင်ကြီး မြို့များရှိ HAN Golf Masters Pro-shops များတွင် အထူးလျှော့စျေးဖြင့် တစ်ပြိုင်တည်း ရောင်းချပေးပါမည်။

Nay Pyi Taw - 09250529012, 09254385380, 09448548967.
Yangon - 0943122027, 0973041807, 0973130562, 09799788122, 09799788133
Mandalay - 092017639, 0991000125, 09421148877.
Taunggyi - 0973078533, 095213085.

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္ထူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 2K/7701၊ Nissan Vanette Sk82TN, P/U (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်အေးသန္တာစိုးက (ကမ-၃) ဖျောက်ဆုံး၍ မိတ္ထူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)၊ ရန်ကုန်မြို့။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္ထူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 1F/7113 Hyundai Bus (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်ရွှေလှ ၁၂/လမန(နိုင်)၀၁၅၅၅၆၈ (ကမ-၃) ဖျောက်ဆုံး၍ မိတ္ထူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံး(ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဒီကရီကိုအတည်ပြုရန်အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန်
အကြောင်းကြားစာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)
မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၁ နှင့်ဆက်နွယ်သည့်
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမစာရီမှုအမှတ်-၁၄၀
ဦးသန်းဆွေ နှင့် ဦးဝင်းသူရနိုင်
တရားနိုင် တရားရှုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် စေ/၃၉၀၆ Aung Soe Tin (AST-01) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ဖန်းရယ်ချင်း ၁၃/ကမန(နိုင်)၀၃၅၅၅၉၄ က (ကမ-၃) ဖျောက်ဆုံး၍ မိတ္ထူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ကျောက်ဆည်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္ထူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 3E/6892, Mitsubishi Conter FG72DE Truck (4x4)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းမောင်မောင် ကျော် ၁၂/မဟန(နိုင်)၀၄၅၅၃၇၈ (ကမ-၃) ဖျောက်ဆုံး၍ မိတ္ထူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံး(ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖောင်းကြွပျောက်
လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 9E/1206 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ဖျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္ထူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 5I/2410၊ Isuzu NPR 721 TRUCK (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်နုနု ၁၂/၂၃ကမ(နိုင်)၀၁၅၅၅၀၈ (ကမ-၃) ဖျောက်ဆုံး၍ မိတ္ထူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံး(ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္ထူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 3D/2189, Toyota Mark II Gx110, S/L (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နီလာအေး ၉/သပတ(နိုင်)၀၃၄၅၄၈ က (ကမ-၃) ဖျောက်ဆုံး၍ မိတ္ထူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)၊ ရန်ကုန်မြို့။

အထက်ပုံစံပါအမှုမှ တရားရှုံး ဦးဝင်းသူရနိုင် (ဘ) ဦးသက်နိုင် ၉/ခအေ(နိုင်)၀၀၇၈၄၄၂၊ အကွက် (B-04)၊ ဆီထွက်သီးနံတိုက်တန်း၊ ၆၆ လမ်းကျောက်၊ အာသာဝတီလမ်း၊ ၄၃ လမ်းနှင့် သိပ္ပံလမ်းကြား၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၁တွင် ကျရှိသည့် ဒီကရီကို အတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားနိုင် ဦးသန်းဆွေက လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်ကိုမထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေ သို့မဟုတ် အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၁၆ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၅ ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် ပြာသိုလဆန်း ၆ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့ လာရောက်ရမည်။
၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ဧပျာတင့်ညို)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၄)
မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး

ဖောင်းကြွပျောက်
လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 8I/8980 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ဖျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန (ရွာသာကြီး)

ဖောင်းကြွပျောက်
လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 3G/9779 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ဖျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)

ရောင်းရန်ကြော်ငြာစာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၆၆)
မြောင်းမြခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမစာရီမှုအမှတ်-၇
ဦးထွန်းမြင့် နှင့် ၁။ ဦးအုန်းရွှေ
၂။ ဦးတင်မြ
၃။ ဒေါ်ခင်ခင်ဦး
၄။ ဦးတင်နိုင်ထွန်း(ကွယ်လွန်)
တရားနိုင် တရားရှုံးများ
မြောင်းမြခရိုင်တရားရုံး၊ ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၆တွင် ရရှိသော ဒီကရီအရ အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းစာရင်းကို ၂၀၁၆ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၂ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် ပြာသိုလဆန်း ၃ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် ပစ္စည်းတည်ရှိရာအရပ်၌ လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည်။ လေလံဆွဲဝယ်ယူလိုသူများသည် မိမိကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိကတရားဝင်လွှဲအပ်ထားသည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်သော်လည်းကောင်း၊ လေလံဆွဲဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။
ပစ္စည်းစာရင်း
မြောင်းမြမြို့၊ အမှတ် (၂)ရပ်ကွက်၊ သီတာလမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၁၈)၊ မြေစာရင်း ရပ်ကွက်အမှတ် (၃-၁)၊ ကုန်းစွန်းရပ်ကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ် (ဃ/၁၇)၊ ဧရိယာ (၀.၀၃၅)ဧက အနက် (၀.၀၃၅)ဧကရှိ ၈ရပ်မြေမြေကွက်နှင့် ယင်းရပ်မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် အုတ်ခင်း၊ အုတ်ကာ၊ နှစ်ထပ်၊ သွပ်မိုးတိုက်ခံအိမ်၊ ကြမ်းခင်းရေ၊ ကျပ် ၆၀၀၀၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းခြောက်ရာတိတိ)
ရောင်းချရန်နောက်ထပ်စည်းကမ်းချက်များ
၁။ ပစ္စည်းစာရင်းတွင် ဖော်ပြထားသော အချက်များမှာ တရားနိုင်က ရုံးတော်သို့တင်ပြချက်အရ သိရှိရသမျှဖြစ်သည်။ မှားယွင်းခြင်း၊ ကြွင်းကျန်ခြင်း တစ်ခုခုအတွက်တာဝန်ယူမည်မဟုတ်ပါ။
၂။ လေလံတင်ရောင်းချမည့်နည်းစနစ်ကို ရောင်းချသူအရာရှိက သတ်မှတ်သည့်အတိုင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်သည်။
၃။ ဈေးနှုန်းအမြင့်ဆုံးပေးဝယ်သူအား လေလံဆွဲဝယ်ယူသူအဖြစ် သတ်မှတ်မည်။ သို့သော် အမြင့်ဆုံးပေးသည့်ဈေးနှုန်းမှာ ရောင်းချသည့်ပစ္စည်းအတွက် လက်ခံရန်မသင့်ကြောင်း ရောင်းချသူအရာရှိက ယူဆလျှင် လက်မခံဘဲ ငြင်းပယ်ခွင့်ရှိသည်။
၄။ လေလံတင်ရောင်းချမည့် ပစ္စည်းအတွက် လေလံဆွဲဝယ်ယူသူက ၁၀၀/-လျှင် ၂၅/- လေလံဆွဲဝယ်ယူပြီးသည့်နည်း တစ်ပြိုင်နက် ပေးသွင်းရမည်။ ထိုသို့ပေးသွင်းခြင်းမပြုလျှင် တစ်ဖန်ပြန်၍ လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည်။
၅။ လေလံဆွဲဝယ်ယူသူများသည် ရောင်းချသည့်အရာရှိက သတ်မှတ်ထားသည့် စပေါ်ငွေကို တင်သွင်းမှသာ လေလံဆွဲဝယ်ယူခွင့်ရှိရမည်။
၆။ ကျန်ငွေများကို လေလံရောင်းချမည့်ရက်ကို ပယ်၍ (၁၅)ရက်မြောက်နေ့တွင် တရားရုံးသို့ အမြေအကျေးပေးသွင်းရမည်။ (၁၅)ရက်မြောက်နေ့သည် ရုံးပိတ်ရက်ဖြစ်ပါက ပထမရုံးဖွင့်သည့်ရက်တွင် ပေးရမည်။ လေလံကျန်ငွေများကို အထက်ပါနေ့ရက်များတွင် ပေးဆောင်ရန် ပျက်ကွက်ပါက ပစ္စည်းကိုတဖန် လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည်။ ပေးသွင်းသည့် လေလံငွေများကို ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခြင်းခံရမည်။
၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ညွန့်လင်း)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး
မြောင်းမြခရိုင်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၁၅ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၀
Khin Maung Nyunt Manufacturing နှင့် ဒေါ်စောကျော် Co., Ltd.
(၄င်းကုမ္ပဏီ၏ကိုယ်စား ဦးမောင်ဌေး)
တရားလို တရားပြိုင်
ဒေါ်စောကျော် အမှတ်၃၆၊ အခန်း၄၀၃၊ (C-Block) ၆ လမ်း၊ ယုဇနပျာဉ်မြို့တော်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ် တရားလိုက "ငွေကျပ်သိန်း ၁၅၀၀၀၀၀/- (ကျပ်တစ်ဆယ့် ငါးသိန်းတိတိ) ရလိမ့်" လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၄င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၄င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၄င်းရှေ့နေနှင့်ပါ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ရက် (၁၃၇၇ ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၅ ရက်) မွန်းမတည့်မီ အချိန်တွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက် ရမည်။ ၄င်းအပြင် သင်တို့သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၄င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ စာရွက်စာတမ်းများနှင့် စာချုပ်များ သင်က ထုချေတင်ပြအဆိုပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်တို့နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်တို့က ထုချေတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(မေဇာဇော်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၁)
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၆၈
Khin Maung Nyunt Manufacturing Co.,Ltd. နှင့် ဦးစော်မြင့်နိုင်
(၄င်းကုမ္ပဏီ၏ကိုယ်စား ဦးမောင်ဌေး)
တရားလို တရားပြိုင်
ဦးစော်မြင့်နိုင် အမှတ်၁၀၃၊ မဇော်ဟရီလမ်း၊ (၄၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)သိစေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက ငွေကျပ် ၉၀၀၀၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းကိုးဆယ်တိတိ)ရလိမ့်မည် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၄င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၄င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၄င်းရှေ့နေနှင့်ပါ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ရက်(၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော်၅ရက်) မွန်းမတည့်မီ အချိန်တွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၄င်းအပြင် သင်တို့သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်တို့မလာရောက် ပျက်ကွက် ခဲ့လျှင် သင်တို့ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၄င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ စာရွက်စာတမ်းများနှင့် စာချုပ်များ သင်တို့က ထုချေတင်ပြအဆိုပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်တို့နှင့်အတူ ယူဆောင်လာ ရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်တို့က ထုချေတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ဂုဏ်ရည်)
တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး(၂)
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး

PAN THU KHA Travels & Tours Co., Ltd. လမ်းဆန်းပျော်ရွှင်စိတ်သစ်လွင် ဝန်ဆောင်မှုပြုပုံ "ပံ့ပိုး" ၁ရစ်ပတ်နှင့်နှစ်သစ်ကူးအထူးခရီးစဉ်များ Hot Line: 09 250200212, 09 5095586

မြန်မာသဒ္ဒါကို ဝါစင်ကိုးပါးဖြင့် ပထမဆုံး တီထွင်ရေးသားထားသော အဆင့်မြင့် နည်းသစ်မြန်မာသဒ္ဒါ ၃တိယအကြိမ် ထွက်ပြီ ၃၅၀၀/-

SAKURA HOSPITAL SINCE 1998 Best Health Myanmar အမေရိကန် နှလုံးအထူးကုဆရာဝန်များ ဦးစီးသည့် Best Health Myanmar Cardiovascular group မှ နှလုံးနှင့်သွေးကြောအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများသည် ဒီဇင်ဘာလ ၂၄ ရက်နေ့ မှ ဇန်နဝါရီလ ၆ ရက်နေ့ ထိ လာရောက်၍ နှလုံး နှင့် သွေးကြော ဆိုင်ရာ စစ်ဆေးစစ်သပ်ကုသမှုများ၊ နှလုံးသွေးကြောကျဉ်းခြင်း၊ ပိတ်ခြင်း နှင့် အခြားနှလုံးရောဂါများ၊ ခြေထောက်သွေးကြောပိတ်ရောဂါများ၊ ခြေထောက်သွေးကြောထုံးခြင်း၊ ဦးခေါင်းသို့သွားသော သွေးကြော ပိတ်ရောဂါများ၊ ကျောက်ကပ်ဆေးနေရသော လူနာများ၏ ကျောက်ကပ်ဆေးရာတွင်သုံးသော သွေးကြောပိတ်ခြင်း ရောဂါများ စသည့် စစ်ဆေးစစ်သပ်ကုသမှု အမျိုးမျိုး ကို ဆာကူရာဆေးရုံ၌ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဝန်ဆောင်မှုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁ နှင့် ၅) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ တရားရုံးတော် ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၃၃

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ရန်ကုန်အောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ နယ်တရားမရုံး၌ ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၄၆၂

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁ နှင့် ၅) မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး၌ ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၀၂

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၃၈/၉၂၀၇ ဖောင်းကြွပေါက်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ပိတ်ပယ်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၇၈/၄၉၇၁ TW WAGON CDV 2w, S/W (4x4) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသိန်းထွန်း ၅/မရန (နိုင်)၀၈၃၇၁၀၀၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၃၁၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၅၅၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၃၅၅၊ စံပယ်လမ်း၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ ဦးတင်စော

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ပိတ်ပယ်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၃၂၂/၄၆၆၀၆ Honda CB400, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်စင်ဦး ၉/မရန(နိုင်)၀၅၇၇၃၂ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄/တောင်)၊ မြေကွက်အမှတ် (၆၀၅/ခ)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၆၀၅/ခ၊ မြေပ ၁လမ်း၊ ၄/တောင်ရပ်ကွက်၊ သာကောမြို့နယ် (ဦးခင်လှ MUN-၁၃၂၀၁၃) အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန် မြေအား အမည်ပေါက် ဦးခင်လှ (ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သည့်အခါတစ်ဦးတည်းသောဇနီး ဒေါ်ခင်မြ ၁၂/သကတ(နိုင်)၀၇၄၅၉၈ မှ သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိ ပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၃၁၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၅၅၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၃၅၅၊ စံပယ်လမ်း၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ ဦးတင်စော

စာသမားတိုရီ
အိတ်ပေါ်ရောက်ပါပြီ
 ဖုန်း - ၀၉-၄၀၂၅၄၇၀၉၅

ရွှေဒဂါး ကျိုက်ထီးရိုး(နေ့စဉ်)
ချောင်းသာ/ငွေဆောင်(နေ့စဉ်)
 ဟိုတယ်/စရိတ်ငြိမ်းစိစဉ်ပေးသည်။ ကားစီးလုံးငှားသည်။
 Ph: 209077, 209388, 09-73167000, 09-73168000

Choose the right school for your child that prepares them for the next step in their educational journey

"Fit Brains Gain More"
BRAINWORKS
 Pre-School

An ISO 9001:2008 and 14001:2004 Certified Institution

Tamwe 2426 South Race Course St. 401592 - 4	41st Street 107-115 41st Street 376022, 376010	Kyi Myin Daing 17 U Lu Ni Street 2300 715 - 6	Sanchaung 336 Pyay Road 01 526456	Aung Zeya 34 Aung Zay Ya St. 09 262934441-2	Parami 3 Mya Sabai Street 09 7310 7376	Taunggyi 24/12 Kanbawza st. 081 206841-4
--	---	--	--	--	---	---

www.brainworks-total.com

ရွှေလင်းထက်
အဆင့်မြင့်ခရီးသည်ပို့ဆောင်ရေး

ရန်ကုန် ↔ ထားဝယ် ↔ မြိတ် ↔ ကျေးသောင်း (တိုက်ရိုက်)
 ရန်ကုန် ↔ ထားဝယ် ↔ မြိတ် မြိတ် ↔ ကျေးသောင်း

ရန်ကုန်(အောင်မင်္ဂလာ) - 09-264242771/09-264242779	ထားဝယ် - 09-450170901/09-450170902
ရန်ကုန်(ပန်းပင်ကြီးလမ်း) - 09-450170907	မြိတ် - 09-450170903/09-450170905
ရန်ကုန်(ဇေယျဝယ်) - 09-450170910	ကျေးသောင်း(မြို့တွင်း) - 09-262255363/09-73179564
	တိုင်း(ဖုန်း) - 0624062859-0894724610

FAME DiabeHerb®
 Natural hypoglycemic agent
 သီးချိုကျဿ

ISO 9001 : 2008
 ISO 14001 : 2004
 OHSAS 18001 : 2007
 GMP Certified
 Organic Certified

FAME JavaHerb®
 Anti-diabetic
 သိကြားမကိုင်းဿ

ISO 9001 : 2008
 ISO 14001 : 2004
 OHSAS 18001 : 2007
 GMP Certified
 Organic Certified

ရွှေလင်းထက်မှ ရန်ကုန်-ထားဝယ်-မြိတ် ခရီးစဉ်အား အဆင့်မြင့်လေအိတ်ကားကြီးများဖြင့် စတင်ပေးဆောင်ပေးနေပြီဖြစ်ပါသည်။
 မြိတ်မြို့-ကျေးသောင်းမြို့သို့ ရွှေလင်းထက်ယာဉ်လိုင်းပိုင် လေအိတ်ကားလေးများဖြင့်လည်း တိုက်ရိုက်ပြေးဆွဲလျက်ရှိကြောင်းတောင်းပေးအပ်ပါသည်။

Future Auto Car Showroom
 အမှတ် (၁၄၀)၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ဝဟန်း၊ ကမ္ဘာ့ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း။
 Ph: 09 254342575, 09 450015644

အရောင်းဝန်ထမ်း ကျား/မ (၄) ဦး
 - ဆယ်တန်းအောင်ပြီးသူ (သို့) ဘွဲ့ရရှိထားသူ
 - Commission စားခွင့်ရှိမည်။

Driver ကျား (၄) ဦး
 - ရန်ကုန်မြို့အတွင်းကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်ရမည်။

သန့်ရှင်းရေး မ (၄) ဦး
 Position အားလုံးအတွက် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၂) နှစ်မှ အထက်ရှိရမည်။
 (လစာကောင်းကောင်းပေးမည်)
 အထက်ပါ အရည်အချင်းများနှင့် မြည့်စုံပါက CV Form၊ အမြည့်အစုံနှင့် အတူ
 အထက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ အမြန်ဆုံး ပေးပို့ထားနိုင်ပါသည်။

ပျိုမြေတို့တစ်တွေ

အသားအရေ ဝါဝါဝင်း နဂိုရည်ထက်
စိုပြည်ကာ သွေးသားသန့်ရှင်းရောဂါကင်းစေဖို့
ကော့မာမှ နန္ဒင်းလုံး ကို အစဉ်သုံးပါ

တိုင်းရင်းသေသေးမှတ်ပုံတင်အမှတ် - 1010YR001475
 မီးနေသည်များပါ သုံးနိုင်ပါသည်။
 စကမ္ဘာ မြန်မာ့ဆေးထုတ်လုပ်ခြင်းစက်ရုံ၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဗိုလ်ချုပ်ဇေယျာ (အပေါ်ထပ်)၊ အမှတ် (၂၈)၊ မြောက်ဘက်တန်း။
 ဖုန်း - ၅၅၉၀၁၆

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဆရာစံတောင်၊ စံပြရပ်ကွက်၊
 ဦးအောင်ဘလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၁၅)၊ ပထမထပ်၊
 အကျယ်အဝန်း (၁၈x၃၈)ပေရှိဆောက်လက်စတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍
အများသိစေရန်ကြေညာချက်

အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို
 လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မောမာစံ ၁၁/ရဇန(နိုင်)
 ၀၄၀၀၈၉၀၀၀၀ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုပေးချေပြီးဖြစ်
 ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း
 ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်
 လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို
 ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်တိုင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများ
 သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ဒေါ်သီတာမမ (LL.B, D.M.L, D.I.L) ဒေါ်ဝင်းလှလှနိုင် (LL.B)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၂၂၆) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၀၀၄၄)
 အမှတ် (၄၄)၊ ပထမထပ်၊ အခန်း(၁၀)၊ ၃၆လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း- ၇၃၁၂၅၇၇၊ ၂၅၄၃၀၀၄၄

စာရင်းပညာကို အသေးစိတ် နားလည် တတ်မြောက်ပြီး
Dip. in Accounting ကို ရအောင်သင်ယူလိုပါက
ဦးဆန်းဒေဂျင် B.Com, CPA
LCCI 1, 2 & 3
December 19 ဖွင့်မည်

USA Commercial School
 တိုက်၄ အခန်း၊ ၂၄ပြည်တော်သစ်အိမ်ရာအောက်ပုစွန်တောင်လမ်းမ
 ဖုန်း ၂၅၃၁၂၅၊ ၀၉-၄၂၁၀ ၂၁၂၁၅၊ ၀၉-၃၁၄ ၀၀၀၈၄

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၈၀/၅၄၄၅၀ Kenbo 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်အေးနွယ်
 ၁/မညန(နိုင်)၀၈၃၆၃၃ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား
 လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ
 ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
 ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ဒေါ်အုံးရီ ၁၂/တတန(နိုင်)၀၅၃၂၇၀ နှင့်
အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ ဒလမြို့နယ်၊ သပြေကုန်းကျေးရွာ
 အုပ်စု၊ တာကြီးကျေးရွာနေ ဒေါ်သန်းသန်းရီ (၁၂)ဦးညွန့်ရီ ၁၂/တတန(နိုင်)
 ၀၅၃၂၇၀၀ ကိုင်ဆောင်သူ၏ အတိအလင်းလွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အများပြည်သူ
 သိရှိနိုင်စေရန် အောက်ပါအတိုင်းကြေညာအပ်ပါသည်။
 ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းသန်းရီ၏ မိဘများဖြစ်သော ဦးညွန့်ရီ၊
 ဒေါ်တင်မြိုင်တို့သည် မြန်မာ့လေ့ထုံးတမ်းဥပဒေနှင့်အညီ အကြင်လင်မယားအဖြစ်
 ပေါင်းသင်းခဲ့ကြရာမှ (၁)ဦးထွန်းရှင်၊ (၂)ဦးမောင်မောင်သန်း၊ (၃)ဦးတင်လွင်၊ (၄)
 ဒေါ်ကြည်၊ (၅)ဒေါ်အုံးရီ၊ (၆)ဒေါ်အုံးရီ၊ (၇)ဒေါ်သန်းသန်းရီ၊ (၈)ဒေါ်
 စန်းညွန့်(အမျိုး)၊ (၉)ဒေါ်သီတာ၊ (၁၀)ဦးသန်းထွေး(လူပျို)တို့ကို သားသမီး၁၀ ဦး
 ထွန်းကားခဲ့ပါသည်။
 ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းသန်းရီနှင့် မောင်နှမတို့က ပိုင်ဆိုင်လုပ်ကိုင်ခဲ့
 သည့် ကွင်းအမှတ်(၁၈၉)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅/၁၀)၊ ဧရိယာ ၁၂ ဒဿ ၀၈ ဧကရှိ
 လယ်ကို အမွေခွဲဝေရယူကြခြင်းမရှိဘဲ မိဘများ၏ဆန္ဒအတိုင်း အပျို၊ လူပျိုများမှ
 အမည်ခံ ဦးဆောင်လုပ်ကိုင်စေခဲ့ကြပါသည်။
 လွန်ခဲ့သော ၂၅-၇-၂၀၁၂ တွင် အပျိုကြီးဖြစ်သူ ဒေါ်အုံးရီမှာ အိမ်ထောင်
 ပြုခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ညီအစ်ကိုမောင်နှမတစ်စုမှ ၁၅-၈-၂၀၁၂ ရက်ထုတ်
 ကြေးမူသတင်းစာ စာမျက်နှာ-၁၇ တွင် ၎င်းတို့နှင့်မသက်ဆိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ထည့်သွင်းခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။
 ယခုအခါတွင် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေနှင့် မောင်နှမတစ်စုတို့မှ ဒေါ်အုံးရီပေါ်
 လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ယနေ့ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ရပ်စဲလိုက်ပါသည်။ ဒေါ်အုံးရီ
 မှာ မိဘလယ်မြေများကိုလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိဘဲ ဦးမောင်မောင်သန်းက နှစ်စဉ်ဝင်ရောက်
 လုပ်ကိုင်နေခဲ့ရပါသည်။
 ဒေါ်အုံးရီအနေဖြင့် အထက်ဖော်ပြပါ လယ်ယာမြေများနှင့်ပတ်သက်၍ အမည်
 ပြောင်းခြင်း၊ လွှဲပြောင်းပေးခြင်း၊ ပေါင်းနှံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းများနှင့် တစ်နည်း
 နည်းဖြင့် ပေးကမ်းလှူဒါန်းခြင်းများမပြုလုပ်စေရန် တင်းကြပ်စွာ တားမြစ်အပ်ပါ
 သည်။
 အကယ်၍ ဒေါ်အုံးရီအနေဖြင့် လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိဘဲ တစ်နည်းနည်းဖြင့်
 ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
 ကြေညာအပ်ပါသည်။
 အတိအလင်းလွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးလှမင်းထွန်း
 LL.B, D.B.L, MA Part II
 အထက်တန်းရှေ့နေ၊ စဉ်-၂၇၂၂၀
 အမှတ် ၂၉၊ ဧမ္မာရာစံရွှေလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ၈/၂၇၇လမ်း၊
 အမှတ် ၆၆၄၊ ဥယျာဉ် ၄ လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ တားအံမြို့နယ်၊
 ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၂၂၁၂၁၂၊ ၀၉-၇၉၂၀၃၈၁၂

ကြယ်ပဲစိုက်တောင်သူများနှင့် အများသိစေရန်

၂၀-၁၁-၂၀၁၅ ရက်စွဲပါ မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ ၂၆ နှင့်
 ကြေးမူသတင်းစာ အချုပ်စာမျက်နှာ ၁ တို့ကို ရည်ညွှန်း၍ ဤသို့သိစေအပ်ပါသည်။
 အယ်ရှာဒိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက် (EL SHADDAI Co.,Ltd)သည် အဆင့်မြင့်
 ဆေးဝါးကုန်ကြမ်း ကြယ်ပဲ (F-Hybrid)မျိုးစေ့များကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် တစ်ဦး
 တည်း ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရောင်းချ၊ စိုက်ပျိုး၊ ဝယ်ယူလျက်ရှိရာ ယခုအခါ
 ကြယ်ပဲစိုက်ပျိုးသော တောင်သူများ အကျိုးဖြစ်ထွန်းမှုကို တွေ့မြင်ရသောကြောင့်
 ဝမ်းသာပီတိ ဖြစ်ရပါသည်။

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၅၃ ရပ်ကွက်၊ နှင်းဆီမြိုင်လမ်း၊
 အမှတ် ၇၆၉ နေ ဦးထွန်းအေး ၁၂/တတန(နိုင်)၀၅၃၂၇၀ မှ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန်
 ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒိုလ်တောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်၊ (ယခင်- စီအိုဒီ
 ဝင်း)၊ ၆၂လမ်း၊ ၅-၂၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၂၆)၊ ၂၅ပေx၅၈ ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်
 သည် အတိုး ဦးထွန်းညွန့် (၂)ဒေါ်သန်းကြည်၊ (၃)ဦးထွန်းမြတ်၊ (၄)ဦးထွန်းအေး၊ (၅)ဦးထွန်းရီ၊
 (၆)ဦးလှညွန့်၊ (၇)ဦးဆန်းလှ၊ (၈)ဒေါ်တင်နုယုတို့ ဖြစ်ကြပါသည်။
 (၁)ဟာရီဦးဆန်းညွန့် (၁၅-၁၂-၂၀၁၅ ကွယ်လွန်)၏ လက်ထံတွင် အမွေဆိုင် ပစ္စည်း
 ဖြစ်သည့် အထက်ဖော်ပြပါ မြေငှားဂရန်ရှိပြီး ယင်းမြေငှားဂရန်ရင်းမှာ ပျောက်ဆုံးလျက်
 ရှိနေပါသည်။
 သို့ပါ၍ အဆိုပါမြေငှားဂရန်ကို လက်ဝယ်ထားသူအနေဖြင့် အမွေဆိုင်ပစ္စည်းကို
 ကိုယ်ကျိုးအတွက် အလှည့်စားပြုရောက်ပါသည်။
 ထို့ကြောင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ယင်းဂရန်ရင်း လက်ဝယ် ရှိ
 ကြောင်း အကြောင်းကြားပါရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ မလိုက်နာဘဲ ယင်းမြေငှား ဂရန်ရင်း
 ကို လက်ဝယ်တွင် ဆက်လက်ထားရှိပါက ဥပဒေအရ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်
 ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ဦးထွန်းအေး ၁၂/တတန(နိုင်)၀၅၃၂၇၀

အလှည့်စားပြုခဲ့သော ပုဂ္ဂိုလ်တို့သည် မိမိတို့၏ မမှန်ကန်သော လုပ်
 ဆောင်မှုအမှားကိုသိ၍ နောင်တရသဖြင့် EL SHADDAI Co.,Ltd. သို့ ဝန်ချ
 တောင်းပန်ခဲ့သောကြောင့် EL SHADDAI CO.,Ltd. မေတ္တာတရားကြီးစွာဖြင့်
 ခွင့်လွှတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် ထိုပုဂ္ဂိုလ်များရောင်းချခဲ့သော အဆင့်အတန်းမမီ
 သည့် ကြယ်ပဲသီးနှံစေ့များ၏ ထွက်ကုန်များကို EL SHADDAI Co.,Ltd. မှ
 လုံးဝ ဝယ်ယူမည်မဟုတ်ပါ။ လုံးဝတာဝန်မယူပါ။ EL SHADDAI Co.,Ltd.၏
 ဂုဏ်သိက္ခာကို ညှိုးနွမ်းစေသူများ၊ အကျိုးစီးပွားဖျက်ဆီးသူများနှင့် အလှည့်စားပြုသူ
 များအား တည်ဆဲဥပဒေအရ အရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။
 EL SHADDAI Co.,Ltd.မှ တရားဝင်ရောင်းချခဲ့သော ကြယ်ပဲ(F-Hybrid)
 မျိုးစေ့မှ ထွက်ကုန် ကြယ်ပဲသီးနှံများကိုသာလျှင် နှစ်ဦးသဘောတူ စာချုပ်ပါအတိုင်း
 တစ်စေ့မကျန် အားလုံးဝယ်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။
 Phu Le Yet
 Director
 EL SHADDAI COMPANY LIMIT
 အယ်ရှာဒိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်
 ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၅၂၀၆၆၂၊ ၀၉-၂၄၀၁၂၁၁

တိုက်ပြောလန်/လေဒီအား
Fully Auto ဘုတ်နိုင်းခေတ်
ခေတ်မီပြောအုတ်ရိုက်စက် ရပြီ
 (၆၇) သံယုဂလမ်း၊ သဂုံရွာ၊ အထွေထွေအထက်ပိုင်း၊
 09 420035882, 09 73199410
 09 420035884, 09 73199257

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၄၈၀/၉၄၃၁၂ CHENG
 LONG LZ42532 DC Tractor Head
 (6x4) (L) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ တော်ဝင်
 အထွေထွေစီးပွားရေးလုပ်ငန်း၊ သမဝါယမ
 အသင်းလီမိတက်က (ကမ-၃) ပျောက်
 ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား
 လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံ
 သောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ
 သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်
 ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
 ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း)
 မန္တလေးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
 အမှတ် ရန်ကုန်သစ်၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၂၆၊
 မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၄/က+၈)၊
 ဘုရင့်နောင်၁၅လမ်း၊ ရန်ကုန်သစ် ဦးစံတင်
 အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက်
 ဦးစံတင်ထံမှ ၃-၈-၁၉၉၆ ရက်စွဲပါ
 အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ပေ (၂၀x
 ၆၀)ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်သန်းသန်းရီ ၁၂/
 သယက(နိုင်)၀၀၄၀၈၅၄၄၄ ၅-၆-၁၉၉၅
 ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ဖြင့်
 ပေ (၂၀x၆၀)ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်ကြည်
 ၁၂/သယက(နိုင်) ၀၀၆၀၉၇ တို့မှပစ္စည်း
 ပါမစ်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကိုယ်တိုင်တရား
 ရုံးကျွမ်းကျင်သူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊
 ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတို့၏ ထောက်
 ခံစာများ ပူးတွဲတင်ပြ၍ ပါမစ်ပျောက်ဖြင့်
 ဂရန်သစ်လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်
 နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့်
 ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ တစ်ပတ်
 အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
 ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်း
 အတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်
 ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၄၂ယ/၇၄၈၆၈ Honda Scoopy 110 M/C

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၃ယ/၆၄၃၅၂ Yunde 110 M/C

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၆ယ/၃၃၇၄၆ Yunde 110 M/C

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ခရိုင်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၅)မြေပုံကွက်အမှတ်(၁၂၁/ခ)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၇၂)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၄၇၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၇၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၇၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၇၂)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၄၇/ခ)

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
ဦးတင်ထွန်းမောင်(Eddie Ba Maung) B.Sc(Engg.), E.E.S.R (ငြိမ်း) အမှတ်(၁)ရေနံချက်စက်ရုံ၊ သန်လျင် အသက်(၈၃)နှစ်
၂၉-၁၁-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၀၁:၁၅ နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားသော အနန္တကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ဦးတင်ထွန်းမောင် နာမကျန်းဖြစ်စဉ်က

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြည့် B.Sc (Engg.) ၄-အင်ဂျင်နီယာချုပ် (ရေသန့်) (ငြိမ်း)
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖမန်းမြို့နယ်၊ ကိုယုန်မင်းကိုယုန်မင်းလမ်း၊ အမှတ်(၃၉/C) ဧကဒေါ်ခီရီတင်(အထွေထွေ) ငြိမ်း) ၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးမြသက်စောင့် (Managing Director) (MTT Construction Co.,Ltd) + ဇနီး Dr. ချိုမျိုးသက်၊ ခိုင်မာမှုမှူးမိုးမိုးမင်းတင် (ငြိမ်း) (Director) (M T T Construction Co.,Ltd) + ဇနီးဧခါမြသိတာတို့၏ ကျေးဇူးရှင် ဖခင်ကြီး “ ဦးမြည့်” အသက် (၇၅) နှစ်သည် (၈.၁၂.၂၀၁၅) ရက်နေ့ (အင်္ဂါ) ဧကည(၈:၀၅)နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မြေဆင်းပတ်စပယ်ရန်
(၁၀-၉-၂၀၁၅)ရက်နေ့ မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာ၏ စာမျက်နှာကြော်ငြာ (၃၀) အများဆုံးရေကြေးကြော်ငြာ လိုသောအခါ နှစ်ပတ်လည် ၂၀/၁၅/၂၀၁၅ ဦးမြသက် (အစားဦးမြသက်) မြေဆင်းပတ်စပယ်ရန်၊ ဦးမြသက် ၁၄/တကလ(နိုင်) ၂၅၇၆၆၀

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 1E/6920, TA TA LPT-407 TRUCK (4x2) L ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးညွန့်သိန်း ၁၂/ဗတထ(နိုင်)၀၂၅၉၉၂က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၉၃၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၉၉၃၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၉၃၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၉၉၃၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
မင်းကွန်းတိပိဋက ရာသက်ပန်ဆွမ်းအလှူရှင်ဒါယကာကြီး ဦးကျော်မြင့်
လ/ထတိုင်းပညာရေးမှူး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး(ငြိမ်း) အသက်(၈၂)နှစ်
သူငယ်ချင်း ဦးအင်ကြည် (ဆောက်လုပ်ရေးအင်ဂျင်နီယာ)၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး ဦးကျော်မြင့် အသက်(၈၂)နှစ်သည် ၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (သောကြာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြည့် B.Sc Engg;(Civil)
၃-အင်ဂျင်နီယာချုပ်(ရေသန့်)ငြိမ်း၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း အသက်(၇၅)နှစ်
သူငယ်ချင်း ဦးမြသက်အောင်-ဒေါက်တာချိုချိုသက်တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး ဦးမြည့် အသက်(၇၅)နှစ်သည် ၈-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာပွဲကြီးရေးကော်မတီ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက်(၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၁၁:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာပွဲကြီးရေးကော်မတီ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက်(၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၁၁:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက်(၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
ဒေါက်တာသိင်္ဂီကျော်(ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ စက်မှုနည်းပညာဖြင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန)၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ပွန်း၊ မသိင်္ဂီကိုကို (ခ)ယုမိ၏ ကျေးဇူးရှင်ဖခင် သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဒေါက်တာ ကိုကိုဦးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁:၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဒေါက်တာကိုကိုဦးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁:၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက်(၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဧရပ် ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ကြင်တိန် (ထားဝယ်)
အသက်(၉၇)နှစ်
ထားဝယ်မြို့၊ ဧရပ်ရပ်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ အမှတ် ၂၉၆ (ဦးဌေးရိပ်-ဒေါ်ကြင်အိန်)၊ (ဦးအုန်းကြက်-ဒေါ်ထွန်းလှိုင်)၊ (ဒေါ်ကြင်ရိန်)တို့၏အိမ်၊ (ဒေါ်ကြင်စွာ)၏အိမ်၊ ဒေါက်တာဦးစိန်ယု-ဒေါ်ယုယုအောင်တို့၏အိမ်၊ မောင်ဝေဖြိုး-မသီတာဦး၊ မောင်မင်းမင်းအောင်-မဝါပါလွင်တို့၏အိမ်၊ မြစ်သုံးယောက်တို့၏အိမ်ကြီးသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့) နံနက် ၁၀း၀၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)မှန်းလွှဲ ၁နာရီတွင် ထားဝယ်မြို့၊ ဧဟာသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ညွန့်ရီ
အသက်(၈၁)နှစ်
ဒေါက်တာကျော်ဇေယျ(Agri Asia Group sdn Bhd Malasia)-ဒေါ်ကောဒီလီယာတို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်ညွန့်ရီ အသက်(၈၁)နှစ်သည် ၂-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၃း၄၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံဆီကုန်သည်နှင့်ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း

ဦးအုန်းဆွေ
အသက်(၆၂)နှစ်
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက် ပန်းတောင်းမြို့နယ်၊ ချိုင်းကျေးရွာနေ (ဦးဌေးရွှေ)-ဒေါ်ဖွားရီတို့၏သား၊ ဦးတုတ်ကြီး-ဒေါ်ညွန့်မယ်တို့၏သားသမက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဝေတာဂီမြို့သစ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ အမှတ် ၁၃၁နေ ဒေါ်မြင့်ရီ၏မိခင်ဖြစ်ပြီး ဦးတင်မောင်ဝင်း(Yoma Bank)-ဒေါ်ချိုမာလွင် (MEC)၊ ဦးအောင်ကျော်စိုး(MEC)-ဒေါ်ခင်ဌေးရီ(MEC)၊ ဗိုလ်မှူးကျော်နိုင်စိုး-ဒေါ်အိန္ဒြေစင်နိုင်၊ မောင်ထွန်းနိုင်ကျော် တို့၏ဖခင်၊ မအေးချမ်းမြင့်မြတ်၊ မောင်ရဲလင်းနိုင်တို့၏အဘိုးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ည ၉နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မှန်းလွှဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။(နေအိမ်မှကားများ မှန်းလွှဲ ၁၂း၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက်(၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံရူပဗေဒအသင်း(ယာယီ)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်လှလှ
အသက်(၇၉)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံငြိမ်းချမ်းရေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန(MPC)မှ အထူးအကြံပေး ဦးလှမောင်ရွှေနှင့်(ဇနီး)ဒေါ်တင်တင်ဦး၊ ဒေါက်တာအောင်ဌေးလင်းနှင့်ဇနီးဒေါ်သက်မြင့်ရွှေတို့၏မိခင်ဖြစ်သူ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်လှလှအသက်(၇၉)နှစ်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးစိုးမြင့်-ဒေါ်မြင့်မြင့်တင်၊ အမှတ်(၃)ရှမ်းပွဲရပ်၊ သာစည်မြို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်လှလှ
အသက်(၇၉)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံငြိမ်းချမ်းရေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန(MPC)မှ အထူးအကြံပေး ဦးလှမောင်ရွှေ(ဇနီး)ဒေါ်တင်တင်ဦး၊ ဒေါက်တာအောင်ဌေးလင်းနှင့်ဇနီးဒေါ်သက်မြင့်ရွှေတို့၏မိခင်ဖြစ်သူ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်လှလှအသက်(၇၉)နှစ်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ကိုအုန်းရွှေ(ဈေးတောင်းဘက်)အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်၊ သာစည်မြို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၅၄)နှစ်
ဒေါက်တာသီရိကျော်(ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ စက်မှုနည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ မသီရိကိုကို(ခ)ယုခိ ဤ ကျေးဇူးရှင်မွေးသဖခင် သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁း၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ နည်းပညာတက္ကသိုလ်(မော်လမြိုင်) ဆရာ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာခင်မောင်ညွန့် (ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း))
ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်
အသက် (၈၅)နှစ်
ဆရာကြီးဒေါက်တာခင်မောင်ညွန့်(ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း))၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်သည် ၁၁.၁၂.၂၀၁၅ ရက် နံနက်(၈း၃၀) နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ၁၉၈၇-၉၂-၉၂-၉၃ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ကျောင်းသား/သူများအသင်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးထွန်းဦး (တံတားမြို့ကျောက်တန်းမြို့နယ်)
အသက်(၇၈)နှစ်
မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ သစ်ထုတ်ရေးဌာန(ရုံးချုပ်)မှ လက်ထောက်မန်နေဂျာ (သစ်ထုတ်ရေး) ဦးထွန်းဦး၏ ဖခင်ကြီးဦးထွန်းဦး (တံတားမြို့၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်) သည် ၇-၁၂-၂၀၁၅ရက် ည ၈နာရီတွင် မင်္ဂလာဒုံတပ်မတော်ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ၂၀၀၁ခုနှစ်၊ သစ်တောတက္ကသိုလ် ကျောင်းဆင်းသူငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ရဲမှူးအောင်လွင်(ငြိမ်း)
ရန်ကုန်မြို့နေ ရဲမှူးအောင်လွင်(ငြိမ်း)သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ပြည်သူ့ရဲအရာရှိလောင်းသင်တန်း သူရ(၁၂)မှတပ်ဖွဲ့ဝင်ဟောင်းများ

(၁)နှစ်ပြည့်
သတိရခြင်းနှင့်ကောင်းမှုကုသိုလ်ဒါန
ဦးအောင်မြင့်စိန်
(၁၃-၁၂-၂၀၁၄)မှ (၁၃-၁၂-၂၀၁၅)
ချစ်လှစွာသော အစ်ကို မိသားစုနှင့်ရက်တရက်ခွဲခွာ၍ သွားခဲ့သည်မှာ ယခုဆိုလျှင် (၁)နှစ်ပြည့်မြောက်သွားပါပြီ။ ကိုအောင်မြင့်စိန်ကို နေ့စဉ်နှင့်အမျှ လွမ်းဆွတ်သတိရဆဲပါ။ လစဉ်ပြုပြုသမျှ ကောင်းမှုအစုစုတို့ကို ကြားနာသာသနာဆိုင်ရာနှင့်ပတ်သက်၍ ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သလိုက် အမျှပေးဝေအပ်ပါသည်။
“အပြုံးတွေနဲ့ ဖုံးကွယ်ထားတဲ့ သက်ရှိလောကစံ”
ချစ်ဇနီး- ဒေါ်ဝင်းသက်ထားတင်
သမီး - မဝင်းသဇင်အောင်
သား - မောင်ဖြိုးဇေယျာအောင်
- မောင်သန့်ဇေယျာအောင်
- မောင်အောင်ဖြိုးသန့်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၅၄)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာပွဲဖြိုးရေးကောင်စီ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက်(၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၁၁း၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ Myanmar ICT Development Corp.,Ltd. (MICTDC)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက် (၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦးသည် (၉-၁၂-၂၀၁၅)ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ နေ့လည် (၁၁း၂၀)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။ အေဝမ်းဆောက်လုပ်ရေးမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
အသက်(၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနမှ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ခုတင်(၅၀၀)ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ စင်ကာပူ-မြန်မာ သက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်း SMVTI မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၅၄)နှစ်
ဒေါက်တာသီရိကျော်(ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ စက်မှုနည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန)၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ မသီရိကိုကို(ခ)ယုခိ၏ ကျေးဇူးရှင်မွေးသဖခင် ဒေါက်တာကိုကိုဦး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)နံနက် ၁၁း၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(စစ်တွေ)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
အဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်လွင်၏ဖခင် ဦးစန်းလွင် လက်ဝဲ(မြင်းနီ)မြို့နယ် ပညာရေးမှူး(ငြိမ်း) အသက် (၈၉)နှစ် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဘူမိဗေဒဝန်ထမ်းများလူမှုရေးအဖွဲ့(ဆည်မြောင်း)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒုရဲမှူးမျိုးသန့်
(ဒုရဲအုပ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် ၃၀)
အမှတ်(၃)မှူးဝင်းတင်ဖွဲ့၊ မန္တလေး
အသက်(၅၆)နှစ်
ဒုရဲအုပ်လောင်း သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၃၀/၉၇)မှ ဒုရဲမှူးမျိုးသန့်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် ၁၉း၄၅နာရီတွင် မန္တလေးမြို့၊ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ (၃၀)မှ ကျောင်းဆင်းသူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုဝင်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၅၄)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးအောင်မြင့်-ဒေါ်တင်တင်ခိုင်တို့၏သား၊ ပါမောက္ခ ဦးကျော်တင်-(ဒေါ်ခင်ခင်ငယ်)တို့၏သားသမက်၊ ဒေါက်တာသီရိကျော်(ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ စက်မှုနည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန)၏ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ မသီရိကိုကို(ခ)ယုခိ (Year 10-3 MIS Yangon) ၏ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁း၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ Htoo Construction Development Group Co.,Ltd.

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်မြမြသန်း
(ရွှေဥသရုပ်ရှင်)
အသက်(၆၉)နှစ်
ဒေါက်တာ ဒေါ်သီတာအောင် (အဆုတ်နှင့်အထွေထွေရောဂါအထူးကု ဆရာဝန်ကြီး)၏မိခင် ဒေါ်မြမြသန်း(ရွှေဥသရုပ်ရှင်)သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ အာရုံတော်ဝင်ဆေးရုံ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦး
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက် (၅၄)နှစ်
 သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးဌေးဦး(ဒုဥက္ကဋ္ဌ-ပြည်ထောင်စုကြီးပိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ)နှင့် ဇနီး ဒေါ်နီနီဝင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၅၄)နှစ်
 သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးတင်နိုင်သိန်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်အေးအေး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးညွန့်မောင် (စီးကုန်းမြို့)
အသက်(၉၄)နှစ်
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညွန့်မောင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုးတို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး ဦးညွန့်မောင် (စီးကုန်းမြို့)သည် ၄-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၈နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးတင်နိုင်သိန်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်အေးအေး

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်နုနု
စာစဉ်နည်းပြ(အငြိမ်းစား)၊ တက္ကသိုလ်စာပေစာယူဌာန
အသက်(၉၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ဝါးတန်းလမ်း၊ အမှတ် ၉၊ ကီလီရိပိသာနေ(ဦးစိုးတင်)မြင်းလုံး [ဒုတိယမျိုးကြီး(ငြိမ်း)ကြည်း-၅၀၄၂]၏ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဒေါက်တာအေးကိုကို-ဒေါက်တာဝေဝေလှိုင်၊ ဒေါက်တာချစ်ကိုကို-ဒေါ်ဥမ္မာကြည်၊ ဦးချစ်ညီညီ-Jacky၊ ဦးစိုးညီညီ(Feel group)၊ ဝိုင်မျိုးဝင်းမြင့်မောင်(ငြိမ်း) OTS (၆၈) (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ မြန်မာစာနှင့်ဘာသာစကား၊ ပညာရေးဦးစီးဌာန)-ဒေါ်သူဇာကြည်၊ ဒေါ်အိမ်စိုးတို့၏ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး၊ Aaron /Sashai မောင်ဇေတီကို၊ မသိမ့်ဇွေးတို့၏အဘွားသည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) ည ၇နာရီတွင် ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး နှလုံးရောဂါကုသဆောင်၌ ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။(သင်္ဂြိုဟ်မည်ရက်နှင့်အချိန်ကိုထပ်မံကြေညာပါမည်။)ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်သန်းမြင့်(ခ)ပုပု (သထုံ)
အသက်(၉၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်ရွှေတောင်ကြီးရပ်ကွက်၊ ဒဂုံသီရိလမ်း၊ အမှတ် ၁၇၊ ၃၅၄(A)နေ (ဦးရောင်-ဒေါ်စောစိန်)တို့၏သမီး၊ (ဖိုလ်ကြီးညီပု)၏ဇနီး၊ (ဦးထွန်းတင်-ဒေါ်သန်းကြည်)၊ (ဦးမြင့်စိန်-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏ညီမ၊ (ဦးလှမြင့်)-ဒေါ်တင်ဝင်းတို့၏အစ်မ၊ တူ၊ တူမများ၏အဒေါ်သည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့) ညနေ ၆:၀၀နာရီတွင် ရွှေဂုံတိုင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။(နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

နတ်တလင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ဒေါ်နုနုရည်
(သက်ကြီးကန်တော့ပုဂ္ဂိုလ်)
ရာသင်ပန်အသင်းဝင်
အသက်(၇၆)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မုန့်လှပင်ဆောင်းကုန်း(မြောက်ပိုင်း)ရပ်ကွက်၊ ဝေဠုန်(တောင်)အိမ်ရာ တိုက်၊ ၂၊ အခန်း ၃၃နေ အသင်းနာယကကြီး ဦးလှသန်း၏ဇနီးသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက်ညာသနာရီတွင်ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်အေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသင်းသူ အသင်းသားများ လိုက်ပါပို့ဆောင်ကြပါရန် အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၃:၀၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဒေါ်တင်တင်သိန်း
(ကျောက်တော်)
အသက်(၆၅)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဇေယျာ ၁၇လမ်း၊ အမှတ် ၅၁၉နေ ဦးစံရွှေစိန်၏ဇနီး၊ မလှလှဝင်း၊ မောင်ကျော်သူရ-မန္တလုံ၊ လှိုင်၊ မောင်မင်းသိန်း၊ မောင်စန်းမြိုးတို့၏မိခင်၊ မအေးနန္ဒာကျော်၏အဘွားသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့)ညနေ ၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။(နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀:၃၀နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက်တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

မောင်ခက်ဝေစိုး
အသက်(၃၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၄၃၁၊ စစ်ကိုင်းလမ်း၊ ရွှေပေါက်ကြီးသစ်နေပိုလ်ကြီးမြေခိုင်(ငြိမ်း) - ဒေါ်ခင်သန်းဝင်းတို့၏သား၊ ဦးနီတိုး-ဒေါ်ချိုချိုစိတ်တို့၏သားမာ၊ တကက ရန်ဇရာခန်း-မသက်မွန်ဌေး၊ (မနင်းရီမိုး)တို့၏ညီ/မောင်၊ မောင်သက်ဝေစိုး၏အစ်ကို၊ မသက်ထားစံ၏ညီညီမောင်၊ မချောရထွေး၏ချစ်လှစွာသောမိခင်ပုန်း၊ မမေးဦးဝေ၊ မောင်ဝေမြိုးအောင်တို့၏ ဖခင်သည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ပါသဖြင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၈-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအောင်နိုင်ဝင်း
၈-၀-၂၊ စက်ပြင်(ငြိမ်း)၊ ကပရ
အသက်(၅၅)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ တကောင်း၊ ဖိလမ်း၊ အမှတ် ၉၆နေ(ဦးဝင်း-ဒေါ်ညွန့်)တို့၏သား၊ အရာခံဗိုလ်လူဦး-(ဒေါ်နုနုနှင့်)၊ ဦးကျော်ညွန့်-ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်တို့၏ညီ၊ ဦးမြင့်လှိုင်-ဒေါ်လှလှဝင်း၊ ဒေါ်နုနုအောင်-ဒေါ်နီနီဝင်းတို့၏ အစ်ကိုသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀နာရီတွင် သွင်ပဲကုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ပိဋကတ်သုံးပုံဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်အေး (ဂန္ဓာလာမိသားစု)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ဦးပိဋကတ်၊ အမှတ် ၁၁-၁၊ ပထမထပ်-ဝဲနေ သမာဓိမြို့ဝန်မင်း (ဦးဘိုးလှိုင်-ဒေါ်အေးအေး)တို့၏သမီး၊ (ဒေါ်ခင်မြမြ)၊ ဦးခင်လတ်တို့၏အစ်မသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) ည ၁၁:၀၀နာရီတွင် ပင်လုံဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၅-၁၂-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်ခြင်း
အိုးစလာ(ခ)ဒေါ်အုန်းရွှေ
အသက်(၈၀)
 မန္တလေးမြို့၊ စလမ်း၊ ၂၀x၂၂လမ်းကြား၊ အမှတ် ၂၅၈နေ (ဦးဟန်-ဒေါ်အေးအေး)တို့၏သမီး၊ (ဒေါ်အုန်းရွှေ)၏ညီမ၊ ဦးအင်းညို၊ ဦးကျော်နီ၊ ဒေါ်မေရီတို့၏အစ်မ၊ ဦးကျော်ဝင်းနိုင်-ဒေါ်တင်တင်မြင့်၊ ဒေါ်တင်တင်အေး၊ ဦးမောင်မောင်လှိုင်၊ ဦးမောင်မောင်ကြိုင်-ဒေါ်ခင်မာကြည်၊ ဦးဘဏ်အောင်၊ ဦးခင်အောင်-ဒေါက်တာသန်းသန်းလှိုင်တို့၏မိခင်မြေးရစ်ယောက်တို့၏အဘွား၊ (ဦးဝင်းအောင်)၏ချစ်လှစွာသောဇနီးသည် ၁၀-၁၂-၂၀၁၅ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၆:၄၅နာရီတွင် ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ၅၂လမ်း၊ ၂၄x၂၅လမ်းကြားရှိ ရွှေနှလုံးတော်ကာသီပြည်ဘုရားရှိခန်းကျောင်း၌ ဝတ်ပြုဆုတောင်းပြီး အေးရိပ်ငြိမ်းကင်သလစ်ခရစ်ယာန်သုသာန်၌ ဂူသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်သောင်းစိန် (မြင်းခြံ)
အသက်(၇၅)နှစ်
 မြင်းခြံမြို့နယ် (ဦးအုန်းရွှေ-ဒေါ်ရွှေ)တို့၏သမီး၊ (ဦးဘဏ်အောင်-ဒေါ်ချစ်ရွှေ)တို့၏ဇနီး၊ ဦးမောင်စင်[အရာခံဗိုလ်၊ တပ်မတော်လေ(ငြိမ်း)၏ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဦးလှရွှေ-ဒေါ်ချိုတူး၊ ဦးမြတ်ဆွေ-ဒေါ်လှိုင်လှိုင်သင်း၊ ဦးရဲထွန်း-ဒေါ်နုနုဝါ၊ ဦးထင်အောင်ကျော် (အရာခံဗိုလ်၊ တပ်မတော်ရေ)-ဒေါ်စင်မာအေး၊ ဦးညီညီစင်-ဒေါ်နုနုဝင်းတို့၏မိခင်ကြီး၊ မြေးလေးယောက်တို့၏အဘွားသည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၃:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၄-၁၂-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်ကြီးသစ်၊ ရာဇာဓိရာဇ်လမ်း၊ အမှတ် ၁၄/၇/၉၀၄ နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်နီ (တိုက်ကြီးမြို့)
အသက်(၇၃)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ် (ဦးညွန့်-ဒေါ်စန္ဒရီ)တို့၏သမီး၊ (ဦးကဲမောင်-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏ဇနီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ဗဟန်းမြို့နယ်၊၂၅သယံဇာတလမ်း၊ အမှတ် ၁၉၊ ကျိုက္ကဆံရပ်ကွက်နေ ဦးမြဆွေ၏ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ မောင်သိန်းဦး၊မရီရီဆွေ(သတ္တဓာတုဌာန၊ ဘေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ရန်ကုန်)တို့၏မိခင်သည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၇:၀၀နာရီတွင် အောင်ရတနာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကွယ်လွန်သည့်နေ့ ယင်းနေ့ညနေ ၃နာရီတွင်ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၈-၁၂-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်တင်တင်မြ (မြောင်းမြ)
၁၉၇၂ (B.Ed.)၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး(ငြိမ်း)
အထက(၁)ပါးခယ်၊ အထက(၃/၄)မြောင်းမြ
အထက(ရွှေတောင်မှော်)၊ မအူပင်မြို့နယ်
အထက(ရွှေသစ်)အိမ်ပဲမြို့နယ်၊ အထက(၄)သပန်းကျွန်း
အထက(၄)ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ပုဇွန်တော့ဆေးရုံဆရာမကြီး
အသက်(၆၆)နှစ်
 မြောင်းမြမြို့နယ် (ဦးလှအောင်-ဒေါ်သန်းမေ)တို့၏သမီး၊ (ဦးမြမေ-ဒေါ်သိန်းလှိုင်)တို့၏ဇနီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ အမှတ် ၇၄နေ ဦးခင်မောင်ထွေး(ခ)တော်မီ၏ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဦးအောင်မြင့်ထွန်း-ဒေါ်နုနုထွေးမာ၊ ကိုဇေယျထွေး(ဆွေ-ဒုတိယ)၊ ဦးရဲလင်းအောင်(မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး(မြင်း)-ဒေါ်နုနုထွေးမာတို့၏ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး၊ မထက်ဦးဝေ [Grade-6(A) TTC]၊ မောင်ဘုန်းဟန်(Grade-4(I) TTC) မေပုဇွန်ကောင်း [Grade-2(F) TTC]၊ မောင်ရဲထွေးအောင်၊ မဝင်မြန်မာဟန်တို့၏အဘွားသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့)ည ၇:၅၀နာရီတွင် ရန်ကုန်ဗဟိုအမျိုးသမီးဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမြင့်မောင် B.Sc. (Zoo)
အောင်ဆန်းသူရိယလှသောင်း
ကျောင်းသားဟောင်း
အသက်(၆၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး၊ ပုဇွန်တောင်ဥယျာဉ်အိမ်ရာတိုက် ၅၊ အခန်း ၅၀၉နေ (ဦးစံသိန်းမြင့်-ဒေါ်ကြည်မြ) သမဂ္ဂတို့၏သား၊ ဦးတင်မောင်-ဒေါ်အေး၊ နိုင်နိုင်ရီ(ပါမောက္ခ၊ ငြိမ်း၊ စစ်ကိုင်း)၊ ဦးသက်နိုင်-ဒေါ်အေးအေးမြင့်၊ ဒေါ်စိန်ဌေးမြင့်တို့၏အစ်ကို၊ ဒေါ်ခင်ခင်(ဌေး)သည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၈:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇:၀၀နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးစိုးမြင့် (ပဲခူးကုန်းမြို့)
(မန်နေဂျာဟောင်း)
ဂမုန်းပွင့်ကုန်တိုက်(အမှတ်-၂)
အသက်(၆၂)နှစ်
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်၊ သင်နည်းကောင်းကျေးရွာနေ (ဦးစိန်လှိုင် - ဒေါ်ထွေး)တို့၏ သား၊ (ဦးစိုးရင် - ဒေါ်သင်းလှ)တို့၏ သား၊ သမက်၊ သတိပဋ္ဌာန်ရပ်ကွက်၊ ၄လမ်း၊ နေ ဒေါ်ခင်မေ၏ချစ်လှစွာသောမိခင်ပုန်း၊ ဒေါက်တာချစ်လှစွာသောမိခင်ပုန်း၊ မအူပင်မြို့နယ်၊ (Chief Mate) တို့၏အစ်မ၊ (ဦးလှမြင့်-ဒေါ်ခင်သက်)တို့၏အစ်မ၊ ဦးရဲအောင်-ဒေါ်ဆွေဆွေသန်း(Welcome General Trading Co., Ltd.)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး၊ မောင်ကျော်မင်းထွန်း-မအူပင်အောင် (Welcome General Trading Co., Ltd.)၊ မောင်ထူးမြတ်အောင်တို့၏ အဘွား၊ တူ၊ တူမ ရစ်ယောက်တို့၏ အဒေါ်သည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၁၁:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်စန်းမြ (ပုဂံညောင်ဦးမြို့)
အသက်(၈၀)
 မန္တလေးမြို့တောင်တိုက်၊ သာယာဝင်းကျောင်း အရဟတပဏ္ဍိတ ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တသာဂရာတိဝံသ၏ အစ်မကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဂံညောင်ဦးမြို့၊ အရှေ့ဈေးတန်းရပ်နေ (ဦးကျော်စိုး)၏ဇနီး၊ ကိုအောင်မိုး-မရပ်ဆိုး(ခ)မန္တန္တရီ၊ မောင်သန်းစင်၊ မအေးအေးမုတို့၏မိခင်၊ မအိမ်မုရက်ခြယ်၊ မသိမ်မွေ့ခင်၊ မောင်နိုင်ထွန်းလွန်းတို့၏အဘွားသည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)ညနေ ၃နာရီတွင်ညောင်ဦးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ အပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ခင်ကျော်
(ပါးဘလောက်သောက်)
အသက်(၇၈)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အမှတ်(၂) အရာရှိရိပ်ကပ်၊ အမှတ်(၁)သစ်စက်ဝင်းနေ(ဦးဘိုးရွှေ-ဒေါ်စောညွန့်)တို့၏သမီး၊ (ဦးမျိုးမြင့်)၏ဇနီး၊ ဦးစိုးထွန်း-ဒေါ်လှလှ၊ ဦးဟန်ခင်-ဒေါ်ချိုချို၊ ဦးခင်ဌေး-ဒေါ်မြိုးမြိုး၊ ဦးမြင့်သောင်း-ဒေါ်အေးအေးသိန်းတို့၏အဒေါ်၊ ကိုထွန်းရီ-မသီတာထွန်း၊ ကိုရန်အောင် - မတင်တင်မော်၊ ကိုသန့်နုအောင်-မတင်တင်ရီတို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၂ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏အဘွားသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)ညနေ ၃နာရီတွင်ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ရက်(ကြာသပတေးနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်
အသက်(၇၆)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့နယ် (ဦးမြိုးချို-ဒေါ်တင်မြ)တို့၏သမီး(ဦးသန်းထွန်း)ဦးကျော်စော၊ ဦးထွန်းထွန်း(သစ်လှဝင်း)-ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်း(အထက်တန်းပြ)၊ ဒေါ်ထားထားဝင်း (လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန)တို့၏အစ်မကြီး၊ ဖုန်းချီဆရာကြီး ဦးစိန်၏ဇနီး၊ (ဦးမောင်မောင်သန်း)- ဒေါ်အေးအေးသန်း (အလယ်တန်းပြ)၊ အထက-၂၊ ပုဇွန်တောင်)တို့၏မိခင်၊ မခိုင်ခင်သန်း (PT Mobile)၊ မအိမ်မုရက်ခြယ် (CEO TY Co., Ltd.)တို့၏ အဘွားသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၅:၂၀နာရီတွင် ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)ညနေ ၅နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။(နေအိမ်မှကားများ ညနေ ၃နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ရက် (ကြာသပတေးနေ့)တွင် နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အမှတ် ၁၈၊ ၄-ဘီ၊ နှင်းပန်းလမ်း၊ ရေကျော်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်မြင့်
အသက်(၇၁)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ လက်ဝဲမင်းဒလလမ်း၊ အမှတ် ၁၁၆၊ G (A)နေ (ဦးစံ-ဒေါ်တင်လှ)တို့၏သမီး၊ ဦးတင်ညွန့်-ဒေါ်တင်မေ၊ (ဦးလှမြင့်-ဒေါ်ခင်သက်)တို့၏အစ်မ၊ ဦးရဲအောင်-ဒေါ်ဆွေဆွေသန်း(Welcome General Trading Co., Ltd.)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး၊ မောင်ကျော်မင်းထွန်း-မအူပင်အောင် (Welcome General Trading Co., Ltd.)၊ မောင်ထူးမြတ်အောင်တို့၏ အဘွား၊ တူမ ရစ်ယောက်တို့၏ အဒေါ်သည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၁၁:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်မှာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
ဘဒ္ဒန္တအာသပ
သက်တော်(၉၀)၊ သိက္ခာတော်(၇၁)ဝါ
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊ အရှေ့မဟာကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ ကေတုမတီမြို့သစ် မဟာစည်သာသနာရိပ်သာနှင့် အင်ဒိုင်းရွာ သာသနာ့သိပ္ပံကျောင်းတိုက်ကြီး၏ ဦးစီးပဓာနနာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအာသပ မဟာထေရ်ဆရာတော်ကြီးသည် (၁၃၇၇ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၂ရက်) ၂၃-၁၁-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သော ရုပ်ကလာပ်တော်ကို (၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၁ရက်) ၂၇-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် အနွယ်ဈာပနပွဲတော်ကို အင်ဒိုင်းရွာသာသနာ့သိပ္ပံကျောင်းတိုက်၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှတပည့်သံဃာတော်များနှင့်ဒါယကာဒါယိကာမအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ဈာပနကျင်းပရေး အကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဒေါက်တာခင်မောင်ညွန့် (သုံးဆယ်မြို့)
Ph.D, London
ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်
အသက်(၈၆)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ဖိမိုင်၊ မေရာရလမ်း၊ အမှတ် ၂၈နေ(ဦးချစ်ညွန့်-ဒေါ်ခင်ကြီး)တို့၏သား၊ (ဒေါ်ကြည်ကြည်)၊ ဒေါ်ရီရီတို့၏မောင်၊ (ဦးခင်မောင်သန်း-ဒေါ်ညွန့်မေ)၊ (ဒေါ်ခင်လေးသူသူ)၊ ဦးခင်မောင်သိုက်-(ဒေါ်နီနီကျင်)၊ ဦးခင်မောင်တင်(အမှဆောင်အင်ဂျင်နီယာ၊ ငြိမ်း) (MEPE)-ဒေါ်ခင်လေးနွယ်(ကထိက၊ ငြိမ်း)၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)တို့၏အစ်မကြီး၊ ဦးမြင့်သိန်း(MCM Co.,Ltd.)-ဒေါ်မိုးသူခင်၊ ဦးဝင်းထိုက် (လ/လ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ တဆရ-၄-ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန)-ဒေါ်နီလာ၊ ဒေါက်တာလှိုင်မောင်မောင်သိုက်(ဆေးဥ-ကမ္ဘာ့ဒီးယား) - ဒေါက်တာစိုးစိုးထွန်း)၊ ဦးနေလင်း(2E, PIL)-ဒေါ်ဒေါ်ခင်တို့၏သားကြီး၊ မောင်ထွန်းဦးလင်း (2nd Year, Ngee Ann Poly, Singapore)၊ မိုးသိမ်မြူ(ဒုတိယနှစ်၊ နည်းပညာတက္ကသိုလ်)၊ (မောင်မြတ်တိုက်(Grade-11)၊ ဒဂုံ-၁)တို့၏အဘိုးသည် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၈:၃၀နာရီတွင် သုဝေဠာဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမြင့်သိန်း အသက်(၈၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရေကျော်ရပ်နေ (ဦးအုန်းမောင်(မြန်မာ့စီပီဝန်ထောက်)-ဒေါ်

»» လမန်နေမှအဆက်

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၂၄၅	လှိုင်မဲဆန္ဒနယ်	၁၁၆၃၂၄	၇၁၄၇၄	၄၄၉၄	၇၅၉၆၈	၆၅.၂၁	၁၁၆၁	၇၂၉	၁၈၉၀	ဒေါ်မေမြတ်နိုး	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၆၉၅၈၄	၄၄၉၄	၇၄၀၇၈	၆၃.၆၅%
										ဒေါ်မေမြတ်နိုး	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၁၁၇	၆၄	၁၀၈၁	၀.၉၂%
										ဒေါက်တာဝင်းမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၄၅၆	၁၂၅၀	၁၀၇၀၆	၉၂.၅၃%
										ဦးသန်းလွန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၇၇	၄၀	၆၁၇	၀.၅၃%
										ဦးစောဝင်းကျော်ကျော်ဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၈၅၄၄	၄၀၄၀	၆၂၅၈၄	၅၃.၆၅%
၂၄၆	မရမ်းကုန်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၃၀၃၆၉	၈၅၁၁၇	၅၅၆၇	၉၀၆၈၄	၆၉.၅၆	၁၀၇၁	၈၅	၁၀၇၆	ဒေါက်တာဦးဆန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၃၆၆၀	၅၅၆၇	၈၉၂၂၇	၆၈.၄၅%
										ဒေါက်တာဦးဆန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၆၄၇၉	၂၂၇၅	၁၈၇၅၄	၁၄.၃၅%
										ဒေါက်တာမောင်မြင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၆၅၈၅	၃၂၁၀	၆၉၇၉၅	၅၃.၅၃%
										ဦးမြင့်ဇော်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၈၉၇	၈၅	၉၈၂	၀.၇၅%
၂၄၇	တဟန်းမဲဆန္ဒနယ်	၆၂၀၀၆	၃၈၉၁၃	၃၅၂၄	၄၂၄၃၇	၆၈.၄၄	၆၆၀	၂၂	၆၈၂	ဒေါက်တာဦးညိုညို	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၈၂၃၀	၃၅၂၄	၄၁၇၅၄	၆၇.၃၅%
										ဒေါက်တာဦးညိုညို	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၈၂၀	၅၈၈	၅၃၃၈	၈.၅၉%
										ဦးတင်ထွန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၉	၆	၅၅	၀.၀၉%
										ဦးထွန်းမြင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၈၆၈၇	၂၃၅၅	၃၀၈၄၂	၄၉.၃၅%
										ဒေါက်တာချစ်အောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၄၁၀	၆၂၆	၅၀၃၆	၆.၃၅%
										ဦးသက်ညွန့်ဦး	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၄၁	၂၆	၁၆၇	၀.၂၁%
										ဦးသိန်းဟန်	ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ(မြန်မာ)	၁၂၂	၁၃	၁၃၅	၀.၂၃%
၂၄၈	ခင်မဲဆန္ဒနယ်	၂၅၉၃၇	၁၁၅၃၀	၁၂၂၉	၁၂၇၅၉	၅၀.၁၆	၁၆၀	၃	၁၆၃	ဦးနန္ဒကျော်စွာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၂၂၀	၅၅၂	၃၇၇၂	၂၉.၅၃%
										ဦးသျှင်ထွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၆	၂၃	၂၀၉	၀.၆၆%
										ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၈၅၀	၅၈၀	၈၄၃၀	၆၆.၉၃%
										ဦးစောဝင်းသန်းဦး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၅၁	၄၂	၁၉၃	၀.၅၅%
၂၄၉	ဆီကင်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၉၅၀	၁၂၀၀	၁၀၀	၁၃၀၀	၆၆.၆၇	၂၇	-	၂၇	ဒေါ်ခင်ဖြူဖြူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၇၆	၉၇	၁၁၇၃	၆၀.၃၅%
										ဒေါ်ခင်ဖြူဖြူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃	၂	၂၅	၀.၉၅%
										ဦးတင်မောင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၇၃	၅၃	၇၂၆	၅.၅၃%
										ဒေါက်တာနေလင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၇၇	၄၂	၅၁၉	၄.၁၅%
										ဦးမြင့်စိန်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	-	-	၀	၀.၀၀%
										ဒေါ်ခင်အိမ်စိန်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၃	-	၃	၀.၂၅%
၂၅၀	ရွှမ်းမြည်နယ်	၃၀၄၀၆၂၁	၁၉၃၂၃၃	၁၅၁၀၇၁	၂၀၈၃၄၀	၆၆.၃၄	၁၇၉၈၉	၉၄၇၈	၁၈၉၃၄	ဦးစိုးဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၇၄၉၆၅	၁၄၅၃၁	၁၈၉၄၉၆	၆၂.၃၅%
၂၅၁	တောင်ကြီးမဲဆန္ဒနယ်	၂၇၈၈၃၆	၁၈၆၀၀၆	၁၅၇၆၀	၂၀၁၇၆၆	၇၂.၃၆	၁၀၉၆	၂၄၇၇	၁၄၃၈၃	ဦးစိုးဝင်းဇော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၉၀၄၄	၆၂၆၄	၃၉၆၇၀	၅၆.၅၃%
										ဦးစိုးဝင်းလင်းမြတ်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၃၂၈	၄၇၉	၆၈၀၇	၃.၆၃%
										ဒေါက်တာနန်းအေးအေး (ခ)ဒေါ်ခင်အေး	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၉၄	၂၅၅	၂၆၄၉	၀.၄၀%
										ဦးစိုးလင်းထွန်း	စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၄၁၅	၁၃၆	၁၅၅၁	၀.၈၃%
										ဦးဝင်းကို	ပတိုင်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်(PNO)ပါတီ	၆၀၈၉၅	၄၂၇၄	၆၅၁၆၉	၃၄.၇၅%
										ဒေါက်တာဒေါ်သန်းစွေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၀၅၀၇	၄၂၂၂	၆၄၇၂၉	၃၅.၁၀%
၂၅၂	တိုင်းမဲဆန္ဒနယ်	၇၅၀၇၂	၄၆၂၅၆	၆၀၆၀	၅၂၃၁၇	၆၉.၆၈	၂၇၆၆	၅၀	၂၈၁၇	ဦးစိုးဝင်းအောင်ကျော်	ပတိုင်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်(PNO)ပါတီ	၃၁၄၁၂	၄၃၄၄	၃၅၇၅၆	၄၇.၅၃%
										ဦးစိုးဝင်းမြင့်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၉၄၁	၅၇၅	၅၅၁၆	၀.၇၅%
										ဦးစိုးဝင်းသီဟ	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၇၀၈	၇၇၆	၆၄၈၄	၁.၀၀%
										ဦးစောထွန်း(ခ)စွန်းစော	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၀၇	၅၆	၆၆၃	၀.၃၆%
										ဒေါ်သန်းသန်းရွှေ	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၅၇	၁၈၄	၁၀၄၁	၂.၀၀%
၂၅၃	ညောင်ရွှေမဲဆန္ဒနယ်	၁၂၅၀၇	၉၈၀၆၅	၃၈၃၉	၁၀၀၉၀၄	၈၀.၈၅	၇၀၃၀	၁၀၃	၇၁၃၃	ဦးစောဘိလ်သဖြူ	ပက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုပါတီ	၂၉၆၅	၄၂	၃၀၀၇	၃.၀၇%
										ဒေါက်တာစံမြင့်စိုး	အင်းတိုင်းရင်းသားအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၀၂၈	၁၉၄	၄၂၂၂	၄.၅၆%
										ဦးဝင်းမြင့်	အင်းအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၆၈၉၅	၂၆၅	၇၁၆၀	၅.၆၆%
										ဦးဝင်းမြင့်(ခ)ဦးစောမျိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၈၂၃၃	၁၇၃၂	၄၉၉၆၅	၅၂.၅၃%
										ဦးသက်အောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၇၂	၃၀	၁၀၂	၀.၇၉%
										ဦးစောမြင့်ကြူ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၀၂	၁၅၃၈	၂၉၅၆၅	၃၈.၅၃%
၂၅၄	ဆီဆိုင်မဲဆန္ဒနယ်	၉၅၇၇၀	၆၆၈၀၀	၄၀၇၆	၇၀၉၈၆	၇၄.၁၂	၅၆၃၄	၉၆	၅၇၃၀	ဦးစိုးဝင်းအောင်ကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၀၈၉	၄၀၇၆	၆၅၅၆၅	၆၉.၅၃%
										ဦးစိုးဝင်းအောင်ကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၂၉၅	၇၅၈	၉၀၅၃	၁၃.၈၅%
										ဦးစိုးဝင်းသီဟစိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၆၁၀	၁၀၆	၁၇၁၆	၂.၆၃%
										ဦးစိုးဝင်းအောင်ကျော်	ပတိုင်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်(PNO)ပါတီ	၄၂၆၃၇	၂၆၀၇	၄၅၂၄၄	၆၉.၃၃%
										ဦးစိုးဝင်းစံအောင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၅၇၆	၄၄၈	၈၀၂၄	၁၂.၃၀%
										ဒေါ်နန်းစိန်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၇၀	၁၄၈	၁၂၁၈	၁.၄၅%
၂၅၅	ကလေးမဲဆန္ဒနယ်	၁၀၉၀၄၄	၉၂၅၈၇	၄၉၀၉	၉၇၄၉၆	၈၉.၃၀	၇၉၂၇	၂၂၂	၈၁၄၉	ဦးစောဘိလ်သဖြူ	ပက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုပါတီ	၈၄၆၄၄	၄၇၃၃	၈၉၃၇၇	၈၁.၅၃%
										ဦးစောဘိလ်သဖြူ	ပက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုပါတီ	၃၄၉၁၃	၃၀၉၃	၃၈၀၀၆	၄၂.၅၃%
										ဒေါ်မြအောင်စိန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၅၁၇၈	၁၃၇၉	၄၆၅၅၇	၅၂.၀၉%
										ဒေါ်မြအောင်စိန်	ပက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုပါတီ	၁၄၄၈	၄၄	၁၄၉၂	၀.၆၇%
										ဦးမင်းလွင်ဦး	စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၀၉၅	၂၁၇	၃၃၀၂	၃.၇၅%
၂၅၆	ပင်းတယ်မဲဆန္ဒနယ်	၅၄၅၀၇	၄၅၂၁၃	၂၃၀၉	၄၇၅၂၂	၈၇.၁၉	၄၀၂၀	-	၄၀၂၀	ဒေါ်ခင်သန်းအေး(ခ)ဒေါ်ခင်အေး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၈၀၃	၈၇	၈၉၀	၂.၀၇%
										ဦးစိုးမြင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၀၆၄၇	၉၉၀	၂၁၆၃၈	၄၉.၅၃%
										ဦးဘအောင်	စုအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၂၄	၈၀	၁၃၀၄	၃.၀၀%
										ဦးမျိုးသူကျော်	စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၅၀	၁၄၉	၂၅၀၀	၅.၅၅%

»» စာမျက်နှာ ၁ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ နာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရရှိမှု			မဲရရှိမှု ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရရှိသူ	မဲမရသူ	မဲမရသူ		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	မဲရရှိသူ			မဲမရသူ	မဲမရသူ		
										ဦးစောကြည်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၃၅	၉၃၉	၁၆၁၄	၃၃.၅%
										ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၉၂	၆၃	၈၅၅	၁.၉%
၂၅၆	ရွာငါးမဲဆန္ဒနယ်	၅၅၃၃၃	၄၆၆၅၀	၁၉၈၃	၄၈၆၄၃	၈၈.၈%	၃၅၀၉	၄၃	၃၅၅၂			၄၃၀၈၈	၁၉၈၃	၄၅၀၇၁	
										ဦးစောထွန်းခိုင်(ခ)ဦးပေါက်စ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၆၁၁၃	၈၉၃	၁၇၀၀၆	၃၃.၅%
										ဦးစောမျိုး	ဓနတမျိုးသားများအဖွဲ့အစည်း	၂၈၁၉	၁၅၂	၂၉၇၁	၆.၅%
										ဦးစောအောင်စိုးမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၆၅၈၀	၆၀၃	၁၇၁၈၃	၃၈.၁%
										ဦးစောအောင်သိန်း	ဓနတမျိုးသားများအဖွဲ့အစည်း	၇၅၃၆	၃၃၁	၇၈၆၇	၁၃.၅%
၂၅၇	ရပ်ကွက်မဲဆန္ဒနယ်	၁၀၀၉၆၆	၇၂၆၈၄	၅၉၀၄	၇၈၅၈၈	၇၇.၈%	၅၆၉၂	၅၇	၅၇၄၉			၆၆၉၃၅	၅၉၀၄	၇၂၅၇၉	
										ဦးခင်မောင်မြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၈၆၀	၃၇၃၈	၃၂၅၉၈	၄၄.၈%
										ဦးစွန်စောကျော်ထက်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၂၂၂	၁၈၅	၃၄၀၇	၄.၆%
										ဦးစောလွင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၀၃၇	၆၂	၁၀၉၉	၁.၅%
										ဒေါ်တင်တင်မြ	မက်ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၂၅၅	၁၃၃	၁၃၈၈	၁.၈%
										ဦးမောင်မောင်စိန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၇၆၆၆	၁၅၇၄	၂၉၂၄၀	၄၀.၀%
										ဦးသိန်းအောင်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၄၈၅၅	၁၉၂	၅၀၄၇	၆.၉%
၂၅၈	ပင်လောင်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၀၉၉၀၇	၉၇၂၃၆	၄၃၇၇	၁၀၁၆၁၃	၈၄.၃%	၆၄၅၅	၂၅၃	၆၇၀၈			၉၀၆၉၈	၄၂၀၇	၉၅၉၀၅	
										ဦးစွန်ကျော်ဆွေ	ပြည်ထောင်စုပုဂ္ဂလိကအမျိုးသားအဖွဲ့အစည်း(ပ. အ. မ. ပ.)ပါတီ	၃၇၄၈	၁၄၃	၃၈၉၁	၄.၀%
										ဦးစွန်မောင်သောင်း	ပုဂ္ဂလိကအမျိုးသားအဖွဲ့အစည်း(PNO)ပါတီ	၆၆၀၉၈	၃၀၅၂	၆၉၂၅၀	၇.၂%
										ဦးစိုင်းကျော်စိန်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၇၄၆၀	၄၂၃	၇၈၈၃	၈.၃%
										ဦးစိုင်းမောင်လွန်း	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၁၂၉	၅၆	၁၁၈၅	၁.၂%
										ဦးကျော်စိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၂၆၃	၅၂၉	၁၃၁၆	၁.၃%
၂၅၉	ပယ်ခုံမဲဆန္ဒနယ်	၅၇၀၆၈	၄၄၃၉၇	၁၇၂၆	၄၆၁၂၃	၈၀.၈%	၁၄၂၄	၁၈	၁၄၄၂			၄၂၉၇၃	၁၇၂၆	၄၄၆၈၀	
										ဦးစိုင်းဝင်းဇော်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၂၃၃	၇၇	၃၃၁၀	၃.၄%
										ဦးပရန်စွာ(ခ) ဆရာကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၄၈၇	၁၀၃၇	၁၅၅၂၄	၃၄.၉%
										ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၀၀၀၄	၃၇၁	၂၀၃၇၅	၃.၅%
										ဦးမြသန်းထက်	ကယန်းအမျိုးသားပါတီ	၅၃၃၃	၁၅၉	၅၄၉၂	၁၀.၈%
၂၆၀	လျှိုင်လင်မဲဆန္ဒနယ်	၈၄၉၈၇	၃၇၈၈၅	၅၃၀၃	၄၃၁၈၈	၅၀.၈%	၅၈၅၇	၄၈၂	၆၃၃၉			၃၂၀၂၈	၄၈၂	၆၃၈၁၀	
										ဦးခင်မောင်သိ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၃၂၂	၂၆၃၃	၁၅၉၅၅	၄၃.၂%
										ဦးစိုင်းကျော်စောသန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၃၃	၃၉	၄၇၂	၀.၅%
										ဦးစိုင်းကျော်မြင့်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၀၃၆	၂၆၅	၂၃၀၁	၆.၃%
										ဦးစိုင်းမင်းဦး	ညီညွတ်သောဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း(UIDP)	၄၂၆	၇၇	၅၀၃	၀.၃%
										ဒေါ်နန်းရွှေကျော်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၉၉၅၀	၉၂၉	၁၀၈၇၉	၁၃.၅%
										ဦးမြင့်အောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၇၄	၆၄	၃၃၈	၀.၃%
										ဦးရဲလှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၅၅၇၇	၈၀၄	၆၃၈၁	၇.၄%
၂၆၁	နဂါးမဲဆန္ဒနယ်	၇၆၄၃၉	၃၈၄၉၃	၅၅၉၀	၄၄၀၈၃	၅၇.၆%	၅၈၂၈	၉၂	၅၉၁၀			၃၃၀၀၅	၅၅၉၀	၄၃၅၉၃	
										ဦးစိုင်းမောင်ဝင်း	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၀၇၄၀	၆၄၈	၁၁၃၈၈	၃.၅%
										ဦးစိုင်းသန်းစိန်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၉၁၄	၉၉	၂၀၁၃	၀.၂%
										ဦးရွှေလွင်(ခ)ဦးစိန်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၇၃၂	၃၄၉၉	၁၄၂၃၁	၃.၃%
										ဦးစောစောစိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၇၆၉၁	၈၃၈	၈၅၂၉	၂.၃%
										ဦးလှသိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၉၃၈	၉၂	၁၀၃၀	၀.၂%
၂၆၂	ကျွန်းတန်းမဲဆန္ဒနယ်	၃၈၄၅၃	၁၇၅၃၇	၁၃၇၇	၁၈၉၀၄	၄၉.၁%	၃၁၀၄	၄၇	၃၁၅၁			၁၄၄၀၅	၁၃၇၇	၁၇၅၃၇	
										ဒေါက်တာကျော်သူရ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၅၄၉	၁၆၄	၁၅၆၅	၁.၈%
										ဦးစိုင်းကျော်လှ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၇၅၅	၈၃၃	၂၅၈၈	၁.၆%
										ဒေါ်နန်းစင်စော	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၇၄၉၉	၁၆၂	၇၆၆၁	၄.၈%
										ဒေါ်နန်းဝါနီ	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၆၀၂	၁၈၉	၃၇၉၁	၂.၅%
၂၆၃	လဲဘူးမဲဆန္ဒနယ်	၃၅၁၆၅	၁၇၄၀၄	၁၆၀၉	၁၉၀၂၃	၅၄.၁%	၂၁၅၄	၉၄	၂၂၄၈			၁၅၂၆၀	၁၅၀၅	၁၆၇၅၅	
										ဦးခင်မောင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၇၆၆	၁၀၆	၈၇၂	၀.၂%
										ဦးစိုင်းဖွဲ့ဖွဲ့	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၂၂၉၃	၇၅၄	၁၃၀၄၇	၃.၈%
										ဦးစိုင်းလွင်မေး	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၉၈၄	၁၂၂	၁၀၀၆	၆.၅%
										ဦးမြင့်ရွှေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၀၃	၅၃၃	၁၇၃၆	၁.၀%
၂၆၄	မိုင်းတိုင်မဲဆန္ဒနယ်	၄၅၃၃၀	၁၈၃၄၇	၂၂၄၇	၂၀၅၉၄	၄၅.၄%	၃၁၄၄	၂၉	၃၁၇၃			၁၆၃၄၇	၁၈၃၄၇	၁၈၃၄၇	
										ဦးစိုင်းဆိုင်စိုင်း	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၀၇၁၀	၅၂၄	၁၂၂၃၄	၃.၀%
										ဦးစိုင်းစိန်လှ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၉၄၀	၃၅၃	၂၂၉၃	၁.၆%
										ဦးစိုင်းအောင်ကျော်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၉၃၃	၄၇	၉၈၀	၀.၅%
										ဦးမောင်မောင်လှ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၇၈၂	၁၆၀	၁၉၄၂	၁.၀%
၂၆၅	လင်းခေးမဲဆန္ဒနယ်	၃၇၂၉၀	၁၈၀၇၁	၂၃၉၆	၂၀၄၆၇	၅၄.၈%	၂၀၀၃	၂၉၅	၂၂၉၈			၁၅၈၈၄	၂၃၉၆	၁၈၁၆၃	
										ဦးစိုင်းကျော်ရွှေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၃၀	၁၃၂၂	၄၁၅၂	၂.၅%
										ဦးစိုင်းဘသိန်း	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၈၄၉၉	၅၁၁	၉၀၁၀	၄.၉%
										ဦးစိုင်းလွင်	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၅၂၂	၂၀၅	၂၇၂၇	၀.၃%
										ဒေါ်နန်းစိန်စုစုထွေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၃၃၀	၂၅၇	၂၅၈၇	၁.၅%
၂၆၆	မိုးခုံမဲဆန္ဒနယ်	၃၁၁၉၃	၁၅၃၃၀	၂၀၄၉	၁၃၂၇၉	၅၆.၉%	၁၄၃၉	၁၄	၁၄၅၃			၁၄၃၃၀	၂၀၄၉	၁၆၃၆၆	
										ဦးစိုင်းစန်သိန်း	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၉၁၅၅	၄၉၇	၉၆၅၂	၃.၁%
										ဦးစိုင်းမောင်ကြီး	ရင်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၀၈၀	၂၇၈	၂၃၅၈	၁.၅%
										ဦးစောအောင်သန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၉၈၇	၁၂၃၈	၄၂၂၅	၂.၈%

»» စာမျက်နှာ ၂ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၂၆၇	မောက်မယ်မဲဆန္ဒနယ်	၂၂၂၆၇	၁၄၂၃၄	၁၁၅၂	၁၅၃၈၆	၆၉. ၁၀	၃၀၀၅	၈	၃၀၂၃			၁၀၂၆၃	၁၀၈၇	၁၂၃၅၀	၄၅. ၂၂%
										ဦးစိုင်းမောင်အောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၉၇၇	၆၁၃	၅၅၉၀	၄၅. ၂၂%
										ဦးစိုင်းထွန်းမြင့်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၉၈၆	၁၁၀	၁၀၉၆	၈. ၈၇%
										ဦးစိုင်းစန်ဆိုင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၂၀၃	၂၀၄	၃၄၀၇	၂၇. ၆၄%
										ခေါ်နန်းလှဝင်း	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၀၀၀	၁၆၀	၂၂၆၀	၁၈. ၂၈%
၂၆၈	ပိုင်ပန်မဲဆန္ဒနယ်	၁၅၉၆၀	၈၁၈၈	၂၃၀၃	၁၀၄၉၁	၆၅. ၇၃	၁၀၇၀	၄၄	၁၁၁၄			၇၁၀၉	၂၂၇၈	၉၃၇၇	၅၈. ၇၅%
										ဦးစိုင်းလင်း	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၀၈၆	၁၇၀	၁၂၅၆	၁၃. ၃၉%
										ဦးစိုင်းကျော်မိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၉၇၆	၁၄၇၇	၃၄၅၄	၃၆. ၈၂%
										ဦးစိုင်းဘိုဘိုလှိုင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၂၇၅၂	၃၈၉	၃၁၄၁	၃၃. ၅၀%
										ဦးစိုင်းအောင်ထွန်း	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၃၀၅	၂၂၂	၁၅၂၇	၁၆. ၂၈%
၂၆၉	လားရှိုးမဲဆန္ဒနယ်	၁၇၈၉၇၇	၉၁၆၅၉	၆၇၄၉	၉၈၄၀၈	၅၄. ၉၈	၆၉၂၄	၂၁	၆၉၄၅			၈၄၇၀၄	၆၇၄၉	၃၈၄၆၃	၅၈. ၅၅%
										ဦးစင်မောင်အေး	ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အစည်း	၈၈၅၈	၃၅	၈၈၉၃	၉. ၇၂%
										ဦးစိုင်းစိုင်းမြင့်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၇၀၆၀	၂၃၇	၁၇၂၉၇	၁၈. ၈၉%
										ဦးစိုင်းထွန်းအောင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၆၀၂၄	၇၈	၆၁၀၂	၆. ၇၈%
										ခေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၅၅၉၈	၅၃၁	၂၆၁၂၉	၃၃. ၇၉%
										ဦးထွန်းရွှေ	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၅၆၄၇	၁၀၇၉	၂၆၇၂၆	၂၉. ၂၂%
										ဦးလွမ်းခင်(ခ)မာဝမ်	လေဝတီ အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၂၇	၂၉	၁၄၅၆	၁. ၅၉%
၂၇၀	သီပေါမဲဆန္ဒနယ်	၃၅၂၈၄	၂၂၂၅၅	၂၀၇၈	၂၄၃၃၃	၆၈. ၉၆	၂၄၂၁	၁၈	၂၄၄၈			၁၉၈၆၆	၂၁၉၉	၂၁၆၆၅	၆၁. ၅၅%
										ဦးစိုင်းမောင်အေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၇၂၂	၁၄၀၆	၆၁၂၈	၂၃. ၉၄%
										ဦးစိုင်းဝင်းဦး	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၂၆၅၉	၁၁၁	၂၇၇၀	၁၂. ၆၅%
										ဦးစိုင်းဦးခမ်း	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၈၃၀၉	၁၇၄	၈၄၈၃	၃၈. ၇၄%
										ခေါ်နန်းစွန်းမိုး (ခ) ခေါ်နန်းကြည်မြင့်	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၆၆၀	၃၁၂	၃၉၇၂	၁၈. ၁၄%
										ခေါ်နန်းမြစ်နီ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၅၂၆	၂၆	၅၅၂	၂. ၅၂%
၂၇၁	တန့်ယန်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၀၅၇၆၅	၄၅၉၉၄	၂၂၄၅	၄၈၂၃၉	၄၅. ၆၀	၆၄၀၂	၆၂	၆၄၆၄			၃၉၆၂၅	၂၁၄၀	၄၁၇၆၅	၃၉. ၅၅%
										ခေါ်စောနန်းလှ	"ဝ"ဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၁၃၉၈	၂၁	၁၄၁၉	၂. ၆၈%
										ဦးစောလတ်ကျော်	လားရှိုးတပ်မတော်	၁၄၈၉	၅၃	၁၅၄၂	၃. ၆၉%
										ဦးစိုင်းမောင်စု	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၄၅၂	၃၂၄	၃၇၇၆	၉. ၀၄%
										ဦးစိုင်းမောင်ပွင့်(ခ)ဦးအောင်ပွင့်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၉၄၆၇	၂၂၂	၁၉၆၈၉	၄၇. ၂၉%
										ဦးစိုင်းမွန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၉၅၆	၁၃၃၇	၁၁၂၉၃	၂၇. ၀၄%
										ဦးထွန်းဆာ(ခ)ဦးစိုင်းထွန်းဝင်း	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၂၂၈၇	၄၆	၂၃၃၃	၅. ၅၉%
										ဦးစိုင်းရွှန်း	"ဝ" အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၈၇၆	၇၉	၁၉၅၅	၄. ၆၈%
၂၇၂	ပိုင်ပန်မဲဆန္ဒနယ်	၃၉၆၈၅	၂၃၄၃၃	၁၇၆	၂၄၃၁၃	၆၂. ၇၇	၄၂၉၄	၄၉	၄၃၄၃			၁၉၀၉၆	၁၂၃၄	၂၀၃၃၀	၅၁. ၅၅%
										ဦးစိုင်းထွန်းစိန်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၁၉၇၈	၁၀	၁၉၈၈	၉. ၇၆%
										ဦးစိုင်းသီဟကျော်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၄၁၃၄	၂၂၈	၁၄၃၆၂	၃၆. ၃၅%
										ခေါ်နန်းဥယျာဓိအောင်	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၉၈၈	၁၁၅	၁၁၀၃	၅. ၄၁%
										ခေါက်တာသန်းသန်းဆွေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၉၅၆	၉၂၁	၂၁၁၇၇	၁၄. ၁၂%
၂၇၃	ကျောက်မဲမဲဆန္ဒနယ်	၁၂၈၂၈၀	၇၄၁၆၆	၄၀၇၃	၇၈၂၃၉	၆၀. ၉၉	၄၂၂၁	၇၈	၄၂၉၉			၆၉၈၆၇	၄၀၇၃	၇၉၉၄၀	၆၁. ၅၅%
										ဦးစိုင်းစိန်လင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၀၉၀	၁၃၇၇	၉၄၆၇	၁၂. ၈၂%
										ဦးစိုင်းဆာ(ခ)ဦးသာနု	တအာင်း(ပလောင်)အမျိုးသားပါတီ	၈၄၂၄	၃၂၈	၈၇၅၂	၁၀. ၈၄%
										ဦးစိုင်းထွန်းအောင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၆၉၂၇	၁၀၃၁	၃၈၀၅၈	၅၁. ၄၇%
										ဦးစိုင်းမောင်သိန်း	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၂၄၉၀	၉၄၄	၁၃၄၃၄	၁၈. ၁၃%
										ဦးနယ်(လ်)ဆင်(ခ)ဦးဆောင်ဆီ	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၃၉၃၅	၃၁၃	၄၂၄၈	၅. ၅၅%
၂၇၄	သီပေါမဲဆန္ဒနယ်	၁၀၈၅၈၅	၇၄၂၇၆	၂၅၀၀	၇၆၇၇၆	၆၉. ၇၅	၄၅၅၁	၃၄၂	၄၈၉၃			၆၉၄၀၂	၂၄၉၀	၇၁၈၉၃	၆၅. ၅၅%
										ဦးစိုင်းစံတင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၀၉၀	၁၈၂၁	၈၉၁၀	၁၂. ၃၉%
										ဦးစိုင်းယုမ့်မိုးမိုး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၇၀၀	၃၁	၁၇၃၁	၂. ၄၁%
										ဦးစိုင်းသန်းလင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၄၆၉၇၁	၁၃၄	၄၇၁၀၅	၆၅. ၅၅%
										ဦးစိုင်းစံတင့်	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၈၆၉၀	၄၀၅	၉၀၉၅	၁၂. ၆၆%
										ဦးစိုင်းကျော်(ခ)ဦးစိုင်းထွန်း(ခ)ဦးဌေးအောင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၄၉၅၁	၉၁	၅၀၄၂	၇. ၀၁%
၂၇၅	နောင်ချိုမဲဆန္ဒနယ်	၈၆၉၆၀	၆၆၀၉၉	၂၉၁၄	၆၉၀၁၃	၇၉. ၃၆	၄၄၇၁	၈၈	၄၅၅၉			၆၀၆၀၃	၂၈၅၁	၆၃၄၅၄	၇၃. ၀၅%
										ဦးကျော်မြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၉၂၉	၄၄၄	၈၃၇၃	၁၂. ၉၄%
										ဦးစင်မောင်ချို	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၃၃၅	၁၂၅၅	၁၆၅၉၀	၂၅. ၆၈%
										ဦးစိုင်းထင်ကျော်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၅၈၂၂	၉၁	၅၉၁၃	၉. ၁၇%
										ဦးစိုင်းဖေအောင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၄၆၇၉	၆၅	၄၇၄၄	၅. ၃၆%
										ဦးထွန်းအောင်(ခ)ဦးထွန်းထွန်းစိန်	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၀၃၆၄	၈၃၆	၂၁၂၀၀	၃၂. ၈၉%
										ခေါ်မြင့်အောင်	မတူကွဲပြားခြင်းနှင့်ညီမျှရေးပါတီ	၄၄၃	၁၇	၄၆၀	၀. ၆၇%
										ဦးအောင်နိုင်ထွန်း	မန္တလေးတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဒီမိုကရေစီပါတီ	၇၀၆၁	၂၁၃	၇၂၇၄	၁၀. ၉၉%
၂၇၆	နမ့်ပူမဲဆန္ဒနယ်	၃၅၅၀၈	၂၂၄၀၀	၁၇၀၆	၂၄၁၀၆	၆၇. ၉၂	၂၅၄၃	၈၀	၂၆၂၄			၁၉၈၅၉	၁၆၃၃	၂၁၄၉၂	၅၈. ၅၅%
										ဦးစိုင်းအောင်လှ	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၁၄၆၅	၁၄၆	၁၆၁၁	၅. ၅၀%
										ခေါ်နန်းခမ်းအေး	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၇၈၄၃	၃၃၇	၈၁၈၀	၃၈. ၀၆%
										ဦးမြအောင်	တမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၄၅၇၈	၃၆၄	၄၉၄၂	၂၂. ၉၉%
										ဦးမြင့်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၀၁၂	၆၂၁	၃၆၃၃	၁၆. ၉၀%
										ဦးမြင့်ဦး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၆၄	၄၀	၅၀၄	၂. ၃၅%
										ဦးအောင်နိုင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၂၄	၈	၂၃၂	၀. ၀၈%
										ဦးအောင်မြင့်	တအာင်း(ပလောင်)အမျိုးသားပါတီ	၂၂၇၃	၁၅၇	၂၄၃၀	၁၀. ၁၂%

»» စာမျက်နှာ ၄ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ဇယားနံပါတ်	ပယ်မဲ/ပေးမဲမဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/တစ်ဦးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			ပိုင်ဆိုင်မှု ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေးမဲ		ပယ်	ပေးမဲ	ပေးမဲ			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေးမဲ	
										ဦးစိုင်းဟောင်းခမ်း	ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်းပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်တစ်ပါတီ	၂၁၁၇	၁၅၅	၂၂၇၂	၄.၅၀%
										ခေါ်နီလာဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၃၉၀၄	၉၃၄	၁၄၈၃၈	၂၉.၄၈%
										ခေါ်နီဖွဲ့ဖွဲ့အဖွဲ့	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၄၂၂	၁၇၉	၃၆၀၀	၇.၁၅%
										ခေါ်နီလှ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၂၈	၃၃	၄၆၁	၀.၉၂%
										ခေါ်နီဟူးဖွဲ့ဖွဲ့အဖွဲ့	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၀၄၂	၃၉	၁၀၈၁	၂.၃၅%
										ဦးအောင်လယ်	အာခါအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၁၈၂၃	၂၅၅	၂၀၆၈	၄.၀၅%
										ဦးအောင်မုတ်	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၁၈၃၅	၅၅	၁၈၉၀	၃.၇၆%
၂၈၉	ပိုင်ခင်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၆၄၈၁	၅၈၆၂	၇၂၅	၆၅၈၇	၃၉.၉၇	၅၉၈	၂	၆၀၀			၅၂၅၅	၉၃၂	၅၉၈၇	
										ဦးစံတော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၃၃	၅၇၀	၃၄၀၃	၅.၆၄%
										ဦးစိုင်းဆမ်တစ်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၄၇၂	၅၈	၅၃၀	၈.၈၅%
										ဦးစိုင်းတစ်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၆၂၀	၁၃	၆၃၃	၁၀.၅၉%
										ဦးဆန်နီ	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၃၄၁	၁၆	၃၅၇	၅.၉၆%
										ဦးခါယေလှ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၈၆၈	၇၄	၉၄၂	၁၅.၇၃%
										ခေါ်နီကိန်ဟောင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၂၀	၁	၁၂၁	၂.၀၂%
၂၉၀	ပိုင်ခင်းမဲဆန္ဒနယ်	၇၉၀၃	၄၂၃၆	၄၁၅	၄၆၅၁	၅၈.၈၅	၆၆၆	-	၆၆၆			၃၅၅၅	၄၁၀	၃၉၅၅	
										ဦးစောညွန့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၀၂၂	၃၁	၁၀၅၃	၂.၆၂%
										ဦးစိုင်းဆမ်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၇၇၂	၃၄၁	၂၁၁၃	၅.၄၃%
										ဦးစိုင်းစွယ်တို့	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၈၅	၃၂	၃၁၇	၈.၀၂%
										ဦးစိုင်းလှ	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၂၄	၅	၃၂၉	၈.၃၂%
										ဦးစိုင်းတစ်	ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်းပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်တစ်ပါတီ	၆၅		၆၅	၁.၆၄%
										ခေါ်နီစံဟောင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၇၇	၁	၇၈	၀.၉၇%
၂၉၁	မတ်မင်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၀၁၂၀	၇၅၀၈	၇၉၉	၈၃၀၇	၈၂.၁၈	၈၄၀	-	၈၄၀			၆၇၃၂	၇၄၅	၇၄၇၇	
										ဦးအောင်စံ	အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၈၅	၁၂	၃၉၇	၅.၃၀%
										ဦးတင်အေး	တစ်ဦးပုဂ္ဂလ	၃၆၃၂	၆၇၆	၄၃၀၈	၅.၆၂%
										ဦးယောန	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၂၄၄၈	၄၁	၂၄၈၉	၃.၃၂%
										ဦးစိုက်ယွန်းဖွဲ့ဖွဲ့	"ဝ"ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၆၇	၁၆	၂၈၃	၃.၇၈%
၂၉၂	ပိုင်ခင်းမဲဆန္ဒနယ်	၄၀၆၉၇	၂၇၈၀၉	၂၇၂၃	၃၀၅၃၂	၇၅.၀၅	၃၆၃၀	၅၈၄	၄၂၄၄			၂၃၆၄၉	၂၆၇၉	၂၆၃၂၈	
										ဦးစောလယ်မိုး	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၄၅၁၀	၁၁၇	၄၆၂၇	၁၁.၅၇%
										ဦးစိုင်းခင်ညွန့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၇၁၀	၂၀၆၆	၈၇၇၆	၃.၃၁%
										ဦးစိုင်းဆိုင်ဝန်(ခ)ဦးစိုင်းကျော်ဝန်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၂၇၂	၃၂	၁၃၀၄	၄.၉၅%
										ဦးစိုင်းနီတို့	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၅၉၂	၅၃	၁၆၄၅	၆.၂၅%
										ဦးစိုင်းစံအောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၀၀	၂၄	၄၂၄	၁.၆၀%
										ဦးမြင့်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၃၈၀	၂၇၇	၂၆၅၇	၁၀.၀၉%
										ဦးလောဘ(ခ)ဦးစိုင်းအောင်	"ဝ"အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၇၈၅	၁၀	၆၇၉၅	၂၅.၈၀%
၂၉၃	ပိုင်ခင်းမဲဆန္ဒနယ်	၃၅၇၂၉	၂၈၉၁၅	၂၉၅၀	၂၉၆၆၆	၆၅.၁၂	၃၉၇၇	၀၀	၃၉၈၇			၃၇၀၉၉	၂၂၅၀	၃၉၃၄၉	
										ဦးစိုင်းခင်မြတ်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၄၄၀	၁၂၈	၃၅၆၈	၁၈.၅၀%
										ဦးစိုင်းတင်ညွန့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၅၂	၁၄	၇၆၆	၃.၉၇%
										ဦးစိုင်းထွန်းစိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၀၂၇	၁၅၅၃	၇၅၈၀	၃.၃၂%
										ဦးစိုင်းထွန်းအေး	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၄၉၁	၈၆	၁၅၇၇	၈.၀၈%
										ခေါ်ကတော့ဇွန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၆၆၃	၃၅၇	၃၀၂၀	၁၅.၆၆%
										ခေါ်အိအိအိ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၈၉	၈	၁၉၇	၀.၀၂%
										ခေါ်အေးသီတာမြင့်	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၂၄၇၇	၉၄	၂၅၇၁	၁.၃၄%
၂၉၄	ပိုင်ခင်းမဲဆန္ဒနယ်	၃၀၉၁၂	၂၈၂၃၅	၂၉၆၉	၂၉၉၃၄	၇၅.၀၆	၃၄၃၅	၆၃	၃၄၉၈			၁၆၇၆၅	၂၉၄၁	၁၉၇၀၆	
										ဦးစိုင်းကိုကိုလွင်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၆၇၀	၉၂	၇၆၂	၃.၈၇%
										ဦးစိုင်းခင်လှ	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၉၈၈	၃၈၆	၃၃၇၄	၁၁.၂၅%
										ဦးစိုင်းအောင်ကြည်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၅၉၄	၁၉၂၈	၅၅၂၂	၂.၀၂%
										ဦးစော်မင်းထွန်း	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၁၈၇၄	၁၃၃	၂၀၀၇	၁၀.၀၈%
										ဦးအောင်ကျော်ဦး(ခ)ဦးကျော်ဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၇၆၃၈	၄၀၂	၈၀၄၀	၄.၀၈%
၂၉၅	တာချီလိတ်မဲဆန္ဒနယ်	၁၀၉၈၇၇	၆၄၀၂၂	၃၅၂၀	၆၇၅၄၂	၆၁.၅၀	၆၉၃၇	၄၅	၆၉၈၂			၅၇၀၄၀	၃၅၂၀	၆၀၅၆၀	
										ဦးကျော်ဆန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၆၁၅	၄၂	၁၆၅၇	၂.၅၇%
										ဦးစိုင်းသိန်းအောင်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၆၇၈၈	၁၃၇	၆၉၂၅	၁၀.၄၃%
										ဦးစိုင်းအောင်ခမ်းရွှေ	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၆၃၁၇	၇၇	၆၃၉၄	၁၀.၅၆%
										ဦးအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၈၃၈	၁၂၂	၃၀၀၀	၄.၆၀%
										ခေါ်အောင်မထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၉၃၃	၁၉၃	၉၁၂၆	၁၈.၀၃%
										ဦးဘထွန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၅၉၄	၃၅	၁၆၂၉	၂.၆၉%
										ဦးအောင်ကျော်လှ	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၂၉၅၅	၄၄	၂၉၉၉	၄.၉၅%
၂၉၆	ပိုင်ခင်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၉၅၁၆	၁၃၅၂၅	၁၅၃၇	၁၅၀၆၂	၇၇.၁၈	၁၈၅၁	၆၈	၁၉၁၉			၁၀၆၀၆	၁၅၃၇	၁၃၀၄၃	
										ဦးကျော်ကျော်မိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၁၀	၄	၁၁၄	၀.၈၇%
										ဦးကျော်အောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၀၀	၁၀	၂၁၀	၀.၆၀%
										ဦးစိုင်းထွန်း(ပုံ)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၅၂၈	၁၅၀	၃၆၇၈	၂.၉၈%
										ဦးစိုင်းရွှေ	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၉၂	၂၄	၄၁၆	၃.၁၇%
										ဦးအောင်	လားဟူအမျိုးသားပွဲအဖွဲ့အစည်းတက်ရောက်ပါတီ	၁၄၈၀	၂၆	၁၅၀၆	၁၀.၄၆%
										ခေါ်နီအေးသန္တာ	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၇၁၈	၄၆	၁၇၆၄	၁.၄၂%
										ဦးလင်းစော်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၁၇၇	၁၂၇၆	၅၄၅၃	၄.၄၉%

၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲလွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

»» စာမျက်နှာ ၅ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၂၉၇	မိုင်းယောင်းမဲဆန္ဒနယ်	၂၅၀၂၄	၁၇၂၆၄	၁၇၁၅	၁၈၉၇၉	၇၅.၈၄	၂၂၆၀	၉	၂၂၆၉			၁၄၉၉၄	၁၇၁၅	၁၆၇၀၉	
										ဦးစိုးစောတင်	ရွှေမင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၁၇၁၆	၂၈	၁၇၄၄	၁၀.၄၄%
										ဦးစိုးကျော်စော	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၂၀၉	၂၆၈	၇၄၇၇	၄၄.၇၅%
										ဦးစိုးသန်းထွန်းဦး	ရွှေမင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၃၂	၄၅	၁၂၇၇	၇.၆၄%
										ဦးစိုးကျော်စော	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၃၂၅	၁၂၉၆	၄၆၂၁	၂၇.၆၆%
										ဦးမြင့်မောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၂၈၈	၅၉	၁၂၄၇	၇.၅၈%
										ဦးတိုက်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၃၀၄	၁၉	၃၂၃	၁.၉၃%
	စုစုပေါင်း	၄၄၀၃၆၀၈	၃၁၂၂၈၅၄	၃၉၉၇၇၉	၃၃၂၂၆၁၃	၇၅.၄၅	၂၁၄၄၈၃	၇၉၁၅	၂၂၂၄၀၄			၂၉၀၄၀၄၂	၁၉၆၁၆၇	၃၁၀၀၂၀၉	
၂၉၈	ပုသိမ်မဲဆန္ဒနယ်	၂၄၄၁၇၂	၁၇၀၄၈၁	၁၀၃၂၂	၁၈၀၈၀၃	၇၄.၀၅	၈၅၄၄	၂၂၁	၈၇၆၅			၁၆၁၉၈၀	၁၀၀၅၈	၁၇၂၀၃၈	
										ခေါက်တက်မြင့်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအလုပ်သမားပြည်သူ့ပါတီ	၂၃၂၁	၇၇	၂၃၉၈	၁.၃၉%
										ခေါ်ခင်မန်းဝေ	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၅၀၈	၅၀	၁၅၅၈	၀.၉၀%
										ခေါ်ချိုချိုမာ	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၀၀၆	၂၆	၁၀၃၂	၀.၆၈%
										ဦးတင်ဝင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၆၉၇	၁၀၀	၁၇၉၇	၁.၀၄%
										ခေါ်နော်မန်လင်း	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၄၃၂၁	၁၄၇	၄၄၆၈	၂.၆၀%
										ဦးမြတ်	အမျိုးသားတိုးတက်မြှင့်တင်ရေးပါတီ	၇၉၃	၃၁	၈၂၄	၀.၄၈%
										ဦးမောင်ထွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၂၇၂	၃၇၆	၉၆၄၈	၅.၆၅%
										ဦးသီဟ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၇၄၂	၅၇	၁၈၀၉	၁.၀၅%
										ဦးသန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၃၅၄	၅၈၀	၅၉၃၄	၃.၅၅%
										ဦးသန်းမင်း	လူ့ဘောင်သစ်ဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၇၈၁	၂၈	၈၀၉	၀.၄၇%
										ဦးသိန်းဝင်း	ဒီမိုကရေစီတပ်မတော်(မြန်မာ)	၁၅၄၄	၂၈	၁၅၇၂	၀.၉၀%
၂၉၉	ကန်ကြီးတောင်မဲဆန္ဒနယ်	၁၂၅၅၅	၉၄၇၄၃	၇၀၂၆	၁၀၁၇၆၉	၈၂.၃၅	၇၄၇၁	၂၆၇	၇၇၃၈			၈၂၃၉၉	၆၇၉၂	၉၄၀၃၀	
										ဦးကျော်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၃၄၃၅	၃၃၁၁	၃၆၇၄၆	၃၉.၀၇%
										ဦးမန်စံထွန်း	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၄၇၈၃	၃၉၇	၅၁၈၀	၅.၅၁%
										ဦးရွှေလှကြိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၄၂၀၉	၂၇၀၀	၄၆၉၀၉	၄၉.၈၉%
										ဦးသိန်းအောင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၃၃၄	၂၁၆	၃၅၅၀	၃.၆၆%
										ဦးအုန်းသောင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၇၇၈	၁၇၈	၁၉၅၆	၂.၀၈%
၃၀၀	သာပေါင်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၀၆၀၃၀	၈၂၈၃၄	၄၅၈၅	၈၇၄၀၉	၈၂.၄၅	၉၇၇၇	-	၉၇၇၇			၇၃၀၇၇	၄၅၈၅	၇၇၆၆၂	
										ဦးစိုးသန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၉၈၅	၂၃၆	၄၂၂၁	၅.၄၄%
										ခေါ်သိန်လှ	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၈၂၁	၁၂၁	၂၉၄၁	၃.၇၉%
										ဦးဝင်းသန်း(ခ)မိုးမိုးဝင်းသန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၇၀၄၆	၂၀၆၃	၂၉၁၀၉	၃.၆၁%
										ဦးသိန်းထွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၉၂၅၂	၂၀၆၆	၄၁၃၁၈	၅.၃၇%
၃၀၁	ပုသိမ်မဲဆန္ဒနယ်	၂၂၄၅၇၃	၁၄၆၃၅၀	၉၄၈၂	၁၅၅၈၃၂	၇၀.၃၃	၁၀၇၄၄	၄၅	၁၀၇၈၉			၁၃၅၆၀၀	၉၄၃၃	၁၄၅၀၃၃	
										ခေါ်ခင်သန်းမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၆၂၃၁	၅၂၁၇	၆၁၄၄၈	၄.၂၃%
										ဦးမောင်မောင်တင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၆၇၄	၁၃၈	၂၈၁၂	၀.၉၄%
										ဦးမန်စံမိုးခိုင်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၆၀၁၇	၁၈၅	၆၂၀၂	၄.၂၈%
										ဦးမြတ်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၅၀၄	၂၁၄	၃၇၁၈	၂.၅၆%
										ဦးသန်းအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၅၂၇၀	၃၅၇၄	၆၈၈၄၄	၄.၇၆%
										ဦးသိန်းညွန့်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၉၁၄	၁၀၅	၂၀၁၉	၀.၃၉%
၃၀၂	ကျောက်ဆည်မဲဆန္ဒနယ်	၁၇၆၂၅၈	၁၂၉၁၈၆	၉၉၄၁	၁၃၉၁၂၇	၇၈.၉၃	၈၇၇၇	၉၉	၈၈၇၆			၁၂၀၃၄၀	၉၉၄၁	၁၃၀၂၈၁	
										ဦးကျော်ရွှေ	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၄၄၃	၁၀၇	၃၅၅၀	၂.၀၂%
										ဦးစိုးအောင်နိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၃၅၁၂	၅၀၈၁	၇၈၅၉၃	၆.၀၃%
										ခေါ်ခင်မိုးကျော်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအလုပ်သမားပြည်သူ့ပါတီ	၂၃၃၅	၁၂၂	၂၄၅၇	၀.၈၉%
										ဦးတင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၄၁၇၁	၄၀၃၁	၃၈၂၀၂	၂.၉၂%
										ဦးတင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၁၂၅	၁၁၁	၁၂၃၆	၀.၉၅%
										ဦးထွန်းမြင့်ဦး	မတူကွဲပြားခြင်းနဲ့ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၀၉	၁၈	၂၂၇	၀.၀၃%
										ဦးနောင်အောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၂၉	၃၅	၃၆၄	၀.၂၈%
										ခေါ်နော်မာမာချို	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၃၂၆၆	၂၈၁	၃၅၄၇	၂.၅၂%
										ဦးဝင်းခင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၇၇	၁၀၀	၈၇၇	၀.၆၇%
										ဦးသန်းအောင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၁၇၃	၅၅	၁၂၂၈	၀.၉၄%
၃၀၃	ရေကြည်မဲဆန္ဒနယ်	၁၄၆၄၀၀	၁၀၃၉၄၄	၈၀၁၉	၁၁၁၉၆၃	၇၆.၄၈	၆၈၁၆	၁၅၀	၆၉၆၆			၉၇၁၇၃	၇၈၂၄	၁၀၄၉၉၇	
										ဦးစောအောင်	လူ့ဘောင်သစ်ဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၁၃၆၄	၃၄	၁၃၉၈	၁.၃၃%
										ခေါက်တင်ရွှေဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၁၁၂	၄၂၃	၆၅၃၅	၆.၂၁%
										ဦးစော်ဆိုင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၅၈၂	၁၂၈	၁၇၁၀	၁.၆၄%
										ဦးနိုင်ဝင်း	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၃၅၇	၇၅	၁၄၃၂	၀.၉၆%
										ခေါက်တင်ရွှေဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၉၂၇၀	၃၂၂	၃၀၅၉၂	၃.၀၆%
										ဦးသန်းဝင်း	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၈၄၀	၉၉	၁၉၃၉	၁.၈၅%
										ဦးဟန်သိန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၆၄၈	၅၃	၇၀၁	၀.၆၇%
၃၀၄	ကျောင်းကုန်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၀၆၉၇၂	၉၁၀၄၄	၅၄၈၆	၉၆၆၃၀	၈၂.၆၁	၇၇၉၆	၂၈၅	၈၀၈၁			၈၃၂၆၆	၅၃၃၃	၈၅၅၉၉	
										ခေါ်ကြည်ဆွ	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၉၄၄	၁၃၈	၃၀၈၂	၃.၄၈%
										ဦးမောင်ကျော်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၂၄၁၃	၁၂၁	၂၅၃၄	၂.၈၆%
										ဦးတင်စိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၃၅၉၀	၂၀၄၄	၃၅၆၃၄	၄.၄၅%
										ဦးမန်စံအောင်	ကရင်အမျိုးသားပါတီ	၁၄၇၁	၈၇	၁၅၅၈	၁.၄၆%
										ဦးသိန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၇၂၀၀	၂၈၃၃	၄၀၀၃၃	၄.၅၂%
										ခေါ်အေးအေးသက်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၆၁၈	၉၁	၁၇၀၉	၁.၉၃%

»» စာမျက်နှာ ၆ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ချာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			နိုင်လှမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၃၀၅	ဟင်္သာတမဲဆန္ဒနယ်	၂၅၃၉၄၈	၁၈၇၈၇၇	၁၃၃၀၄	၂၀၁၀၈၁	၇၇. ၉၈	၁၀၁၀၃	၁၉၇	၁၀၃၀၀	ဦးကြည်ရွှေ	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၇၇၅၅၂	၁၃၂၉၉	၁၉၀၈၅၁	၇၅. ၅%
										ဦးစင်မောင်ရီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၇၈၀၄	၆၃၅၉	၁၁၄၁၆၃	၅၉. ၈၂%
										ဦးဌေးဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၀၇၇၀	၆၄၂၃	၆၇၃၉၈	၃၅. ၂၀%
										ဦးမန်းသိန်းလွင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၄၄၀	၂၃၂	၂၆၇၂	၀. ၄၀%
										ခေါ်သန္တာအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၆၅၀	၁၃၀	၃၇၈၀	၀. ၉၈%
၃၀၆	ဝလွန်မဲဆန္ဒနယ်	၁၂၃၉၉၃	၉၃၀၈၉	၇၉၂၀	၁၀၀၀၀၉	၈၀. ၅၄	၇၆၉၅	၃၃၆	၈၀၇၀	ဦးတင်ထွတ်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၀၉၃၄	၄၀၀၄	၃၅၉၃၈	၃၇. ၈၃%
										ဦးမြသောင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၆၇၃	၂၄၈	၂၉၂၁	၃. ၀၄%
										ဦးမြသိန်း	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၈၁၈	၁၄၅	၁၉၆၃	၂. ၁၀%
										ဦးအောင်မင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၉၇၃၃	၃၄၂၃	၅၂၉၅၆	၅၆. ၉၂%
၃၀၇	လေးမျက်နှာမဲဆန္ဒနယ်	၇၇၇၂၈	၆၃၆၈၆	၃၃၇၄	၆၇၀၆၀	၈၆. ၅၅	၃၅၉၂	၃၄၀၀	၆၉၉၂	ဦးကျော်မင်းကြည်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၀၇၀	၆၀	၁၁၃၀	၁. ၈၈%
										ဦးစော်မင်းသိန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၈၉၂	၁၄၂၀	၃၄၃၁၂	၅၇. ၁၂%
										ခေါ်ဝင်မာဝင်း	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၆၂၄	၅၂	၁၆၇၆	၂. ၇၉%
										ဦးမောင်မောင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၁၁၈	၁၈၅၂	၂၉၇၀	၃၈. ၂၀%
၃၀၈	မြန်အောင်မဲဆန္ဒနယ်	၁၆၅၆၆၇	၁၀၉၃၈၄	၆၅၁၄	၁၂၅၈၉၈	၇၅. ၉၉	၇၂၆၇	၂၆	၇၂၉၃	ဦးစင်မောင်လတ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၂၉၃	၃၄၉၇	၇၅၅၈	၆၃. ၇၃%
										ဦးခိုင်မောင်လင်း	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၄၀၅	၁၀၇	၂၅၂၂	၂. ၁၃%
										ဦးမြင့်နိုင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၇၀၂	၇၇	၁၇၇၉	၀. ၅၀%
										ဦးသန်းဌေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၅၉၁၆	၂၈၀၀	၃၈၇၁၆	၃၂. ၆၄%
၃၀၉	ကြံ့ခိုင်မဲဆန္ဒနယ်	၇၇၉၉၃	၅၆၆၇၈	၃၉၂၉	၆၀၆၀၇	၇၉. ၇၅	၃၂၇၅	၄၂	၃၃၁၇	ဦးကျော်အောင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၁၂၃	၇၈	၁၂၀၁	၂. ၀၀%
										ဦးစင်မောင်ရီ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၉၇၉	၁၃၁၀	၁၄၂၈၉	၂၅. ၉၃%
										ဦးထွန်းလင်းမော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၆၉၈၉	၂၁၀၇	၃၉၀၉၆	၆၈. ၂၄%
										ဦးသိန်းလွင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၄၄၀	၂၇၃	၂၇၁၃	၄. ၇၃%
၃၁၀	အင်္ဂုမဲဆန္ဒနယ်	၁၅၇၅၁၇	၁၀၆၂၄၆	၁၃၁၀၆	၁၂၉၃၅၂	၈၂. ၁၂	၁၁၀၇၂	၂၁	၁၁၀၉၂	ဦးဉာဏ်မြင့်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၅၄၀	၃၀၂	၃၈၄၂	၃. ၂၅%
										ဦးမောင်မောင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၄၈၂၈	၆၆၇၁	၅၁၅၀၉	၄၃. ၅၈%
										ဦးအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၇၈၆၃	၄၉၅၆	၆၂၈၁၉	၅၃. ၀၆%
၃၁၁	မြောင်းမြမဲဆန္ဒနယ်	၂၀၉၃၉၀	၁၅၃၀၁၅	၉၄၈၄	၁၆၂၄၉၉	၇၇. ၆၁	၈၄၃၀	၆၂	၈၄၉၂	ဦးစောစန်းရီ	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၅၉၃၆	၃၀၅	၆၂၄၁	၄. ၀၅%
										ခေါက်တာစိုးမိုးသူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၇၁၁၂	၄၀၅၅	၈၁၀၅၇	၅၂. ၆၉%
										ဦးတင့်ဆန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၈၈၃၉	၄၉၆၆	၆၃၈၀၅	၄၁. ၄၂%
										ဦးရဲတောင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၆၄၈	၈၉	၁၇၃၇	၀. ၁၃%
										ဦးအောင်မျိုးလှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၉၁	၁၀၆	၁၀၉၇	၀. ၇၁%
၃၁၂	တိမ်မဲမဲဆန္ဒနယ်	၁၃၉၀၈၀	၉၆၇၃၃	၇၀၉၆	၁၀၃၈၂၉	၇၄. ၆၅	၉၇၃၄	၃၁၆	၁၀၇၀၅	ဦးစင်ဝင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၃၂၄	၄၄၀	၅၇၆၄	၆. ၀၄%
										ဦးစော်မင်းထွန်း	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၃၄၅	၁၇၇	၃၅၂၂	၃. ၇၆%
										ခေါက်တာဌေးဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၄၀၇၆	၃၃၂၅	၃၇၄၀၁	၃၉. ၈၈%
										ဦးမန်းစိန်လွင်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၄၅၀၈	၂၃၃	၄၇၄၁	၅. ၀၆%
										ခေါက်တာမန်းမောင်မောင်စိုး(ခ)ဌေးဝင်း	ကရင်အမျိုးသားပါတီ	၂၆၅၀	၂၃၃	၂၈၈၃	၃. ၁၃%
										ခေါ်သန္တာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၇၀၂၈	၂၄၀၀	၃၉၄၂၈	၄၂. ၀၄%
၃၁၃	ဝါးခယ်မဲမဲဆန္ဒနယ်	၂၀၃၃၃၇	၁၃၇၆၅၃	၆၈၈၆	၁၄၄၅၃၉	၆၈. ၇၀	၁၅၀	၂	၁၅၂	ဦးကျော်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၀၇၉၁	၃၂၂၇	၅၄၀၀၈	၃၇. ၄၁%
										ဦးကျော်သန်းနိုင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၅၅၉၈	၁၇၃	၅၇၇၁	၄. ၄၂%
										ဦးစော်သိန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၄၄၀၀	၂၆၁၉	၆၇၀၂၁	၄. ၀၀%
										ဦးမန်းနေလင်း	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၇၂၀၈	၃၀၂	၇၅၁၀	၅. ၂၀%
										ခေါ်သန်းသန်းညွန့်	ခေတ်သစ်ပြည်သူ့ပါတီ	၁၇၇၁	၃၂	၁၈၀၃	၀. ၂၅%
										ဦးသန်းအောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၈၈၄	၃၈၁	၈၂၆၅	၅. ၇၂%
၃၁၄	လှပူဇွာမဲဆန္ဒနယ်	၂၀၂၀၂၂	၁၃၉၄၂၂	၇၈၇၈	၁၄၇၃၄၀	၆၉. ၄၆	၁၃၂၄၃	၂၀၉	၁၃၄၅၂	ဦးထွန်းသိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၆၈၈	၂၀၄	၄၈၉၂	၃. ၆၅%
										ဦးမြင့်ဆွေ	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၅၂၆	၁၇၁	၃၆၉၇	၂. ၇၆%
										ဦးလောရင့်သိန်းအောင်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၂၃၈၀	၁၅၂	၂၅၃၂	၁. ၈၉%
										ဦးသောင်းထိုက်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၂၁၈၈	၃၃၃၄	၄၅၅၂၂	၃၄. ၀၄%
										ခေါက်တာအေးကြူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၃၃၉၇	၃၇၆၈	၇၇၁၆၅	၅၇. ၆၅%
၃၁၅	မော်လမြိုင်ကျွန်းမဲဆန္ဒနယ်	၂၀၄၇၃၇	၁၄၆၆၉၉	၉၃၆၀	၁၅၆၀၅၉	၇၆. ၆၇	၁၂၂၅၅	၁၃၀	၁၂၃၈၅	ဦးကိုကိုလွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၈၃၈၀	၄၇၂၃	၆၃၀၀၃	၄၃. ၉၀%
										ဦးစောအယ်စေး	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၂၆၆၀	၁၇၅	၂၈၃၆	၀. ၉၇%
										ဦးတင်မြ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၉၉၉	၂၃၅	၄၂၃၄	၂. ၉၅%
										ဦးမောင်မောင်စေး	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၄၄၀၀	၁၈၂	၄၅၈၂	၃. ၁၉%
										ဦးဝင်းဆွေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၃၃၆	၃၆၉၀	၆၇၀၆၆	၄၆. ၆၇%
										ဦးသန့်စင်	ခေတ်သစ်ပြည်သူ့ပါတီ	၁၀၅၈	၄၆	၁၁၀၄	၀. ၇၇%
										ဦးသန့်စင်ဦး	မက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုပါတီ	၇၃၀	၄၇	၇၇၈	၀. ၅၄%

၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲလွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

»» စာမျက်နှာ ၇ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၃၀၆	မတူပင်မဲဆန္ဒနယ်	၂၂၂၇၇၉	၁၆၆၀၀၃	၈၂၃၁	၁၇၄၃၃၄	၇၈.၂၆	၉၉၈၈	၁၆၃	၁၀၁၅၀			၁၅၅၉၅၂	၈၂၃၁	၁၆၄၀၈၃	၇၀.၉၀%
										ဒေါ်ခင်တင့်		၁၄၅၈	၃၇	၁၄၉၅	၀.၉၀%
										ဦးစိန်ဝင်း		၇၈၉၁၁	၃၂၃၁	၈၂၁၄၂	၃၆.၉၅%
										ဦးဖိုးအောင်ကို		၂၈၇၆	၉၀	၂၉၆၆	၁.၈၁%
										ဦးသိန်းညွန့်		၇၁၀၇၂	၄၈၂၁	၇၅၈၉၂	၃၄.၂၅%
										ဒေါ်ခင်အေးသီတာကျော်		၁၆၃၅	၇၇	၁၇၁၂	၀.၈၄%
၃၁၇	ပန်းတနင်္ဂနွေမဲဆန္ဒနယ်	၁၇၉၈၀၈	၁၃၃၃၈၂	၈၆၆၅	၁၄၂၀၄၇	၇၉.၀၅	၈၃၀၀	၄၅၄	၈၇၅၄			၁၂၄၇၂၈	၈၆၆၅	၁၃၃၃၈၂	၇၃.၅၅%
										ဦးကြည်လွင်(ခ)ဦးကြည်ထွန်း		၁၁၂၉	၂၉	၁၁၅၈	၀.၈၇%
										ဦးစောအောင်မိုး		၂၉၆၁	၁၃၅	၃၀၉၆	၂.၃၂%
										ဦးမန်းကြီးရွှေ		၃၂၁၁	၁၈၇	၃၃၉၈	၂.၅၄%
										ဦးမန်းညွန့်သိန်း		၅၉၆၅၆	၃၁၄၄	၆၂၈၀၀	၃၅.၀၆%
										ဦးမန်းစိုးလတ်ဝင်း		၃၁၃၃	၂၃၀	၃၃၆၃	၂.၄၅%
										ဦးမန်းသိန်းလှ		၄၂၃၄	၂၅၆	၄၄၉၀	၃.၄၀%
										ဦးဝင်းကိုကိုလတ်		၁၆၂၂	၅၅	၁၆၇၇	၁.၂၆%
										ဒေါ်ကတိအောင်မော်မြင့်		၄၈၈၅၂	၄၆၃၉	၅၃၄၉၁	၃၀.၁၁%
၃၁၈	ညောင်တုန်းမဲဆန္ဒနယ်	၁၅၁၈၀၅	၁၂၈၁၁၅	၅၄၅၁	၁၃၈၂၆၆	၉၁.၄၉	၈၂၆	၂၂၈	၈၄၄			၁၁၄၃၆၀	၅၄၅၁	၁၃၈၁၁၅	၉၁.၀၅%
										ဦးအိုင်စိုး		၃၂၈၉	၁၁၁	၃၄၀၀	၂.၈၀%
										ဦးမောင်မောင်သင်		၂၃၇၀	၁၂၄	၂၄၉၄	၂.၀၈%
										ဦးမန်းမောင်ပုတ်		၁၃၀၃	၉၉	၁၄၀၂	၀.၉၂%
										ဦးစောအောင်မြသန်း		၃၆၀၆၆	၂၇၃၃	၃၈၇၉၉	၃၂.၃၅%
										ဦးအုန်းလွင်		၇၁၆၃	၂၄၁၄	၇၅၇၇	၆.၁၅%
၃၁၉	ခနုပြာမဲဆန္ဒနယ်	၁၃၉၉၇၃	၁၀၀၅၂၇	၈၉၆၅	၁၀၉၄၉၂	၇၈.၂၂	၆၉၄၆	၁၅၇	၇၁၀၃			၉၃၄၃၅	၈၉၆၅	၁၀၂၈၉၂	၇၃.၅၅%
										ဦးကြည်တင့်		၂၉၃၇၇	၃၈၁၁	၃၂၇၈၈	၃၂.၂၅%
										ဦးတင်လှ		၅၈၅၄၇	၄၃၃၃	၆၂၈၈၀	၆.၁၈%
										ဦးဝင်းမြင့်		၃၅၂၃	၄၈၈	၄၀၁၁	၃.၉၂%
										ဦးအေးလှိုင်		၂၂၀၈	၃၃၂	၂၅၄၀	၂.၄၈%
၃၂၀	ဖာပုံမဲဆန္ဒနယ်	၂၁၃၉၇၆	၁၂၈၃၃၁	၇၁၀၀	၁၃၅၄၃၁	၆၆.၄၀	၇၂၆	၄၇၄	၇၇၃			၁၂၀၇၃၁	၆၇၁၀	၁၂၇၇၂၁	၆၁.၅၅%
										ဦးစိုးနိုင်		၄၄၀၅၈	၃၅၂၂	၄၇၅၈၀	၃၃.၂၅%
										ဦးစောမြင့်		၂၁၄၃	၇၁	၂၂၁၄	၁.၇၃%
										ဒေါ်ယုညိုသန်း		၂၅၃၆	၁၂၃	၂၆၅၉	၂.၀၇%
										ဦးဝင်းထွန်း		၆၉၃၅	၃၁၃၄	၉၀၆၉	၅.၆၆%
										ဦးစောအောင်		၁၂၈၉	၂၃	၁၃၁၂	၀.၉၉%
										ဦးစောအောင်ကျော်		၁၅၈၀	၈၇	၁၆၆၇	၁.၃၀%
၃၂၁	ဘိုကလေးမဲဆန္ဒနယ်	၂၆၁၁၁၃	၁၃၉၈၇၃	၇၁၃၇	၁၄၆၉၁၀	၆၇.၃၈	၁၁၇၅	၉၅	၁၁၈၄၉			၁၂၈၀၂၄	၇၁၃၇	၁၃၉၈၇၃	၅၃.၁၆%
										ဦးစောအောင်		၃၉၀၂	၁၁၃	၄၀၁၅	၂.၉၇%
										ဦးစောအောင်မိုး		၃၂၅၂	၁၅၁	၃၄၀၃	၂.၅၅%
										ဦးစောအောင်		၅၉၁၃၃	၂၅၃၀	၆၁၆၆၃	၅၅.၇၃%
										ဦးစောအောင်အေး		၅၃၆၂	၂၅၀	၅၆၁၂	၄.၀၆%
										ဦးမြသိန်း		၅၂၃၈၇	၃၈၃၃	၅၆၂၂၀	၄၁.၆၃%
										ဦးစောအောင်မိုး		၁၆၁၈	၃၇	၁၆၅၅	၁.၂၃%
										ဦးအုန်းမြင့်		၂၃၃၀	၆၃	၂၃၉၃	၁.၇၇%
၃၂၂	ကျိုက်လတ်မဲဆန္ဒနယ်	၁၄၇၀၆၀	၉၉၄၁၂	၄၇၄၃	၁၀၄၁၅၅	၇၀.၈၂	၇၉၅၉	၃၄၂	၈၃၀၁			၉၀၁၇၆	၄၆၈၈	၉၅၈၅၄	၆၅.၁၆%
										ဦးကျော်စန်း		၃၃၇၈	၇၆	၃၄၅၄	၃.၆၀%
										ဦးကျော်မြင့်		၁၆၉၃	၆၅	၁၇၅၈	၁.၈၃%
										ဦးကြည်ဝင်း		၁၇၈၆	၈၄	၁၈၇၀	၁.၂၈%
										ဦးစောအောင်မောင်		၂၄၉၃	၁၅၅	၂၆၄၈	၂.၅၆%
										ဦးတင်ဝင်း		၈၅၀	၃၇	၈၈၇	၀.၉၃%
										ဦးစောအောင်		၁၆၃၉	၈၀	၁၇၁၉	၁.၁၆%
										ဦးစောအောင်		၄၆၉၁၉	၂၀၆၅	၄၈၉၈၄	၅.၁၀%
										ဦးစောအောင်မြင့်		၃၂၅၃၈	၂၁၁၆	၃၄၇၅၄	၃.၆၃%
၃၂၃	ဒေးဝါးမဲဆန္ဒနယ်	၁၆၄၇၉၂	၁၀၃၀၆၇	၅၈၅၅	၁၀၈၉၂၂	၆၆.၁၀	၇၃၉	၁၅၅	၇၄၄			၉၅၇၈၅	၅၆၃၃	၁၀၄၅၈၈	၆၃.၅၅%
										ဒေါ်ကတိအောင်အိမ်ညို		၅၈၄၉၂	၂၇၃၉	၆၁၂၃၁	၆.၁၅%
										ဒေါ်စန်းစန်းအောင်		၂၅၄၀	၈၅	၂၆၂၅	၂.၅၉%
										ဦးတင်ဝင်း		၂၉၀၈၃	၂၄၃၂	၃၁၅၁၅	၃.၀၆%
										ဦးကျော်ကြည်		၁၆၉၈	၁၁၂	၁၈၀၀	၁.၃၈%
										ဦးမြိုင်မောင်ထွန်း		၃၀၄၁	၂၆၄	၃၃၀၅	၃.၂၆%
										ဦးယုကျော်		၄၈၈	၂၀	၅၀၈	၀.၅၀%
										ဦးလှရွှေ		၄၄၃	၂၁	၄၆၄	၀.၄၆%

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အလိုက် အမျိုးသားလွှတ်တော် ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေနှင့် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေကို ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။